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Протокол № 22 

Общински съвет – Кюстендил, Мандат 2023 – 2027г. 

 

ЗАСЕДАНИЕ 

№ 22 

30/04/2025 г. 
 

 

Днес, 30 април 2025 г. (сряда) от 14:09 часа, на основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от 

Закона за местното самоуправление местната администрация и във връзка с чл. 17, ал. 1, 

т. 1, и чл. 4, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, в заседателната 

зала на Община Кюстендил се проведе двадесет и второто заседание на Общинския 

съвет – Кюстендил, Мандат 2023 – 2027г. 

На заседанието на Общинския съвет присъстваха 36 общински съветници от общо 

37, отсъства общински съветник Росен Димитров – по уважителни причини 

На заседанието на Общинския съвет - Кюстендил присъстваше инж. Огнян 

Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

* * * 
 

Димитър Велинов – председател на Общински съвет – Кюстендил. Добър ден! Моля, 

който не се е включил в системата, да се включи. Уважаеми колеги, гости, журналисти, 

господин кмете, в 14 часа и 9 минути на 30.04.2025 година откривам 22-то заседание на 

Общински съвет – Кюстендил, мандат 2023 - 2027 година. Така, давам  думата за 

изказвания, питания, становища и предложения от общински съветници. Давам думата 

на господин Валери Йовев. Заповядайте господин Йовев. 

 

Валери Йовев: Уважаеми господин Кмет, господин председател, колеги, граждани . 

Имаме едното е питане, другото е предложение. Питането ни е във връзка с това, че 

имахме заведено дело срещу Общината за 500000 лева за „Театъра“, за неизпълнение.  

До къде стигнаха нещата? Мисля, че имаше такова нещо. Да, за финансовата корекция 

става въпрос. Но и за проекта, защото 500.000 са си доста пари. Ако имате информация. 

Другото нещо, което искам да кажа, е първо да благодарим на Кмета, на Областния и на 

депутата Христо Терзийски за това, че отреагираха за бедата, която сполетя всички 

земеделски производители, занимаващи се със земеделие, т.е. с трайни насаждения. 

Щетата наистина е над 100%, дето се казва . Едно зърно няма. И се надяваме, че 

държавата в това, което обеща, ще го изпълни, в най-кратки срокове, защото според мен 

и моите изчисления областта като цяло е загубила между 10 и 15 милиона, които 

трябваше да влязат в и земеделските производители, и берачи, и преработватели, и 

транспортни фирми. И всичкото това нещо се изпари точно за две нощи. И във връзка с 

това, предлагам Ви, Вие ще си решите така нареченият празник на „Черешата“, или да го 

отмените, или да го направите нещо символично, защото няма да има от къде да се 

наберат череши, за да се покажат. Това Ви го гарантирам на 100%. Или трябва да се 
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внесат от Мароко, или от Турция. В Кюстендилска област няма череши. Преценете си 

Вие. Благодаря Ви. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви, господин Йовев. Давам думата на господин Христо 

Христов за изказване. Заповядайте, господин Христов. 

 

Христо Христов: Изказването ми касае точка от проекта на дневен ред. Отказвам се от 

настоящето. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря. Давам думата на господин Кирил Старчев за изказване. 

Заповядайте адвокат Станчев. 

 

Кирил Станчев: Добър ден, господин кмет, господин председател, господа колеги, 

уважаеми съграждани. При мен през последния месец дойдоха няколко лица от град 

Кюстендил във връзка с депозирани от тях заявления за няколко обекта, които са 

поискали да бъдат изградели или да бъде сторено от общината следните неща. 

Заявлението е депозирано още преди година и два месеца от живущите на улица „Цар 

Освободител“, номер 243, блок 151, като същите дори ми казаха, че господин кметът е 

ходил до блока, но до този момент все още няма решение на проблема. Проблема е, че 

живущите в този блок от както е изграден блок имат само 8 парко места и питат кога в 

крайна сметка ще стане. Знаете, в Кюстендил вече се налагат и глоби, и скоби и т.н. Няма 

къде си го паркира. Имаше някакъв разговор за „Винарната“, която се намира наблизо, и 

е ли е възможно при положение, че е общинска собственост да бъде заравнено и да бъдат 

направени още няколко парко места, тъй като от 27 апартамента, пак повтарям, само 8 

парко места. Следващия сигнал е депозиран до кмета на Община Кюстендил на 

23.02.2024, т.е. пак преди година и няколко месеца подписан е от двадесет и няколко 

човека от жители на улица „Жельо Демиревски“ в квартал „Въртешево“, като пак ми 

споменаха, че администрацията е уведомена и тук става въпрос за бордюри и тротоар, 

който при силен валеж, цялата вода  и кал отиват в дворовете на хората. В крайна сметка 

те са данъкоплатци. Да, не може всичко да се изгради, но тук дори в заявлението е 

посочено, че могат и , те ще си го изградят и със стари плочки да бъдат предоставени 

само от Община Кюстендил. Не става въпрос за някакъв съществен ремонт. И 

последното, последният сигнал, който е подписан от 48 човека, от жители на улица „Гоце 

Делчев“. Той е от по-скоро някъде от 2-3 месеца, като ми казаха, че е се обаждал 

представител на общината, във връзка искането е за изграждането на спящи полицай с 

оглед на това, че са на лице бързо движещи  се автомобили и мотори по улицата. Към 

момента все още тези спящи полицай не са изградени. И представител на общината не 

се е срещал с хората да се уточни къде точно би следвало да бъдат поставени тези спящи 

полицай. Тук пак става въпрос за инвестиция от страна на общината в малки размери, 

които пак повтарям, в крайна сметка това са хора, които са нашите данъкоплатци. 

Благодаря.  

 

Димитър Велинов: Благодаря, адвокат Станчев. Давам думата на господин Димитър 

Моралийски за изказване. Заповядайте господин Моралийски.  

 

Димитър Моралийски: Уважаеми господин Кмет, господин Председател, колеги и 

гости, имам призив, по-скоро от родители, на които децата им посещават стадион 

Осогово, различните спортове. На стадиона, доколкото ми известно и от тях, няма 

медицинско лице. Преди около две седмици стана инцидент за радост, детето е добре. 

Много време се губи, когато тръгва да се уведомява, 112, настава една паника. Молбата 
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на всичките родители е, да се помисли върху това, да има някакъв дежурен лекар от 17.00 

часа до 20.00 часа, в който се провежда тренировките на децата. Или другият вариант е, 

който аз също мисля, че може би е удачен да си измисли, ако е възможно, нещо подобие 

на някакъв като паник бутон, който да бъде директно към Центъра по спешна помощ, 

така че да се избегне времето за губене, набиране на 112, обясняване на оператори и 

всякакви  подобни, всяка една минута е важна. Моля да се помисли върху това нещо, ако 

стане някакъв инцидент. Да не става никога, но просто трябва да се помисли върху това 

нещо. Благодаря Ви. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви, господин Моралийски. Други желаещи за изказване, 

колеги? Да, давам думата на господин Йордан Тодоров за изказване, заповядайте. 

 

 Йордан Тодоров: Уважаеми колеги, гости, граждани, жители на нашата община и 

Кюстендилци. Днес, може би да бяхме свидетели за първи път, как всички можем да 

бъдем единомислещи и да предприемем едни действия, които да са в интерес на 

общината, за което Ви приветствам и се надявам все така да продължаваме напред и да 

мислим за жителите на нашата Общината. Изказването ми е по повод направеното 

абонаментно паркиране, а именно, имам доста сигнали, че на много места след пътни 

знаци „B27“ и „B28“, които са „Забранено паркирането“ и „Престоя“, именно са 

направени такива абонаменти, които са пък и в разрез с „Закона за движение по 

пътищата“ и евентуално биха били предпоставки за пътно-транспортни произшествия на 

територията на общината . Знаем, че като цяло темата е чувствителна и ще помоля да се 

направи една такава справка. Колко места има такива, и дали биха могли да бъдат 

променени самите стоянки на абонаментите с други, които не биха противоречили на 

закона. Благодаря ви. Благодаря. Спиране и престой.  

 

Димитър Велинов: Благодаря ви, господин Тодоров. Не виждам други заявки за 

изказвания. Така. Аз ще направя кратко изказване. Тук е останало. Предполагам, че е 

ваше. Господин Станчев. После ще... Така. Уважаеми колеги, във връзка с възникнал 

спор в предходното съединение на Общински съвет, обективиран изцяло в протокол 21 

от 27.03.2025 година депозирано писмено възражение от колегите Кирил Станчев, 

Йордан Тодоров, Тодорка Скрипкина, господин Валери Йовев, господин Димитър 

Моралийски и госпожа Цветомира Маринова относно прегласуването на докладна 

записка № 61-00-82 от 23.02.2025 година. Ви до уведомявам, на основание, чл. 94 от 

Правилника за организация и дейността на Общински съвет Кюстендил, неговите 

комисии и взаимодействието му с Общинска администрация за поправка на явна 

фактическа грешка обективирана в протокола в страница 64 от същия, на заседанието на 

Общински съвет. Като при първото гласуване, което извършваме чрез системата, 

решението е приятно с 18 гласа „За“, “Против“ 4 гласа и 11 гласа „Въздържали се“. 

Решението е обявено. След което е оспорен резултата от решението, че се приема при 

положение, че в залата присъстваха 36 общински съветника, а гласувалите бяха 33. Като 

гласуването в Общински съвет съгласно правилника и закона е „За“, „Против“ и 

„Въздържал е“ и е лично. В случая възприех като проблем гласуването чрез системата 

на този етап. Респективно, тримата негласували, както имаше индикации за проблеми с 

таблетите през това време, прецених, че искам гласуване на ръка. При преброяване на 

гласуването на ръка съм пропуснал, по-точно съм преборил грешно гласувалите на втори 

ред. Там не са 6 гласа „за“, а  са 5 гласа, което е обективирано в протокола. А на 

основание, член 94, поправката на явна фактическа грешка в приетите актове се 

извършва по нареждане на председател в Общински съвет след консултация с вносителя 

и докладчика и се обявява пред Общински съвет на следващото заседание. Именно това 
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спазвам днес. Вносителя е инженер Атанасов, докладчик съм аз. Видно и от становището 

на Областна администрация и решението е правилно и законосъобразно. Не е върнато в 

Общински съвет за преразглеждане. Смятам дебата да приключи до тук, като съм спазил 

и описаното във отговора на областния управител, който е депозиран и до колегите 

Общински съветници. Обявяването на явна фактическа грешка от председател в 

Общински съвет, което правя в момента, се случва на следващото заседание. Съгласно, 

чл. 94 от Правилника. Благодаря ви, колеги. Давам думата за реплика на адвокат Тодорка 

Скрипкина. Заповядайте.  

 

Тодорка Скрипкина: Уважаеми господин Кмет, уважаеми господин Председател, 

уважаеми колеги, уважаеми гости. Във връзка с изнесеното на днешната сесия, поправка 

на явна фактическа грешка в протокола, както беше цитирано, сме подали възражение 

първо пред председателя, а след това сме сезирали и заедно с възражението и протокола 

е изпратен за проверка за неговата законосъобразност на областна администрация град 

Кюстендил. Възразявам срещу това, че е направено възражение по отношение на 

мнозинството, от гласуването, както са мотивите по протокола изпратен с мотивирано 

становище на председателят на Общински съвет. Възражението, което беше направено в 

зала и възраженията, които сме отнесли по самия протокол е относно взимането на 

решение по приемането му. Възражението категорично заявяваме, а това може да бъде 

установено и от видеозаписа, макар че същият не е индикация за записванията, а аудио 

записът на заседанието, че нямаме решение по приемане. Подробни възражения сме 

подписали и предоставили в последващото административно производство, но в 

качеството си на Общински съветници нямаме личен интерес, т.е. правен интерес от 

сезирането на такова трябва да сезираме в качеството си на граждани. А относно 

процедурата за обявяване на явна фактическа грешка, относно процедурата за повтаряне, 

гласуването на предходно съдебно заседание и ред други нарушения, мисля че има 

правилник, който беше погазен и не беше спазен и категорично тази поправка на явна 

фактическа грешка, както се опитва днес председателят да отстрани на днешното 

заседание, има разписани норми и правила както в законите, така и в правилника, на 

който ние следва да съблюдаваме. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви, тъй като не смятам да влизаме  в повече полемики. 

Адвокат Кирил Станчев за реплика към господин Тодоров. Заповядайте. Така сте го 

натиснали. 

 

Кирил Станчев: Господин Кмете, господин Председател, колеги, уважаеми граждани, 

действително депозирахме възражение, но репликата ми е против председателя, не е 

против Тодоров, против докладната, която беше приета на предходното заседание, а 

именно не беше оспорено гласуването, а единствено и само казах, защо с 18 гласа се 

приема докладна, като в правилника е посочено, че би следвало да бъде приета от повече 

от половината от броя на присъстващите, като присъстващите бяха 36. Няма как с 18 да 

се приеме. След това, пак в правилника, който се наруши тогава, по усмотрение на 

председателя, но имаше и технически, системата нямаше срив. Единствено може да стане 

прегласуване на ръка, когато има проблеми в системата, доколкото помня, член 97 от 

правилника сега просто не го нося, защото също не беше спазен. Затова сме депозирали 

тези възражения. Благодаря ви. 

 

Димитър Велинов: Благодаря ви, господин Станчев. В отговор на нападките срещу мен, 

има дуплика. Заповядайте, господин Тодоров. Ще ви изчакам и вас и ще отговоря. 
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Йордан Тодоров: В действителност, както казаха колегите преди мене, подали сме 

възражения съгласно нормативната уредба, в която имаме такива правомощия. Като при 

съдебно производство, действителност, ние нямаме, най-вероятно, правен интерес, 

защото действаме в качеството си на общински съветници, а не като граждани. Но 

напълно в разрез с правилата беше прибягнато именно до така нареченото гласуване с 

ръка, за да може не знам по каква причина, но тези 18, които бяха на първото гласуване 

и не стигаха за мнозинство, после да станат повече и за приемането и за изграждане на 

фотоволтаиците между овощните градини в с. Соволяно. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви. В заключение на вашите изказвания жалбата 

отправена към, това не е ваша „жалба“, това е писмено заявление към областният 

управител. Областният управител, като контролиращ, е върнал решения, с което сте 

запознати. Във отговора пише ясно, че решението е взето, правилно и законосъобразно. 

Доколкото съм запознат, отговора е в съда и жабата, която сте депозирали, към момента 

е прекратена, защото вие сте обжалвали акт, издаден от директора на КАТ-Пътна 

полиция. Така че аз не смятам да влизаме в друга полемика. Вие нямате правни 

основания да го обжалвате, както сами казахте, а и след като се изразихте, че решението 

е прието, което беше част от вашите думи, благодаря ви. За да няма повече полемики, 

продължаваме напред. Благодаря, колеги. Давам думата за отговор на поставените 

въпроси на инж. Огняна Атанасов - кмет на Община Кюстендил. 

 

Огнян Атанасов: Уважаеми господин председател, уважаеми колеги , уважаеми гости 

журналисти. Почвам да отговарям по реда на постъпването на въпросите. По първата 

точка, господин Йовев, делото за финансова корекция е наложено на предходното 

ръководство, като ние сме сформирали юридически екип, който успява да обори, да 

оспори и да спечели делото, в следствие на което около 550 хиляди лева ще бъдат 

възстановени на Община Кюстендил. Относно обезщетенията темата, която 

повдигнахте, наистина с намесата на всички нас,  успяхме да реагираме адекватно.  

Подадени са в срок 617... 617... 

  

Димитър Велинов: Може ли за тишина в залата?  

 

Огнян Атанасов: Подадени са 617 заявления в областна дирекция Земеделие за около 

2200 декара, които ще се направят комисии, една или две, колкото е необходимо, за да 

се види как ще бъдат подпомогнати. Припомням, че това, което успяхме да договорим с 

министъра на Земеделието е до 80% от технологичната карта, независимо дали е 

застрахован или не е застрахован масива. Относно „Празника на черешата“, бързам да 

успокоя всички, „Празник на черешата“ ще има, ще бъде на 28 юни, както е планиран, 

ще бъде пищен както винаги, защото това е един от най-добрите фестивали, ще 

посрещнем хора в този град… 

Димитър Велинов: Госпожо! /чува се глас от залата: Госпожица съм!!!!!!/ 

 

Огнян Атанасов: Ще посрещнем...  

 

Димитър Велинов: Госпожице, ще ви помоля за тишина, иначе ще Ви помоля да 

напуснете залата 

 

Огнян Атанасов: Ще... Ще посрещнем гостите на Кюстендил, които са запазили още от 

миналата година своите резервации. Уверявам ви, че поне 30% от плодовете са оцелели, 

и плод ще има за провеждане на празника, който нашите гости си закупят, да консумират 
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на място и да почетем с достойнство празника. Относно господин Кирил Станчев, улица 

„Цар Освободител“, 153, блок 51, там има проблем, както и със съдовете за 

сметоизвозване. Поради това контейнерите ги прибирахме на задната улица, за да не 

хвърлят хората на пътното платно, което е за Дупница. Стараем се да намерим място и 

за съдовете за разделно събиране и да ги преместим. Относно паркоместата, наистина е 

много голям проблем, защото са само 8. Имотът, който вие сезирате, е държавен 

поземлен фонд, земеделска земя, не е общински, извън регулация е, следователно, не 

може да го изкопаем и да го направим паркинг. Ще се мисли някакъв вариант, но към 

момента нямаме решение на този казус с блока. Улица „Жельо Демиревски“, в кв. 

Въртешево, това е една от улиците, които се нуждаят от бордюри и плочки, такива са 

доста, които са и в града, и извън него, при наличие на финансова възможност ще бъдат 

направени, предполагам, че това е отговор, който сме върнали. Относно улица „Гоце 

Делчев“ или частта „Трайко Китанчев“, имаме заявление, което не е до мен, а е до 

Комисията по безопасност на движението, разгледано от Комисията по безопасност на 

движението междуведомствената, в сигнала от госпожа Спасова от 25.03.2025 г. е нашия 

отговор, доколкото виждам. Като Комисията, която е междуведомствена, е отговорила 

следното нещо: „Комисията не приема направеното предложение на жителите на улица 

„Трайко Китанчев“ на база Наредба за условията за изграждане или монтиране върху 

платното за движение на изкуствените неравности и на други средства за ограничаване 

на скоростта на движението и изискваните към тях“.  

Моята молба е да се на следващата Комисия по безопасност на движението, 

точката да бъде внесена отново за разглеждане, на нея да бъде поканен господин 

Станчев, той като юрист, да се запознае с наредбата, да поканите госпожа Спасова, както 

и човека, който е сезирал господин Станчев и вече с компетентната юридическа помощ 

на господин Станчев, ако намерите законова вратичка, по която може да бъде изградена, 

да  бъде изградена. Ако не може, ще бъде благодарен на господин Станчев, ако измени 

Наредбата. 

/след подвикване от място от страна на господин Станчев“/ 

 

Огнян Атанасов: Кое? Моля да поканите господин Станчев и хората да присъстват. 

Мисля, че това е най-нормалното нещо, да се разгледа втори път, да присъстват. Казвам, 

че е нормално да Ви поканят, като човек, който задава въпрос.  

 

Димитър Велинов: Моля да го уточните в последствия, кога да се направи срещата...  

 

Огнян Атанасов: Да, ще се разберете с господин Клечков, как  да се разгледа отново 

точката и така. Това  ми е молбата, за да се види дали ще се намери вариант.  

Относно господин Моралийски, да запознат съм с инцидента, който се случи в 

залата по танци. Ще анализираме възможността за медицинско лице. Също така ще 

говорим с БЧК, дали могат в определени дни да помагат с доброволци. Изключително 

сме доволни от българският червен кръст и техните доброволци, които бяха на празника 

на пролетта и помогнаха на една жена, която имаше доста високо кръвно и беше 

припаднал на площада. С тях на помощ успяхме да се справим. Те са подготвени, така че 

ще търсим... Господин Иванчов, моля да ме подсетите в тази посока да търсим решение 

на въпроса. 

Йовев, Станчев, Моралийски, Йордан Тодоров - Абонаментно паркиране и знак 

„B 20“ - спиране и престой. Добре. Възлагам на господин Клечков, като заместник кмет 

по транспорта, да направят анализ, има ли подобни места, да ги опишат и дали могат да 

бъдат заменени. Има ли някой, на който не му отговорих на въпроса, приемам, че няма. 

Благодаря ви и успешна сесия на всички колеги, пожелавам и на всички присъстващи. 
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Димитър Велинов: Благодаря, инженер Атанасов. Преминаваме към обсъждане и 

приемане на Дневния ред на заседание № 22 на Общински съвет-Кюстендил, мандат 

2023-2027г. Така давам думата за изказвания и предложения. Давам думата тук поред на 

заявките. Доктор Чингарска е първа поред, както винаги. Само ще Ви помоля да 

отбележите. Благодаря Ви, доктор Чингарска. Давам думата на доктор Чингарска за 

предложение по дневния ред.  

 

Лилия Чингарска: Добър ден, колеги, уважаеми господин председател, уважаеми 

господин кмет, предлагам към дневния ред на днешното заседание да бъде включена 

докладна записка № 93-00-1278 от 29.04.2025г.  относно „Финансово подпомагане по 

остри здравословни и социални причини на жители от Община Кюстендил“. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви, доктор Чингарска. Давам думата на господин Христо 

Христов за изказване заповядайте, по дневния ред.  

 

Христо Христов: Господин председател, господин кмет, колеги гости. Предлагам да 

отпадна от дневния ред докладна записка № 61-00-106, която се отнася относно: 

Подкрепа за индустриални и логистични паркове и зони поради необходимост от повече 

време да бъдем запознати с мнението на хората, на бизнеса и да се, може би изготви на 

обществено обсъждане или също така стратегия за всичко това, тъй като е нещо мащабно 

за нашия регион. Благодаря ви.  

 

Димитър Велинов: Благодаря ви. Това предложение не може да бъде вписано, от гледна 

точка на това, че това се отправя към кмета. Само той е човека, който може да изтегля 

докладни записки от така предложения  дневния ред, като вносител. Давам думата на 

инж. Огнян Атанасов. Ако прецедите господин кмете, Вие може да изтеглите докладната 

записка по направеното предложение от господин Христов?  

 

Огнян Атанасов: Уважаеми господин председател, уважаеми колеги, благодаря за 

предложението от господин Христов, но няма да си изтегляме докладната записка. Това 

е уникална възможност за Община Кюстендил, кюстендилска област като цяло за 

развитие на бизнеса, така че поддържаме си точката за кандидатстване. Относно проекта  

Моля в дневния ред да бъдат включени докладни записки: 

1. ДЗ № 61-00-120/25.04.2025, относно проекта за бюджет на  Община Кюстендил 

за 2025 година.  

2. ДЗ № 61-00-118/23.04.2025, относно: Определяне размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете на кметства в рамките на действащата нормативна 

уредба в Община Кюстендил.  

3. ДЗ № 61-00-123/28.04.2025г., относно: Трансформиране на част от целевата 

субсидия за капиталови разходи по член 53, т. 1 и член 57, ал. 1 от Закона за 

държавния бюджет на РБ за 2025 г. в трансфер за други целеви разходи на 

Общината, за извършване на неотложните текущи, ремонти на общински пътища, 

на улична мрежа и на сгради, публична общинска собственост и за извършване на 

разходи по почистване на речни легла за осигуряване на нормалната им 

проводимост в урбанизираните територии.  

4. ДЗ № 61-00-122/28.04.2025 г., относно: Финансово подпомагане в размер на 3000 

лева за провеждането на XVII фестивал „Майски музикални дни“, в периода 07-

30 май 2025 година.  

5. ДЗ № 61-00-121/25.04.2025 г., относно: Приемане на Общински годишен план за 

младежта на Община Кюстендил за 2025 година  
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6. ДЗ № 61-00-124/28.04.2025 г. относно: изграждане на „Площадка за игра на деца 

от три до дванадесет годишна възраст“ в поземлен имот (ПИ) 41112.503.1254 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Кюстендил, 

одобрени със Заповед ГЕРД-18-96/28.10.2008г. на изпълнителния директор на 

АГКК. 

Сега, тъй като както споменах и по-рано, че има заявление, внесено от възложителя 

за Ветроенергийния парк с желание от негова страна точката да бъде оттеглена и 

разгледана по-късно , след направена информационна кампания, моля уважаемите 

общински съветници да потвърдят или да не потвърдят, това което заявиха преди малко. 

Който желае точката да бъде оттеглена моля да гласува, за нейното оттегляне, да видя, 

какво е Вашето мнение. Не виждам да има. Който желае точката да бъде разгледана по 

същество моля да гласува с вдигане на ръка./всички присъстващи в залата общински 

съветници гласуват с вдигната ръка „За“ разглеждане на ДЗ/ Ката гледам всички, значи 

точката остава в дневния ред. Уважаеми колеги, благодаря Ви.   

 

Димитър Велинов: Благодаря ви инж. Атанасов. Относно същата точка от Проекта на 

Дневен ред: ДЗ № 61-00-116 от 23.04.2025 г., в Първия такъв, който ви изпратих колеги,  

в законоустановения срок, тя беше поставена под № 24, но поради широкия обществен 

интерес и наличието на много наши съграждани в залата, Предлагам тя да бъде изместена 

като т. 2 от дневния ред. Но това ще го направя, след като изгласуваме всички други 

предложения, в унисон с тях, ако приемете те да бъдат включени в дневния ред, ще ги 

преподредим. Преминаваме към гласуване на направените предложения за промяна в 

Проекта на дневен ред. По реда на предложения, първо ще гласуваме предложението на 

доктор Чингарска. Може да гласувате. 

 

 

I-во предложение за промяна 

  

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа 

 

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 93-00-

1278/29.04.2025 година, относно: „Финансово подпомагане по остри здравословни и 

социални причини на жители от Община Кюстендил“,   да бъде включена в дневния ред 

 

Димитър Велинов: Свидетели сте и на дългото преработване на системата, като 

във всички непоименни точки ще излиза, кой е гласувал и кой не е за да има сигурност и 

във всеки един от вас. Преминаваме към първото предложение на инж. Атанасов. Моля 

да гласувате ДЗ № 61-00-120/25.04.2025 г. –,  да бъде включена в дневния ред. 

 

II-ро предложение за промяна 

 
 Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

 
С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 61-00-

120/25.04.2025г. – относно:  „Приемане на Бюджета на Община Кюстендил за 20025 

г.“, да бъде включена, като точка в дневния ред. 
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Димитър Велинов: Преминаваме към следващото предложение, ДЗ № 61-00-

118/23.04.2025 г. да бъде включена в дневния ред. Моля да гласувате. 

  

 III-то предложение за промяна 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

 

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 61-00-

118/23.04.2025г. относно: „Определяне на трудовите възнаграждения на кметовете 

на кметства в рамките на действащата нормативна уредба в Община Кюстендил“, 

да бъде включена, като точка в дневния ред. 

 

Димитър Велинов: Преминаваме към следващото предложение на инж. Огнян 

Атанасов, относно: ДЗ № 61-00-123/28.04.2025 г. да бъде включена в дневния ред. Моля 

да гласувате. 

  

IV-то предложение за промяна 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

 

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 61-00-

123/28.04.2025г. относно , „Трансформиране на част от целевата субсидия за 

капиталови разходи по чл. 53, т. 1 и чл. 57, ал. 1 от Закона за държавния бюджет 

на Република България за 2025 г. в трансфер за други целеви разходи на общината за 

извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на улична мрежа 

и на сгради – публична общинска собственост, и за извършване на разходи по 

почистване на речни легла за осигуряване на нормалната им проводимост в 

урбанизираните територии.“, да бъде включена, като точка в дневния ред. 

 

 

 

Димитър Велинов: Преминаваме към следващото предложение на инж. Огнян 

Атанасов, относно: ДЗ № 61-00-122/28.04.2025 г. да бъде включена в дневния ред. Моля 

да гласувате. 

  

V-то предложение за промяна 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 35 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

 

С 35 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 61-00-

122/28.04.2025г. относно: „Финансово подпомагане в размер на 3000.00 лв., за 

провеждането на XVII фестивал „Майски музикални дни“ в периода 07 – 30 май 2025 

г. “, да бъде включена, като точка в дневния ред. 

 

Димитър Велинов: Преминаваме към следващото предложение на инж. Огнян 

Атанасов, относно: ДЗ № 61-00-121/25.04.2025 г. да бъде включена в дневния ред. Моля 

да гласувате. 
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VI-то предложение за промяна 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

 

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 61-00-

121/25.04.2025г. относно , „Приемана на Общински годишен план за младежта на 

Община Кюстендил за 2025 година “, да бъде включена, като точка в дневния ред. 

 

Димитър Велинов: Преминаваме към следващото предложение на инж. Огнян 

Атанасов, относно: ДЗ № 61-00-124/28.04.2025 г. да бъде включена в дневния ред. Моля 

да гласувате. 

 

VII-то предложение за промяна 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

 

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши ДЗ № 61-00-

124/25.04.2025г. относно , „Изграждане на „Площадка за игра на деца от три до 

дванадесет години“ в поземлен имот (ПИ) 41112.503.1254 по кадастралната карта 

и кадастралните регистри (КККР) на гр. Кюстендил, одобрени със Заповед № РД-

18-96/28.10.2008 г. на изпълнителния директор на АГКК.“, да бъде включена, като 

точка в дневния ред. 

 

Димитър Велинов: Колеги, предлагам приетите докладни записки, за допълване на 

дневния ред, както и моето предложение за разместване на точка 24, да бъдат подредени 

в дневния ред, както следва:  

ДЗ № 61-00-120/25.04.2025 г. -като т. 3 

ДЗ № 61-00-118/23.04.2025 г. - като т. 5 

ДЗ № 61-00-123/28.04.2025 г. - като т. 6 

ДЗ № 93-00-1278/29.04.2025 г. - като т. 14 

ДЗ № 61-00-122/28.04.2025 г. - като т. 17 

ДЗ № 61-00-121/25.04.2025 г. - като т. 20 

ДЗ № 61-00-124/28.04.2025 г. - като т. 31 

ДЗ № 61-00-116/23.04.2025 г. - да бъде преместена от т. 24 на т. 2. 

 

Моля да гласувате направеното от мен предложение, относно изменението на 

дневния ред. 

 

VIII-то предложение за промяна 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа. 

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, реши приетите докладни 

записки да бъдат подредени в дневния ред, както следва: 

ДЗ № 61-00-120/25.04.2025г. да бъде включена в дневния ред като точка 3, 

ДЗ № 61-00-118/23.04.2025г. да бъде включена в дневния ред като точка 5, 

ДЗ № 61-00-123/28.04.2025г  - да бъде включена в дневния ред като точка 6,  
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ДЗ № 93-00-1278/29.04.2025г. да бъде включена в дневния ред като точка 14, 

ДЗ № 61-00-122/28.04.2025г. да бъде включена в дневния ред като точка 17, 

ДЗ 61-00-121/25.04.2025г  - да бъде включена в дневния ред като точка 20,  

ДЗ № 61-00-124/28.04.2025г. да бъде включена в дневния ред като точка 31, 

ДЗ №61-00-116/23.04.2025г  - да бъде разместена от точка 24 на точка 2 в дневния 

ред 

 

 

* * * 

 
/в залата настава суматоха, поради навлизането на голям брой граждани, желаещи да 

присъстват на заседанието/ 

Димитър Велинов: Ами опитайте се да се разпределите, ако имам места и в другата 

част на залата 

Огнян Атанасов: В тази част на залата има място/посочвайки южната страна на залата/, 

както и в средата, за да не се блъскате един в друг. 

 

/след на месата на Председателя на ОбС-Кюстендил и Кмета на Община Кюстендил, 

ОбС- Кюстендил продължи своята работа./ 

 

* * * 

 
Димитър Велинов: Преминаваме към гласуване на целия дневен ред. Моля да гласувате. 

 

Резултати от гласуването: „за“ - 36 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“ - 0 

гласа.  

С 36 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, прие следния: 

 

 

ДНЕВЕН РЕД 

 
  

1. Изказвания , питания , становища и предложения на граждани  

 

2. ДЗ № 61-00-116/23.04.2025г.– относно: Разрешение за изработване на проект 

за частично изменение на Общия устройствен план на Община Кюстендил 

(ЧИОУПОК), както и проект за подробен устройствен план — план за застрояване 

(ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлени имоти (ПИ) с идентификатори: ПИ 35835.101.101, 

местност „Среден рид”, по кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) 

на землището на с. Каменичка Скакавица, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед 

№РД-18-1229/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК; ПИ 62181.96.408, 

местност „Средни рид”, по КККР на землището на с. Раненци, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед №РД- 18-1231/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на 

АГКК, ПИ 62181.96.425, местност „Аладжилица”, по КККР на землището на с. 

Раненци, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-1231/13.06.2018 г. на 
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изпълнителния директор на АГКК, ПИ 65142.2.135, местност „Дупката”, по КККР 

на землището на с. Сажденик, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-

164/23.012018 г. на изпълнителния директор на АГКК и ПИ 78598.14.84, местност 

„Солищата”, по .КККР на землището на с. Цървена ябълка, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед № РД-18-574/27.02.2018 г. на изпълнителния директор на 

АГКК за промяна предназначението на земеделски земи за неземеделски нужди с 

цел производство на електроенергия. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

3. ДЗ № 61-00-120/25.04.2025, относно проекта за бюджет на  Община 

Кюстендил за 2025 година.  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

4. ДЗ № 61-00-100/22.04.2025г – относно: Наредба за изменение на Наредбата за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Кюстендил 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

5. ДЗ № 61-00-118/23.04.2025г. относно: Определяне на трудовите 

възнаграждения на кметовете на кметства в рамките на действащата нормативна 

уредба в Община Кюстендил 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

6. ДЗ № 61-00-123/28.04.2025г. относно: Трансформиране на част от целевата 

субсидия за капиталови разходи по чл. 53, т. 1 и чл. 57, ал. 1 от Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2025 г. в трансфер за други целеви разходи на 

общината за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на 

улична мрежа и на сгради – публична общинска собственост, и за извършване на 

разходи по почистване на речни легла за осигуряване на нормалната им 

проводимост в урбанизираните територии. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

7. ДЗ № 61-00-108/23.04.2025г.– относно: Приемане на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредба за определяне и администриране на местните такси и цени 

на услуги на територията на Община Кюстендил 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

8. ДЗ № 61-00-109/23.04.2025г.– относно: Приемане на Проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба за организацията и безопасността на 

автомобилното движение на територията на Община Кюстендил. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 
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 9. ДЗ № 61-00-102/22.04.2025г.– относно: Приемане на Проект на Правилник за 

устройството и дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов”  

- Кюстендил 

 Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил   

 

  10. ДЗ № 61-00-103/22.04.2025г.– относно: Приемане на Проект на Правилник 

за изменение и допълнение на Правилник за устройството и дейността на общинско 

предприятие „Чистота“ гр. Кюстендил 

 Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил   

 

11. ДЗ № 61-00-110/23.04.2025г.– относно: Финансово и техническо 

обезпечаване за провеждането на фестивал „Хисарлъка Experience” в периода 1 1 

— 13 юли 2025 г. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

12. ДЗ № 61-00-96/16.04.2025г.– относно: Подпомагане със средства за 

провеждане на XXXII „Международен детски ВЕЛИКДЕНСКИ ФЕСТИВАЛ - 

Босилеград 2025”  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

        

13. ДЗ № 61-00-114/23.04.2025г.– относно: Предоставяне на временен безлихвен 

заем от бюджета на община Кюстендил на Сдружение „Местна инициативна група 

Невестино-Кюстендил-Трекляно- Бобошево Кочериново — Рила“   

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

14. ДЗ № 93-00-1278/29.04.2025 година, относно: Финансово подпомагане по остри 

здравословни и социални причини на жители от Община Кюстендил. 

Вносител:  д-р Лилия Чингарска -Димитрова – общински съветник в ОбС-

Кюстендил, Председател на ПК по Здравеопазване, социални дейности и жилищна 

политика 

 

15. ДЗ № 61-00-115/23.04.2025г.– относно: Неусвоени средства към 31.12.2024 г. 

от обекти, включени в справка по чл. 57 от ЗДБРБ за 2024 година за 

трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в 

трансфер за други целеви разходи за извършване на неотложни текущи ремонти - 

Приложение № 5 към чл. 50, ал. 3, т. 1 от ПМС № 13/2024 г. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

        16. ДЗ № 61-00-106/23.04.2025г.– относно: Кандидатстване с проектно 

предложение по процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ чрез 

подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.005 „Подкрепа за индустриални 

и логистични паркове и зони с фокус върху използването на чиста енергия” по 

програма „Развитие на регионите” 2021-2027, с кандидат Община Кюстендил. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 
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17. ДЗ № 61-00-122/28.04.2025г. относно: „Финансово подпомагане в размер на 

3000.00 лв., за провеждането на XVII фестивал „Майски музикални дни“ в периода 

07 – 30 май 2025 г. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

18. ДЗ № 61-00-107/23.04.2025г.– относно: Общински фонд за подкрепа на 

местни инициативи  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

19. ДЗ № 61-00-105/23.04.2025г.– относно: Изменение на т. 1 от Решение № 496 

по протокол № 21 от проведеното на 27.03.2025г. заседание на Общински съвет 

Кюстендил относно: Отдаване под наем на част от имот - публична общинска 

собственост в сграда с идентификатор № 41112.504.315.1 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

20. ДЗ № 61-00-121/25.04.2025г. относно , „Приемана на Общински годишен 

план за младежта на Община Кюстендил за 2025 година  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

21. ДЗ № 61-00-111/23.04.2025г.– относно: Учредяване на годишна награда 

„Култура” на Община Кюстендил и приемане на Статут на годишна награда 

„Култура” на Община Кюстендил за принос и постижения в сферата на културата. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

22. ДЗ № 61-00-112/23.04.2025г.– относно: Приемане на доклади на читалищата 

на територията на Община Кюстендил 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

23. ДЗ № 61-00-113/23.04.2025г.– относно: Кандидатстване за безвъзмездна 

финансова помощ предоставяна от Агенцията за хората с увреждания за 

изграждане на достъпна архитектурна среда за хората с увреждания на културни, 

исторически и спортни обекти, съгласно утвърдена методика със Заповед № 0023-

2512/11.06.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенцията за хората с 

увреждания, изменена със Заповед № 0023-1819/29.02.2024 г. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

24. ДЗ № 61-00-84/07.04.2025г.– относно: Покана за сътрудничество и членство 

в Асоциация на специалистите по комуникации в общините (АСКО).  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

25. ДЗ № 61-00-99/17.04.2025г.– относно: Отдаване под наем на част от имот – 

публична общинска собственост в с. Катрище, общ. Кюстендил 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил   
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26. ДЗ № 61-00-101/22.04.2025г.– относно: Одобряване на проект за частично 

изменение на Общия устройствен план на Община Кюстендил (ЧИОУПОК), в 

обхвата на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 35835.11.63, местност „Над 

Стоимен“ по кадастрална карта и кадастрални регистри (КККР) на землището на 

с. Каменичка Скакавица, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-

1229/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил    

 

27. ДЗ № 61-00-104/22.04.2025г.– относно: Допълнение на т. 3 от Решение № 494 

по Протокол № 21 от проведеното на 27.03.2025г. заседание на Общински съвет 

Кюстендил, относно предоставяне на средства в размер на 9000 лв. (девет хиляди 

лева) на Сдружение Международен пленер "Свети Лука" за обезпечаване на 25-ят 

Международен художествен пленер "Свети Лука" в град Кюстендил. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил   

 

 

28. ДЗ № 61-00-98/17.04.2025г.– относно: Отдаване под наем на части от имоти 

- публична общинска собственост за поставяне на преместваеми търговски обекти 

по чл. 56 от ЗУТ и помещение павилионен тип  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил   

 

29. ДЗ № 61-00-94/16.04.2025г. – относно: Промяна в списъка на видовете 

общински жилища във връзка с чл. 3, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за 

установяване на жилищни нужди, настаняване под наем и продажба на общински 

жилища /НУРУЖНННПОЖ/, приета с Решение №768/31.07.2014 г., изм. с Решение 

№988/28.02.2019 г. на ОбС - гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №741/26.05.2022 г. 

на ОбС – гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №226/27.06.2024 г. на ОбС – гр. 

Кюстендил, изм. и доп. с Решение №435/30.01.2025 г. на ОбС – гр. Кюстендил. 

Вносител:  :  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

30. ДЗ № 61-00-95/16.04.2025г. – относно: Промяна в списъка на видовете 

общински жилища във връзка с чл. 3, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за 

установяване на жилищни нужди, настаняване под наем и продажба на общински 

жилища /НУРУЖНННПОЖ/, приета с Решение №768/31.07.2014 г., изм. с Решение 

№988/28.02.2019 г. на ОбС - гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №741/26.05.2022 г. 

на ОбС – гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №226/27.06.2024 г. на ОбС – гр. 

Кюстендил, изм. и доп. с Решение №435/30.01.2025 г. на ОбС – гр. Кюстендил. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

 31. ДЗ № 61-00-124/25.04.2025г. относно , „Изграждане на „Площадка за игра 

на деца от три до дванадесет години“ в поземлен имот (ПИ) 41112.503.1254 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Кюстендил, одобрени 

със Заповед № РД-18-96/28.10.2008 г. на изпълнителния директор на АГКК 
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Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

32. ДЗ № 61-00-90/11.04.2025г.– относно: Разрешение за изработване на проект 

за подробен устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 41112.18.201, местност „Нови лозя“ по 

кадастрална карта и кадастрални регистри (КККР) на гр. Кюстендил, общ. 

Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-96/28.10.2008 г. на изпълнителния 

директор на АГКК.  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

33. ДЗ № 61-00-89/11.04.2025г.- относно: Разрешение за изработване на проект 

за подробен устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 67641.28.913, местност „Гранички път“ по 

кадастрална карта и кадастрални регистри (КККР) на землището на с. Слокощица, 

общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-1235/13.06.2018 г. на изпълнителния 

директор на АГКК.  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

34. ДЗ № 61-00-86/10.04.2025г.- относно: Разрешение за изработване на проект 

за подробен устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 16141.101.12, местност „Влахов дол“, 

землището на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР), одобрени със Заповед № РД-18-162/23.01.2018 г. на 

изпълнителния директор на АГКК. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

35. ДЗ № 61-00-117/23.04.2025г.– относно: Мотивирано искане от Общинска 

служба по Земеделие гр. Кюстендил, офис Трекляно на основание S27, ал.2, т.1 от 

ПЗР на ЗИД на ЗСПЗЗ за землище на с. Горно Уйно, община Кюстендил 

Вносител:   инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

36. ДЗ № 61-00-87/10.04.2025г.- относно: Разрешение за изработване на проект 

за подробен устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 16141.101.12, местност „Влахов дол“, 

землището на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР), одобрени със Заповед № РД-18-162/23.01.2018 г. на 

изпълнителния директор на АГКК.  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

37. ДЗ № 61-00-92/15.04.2025г. – относно: Разрешение за изработване на проект 

за частично изменение на Общия устройствен план на Община Кюстендил 

(ЧИОУПОК), както и проект за подробен устройствен план – план за застрояване 

(ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 17751.12.10, местност 

„Дабо”, по кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на землището 
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на с. Граница, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-488/16.02.2018 г. на 

изпълнителния директор на АГКК.  

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

  

38. ДЗ № 61-00-88 /11.04.2025г. – относно : Разрешение за изработване на проект 

за подробен устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“ по 

кадастрална карта и кадастралните регистри (КККР) на землището на с. 

Слокощица, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-1235/13.06.2018 г. на 

изпълнителния директор на АГКК.   

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

39. ДЗ № 61-00-93 /15.04.2025г. – относно: Одобряване на проект за подробен 

устройствен план – изменение на план за улична регулация (ПУП-ИПУР), в обхват 

от улица с о. т. 827а до о. т. 1457 („Дупнишко шосе“) и изменение границите на 

контактен УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и УПИ I-За гробищен парк, кв. 425 по 

плана на гр. Кюстендил, одобрен с Решение №830 от Протокол №34/28.06.2018 г. на 

Общински съвет – Кюстендил. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил  

 

40. ДЗ № 61-00-97/17.04.2025г.-относно: Одобряване на проект за подробен 

устройствен план — парцеларен план (ПУП-ПП), за определяне на трасе за външно 

електрозахранване на: „Център за грижи за лица с психични разстройства находящ 

се в с. Копиловци, общ. Кюстендил, изграден в поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 38474.6.34, местност „Страната”, по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на землището на с. Копиловци, община Кюстендил. 

Вносител:  инж. Огнян Атанасов – Кмет на Община Кюстендил 

 

 

* * * 
 

Димитър Велинов: Преминаваме към първа точка от дневния ред. Изказвания, питания, 

становища и предложения на граждани. Първия по реда на записването е госпожа 

Величка Величкова. Ако същата дама е в залата, моля да заповяда, 5 минути е по 

регламент за изказване. Заповядайте госпожо Величкова. 

 

Величка Величкова. Казвам се Величка Величкова, благодаря предварително, че не 

отменихте изказването ми. Касае се за следното, в България и в Европейския съюз има 

едно безумно, некомпетентно и недобросъвестно въвеждане на ВЕИ- та , без оглед на 

вредното въздействие върху околната среда. И това е обяснимо, защото придобивките от 

това, няма да ги ползваме ние, но последствията от това, ще ги понесем ние. Аз подадох 

сигнал до главна прокуратура. Предварително мога да Ви кажа какво ще ми бъде 

отговорено, че 2023 година е въведено изискване прокуратурата да се произнася само по 

законосъобразността на приложението на нормативната база на материалните закони. 

Сега тука без мярка върху земеделски земи се строят Соларни паркове и Ветро паркове, 

като се нарушава първо Закона за опазване на околната среда и поднормативната база 
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законова в смисъл, първо относно определянето на засегнатите лица, тоест , 

общественото обсъждане така е направено в България, че управляващите както в 

местното самоуправление, така и в държавата не се интересуват от мнението на хората, 

конкретно при вас тези села Коняво и Дворище не са участвали в общественото 

обсъждане , а те са пряко засегнати лица и това в резултат на това е компрометирано 

законосъобразното провеждане на тази процедура. Освен това най- неприятното е , че в 

уведомлението за инвестиционно предложение не е дефинирано ясно отпадъците, които 

се генерират по време на експлоатация и след приключване на дейността, а само при 

строителството и това се прави умишлено, защото след това, тъй като те няма да изкарат 

много дълго, защото няма мярка във въвеждането и толеранса на енергийната система е 

ограничен. Енергийна политика не се прави от глупави хора, от некомпетентни, 

недобросъвестни и от утайката на обществото. 

 

Ръкопляскания в залата: Браво, браво, браво 

 

Величка Величкова: Освен Закона за опазване на околната среда и Закона за 

управление на отпадъците, които до сега казах, Закона за управление на територията, по 

ЗУТ , цялата процедура, ПУП- ове и парцеларните планова е проведена порочно. Тези 

промени не са отразени в парцеларните планове и така са подадени за лицензия в КЕВЪР. 

И тъй като в България правителство, общински власти и институции начело с РИОСВ, 

Министерство на Енергетиката и всичките там, за които се сетите, те са организирани 

престъпни групи. Резултатът скоро ще дойде. Аз съм физик и мога да Ви кажа, имам 

достатъчен опит, утвърден експерт съм, това което стана в няколко държави, и което ни 

предстои, е в резултат на липса на мярка. Това не е базова енергия, а енергийната система 

е определен толеранс. Освен това по Закона за здравето в уведомлението за 

инвестиционно предложение има само бланкетни изрази. Няма да има вредно 

въздействие. Например Ветропарк. Вие нали знаете, че това е гръмотевичен район. 

Димитър Велинов: Имате още половин минута 

 

Величка Величкова: Освен това перките са много над земята и отстояние. Горе има 

един съединител. Вие знаете за какво служи. И при евентуални природни явления, тези 

перки са намирани на 50 километра. Отделно хумуса, където работят се изнася и най 

важното, което е стават пожари. Това е гръмоотвод, кой ще ги гаси? Ще ви изгори 

планината. Има един остров, прочетете в интернет – Науро. Как се изядоха, как съсипаха 

природата. И тука става същото, единственото, което ни е останало е жизнената среда. 

Рано или късно, всички, които са гласували за тези ВЕ- ита по този начин, ще отговарят 

за нарушение на националната сигурност. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря за изказването. Давам думата на господин Здравко 

Велинов. Заповядайте господин Велинов. 

 

Здравко Велинов: Добър ден не знам какъв е реда, господин кмет, господин 

председател, и понеже мислехме, че нещата ще се развият по друг начин, вие 

изпреварихте малко събитията и искам да кажа нещо на всички тук, че преди да имаме 

политически окраски, ние сме родени от майки и бащи, майки и бащи сме, имаме деца и 

внуци, и че най- важното нещо, което можем да направим е да опазим природата, защото 

тя не е наша, тя е на нашите внуци. Така, че решенията, които взимате, не засягат нас и 

нашите деца, а нашите внуци и техните внуци. Както казах и на заседанието, енергия 

изкарали сме доста години и без нея. Без въздух може да изкараме 6 минути. Така, че ако 

ние няма да го усетим, нека да не взимаме въздуха на нашите внуци. Благодаря. 
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Димитър Велинов: Благодаря Ви господин Велинов. Давам думата на господин Росен 

Пламенов, ако е в залата. Заповядайте господин Пламенов. 

 

Росен Пламенов: Господин председател, господин кмете, господа и госпожи общински 

съветници, преди 20 минути вие бяхте отвън пред вашите избиратели, нали така? Какво 

заявихте в техните очи. Че точката за Ветрогенераторите ще бъде, ще отпадне от дневния 

ред. Това ли казахте? Е как, че не? А чакайте, като се гласува против. Да, да . Ама като 

се гласува „Против“, нали? Разяснете им на гражданите. Отива  по административен ред 

на съд и се отваря вратата , нали така? 

 

От залата: „Няма такова нещо“. 

 

Росен Пламенов: Ама как, че няма такова нещо? Какво става след това? Обжалва я. 

Инвеститорът обжалва, това е акт. В административен съд, това е акт, който се обжалва. 

 

Димитър Велинов: Господин Пламенов, тъй като тук се обръща на говорилня, ще Ви 

помоля, нека свърши вашето изказване. На въпроса Ви ще бъде отговорено. 

 

Росен Пламенов: Да, да. Аз разбрах, че Вие… 

 

Димитър Велинов: Не е ли същото, ако ние откажем да разгледаме. 

 

Росен Пламенов: Тя не влиза в дневния ред. Нали е имало докладна, че се изтегля? Нали 

така каза кмета? Писмо, с което да се изтегли докладната от дневния ред. Точно така. 

 

Димитър Велинов: Това се опитваме да Ви обясним, госпожо, след като ни изслушате. 

Влизаме в една полемика, която е излишна. Казахме, че докладната записка, Общинския 

съвет в цялост е съгласен да се разгледа и да бъде отхвърлена. Същото е и ако се откаже 

разглеждането, пак може да се обжалва, защо не е внесена за разглеждане. 

 

Росен Пламенов: Не знам, аз не мисля по този начин. Добре само да не подведете 

гражданите. Добре, ще видим дали следващия път, дали няма…..Вие заявихте пред 

всички, че колкото и пъти да се внася, от Общинския съвет ще бъде отхвърлено, нали 

така? Ние сме всички тук за това, че не искаме в  Осогово да има перки, да има 

фотоволтаици. Искам твърдо да заявя, че при всяко следващо внасяне няма да го 

позволим, и вярвам, Осогово е над всичко. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви господин Пламенов. Давам думата на господин Петър 

Попов, ако е в залата. Заповядайте господин Попов. Госпожо, или това е госпожицата, 

която по- рано направи забележка. Ще Ви помоля за тишина. Хората са заявили 

изказване, нека се изкажат. До 6 човека може да се изказват на сесия, не може това да 

продължи до безкрай. Заповядайте.  

 

Петър Попов: Добър ден. Господин кмете, господа заместник кметове, госпожи и 

господа общински съветници, до скоро си мислех, че не разполагате с информация, 

относно вредата, свързана с ветрогенераторите. Сега вече съм убеден, че голяма част не 

искате да се запознаете с нея. Мога да Ви уверя, че вреда има, вредата е огромна и тази 

вреда не се интересува от политическа принадлежност и лични интереси. Също така 

искам да ви кажа, че каквито и да са финансовите стимули, те не могат да компенсират 
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вредите, които ще се получат след това. Днес съм тук, за да ви кажа нещо съвсем просто 

и съвсем ясно. Спрете с тази лудост наречена „Зелена сделка“ . Спрете с тази лудост 

наречена „Ветрогенератори“. Спрете да изграждате фото соларни панели върху 

плодородни и горски земи. Това ще ни струва природата. Всичкото това ще ни струва 

природата, ще ни струва здравето, а на някои хора ще им струва и живота. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: И аз Ви благодаря. Давам думата на госпожа Красимира 

Катинчарова. Заповядайте. 

 
Красимира Катинчарова: Колко време имам? Пускам си таймер. Уважаеми господин 

кмет, уважаеми господин председател на Общински съвет, заместник кметове, общински 

съветници и граждани на Кюстендил, а и не само, които днес са дошли тук да изразят 

гражданска позиция. Първо ви поздравявам за това, че сте тук, защото е крайно време да 

се интересуваме от това местната власт, какви решения взима, защото те касаят нашата 

съдба, нашия живот, нашето здраве, нашия поминък, нашето бъдеще. По отношение на 

инвестиционното намерение, което е постъпило за изграждане на Ветропарк, имам да 

кажа няколко неща. Първо е законосъобразно и целесъобразно при постъпването на 

такова инвестиционно намерение, което ще се отрази върху живота в дадена общност, 

кмета и общинската управа да иницират обществено обсъждане и да информират 

местните жители какво означава това за тях. Колко са добрите страни, има ли лоши  

страни и кои са те, защото при ветрогенераторните паркове има много големи вреди, за 

които нашата власт, централна, а местната обикновено не знае, или не иска да знае, не 

желаят да разпространяват сред хората и да я качат поне на официалните си страници. 

За пример ще дам Федералната агенция по опазване на околната среда в Германия. Всеки 

може да влезе да види и да преведе с Гугъл преводач, че нейната страница при 

фотоволтаични паркове, вятърни централи и всички видове производства, които 

изискват някакъв разрешителен режим са описани вредните емисии, вредностите върху 

здравето , върху природата и всеки може да влезе и да прочете за тях. Няма на нито една 

страница официална на институция, която е ангажирана по какъвто и да е начин с 

издаването на разрешителни или уреждането и случването на такива фотоволтаични 

вятърни паркова. Няма нито една страница за вредностите, които те предизвикват. И 

понеже аз, това ми е кауза от поне три години да информираме хората, че вятърните 

централи специално имат вредности 

 

Димитър Велинов: Извинявайте, че В прекъсвам. Може ли тишина в залата. Госпожата, 

която не спира да говори, има изказващи се, ако обичате напуснете залата. Госпожице, 

за Вас говоря. Напуснете, защото пречите на всички. Ще си изчакате реда. Извинете за 

прекъсването. 

 
Красимира Катинчарова: Моля. Вредностите на вятърните паркове, по тази тема се 

мълчи, и се мълчи, защото веинвеститорите нямат интерес от това те да се знаят. А за 

съжаление властите у нас изцяло действат в полза на веинвеститорите. Дори днес в 

парламента ще се гласува на второ четене промени в закона за енергията от възобновяеми 

източници, които уж пренасят една европейска директива, защото ако не сме я били 

пренесли щяло да има наказателна процедура срещу България, само че те пренасят само 

тази част, която устройва ВЕИ- тата, и им осигурява една бърза и лесна писта за случване 

на техните проекти. ВЕИ директивите, те са две и един регламент, гарантират, изискват 

от страните членки на Европейския съюз, местните общности да участват във вземането 

на решения, когато се инсталират ВЕИ – та около тях, в тяхната община, но тази част не 

е транспонирана и ние рискуваме още една наказателна процедура. Мога с чисто сърце 
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да кажа, че нашата власт работи за Вятърното и ВЕИ - лоби, защото по никакъв начин не 

зачита правата на гражданите, вредите за тяхното здраве, за местния поминък и така 

нататък. Ако имаше такова нещо, щеше да бъде променена Наредбата за ОВОС, която не 

отчита примерно влиянието върху местната икономика. ВЕИ инвеститорите, каквато е 

фирма Вентогруп, за която ще ви кажа няколко думи, сега. Поръчват на експерти, които 

те изберат, да дадат становища, естествено получават ги добри, годни за техния проект, 

плащат на същите тези експерти и обикновено директорите на РИОСВ-та, които не искам 

да казвам как работят и за кого точно работят, но те приемат тези доклади за оценка на 

въздействието върху околната среда. И сега съвсем на бързо ще ви кажа, че вятърните 

турбини, тези които се планират при Вас, са високи 245 метра. Те са толкова високи, 

защото в България няма ветрови потенциал. Издигат все по високи кули, за да хванат по- 

силните ветрови течения на по-голяма височина над повърхността. Вятърните турбини, 

за да може това нещо да стои изправено, и на върха му да се върти ротор, се изисква 

огромна, огромна, здрава основа. Обикновено това са хиляди кубици бетон, арматура. 

Тези площадки са свързани помежду си с пътища. Очакълява се, утъпква се пътя. Много 

често те се правят в плодородна земя, защото нашето законодателство, не защитава 

плодородната земя от инсталиране на вятърни турбини. Заравят се кабели, тук при вас 

ще се използват взривни работи, мах-вероятно. За мен е непонятно, как връх „Црън 

камък“ да стане частна собственост. Как е възможно курортен град да е опасън с толкова 

много соларни перки? Вие вече не живеете, уважаеми в курортен град. Вие живеете в 

индустриална зона. Няма в света технология, призната, достъпна и евтина, която да 

рециклира остриетата на вятърните турбини. Те се заравят в земята, защото не могат да 

бъдат изгаряни или вложени в производство на цимент, както има опити. По-малко от 5 

% могат да влязат, по този начин, да бъдат рециклирани и това е толкова скъпо, че почти 

никой него прави. 

 Има вече болест, наречена виброакустична болест, която.. Приключвам, предстой 

да влезе, ако вятърното лоби не се намеси, разбира се за да покаже, че инфразвука, които 

излъчват тези турбини и това е : ВУП-ВУП, което минава перката покрай кулата е с 

толкова голяма дължина на вълната, че пътува на десетки километри, от 20 до 50, влияе 

върху здравето на хората, на женските организми, на живата и на неживата природа. И 

инфразвука, г-н Велинов дали си богат или беден, дали си млад или стар, на каква 

длъжност си и от него металите стават, стареят по-бързо, бетонът става по-крехък. 

Инфразвукът е оръжие, което се използва във военното дело. Много добре, преценете 

дали искате инсталирате кланница за птици и да станете още по-индустриална зона от 

това, което вече сте се превърнали и знайте, че вие плащате заплатите на тези хора. 

/Аплодисменти от гражданите в залата/ 

 

Димитър Велинов: Благодаря госпожо Катинчарова. След пламенното Ви изказване и 

Аз да ви кажа, че и не знаем, че те ни плащат заплатите, за това ще гласуваме и Против, 

естествено. А един от прежде.., а един от, Да, един от прежде../изказване от залата на 

Красимира Катинчарова/, моля Ви нали се изказахте вече. Един от преждеговорищите  

младежи,, господин Попов, онзи ден ни запозна с това отрицателно влияние на звука и 

на много други неща. За жалост тогава времето също беше малко. 

 Тъй като времето за изказване изтече, имаше една дама, която желаеше да се 

изпише. Това е единствения, който може да пуснем за изказване. Как са вашите имена 

„Госпожице“? 

 

„Госпожицата“ се изказва от място: Казвам се Мая Вълчева. 

 

Димитър Велинов: Заповядайте за изказване госпожице Вълчева. 
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Мая Вълчева: Добър ден съграждани, аз се чудя защо въобще продължаваме да се 

събираме по повод водно, а….,ммм…, такива проекти за възобновяеми енергийни 

източници. Аз разбирам, че това трябва да се реши законодателно от парламента, обаче 

не виждам воля от местната власт да се спрат като цяло такива проекти, защото година 

след година, парче на парче, ние сме принудени да оказваме съпротива по различни 

видове проекти. От миналата година, а и аз имам въпрос по този повод към кмета, защо 

Общината или като цяло общинското ръководство и дори областната управа не заведоха 

дело, а.. срещу а.. стоежа и всъщност продължаващи досега всъщност продължаващи 

досега всъщност нищо не е приключили по този въпрос за фотоволтаици в района между 

Колиповци и Дворище. Продължавам да питам, защо кмета не заведе дело от името на 

общината, за да се спре това беззаконие на местно ново, че в страната се случват такива 

беззакония и че това е безспирно и е позволено от законодателството, го знаем всички. 

Всички знаем за вредните последствия върху човешкото здраве, природа и бъдещето на 

нашата страна от ВЕИ. 

 Вчера ако предполагам сте се информирали по новините за енергийния срив в 

системите на Испания, Португалия и други европейски държави, оказва се, че по някои 

информации срива в тези системи се дължи на опита за превключването на системите, 

енергийни на тази държави изцяло на основа на ВЕИ. 

 Мога да ви гарантирам, че ВЕИ не са бъдещето на енергетиката, не са бъдещето 

на икономиката на България, не са и бъдещето на икономиката на град Кюстендил. По 

повод конкретния проект, който сега става въпрос за ВЕИ. Лицето, което иска да 

инвестира е придобило , като първо е участвало в промяна, отваряне на вратички в 

законодателството, след 2012 г. в Парламента в качеството….., да Росица Кирилова, 

доколкото разбрах, лице, което е депутат от ГЕРБ и в конфликт на интереси това лице си 

е позволило, участвайки от една страна в отварянето на вратички за промяна на 

устройствени планове и след това включването на тези земи в такива престъпни проекти 

като настоящия опит за строеж на ВЕИ, както и на Фотоволтаиците и това от миналата 

година, което се обсъждаше нали, между а….Копиловци и а….Дворище. А след това, 

след тази промяна, същото лице от ГЕРБ се е опитала да придобие пасища, които както 

се намират, не е предвидено да попадат в частни ръце, както са се намирали в Натура 

2000. Така и има и други, нали, някои разпоредби, които забраняват превръщането на 

тези земи в проекти, частна собственост, в създаването на такива нали възобновяеми 

енергийни източници върху тях. А след това, след като се оказало, че тези земи не могат 

да се ползват за това, което е искал инвеститора, въпросната депутатка от ГЕРБ, а са 

минали през процедура ,през съдилищата. Доколкото разбрах, аз знам как работят 

местните кюстендилски съдилища, в частност Административния съд, след това и през 

Върховен административен съд и е било позволено на тази жена, с още няколко други 

лица да направят, казва му се ПУЛ от земи, а които след това да им се промени 

предназначението и да бъдат из цялата страна, забележете, Кюстендил, а Пловдив до 

колкото разбрах, Видинско от където е жената, нали да бъдат използвани за такива 

проекти. А другото, което искам да кажа е, че всъщност имам въпрос, имам въпрос към 

кмета…… 

 

Димитър Велинов: Ще помоля, нека се изкаже госпожата, имате още половин минута. 
  
Мая Вълчева: Защо кмета? Приключвам още малко. Значи защо кмета след като 

привидно, пред обществеността е срещу проекта, защо се опитва да го прокара както е 

известно така вече на част от средите в интернет, през чл. 91, ал. 2 на закона за околната 

среда и водите, опазване на околната среда и водите. Защо се опитва да отпадне една от 
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процедурите, която предвижда оценка за изменение на общия устройствен план като 

цяло за такива проекти за община Кюстендил и се опитва да мине по процедура за оценка 

само на конкретния проект, с идеята да излезе, че едва ли не вредата е по-малка, което е 

абсолютно невярно. Благодаря Ви за изказването. 

/Аплодисменти в залата/ 

 
Димитър Велинов: Благодаря Ви за изказването. Давам думата за отговор на инженер 

Огнян Атанасов…. Госпожо. Давам думата за отговор. Давам... Госпожо, само ще ви 

помоля, тъй като имаше записване...  

 

 

Димитър Велинов: Ама няма значение, шест човека може да изслушаме. Ние имаме още 

40 докладни. Всичките говориме за едно и също. Най-ясно сме, че сме против. Така че 

ще ви помоля, ако желаете да се изкажете на следващото заседание, запишете се. Давам 

думата за отговор на инж. Огнян Атанасов…. 

/истерични крясъци от залата на госпожица Мая Вълчева 

 

Димитър Велинов:. Ако обичате, госпожо, вие самата, ако продължите, ще ви помоля да 

напуснете. 

 

Мая Вълчева/крещейки от място/: Искам си отговора. 

 

Димитър Велинов: След като ви отговорят, напуснете, защото пречите на всички други. 

Моля! Заповядайте господин Атансов.  

Огнян Атанасов: Уважаеми господин Председател, уважаеми колеги, уважаеми 

съграждани, започваме отзад напред. Първо към госпожа Гунчева да отговоря. Съгласно 

от член 91, който цитира, ал.2: Екологичната оценка когато за инвестиционно 

предложение, включено в приложение №1 или №2, се изисква и изготвянето на 

самостоятелен план или програма по член 85, ал. 1 и 2, компетентният орган по околна 

среда, а това не е кмета, това предполагам, ще го потвърди госпожа Катаничарова, 

народният представител, може по искане на възложитела или по своя преценка да 

допусне извършването само на една от оценките по глава № 6. С РИОСВ, общинска 

администрация с РИОСВ, няма общо госпожо Катаничарова, така ли е? И члена касае ли 

това? Така е, нали? 

 

Красимира Катаничарова/ изказване от залата/: ДА  

 

Огнян Атанасов: Благодаря ви. Връщам се към въпросите на госпожа Катаничарова. 

При постъпване на инвестиционното предложение, Община Кюстендил го е качила на 

сайта на Община Кюстендил. Сложил го е на таблото на Община Кюстендил, на входа на 

Общинска администрация, разлепено е на кметствата, чиито землища са засегнати. В 

следствие, на което в установения срок са постъпили възражения с подпис към от 

живущи в село Раненци и село Каменичка Скакавица, на чело с кметските наместници 

на селата, които са предоставени в срок в РИОСВ - София. /подвиквания от залата, че не 

се чува/  Извинявам, сега чувате ли? Повтарам, ако искате повторя. След като е постъпил 

инвестиционното намерение в Общинска администрация, ообщинската администрация 

го е качила на сайта на Общинска администрация, залепено е на входа на Община 

Кюстендил на таблото-информационно, залепено е на кметствата, на засегнатите 

землища, където имаме кметства. Като кметските наместници на Раненици и на 



24 

 

Каменичка Скакавица, заедно с техни жители, съселяни, са направили възражение, което 

са подали до Общинска администрация и Общинска администрация го е подала в РИОСВ 

София в законноустановения срок. Постъпили са и други възражения от колешжката 

Цветомира Маринова, от господин, не го виждам в залата… 

 

Цветомира Маринова/крещейки от място/: Им държа да кажете, подкрепено от 159 

човека 

 

Огнян Атанасов: Да, нали, които са информирани, явно е имало информираност на 

гражданите. Господин Севдалин Аанасов, не го виждам в залата, от него също има 

адресирано до Общинска администрация. Общинска администрация го е окомплектовала 

и пратила в срок до РИОСВ. В същото време, след срока, който имаме за РИОСВ, са 

постъпили още едно или две други становища, които въпреки, че са извън срока, 

Общинска администрация ще се... Въпреки... Въпреки... 

 

/Подвиквания от граждани в залата/ 

 

Димитър Велинов: Госпожо, зададохте си въпроса, оставете да се отговори. Това не е 

говорилня, не е бит-пазар. 

 

Огнян Атанасов: Въпреки това, Общинска администрация, че са извън срока изпратила 

на РИОСВ-София. Тоест, ние сме си свършили работата в срок, информирали сме и сме 

го изпратили. Цялата преписка е при нас. 

Колкото до първото изказване ще си позволя да повторя трите точки, около които всички 

групи в Общински съвет и независимия Общински съветник, 10 групи плюс едно, имат 

пълно единодушие, както и подкрепата на Общинска администрация. Точка първо, около 

която се обединихме. Всички групи и Общински съветници подкрепят следното решение. 

Първо. Осоговската планина е за туризъм и сме против изграждането на ветроенергиен 

парк. Като всичките съветници, това казахме и долу, са заявили, че ще гласуват против 

това инвестиционно намерение. Това е точка първа. Точка... 

 

Димитър Велинов: Госпожо, моля ви, напуснете залата. Ще помоля да ви изгонят. 

Моля, напуснете залата. Напуснете залата. 

 

Огнян Атанасов: Господин Велинов, аз викам повече, ще ме чуват. Точка втора, около 

която се обединиха всички общински съветници, подчертавам, и общинска 

администрация. Има заявление от фирмата възложител на проекта с желание за временно 

изтегляне на докладната записка. 

 

Крясъци от гражданите присъствали в залата: Това не е докладната записка.  

Димитър Велинов: Ама те, това са заявили и това, което става е друго. Защо не 

изслушате отговора и тогава. 

Огнян Атанасов: Заявих го и долу. Постъпило е заявление от фирмата възложител, които 

желаят докладната да бъде временно изтеглена, да не бъде разглеждана и да се направи 

информационна кампания……  

/Истерични крясъци от залата/ 
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Огнян Атанасов: Общински съвет - Кюстендил, в лицето на всички политически сили, 

плюс общинска администрация, са на мнение, че точката трябва да бъде разгледана и 

гласувана по същество и да не се съобразим с желанието за временно изтегляне на 

записката. 

 

/Аплодисменти в залата/ 

 

Огнян Атанасов: Така, сега, тъй като го повтарам пети път, има ли някои да не го разбра? 

Нема. Добре.  

Трета точка. Трета точка, по която Трета точка, по която Общински съвет- 

Кюстендил, има пълно единодушие, както и Общинска администрация. Състава се 

комисия в състав по един представител, минимум от всяка политическа сила, плюс 

обявилия се за независим Общински съветник, като комисията има за цел и задача да 

изработи докладна записка с проект на решение, което да се разгледа на следващото 

заседание на Общински съвет, че инвестиционни намерения, касаещи частично 

изменение на Общ устройствен план за промяна предназначението на земеделски земи 

за изграждане на ВЕИ съоръжения, няма да бъдат разглеждани от Общински съвет…….. 

 

/Подвиквания от граждани в залата: „Браво“, както и истерични крясъци на госпожица 

Мая Вълчева/ 

 

Огнян Атанасов: Защо? Така. Като... 

 

Димитър Велинов: Госпожо, Вас ще Ви помоля  да напуснете за пети път, защото 

всички други се опитват да чуят какво казва кмета. Ще помоля да ви изгонят. Ще помоля 

да ви изгонят. Предупреждам ви за втори път.  

 

/Истерични крясъци на госпожица Мая Вълчева намираща се в залата гражданка/ 

 

Огнян Атанасов: Аз викам повече. Не ми е проблем, аз викам повече. Опитвам се да 

обясня, че третото предложение, по което имам абсолютен консенсус, че подобни 

докладни записки, няма да бъдат разглеждани от Общински съвет и затова искаме да 

приемем решение, което се налага поради факта, че когато постъпи заявление, ние като 

Общинска администрация не можем да го държим в чекмеджето и да го скрием, трябва 

да го представим на вниманието на Общински съвет. С това решение на Общински съвет, 

което той казва, че няма да разглежда подобни, ние няма да имаме задължението да 

предоставяме  докладната записка на Общински съвет.  

Има ли някой, да не му стана ясно, кои са трите точки? По един представител от всяка 

политическа сила и обявили я се за независим. Както беше и днес. Ако искат да вземат 

участие и повече хора, да заповядат. Мисля, че има консенсус в Общински съвет. 

Господин Кмете, благодаря Ви вече за отговора. Просто...  

 

Димитър Велинов: Господин Кмете, благодаря Ви вече за отговора. Просто...  Ами ние 

същото се опитваме да Ви кажем. Явно не разбрахте. Така, дами и господа, аз мятам, че 

дебата...  

 

Огнян Атанасов: Мисля, че Общинските съветници, вижте, аз не съм говорител на 

Общинските съветници, но ще си позволя да кажа това, което днес те споделиха. Има... 

Госпожице Кунчева, моля Ви се да мога да се изкажа. Добре, разбрахме, че сте 
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госпожица. Сега... Аз смятам, че позицията на Общински съвет е ясна, че Общински 

съвет ще гласува против. Благодаря на всички граждани за активната позиция.  

Отговорът е много прост. Колкото и пъти да се вкара, смятам, че Общинските съветници 

държат на думата и ще гласуват против. Ако някой от тях разсъждава по друг начин, 

моля да го заяви сега или да замълчи завинаги. Благодаря Ви.  

 

Димитър Велинов: Госпожо, Вие напуснете залата. Напуснете... Напуснете залата. 

Моля Общинска охрана, ако е отвън да изведе госпожата. Преминаваме. Не, не, не.  

Така. Моля да напуснете... Моля да напуснете залата.  

 

Огнян Атанасов: Уважаеми съграждани, смятам, че мнението на всички ни е еднакво, 

че няма да се гласува Ветроенергийния парк. Смятам, че се отговори на въпросите. 

Смятам, че Общински съвет е достатъчно толерантен, както и ние като администрация. 

Поканали сме всички. Чуваме всички гледни точки. Да преминеме към гласуване на 

точките. Благодаря ви. 

 

Димитър Велинов: Господин Кмет, благодаря Ви за отговора, моля Ви да седнете 

Недейте. Имаме много точки. Заповядайте другия път. 

 

Същата тази комисия, от която ще се излъчи от Общинския съвет, ще обсъди и вашето 

предложение за местен референдум. Тъй като ще получите отговор, че същите членове 

на комисията, която ще бъде обявена до края на заседанието, ще се излъчат 

представители, ще бъдат предложени на всяка една политическа партия, които да 

изработят това нещо. В смисъл да изработят докладна записка, но разбира се, 

заседанието тепърва предстои, не е никакъв проблем. 

 

Така че всеки може да присъства докогато пожелая. Това е. 

 

 

* * * 

 
Димитър Велинов: Преминаваме към втора точка от дневния ред, а именно: ДЗ № 61-

00-116/23.04.2025 г.– относно: Разрешение за изработване на проект за частично 

изменение на Общия устройствен план на Община Кюстендил (ЧИОУПОК), както и 

проект за подробен устройствен план — план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлени имоти (ПИ) с идентификатори: ПИ 35835.101.101, местност „Среден рид”, по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на землището на с. Каменичка 

Скакавица, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-1229/13.06.2018 г. на 

изпълнителния директор на АГКК; ПИ 62181.96.408, местност „Средни рид”, по КККР 

на землището на с. Раненци, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД- 18-

1231/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК, ПИ 62181.96.425, местност 

„Аладжилица”, по КККР на землището на с. Раненци, общ. Кюстендил, одобрени със 

Заповед №РД-18-1231/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК, ПИ 

65142.2.135, местност „Дупката”, по КККР на землището на с. Сажденик, общ. 

Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-164/23.012018 г. на изпълнителния директор 

на АГКК и ПИ 78598.14.84, местност „Солищата”, по .КККР на землището на с. Цървена 

ябълка, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед № РД-18-574/27.02.2018 г. на 

изпълнителния директор на АГКК за промяна предназначението на земеделски земи за 

неземеделски нужди с цел производство на електроенергия. 
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Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

/В залата започват надвиквания и крясъци, след намесата на Председателя на ОбС-

Кюстендил, реда в залата е възстановен/ 

Димитър Велинов: В момента четеме точката за решаване. Заповядайте следващия път 

да си изкажете. Така. Премина…. Моля. Общинската охрана, ако е отпред ще помоля да 

влезат и тази „госпожица“ ей там, която седи, моля да я изведете. Това не е сериозно. 

/В залата гражданин подвиква нечленоразделно/ 

Димитър Велинов: Тук вече четеме нещо съвсем различно, господине. Което вече е 

разрешено отдавна.  

Огнян Атанасов: Уважаеми сеграждани, в момента се опитваме да гласуваме точката и 

да отхвърлиме това инвестиционно предложение. Начинът по който подхождате в 

момента саботира това. В общи интерес е да го отхвърлиме. Призовавам ви да запасите 

тишина, общинските съведници гласуват против и това инвестиционно предложение да 

приключи.Някой има ли против това? Моля тогава за тишина и да довършиме. 

 Димитър Велинов: Оставете ни да продължиме.  

Огнян Атанасов: Госпожо Катаничарова, защото виждам, че сте били на много 

заседания. Има ли друг общински съвет, където сте присъствали и общинска 

администрация и общински съвет са на едно мнение да отхвърлят единодушно подобен 

проект? Мисля, че няма. Благодаря. 

Димитър Велинов: Нека се гласува. Ако не, ще прекрата обсъждането, и ще излезем в 

15 минути на почивка. Моля господин Кмете. Давам думата за изказвания и 

предложения. Давам думата на господин Димитър Моралийски. Заповядайте, господин 

Моралийски. 

Димитър Моралийски: Уважаеми, господин Председател. Искам да помоля гласуването 

на тази точка да бъде явно и лично, така че след това да няма някакви спекули, кой е 

гласувал, кой не е гласувал. Моля това решение да бъде подложено на гласуване и смятам, 

че е правилно всеки един да гласува явно и поименно. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Закона... Да, да. Съгласен съм, господин Моралийски. Проблемът е, 

че закона не ни позволява да правиме такива предложения. Но ако желае Общинският 

съвет да гласува на ръка, гласуването е явно. Ако сте съгласни с това предложение. Давам 

думата на адвокат Йордан Тодоров. Заповядайте. 

 

Йордан Тодоров: Уважаеми, господин председател, таблета ми не винаги дава добър 

знак и отчита това, което желая да натисне. За това наистина ще помоля с вздигане на 

ръка да е гласуването. Като искам да привествам така огромния интерес за сесията на 

Общински съвет, като дори бих предложил за в бъдеще, когато има точки, които са от 

обществено значение за обществото, да ги правим в някоя по-голяма зала. Ние все пак 

имаме опит от предишния мандат. сме правили през COVID кризата в „Театъра“. И да 

има хората къде да застанат, да седнат, а не така да стоят прави. Някой може да имат 
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някакви болежки и да им е малко по-трудно. Но в тази насока, да, действително всички 

заявихме желание тази точка да не се приеме и се надявам всеки да удържи за обещанието 

си. Като считам, че неправилно се тълкува това искане за оттегляне на точката от 

инвеститора, защото тя не беше от инвеститора искането, а беше съвсем различно от 

юрдическо лице. Така, че ви призовавам да го гласуваме с отказ всичките и да мине 

единодушно в подкрепа на природата на Кюстендил. Като искам да отбележа, че имаме 

една точка за фотоволтайци, която е за 11 декара, т. 16, също да се спре тази порочна 

практика. И съвсем резонно ми се стори и искането на колегата Христо Христов, който 

отначало поиска оттеглянето на, гласуването на точка 106, която е за инвестиционния 

парк, който се намира в подножието и на метри от Планината. И знаеме, че поне така ни 

е информирано, че там желанието на инвеститорите е да строят фабрика за 

фотоволтайци, които там да се произвеждат. 

 

Димитър Велинов: Благодаря ви господин Тодоров. Давам думата на инженер Огнян 

Атанасов за отговор. Заповядайте инженер Атанасов 

  

Огнян Атанасов: Уважаеми господин Председател, две са нещата които искам да 

уточня: Според мен повечето от таблетите в залата не работятт и затова гласуването 

трябва да е на ръце, а не само на господин Тодоров, както казах и преди малко.  

Второто нещо, което искам да отбележа, че още в самото начало на заседанието, 

ако има някой, който не е чул, моля да каже, но мисля, че всички разбраха, приканих 

хората да бъдат подредени, така, че да има място за всички и помолих удобно настанилите 

се по-млади хора да направят място на по-възрастните. Имаше такива, които го 

направиха, за което шапки ми свалям и адмираци. Така, че, господин Тодоров, ако е 

нужно, може да се изместиме някой път и в друга зала, но мисля, че днес няма някой, 

който да не чуе какво се случва в залата и пак смея да твърда, че няма друг общински 

съвет, в който има пълен консенсус по темата, поне това, което аз съм гледал. Благодаря 

Ви. 
 

 Димитър Велинов:. Преминаваме към гласуване на ръка. Поради технически проблем 

с работата на таблетите.  Моля, седящите, най-вдясно, от към изхода на залата, на всеки 

ред, да бъдат квестори. Като за първи ред това да бъде адвокат Дингозов, за втори 

господин Иванов, за трети господин Терзийски, за четвърти ред - господин Христо 

Цуцумански. 

/Изказване от място/Димитър Моралийски: Кое дясно? 

Димитър Велинов: Мое дясно, ваше ляво. И за последния, пети ред госпожа Янчева. Така, 

уважаеми колеги, моля да гласувате  

Така, подлагам на гласуване проекта за решение на ръка: 

Гласували „за“:  

Първи ред, кой е „за“? Първи ред 0 гласа „за“ 

  Втори ред, кой е „за“? Втори ред 0 гласа ‚за“. 

Трети ред, кой е „за“? Трети ред 0 гласа „за“ 

Четвърти ред, кой е „за“? Четвърти ред 0 „за“ 

Пети ред, кой е „за“? Пети ред 0 гласа „за“. 

Общо  0 гласа са „за“. 
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Гласували „въздържал се“: 

Първи ред, кой е „въздържал се“? Първи ред „въздържал се“ 0 гласа.  

Втори ред, кой е „въздържал се“? Втори ред  „въздържал се“ 0 гласа.  

Трети ред, кой е „въздържали се“? Трети ред „въздържал се“ 0 гласа.  

Четвърти ред, ред кой е „въздържали се“? Четвърти ред „въздържал се“ 0 гласа.  

Пети ред, кой е „въздържали се“? Пет ред „въздържали се“– 0 гласа. 

Общо 0 гласа „въздържал се“.  

 

Гласували „против“: 

Първи ред, кой е „против“? Първи ред 8 гласа „против“ 

  Втори ред, кой е „против“? Втори ред  8 гласа ‚ против“. 

Трети ред, кой е „против“? Трети ред 7 глас „против“ 

Четвърти ред, кой е „против“? Четвърти ред 8 „против“ 

Пети ред, кой е „против“? Пети ред 5 гласа „против“. 

Общо 36 гласа „против“ 

 

Общо гласували на ръка: 36 общински съветника гласували  от 36 присъствали 

Резултати от гласуването: „за“ – 0 гласа, „против“ – 36 глас, „въздържали 

се“ – 0 гласа 

 

С 36 гласа „против“ Общински съвет – Кюстендил прие 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 505 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-116/23.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №26-00-498/19.03.2025 г. от „ВЕНТИ ГРУП“ 

ЕООД, ЕИК 207873411 с управител Любен Орлинов Бишков, с молба да получи 

разрешение за изработване на проект за ЧИОУПОК, както и проект за ПУП-ПЗ в обхвата 

на ПИ с идентификатори: ПИ 35835.101.101, местност „Среден рид”, по кадастралната 

карта и кадастралните регистри (КККР) на землището на с. Каменичка Скакавица, общ. 

Кюстендил, ПИ 62181.96.408, местност „Средни рид”, по КККР на землището на с. 

Раненци, общ. Кюстендил, ПИ 62181.96.425, местност „Аладжилица”, по КККР на 

землището на с. Раненци, общ. Кюстендил, ПИ 65142.2.135, местност „Дупката”, по 

КККР на землището на с. Сажденик, общ. Кюстендил и ПИ 78598.14.84, местност 

„Солищата”, по КККР на землището на с. Цървена ябълка, общ. Кюстендил за промяна 

предназначението на територията на имота от земеделска в урбанизирана за изграждане 

на ветроенергиен парк „Венти Енерджи“ с обща инсталирана мощност до 200 MW с до 

24 бр. ветрогенератора, свързващи кабели СрН между тях и повишаваща станция, 

кранови площадки и пътища за достъп. 

Общинската администрация предварително е разгледала представената със 

заявлението документация. 

Искането е подадено от заинтересованото лице съгласно чл. 124а, ал. 5 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ), „ВЕНТИ ГРУП“ ЕООД, ЕИК 207873411, който е 

собственик на гореописаните поземлени имоти. 

Съгласно скица №15-1214024-27.11.2024 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ 

35835.101.101, местност „Среден рид”, по КККР на землището на с. Каменичка 

Скакавица, общ. Кюстендил е с площ 2825184 кв. м., с трайно предназначение на 
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територията - земеделска, начин на трайно ползване - пасище, категорията на земята е 

десета. 

Съгласно скица №15-1214049-27.11.2024 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ 

62181.96.408, местност „Средни рид”, по КККР на землището на с. Раненци, общ. 

Кюстендил е с площ 573215 кв. м., с трайно предназначение на територията - земеделска, 

начин на трайно ползване - пасище, категорията на земята е десета. 

Съгласно скица №15-1214067-27.11.2024 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ 

62181.96.425, местност „Аладжилица”, по КККР на землището на с. Раненци, общ. 

Кюстендил е с площ 941013 кв. м., с трайно предназначение на територията - земеделска, 

начин на трайно ползване - пасище, категорията на земята е десета. 

Съгласно скица №15-1214099-27.11.2024 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ 

65142.2.135, местност „Дупката”, по КККР на землището на с. Сажденик, общ. 

Кюстендил е с площ 2127388 кв. м., с трайно предназначение на територията - 

земеделска, начин на трайно ползване - пасище, категорията на земята е десета. 

Съгласно скица №15-1214109-27.11.2024 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ 

78598.14.84, местност „Солищата”, по КККР на землището на с. Цървена ябълка, общ. 

Кюстендил е с площ 1300730 кв. м., с трайно предназначение на територията - 

земеделска, начин на трайно ползване - пасище, категорията на земята е десета. 

Съгласно предвиждането на Общия устройствен план на Община Кюстендил 

(ОУПОК) одобрен с Решение №291/29.09.2016 г. от Протокол № 13 на Общински съвет-

Кюстендил, разглежданите поземлени имоти попадат в територии с общо 

предназначение земеделски земи – други, с недопустима промяна на предназначението, 

като в предварителния проект за изменение на ОУПОК (ППИОУПОК), приет с Решение 

II-1, Протокол № 10/01.06.2022 г. на Общински експертен съвет по устройство на 

територията - Кюстендил е отразено, че имота попада в територия „Натура 2000“. 

Проектното предложение за ПУП-ПЗ предвижда промяна на предназначението на 

територията на имота от земеделска в урбанизирана – за територия от разновидност 

„Предимно производствена зона“, означен като „Пп“, във връзка с чл. 25 от Наредба 

№7/22.12.2003 г. за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии 

и устройствени зони (ПНУОВТУЗ). То не е в съответствие с предвиждането на Общия 

устройствен план на Община Кюстендил (ОУПОК), одобрен с Решение № 

291/29.09.2016 г. от Протокол №13 на Общински съвет – Кюстендил, съгласно което 

разглежданият поземлен имот попада в територии с общо предназначение горски земи, 

зона Натура 2000. 

Съгласно чл. 4, ал. 9 от Правила и нормативи за прилагане на ОУПОК: 

„Териториите, с право на смяна на предназначението се усвояват след доказана 

необходимост и инициатива на собствениците. Извън обозначените в плана такива 

територии, смяна на земеделските земи за неземеделски нужди се допуска от пета до 

десета категория без такива, представляващи трайни насаждения“. 

Съгласно изискванията на чл. 21 от Конституцията на Република България, 

промяната на предназначението за земеделска земя се допуска по изключение при 

доказана нужда и при условията на Закона за опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), и 

ред определен в ЗУТ.  

В заданието по чл. 125 от ЗУТ, възложителя е обосновал необходимостта му, като 

проект отразяващ ангажиментите на България и Европейския съюз за ускоряване на 

енергийния преход към възобновяеми източници и намаляване на вредните емисии в 

атмосферата. Енергийното развитие представлява ключов елемент от националната 

Стратегия за устойчиво енергийно развитие на Република България, както и от 

Интегрирания план в областта на енергетиката и климата (2021 г. - 2030 г.). За 

насърчаване на производството и потреблението на енергия, произведена от 
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възобновяеми източници и прилагане на облекчена процедура за промяна на 

предназначението на земеделските земи, е регламентирано в чл. 2, ал. 1, т. 1 от Закона за 

енергията от възобновяеми източници (ЗЕВИ), във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 8 от ЗЕВИ. 

Възникналите инвестиционни намерения се състоят в изграждането на 

ветрогенератори, изцяло попадащи в имотите на вложителя, за производство на енергия 

от възобновяем енергиен източник - вятъра.  

На основание чл. 124а,  ал. 1 от ЗУТ за Кмета на общината произтича задължението 

за настоящото предложение за разрешаване на изготвянето на проект за частично 

изменение на ОУПОК в обхвата на гореописаните ПИ, съгласно чл. 134, ал. 3 от Закона 

за устройство на територията (ЗУТ): Когато изработването на подробния устройствен 

план налага и изменение на действащ общ устройствен план, първо се изменя общият 

устройствен план. Органът по чл. 124, който разрешава изработването на проекта за 

изменение на общия устройствен план, може да допусне двата плана да се изменят 

едновременно при условията и по реда за съответния план, предвидени в закона, като 

подробния устройствен план се одобрява след одобряване изменението на общия 

устройствен план, с изключение на случаите по чл. 124а, ал. 9. 

С проектът за частично изменение на ОУПОК се установява устройствена зона от 

разновидност „Предимно производствена“, обозначена като „Пп“, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 25, от Наредба № 7 от 22 декември 2003 г. за правила и нормативи 

за устройство на отделните видове територии и устройствени зони (ПНУОВТУЗ) 

Представено е Задание по чл. 125 от ЗУТ за ПУП-ПЗ в обхвата на гореописаните 

ПИ, съгласно, което се предвижда основното застрояване със следните устройствени 

показатели и характеристики:  

• конкретно предназначение на поземления имот - „за ветрогенератори“; 

• устройствена зона - предимно производствена (Пп); 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• плътност на застрояване - до 80%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 2,0; 

• минимална озеленена площ - 20%. 

Показателят максимална етажност не се отнася за съоръжението (ветрогенератор). 

Инвестиционните намерения са в поземлените имоти да се изградят 

ветрогенератори със следните характеристики: 

• височина на кулата – до 145 м; 

• диаметър на ротора – до 195 м; 

• обща височина – до 245 м; 

• номинална мощност – до 10.0 MV; 

• площ на ротора – до 29 850 кв.м; 

• брой витла – 3 бр.; 

• Площ на проекция на сервитута върху терена – до 30 480 кв. м;  

Със Заявлението са представени задание за проектиране и скица – предложение за 

ЧИОУПОК, Скица №15-1214024, скица №15-1214049, скица №15-1214067, скица №15-

1214099 и скица №15-1214109-27.11.2024 г., издадени от СГКК – Кюстендил Писмо от 

РИОСВ – София с изх. №23777-2584/14.03.2025 г. и мотивирано предложение за 

изработване на ПУП-ПЗ;  

Транспортния достъп до имотите ще се осъществява от преминаващи 

селскостопански, горски пътища и ново предвидени пътища в имотите на възложителя, 

предвидени с ПУП-ПП.  

За имота няма да се ползва питейна вода. През имота не минават ВиК мрежи. 

Присъединяването на съоръжението към Енергийния системен оператор (ЕСО) е 

предмет на допълнително проучване. 
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Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет 

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ЧИОУПОК 

и проект за ПУП-ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатори:, тъй като имота е извън 

границите на урбанизираната територия. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.124, ал. 1, чл. 124а, ал. 1 и чл. 

134, ал. 3 от ЗУТ, във връзка с чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, Общински съвет –  Кюстендил, след отчитане на 

резултатите от проведеното явно гласуване на проекта за решение: 

Общ брой общински съветници – 37 

Присъствали – 36 

Гласували – 36 

За – 0 

Против – 36 

Въздържали се – 0 

 

Проекта за решение не получи необходимото мнозинство – повече от половината 

от присъстващите общински съветници, съгласно разпоредбата на чл. 27, ал.3 от 

ЗМСМА. Решенията са приети с мнозинство повече от половината присъстващи 

съветници, когато броят на гласувалите „за“ общински съветници е по-голям от 

останалата част от присъстващите на заседанието съветници, предвид което Общински 

съвет - Кюстендил 

 

 

РЕШИ 

 

Не приема проект за решение 

 

1.Разрешава изработването на проект за Частично изменение на Общия 

устройствен план за територията на община Кюстендил, одобрен с Решение 

№291/29.09.2016 г. от Протокол № 13 на Общински съвет - Кюстендил в обхвата на 

частите заети от съоръженията ПИ с идентификатор 35835.101.101, местност „Среден 

рид”, по КККР на землището на с. Каменичка Скакавица, ПИ 62181.96.408, местност 

„Средни рид”, по КККР на землището на с. Раненци, ПИ 62181.96.425, местност 

„Аладжилица”, по КККР на землището на с. Раненци, ПИ 65142.2.135, местност 

„Дупката”, по КККР на землището на с. Сажденик и ПИ 78598.14.84, местност 

„Солищата”, по КККР на землището на с. Цървена ябълка за установяване на 

устройствена зона за застрояване от разновидност „Предимно производствена“, 

означено като „Пп“. 

2.Разрешава изработването на проект за ПУП-ПЗ, в обхвата на в обхвата на частите 

заети от съоръженията ПИ с идентификатор 35835.101.101, местност „Среден рид”, по 

КККР на землището на с. Каменичка Скакавица, ПИ 62181.96.408, местност „Средни 

рид”, по КККР на землището на с. Раненци, ПИ 62181.96.425, местност „Аладжилица”, 

по КККР на землището на с. Раненци, ПИ 65142.2.135, местност „Дупката”, по КККР на 

землището на с. Сажденик и ПИ 78598.14.84, местност „Солищата”, по КККР на 

землището на с. Цървена ябълка -  община Кюстендил, предвиждащ промяна на 
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предназначението на територията на имота от земеделска в урбанизирана територия за 

ветроенергиен парк с обща инсталирана мощност до 200 MW, съгласно който се 

предвижда установяване на устройствена зона от предимно производствена, означена 

като (Пп), с показатели на застрояване съгласно чл. 25, от Наредба №7 от 22 декември 

2003 г. за ПНУОВТУЗ:): 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• плътност на застрояване - до 80%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 2,0; 

• минимална озеленена площ - 20%.  

Показателят максимална етажност не се отнася за съоръжението (ветрогенератор) 

 и одобрява заданието за проектиране на горепосочения проект. 

 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проектът за ЧИОУПО и ПУП-ПЗ да бъде съгласуван 

по реда на чл. 127, ал. 2 от ЗУТ с експлоатационните дружества ЕСО, РИОСВ, РЗИ и др. 

 

* * * 
По искане на съветника Иван Иванов, Председателят на ОбС-Кюстендил, 

господин Димитър Велинов даде 15 минути прекъсване на заседанието (от 15:39 до 

15:54 часа) 

След изтичане на 15 минутната почивка в (15:45 часа), господин Димитър 

Велинов – председател на Общински съвет – Кюстендил, помоли общинските съветници 

да заемат местата си, като установи наличието на необходимия кворум от 35 общински 

съветници, Общински съвет продължи своята работа по заседанието. 

 

 

* * * 

 
Димитър Велинов: Преминаваме към трета точка, от дневния ред, а именно ДЗ № 61-

00-120/25.04.2025 г., относно: Проекта за бюджет на Община Кюстендил за 2025 

година. 

 
Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Давам думата на господин Тодоров, за 

изказване. Заповядайте господин Тодоров. 

 

Йордан Тодоров: Здравейте колеги! Имам няколко въпроса по отношение на бюджета. 

Предвиденото увеличение на трудовите възнаграждения в Общинска администрация 

през 2025 година спрямо от 2024 година е с близо 1.400.000 лева повече, което от 

справката прави малко над 22,6%. Господин Кмете, вие обявихте, че увеличението на 

заплатите ще е с 15%, т.е. около половин милион разлика ще се получи в тези цифри. 

Като миналата година са били 6.105.432 лева и ако предвиденото увеличение е 15%, 

същото следва да бъде 7.021.247 лева, а в бюджета е предвидено 7.490.376 лева. Въпросът 

ми за увеличение на заплатите е предвидено с 22,6% или 15%. Кое е истината и къде 

отиват тези 470.000 лева като разлика? Другия въпрос, който искам да попитам, посочено 

е разходи за възнаграждение на Общински съвет според цифрите, които също така видях 
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за 2024 година. Този разход е бил 662920 лева, като според моите изчисления реално 36 

Общински съветници, без да включвам председателя, е следвало да са получили като 

чиста сума под 10.000 лева за година, а общия разход с осигуровките на годишна база е 

под половин милион лева. Малко над 170.000 лева, за какво в случая са отишли. Като 

тази година разликата е още по-голяма. 

 

Като прогнозната стойност, която сме изчислили, е че за възнаграждението и 

осигуровките на 36 Общински съветника ще бъде приблизително 563000 лева, ако е в 

15% нарасне, а в бюджета са предвидени 874.000 лева. Като тези 311.000 лева да са само 

за заплата на помощен персонал на... Къде отиват реално като разлики?  

Огнян Атанасов: Къде виждате това в проекта на бюджета, в коя графа? 

Йордан Тодоров: Това е от бюджета. Извадил съм си. Не съм в отворил графите. 

Благодаря ви.  

Димитър Велинов: Благодаря ви, господин Тодоров Други заявки за изказване. Не 

виждам други заявки за изказване. Давам думата на инж. Огнян Атанасов за отговор на 

поставения въпрос от господин Тодоров. А ако не, господин Атанасов, се възползвайте 

писменно да отговорите на адвокат Тодоров. Заповядайте. 

 

Огнян Атанасов: Относно въпроса ви, който е за Общинска администрация, там това е 

средно увеличение, в зависимост от резултатите. Благодаря ви. Относно въпроса за 

Общинския съвет, в издръжката на Общинския съвет не влизат само заплати, влиза 

поддържката на системата, сайт и така нататък.  И това е бюджет, който не е казано, че 

ще бъде изхарчен, но толкова е по бюджета пред мен. Благодаря ви 

 

Димитър Велинов: Благодаря ви, инж. Атанасов. Тъй като не виждам повече заявки за 

изказване, давам думата на инж. Атанасов, заповядайте да си довършите изложението 

по бюджета.. 

 

Огнян Атанасов: Държа да отбележа, че с бюджет 25-та, който е напълно реалистичен и 

изпълним, както и миналогодишният, продължаваме политиката, която имаме на новото 

ръководство на Община Кюстендил, а именно по съхраняване на общинските згради, 

които повече от 30 години бяха оставени да се разрушават. Тази година ще продължим да 

възстановяваме покривите на зградите. В село Шипочано на Кметството, нов покрив, 

Каменичка скакавица, защото е много зле предпадане, село Скриняно, прилежащата 

сграда, библиотека към Кметството, село Скриняно покрива, Раненци Кметството 

покрива, Горна Гращица на Кметството, Ябълково училището, където е една сграда, в 

която се помещават доста институции, Багренци училището, сграда Оставяна на 

произвола на съдбата години на ред, сградата на Траорния парк в Гърляно, както и 

сградата на Траорния парк в Раненци и Кметството в Горна Уйно, която е една прекрасна 

сграда, която в момента се руши. Също така са предвидени средства и за функцията, която 

исках да отбележа най-вече, за да може да си поддържаме общинската пътна мрежа, да 

закупим автомобил Unimog с прикачен инвентар, с който да правиме канавки по край 

пътищата, с косачка, която да коси подмантинелите, както и да се режат клоните по край 

пътищата автоматично. Предвидили сме също така нещо, което е изключително важно и 

смятам, че е най-важното в бюджета, колкото и малко да е то, а именно средства за 

фетална морфология.  
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Тук е доктор Юрий Хранов, който е гинеколог и може да каже от каква 

изключителна важност е това, защото това ще позволи всяка една родилка от Кюстендил 

безплатно да получи първа и втора фетална морфология при водещи специалисти в 

България и то специалисти, които са наши са съграждани. Това нещо ще помогне да се 

раждат живи и здрави деца на територията на Общината. Ще се направи много голяма 

информационна кампания, за да знае всяка една жена с постоянен адрес- Кюстендил, че 

може да се възползва от това нещо. 

Има деца, които ако във време на феталната морфология бъде установена 

малформация, могат да бъдат вънтрешно-утробно оперирани и тези деца да бъдат 

спасени. Представяте ли си какво е да се спаси един човешки живот. Няма друга Община 

на територията на Република България, която да предприема подобна стъпка. И ще ви 

бъда благодарен, ако го подкрепите. Политиките, които са заложени в нашия бюджет, са 

политики, които са близко до хората. Всеки един наш съгражданин, независимо дали в 

малко или в голямо населено място, да може да усети бюджета на общината и да усети, 

че общината има грижа към него. Разгледайте капиталните разходи. Да видите колко 

балансирано е направено за всички малки населени места, за всеки да има да се помогне. 

Защото години наред, това са 30 години, малките населени места много често са оставали 

на призвола на съдбата. Продължаваме политиката, малките населени места да имат 

собствени бюджети. С които бюджети да могат да си вършат базисните неща. Кметовете 

и кметските наместници. Вдигаме им с 15% по селата заплатите. Социалните услуги 

увеличаваме. Общо след това гледаме да се погрижим за всеки един, и бюджетът 

наистина е направен балансирано. Виждате, че дефицита, който бяхме унаследили от 

6.300.000, е заложен в новия бюджет 4.200.000 или 4.300.000. Това са политики с които 

действаме, съобразяваме се и сме направили реален, изпълним бюджет. Молбата към 

Общински съвет е да го подкрепите. Мисля, че докладната дори е с предварително 

изпълнение, защото знаете колко време се забави държавния бюджет, за да може да 

започне да се работи, както се казва, още от утре на високи обороти. Благодаря на всички. 

Димитър Велинов: Благодаря Ви инженер Атанасов. Давам думата на Д-р Юрий 

Хранов. Заповядайте д-р Хранов 

 

Юрий Хранов: Благодаря на всички. Добър ден на всички, добър ден на председателя, 

на господин Кмета, на моите приятели, общинските съветници и на гостите на 

Кюстендил. Пак казвам обичам ви всичките. Оги го казва това нещо. Това чудо, 

феталната морфология, който е пробив тук в бюджета и ще се пусне за първи път в тази 

Община, е чудо на чудесата за гражданството на Кюстендил. Това нещо гарантира една 

сигурност и спокойствие на 400 бременни жени на година. И искам да ви кажа, че в 

момента, докато течаха дебатите, получих три обаждания за прекъсване на бременности 

заради фетални аномалии. Така че това, което го прави господин Кмета, е уникално за 

държавата и за града. Така че моята подкрепа, нека да е всеобхватно, мащабно и да не е 

инцидентно, а да е един планов да занапред метод тук за Кюстендил. Защото това е 

изключително важен пробив в системата. 

 

Димитър Велинов: Благодаря ви, докторе. Давам думата на господин Валери Йовев. 

Заповядайте господин Йовев 

 

Валери Йовев: Това с малките населени места е похвално. Забравях си очилата но няма 

значение, няма ще по памет ще цитирам. Залага се сума... Само пример и нищо повече. 
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Аз не искам нещо. То кмета ще го... Моля? Не, ето тая голямата таблица за кметствата. 

Някъде назад. И съм си направил тук една извадка, да кажеме, Слокощица като най-

голямо 91 хиляди лява, така пише, от които 34 са за трудови възнаграждения. Средна 

заплата 2900, значи най-голямото село, така-така, както и да е, добре. И накрая има една 

графа – месни дейности - 56 хиляди лява. Виждате ли го, господин Кмете? Общо да, общо 

да. Но от тя 56 хиляди лява, така като ги четем, 56 хиляди лява – много пара. За 

Слокощица. Обаче се оказва, че тя миналата година, предполагам, че била горе-долу 

същото, е разполагала с 6 хиляди лява. И излиза така, че като кажете на даденото 

населено място за Слокощица, това всеки го чете има 56 хиляди лява. Трябва да се каже 

за какво отива тия 56 хиляди лява. И че не са пряко подчинения на кмета, а за кмета или 

самото кметство с 6 хиляди лява. Това е това, което ми е казала кметицата. Това е единият 

пример. Това е за голямо село. За по-голямо село. Тук надолу има по-малки села, но 

Вратца. Вратца – 42 хиляди лява - 2339 лява, заплатите там вече варират от клас, 

прослужено време. И да, ние после ще ги гласуваме, но става въпрос за заплатата. Сумата 

е 28 хиляди лява. От 42, 28 е за заплати и оставят едни 14 хиляди лява, които са за 

кметството и ви казвате, че са за кметството. Но кметът на населеното място ни каза, че 

миналата година е разполагал с 3 хиляди лява, от които е похарчил 2, да кажем, и хиляда 

са останали. И сега да не отегчаваме колегите, така е навсякъде, по всички населени 

места. Големите са разполагали с 6 хиляди лява, малките са разполагали с 3 хиляди лява. 

Тия цифри тук, като ги погледне човек, някакви не се връзват нещата. И другото по още, 

което за мен е фрапиращо, ако някои от тия кметове не си ги използвал парите за 

миналата година, има и такива случаи, му е казано, че нещата са занулени и не са с 

натрупване. Да кажем, миналата година, ако е трябвало да похарчи 3 хиляди лява, е 

похарчил хиляда, останалите 2 хиляди лява той си го е смятал, че ще остане за тая година. 

На него постоянно му е обяснявано, че няма пари, че за момента не може, че малко по-

късно и така нататък И сега, пролетта му е казано, нещата отекоха, парите са занулени, 

почваме на ново, чакаме бюджета май-месец. Така, много пара, но явно до самите 

кметове съвсем малко достига.  

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви господин Йовев. Давам думата на господин Станчев 

за реплика към господин Йовев. Заповядайте господин Станчев. 

 

Кирил Станчев: Уважаеми колеги, нямам реплика към никой, просто изказването 

премина и исках да задам един въпрос на господина Огнянов във връзка с изнесеното от 

него за капиталните разходи. Аз задавах и на председателя на общинския съвет на 

комисията по нормативна дейност, как се определят, коя улица да следва да бъде 

асфалтирана, кой покрив да бъде изграден, кой прозорци да бъдат сменени, защо в дадено 

населено място сумите са, зависимост от капиталните разходи, 4 хилява, на другите са 

30 хилява, защо когато вие и днес ми отговорихте, но тези хора, когато ви попитах за 

Въртешево, тук става въпрос, сигнала, аз съм го изпринтил, ще ви го предам, става 

въпрос за нарушаване на имуществото на хората, защото той е депозиран, те са вярвали 

във вас и администрацията, депозиран е посредствено миналата година, в февруари 

месец и пак не е предвидено, защото като сте сигнализиран, не е предвидено това в 

капиталните разходи, а на мен сега ми беше отговорено, да действително, има много 

ремонти, и аз съм съгласен с това нещо, но тук става въпрос вече за сигнал, който от 

преди, ако повторям година и няколко месеца, това се отнася и за „Капията“, относно 

парковместата на хората, така че когато се сигнализира и със даваност година, година и 

повече, и тези хора са вярвали в вас, защо не се предвиждат. Благодаря ви. 
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Димитър Велинов: Не виждам други заявки за изказвания. Ако има такива, моля да се 

отбележат. Не виждам. Давам думата на инженер Огнян Атанасова за отговор.  

 

Огнян Атанасов: Уважаеми господин Станчев, защото тротоарът, за който говорите не 

е капитал в разход, това е краткият отговор на въпроса. Относно въпроса, на какъв 

принцип, пишат се докладни записки от кометовете на населени места, анализира се, 

прави се количествена сметка за всяка една докладна и се вижда спрямо нуждите, къде 

може да се реагира. Сега, примерно, не може да сравнявате училището в Багренци с 

някоя малка сграда от друго село. Защо при едните са 4 000, при ните са 100 000, и 

зависимост, от какъв ще е ремонт, а колко е голяма сграда, нали от квадратурата на 

сграда, от дейностите, които трябва да се извършат и така нататък. Всяка сграда е строго 

индивидуална и сама по себе си и поради тази причина се прави количествена сметка, 

количествено стойностна извинявам се, оттам се взимат средствата и вече се плануват в 

бюджета, къде как да се похарчат. Гледаме във всяко населено място да интервенираме. 

Милото година сме интервенирали: Жиленци, Драговищица, Николичевци, Берсин, 

Пиперков Чифлик, Сокощица, Копиловци, Шишковци, Нов Чифлик, да, сигурно и нещо 

забравям. Девет-десет сгради миналата година са им оправени покривите, за да може тия 

сгради да се съхранат. Нашия сграден фонд е огромен, господин Станчев. Тая година 

интервенираме в още едно, две, три, четири, пет, шест, седем, осем, девет, десет, мисля, 

че и некъде и Таваличево беше. Смисъл бюджета е фиксиран, трябва да се използва по 

най-правилния начин и според мен е инвестицията в общинското имущество, което, 

давам Ви пример. Миналата година правихме покрива в Пиперков Чифлик. Тая година 

читалището иска вече да отиде в училището, т.е. тази сграда ще почне да живее живот, 

до сега се рушеше, разпадаше се от демокрацията насам, кажи речи. Сега ще има свой 

собствен живот, който да живее и да се облагороди, това е идеята на това събитие. 

Господин Йовев, таблицата, за която ме питате, ако не ме лъже памета, годината 

е 2020 или 2019, и имаше едно събрание национално на кметовете на малки населени 

места и от там излязоха, че искат собствени бюджети от тогава Община Кюстендил прави 

бюджета по този начин, като в бюджетът на всяко едно влизат: издръжката, ако има хора, 

които да помагат на кмета, техните средства се предвиждат, осветлението се предвижда, 

което, между другото, и в този бюджет е заложено да работи 365 дни. Миналата година 

даже мисля, че беше 366, защото беше високосна.Няма да се спира Зимата. В този 

бюджет, защото помним и тия времена, не бяха толкова далече. В този бюджет също така 

господин Йовев е предвидено сметоизвозване и така нататък. Това, което казвате за тия 

суми 6000 за голямо населено място и 3000 за малко населено място, това са суми, които 

се въведоха от миналата година. Допреди това такива суми нямаше и се въведоха по наше 

настояване, защото това бяхме обещали на хората, за да може не за единия катинар да 

ходи та пиши докладна записка и Митко да тича да му купи катинар, а да може да си го 

купи. Това, което казвате за преходен остатък при тия бюджети, проблем е, защото 

бюджетът е година за година. Няма как от тия местни дейности, както каза и госпожа 

Апостола, да ги прехвърляме, това е причината да не се прехвърлят. Но на всеки кмет се 

предвидяха пари за гориво. До миналата година пари за гориво нямаше. Предвидиха се 

безплатни билети за тия, които не искат да ползват пари за гориво. Предвидиха се 

бюджетите. Тая година ето нещо, което не сме го споделяли, тъй като и кметовете и 

кметски наместници се част от общинска администрация…Апостолова, от коя година 

нямате СБК? От 2008. А сега сме коя? Почти пълнолетие. Та малко преди пълнолетието 

общинска администрация и кметовете и кметски наместници ще получат и пари за дрехи 

СБК.  За пълнолетието може и нещо друго да получите. Това са все политики, които са 

заложени и това е краткият отговор за таблицата. Благодаря ви, господин Йовев. 
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Димитър Велинов: Благодаря ви, инж. Атанасов. Не виждам заявки за изказвания.  

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 21 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали 

се“ – 13 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: Въздържал се 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: Въздържал се 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: Въздържал се 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: Въздържал се 

14. Евгени Серафимов: Въздържал се 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Йордан Тодоров: Въздържал се 

19. Камелия Гребенарова: За 

20. Кирил Станчев: Въздържал се 

21. Константин Дингозов: За 

22. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

23. Маргаритка Цекина: За 

24. Милен Георгиев: За 

25. Мира-Йоанна Атанасова: Въздържал се 

26. Румен Гогов: Въздържал се 

27. Румен Златковски: Въздържал се 

28. Светослав Грозданов: За 

29. Силвия Янакиева: Въздържал се 

30. Тодорка Илиева - Скрипкина: Въздържал се 

31. Христо Христов: За 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: Въздържал се 

34. Юрий Хранов: За 

 

   

С 21 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

№ 506 
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Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински съвет - 

Кюстендил ДЗ №61-00-120/25.04.2025 г., с която докладва, че на основание чл. 84 ал. 4 

от Закона за публичните финанси и чл. 17 ал. 6 от Наредбата за условията и реда за 

съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 

обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община 

Кюстендил, представям на Вашето внимание проекта за бюджет на община Кюстендил 

за 2025 година, като предлагам и. проект за решение. 

Проектобюджетът на Община Кюстендил е изготвен на основание чл. 84 ал. 4 от Закона 

за публичните финанси и чл. 17 ал. 6 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Кюстендил, 

Общинските бюджети за 2025 г. отново ще се приемат със закъснение, спрямо 

нормативно регламентираните срокове в ЗПФ, поради забавеното приемане на ЗДБРБ за 

2025 г. 

След приемането на ЗДБРБ за 2025 г., категорично може да се определи, че за поредна 

година се очертава местните бюджети да бъдат доминирани от инвестиционни разходи - 

за изпълнение на проектите от Инвестиционната програма за общински проекти 

съгласно чл.107 от ЗДБРБ за 2024 г. и чл.113 от ЗДБРБ за 2025 г. Съгласно разчетите по 

ЗДБРБ за 2025 г. и средносрочната бюджетна прогноза за периода 2025-2028 г. общините 

ще получат от държавата над 12 млрд. лв., от които с инвестиционна цел над 2,1 млрд. 

лв. За сравнение, през 2024 г. разчетеният ресурс за общински ангажименти, вкл. по 

секторни политики беше близо 11,8 млрд. лв., от които с инвестиционна цел 1.65 млрд. 

лв. (неизплатени към общините) и за 2023 г. - 7,8 млрд. лв. (от тях с инвестиционна цел 

- 0,9 млрд. лв.). Ресурс за общински инвестиции е осигурен и от европейските фондове и 

НПВУ. 

По отношение на финансовата рамка на общините, освен подобрените условия и 

параметри на бюджетните взаимоотношения, другите същностни промени са както 

следва: 

 Общините ще продължат да подписват споразумения с министъра на регионалното 

развитие и благоустройството по новата Инвестиционна програма за общински проекти 

съгласно чл.113 от ЗДБРБ за 2025 г. В рамките на годината е предвидена еднократна 

възможност за изменение на Приложение № 3 - до 30 юни 2025 г.; 

 Общините ще продължат да имат право да ползват ресурса за отчисления и 

обезпечения по ЗУО за 2024 г. и 2025 г. за дейности по чистотата, по решение на 

общинския съвет, без да се изменят приетите размери и начини на изчисляване на ТБО; 

 Запазва се възможността, по специални програми, детските градини и ясли, 

училищата, читалищата и други бюджетни организации да получават компенсации за 

направените от тях разходи за електроенергия до размера на цените за битови 

потребители; 

 Средствата за образование и социални услуги нарастват изпреварващо спрямо 

останалите бюджетни системи, като за тях са предвидени съответно 5 378,9 млн. лв. и 1 

051,7 млн. лв. или 81,5% от увеличението на общата субсидия за делегираните от 

държавата дейности (при стойност на тези показатели за предходната година съответно 

- 771 млн. лв. от 840 млн. лв. или 92% от общото увеличение). 

По-важните промени в нормативната среда, които оказват съществено влияние при 

подготовката и изпълнението на бюджета през тази година са следните: 

 

1. Закон за държавния бюджет на Република България за 2025 г.. На основание чл.98, т.4 
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от Конституцията на Република България, с Указ 53 на Президента на Република 

България от 25.03.2025 г., се постановява да се обнародва в ДВ ЗДБРБ за 2025 г. (ДВ 

извънреден бр. 26, 27.03.2025 г.). 

Държавната подкрепа за общините е с ръст 13% в сравнение със ЗДБРБ за 2024 г. или 

общо в размер на 1 054 млн. лв., разпределени по видове субсидии и трансфери, както 

следва: 

 обща субсидия за делегираните от държавата дейности – за страната 7 908 млн. лв., 

нараства с 980 млн. лв. ., от която за „Общинска администрация“ са предвидени 726 млн. 

лв. (допълнителни 145 млн. лв. спрямо ЗДБРБ за 2024 г. като след приспадане на 

предвидените и предоставени през 2024 г. с актове на MC общо 50,1 млн. лв. за общинска 

администрация и възнагражденията на кметските наместници, реалното увеличение е с 

94,9 млн. лв. или с 15%) 

 обща изравнителна субсидия – за страната 460 млн. лв. ръстът е 50 млн. лв. (12%), за 

общината увеличението се само с 600 лв. в сравнение с 2024 г.; 

 трансфер за зимно поддържане и снегопочистване на общински пътища – 49 млн. лв. 

с минимално увеличение за страната, а за общината увеличението е 11 000 лв. или 1,46% 

в сравнение с 2024 г. 

 целева субсидия за капиталови разходи – за страната 454 млн. лв. с увеличение от 28 

млн. лв. или със 7% за страната, за общината средствата са с 275 100 лв. повече или 6,35 

%. 

За трета поредна година е запазен и увеличен с 10 млн. лв. или 16,7% трансферът за други 

целеви разходи за местни дейности – в размер на 70 млн. лв., предназначен за достигане 

на минимална работна заплата за 2025 г. в местните дейности във всички 265 общини. 

Разпределението на трансфера по общини е на база относителния дял на разходите за 

заплати и възнаграждения на конкретната община в съответната функция и съобразно 

теглото на всяка функция, определено чрез относителния дял на броя персонал на МРЗ 

за всяка функция в местни дейности спрямо общия брой персонал на МРЗ в местни 

дейности по данни от отчета за 2023 г. и справката за натурални показатели към него 

(чл.56, ал.7), за Общината средствата са в размер на 928 500 лв. като ръстът е с 201 800 

лв. или с 27,77%. 

Финансовата рамка за работа на общините през 2025 г. е подобрена и е както следва: 

 Запазена е Инвестиционната програма за общински проекти и е предвиден 

инвестиционен ресурс съгласно чл. 113 и Приложение № 3 с обща прогнозна стойност 

на проектите 7,2 млрд. лв. за 3 452 проекта със срок на изпълнение и въвеждане в 

експлоатация до 30 юни 2027 г., като от тях за разплащания през 2025 г. са прогнозирани 

само 1,65 млрд. лв. 

 За разлика от предходни години, не са обособени в конкретна разпоредба на Закона 

средства в централния бюджет за различни секторни политики, които могат да бъдат 

предоставени допълнително. 

 Увеличени с 40 млн. лв. са субсидиите и другите текущи трансфери за нефинансовите 

предприятия – 228 млн. лв., от които за вътрешноградски транспорт на Столична община 

(106 млн. лв. – увеличение със 17 млн. лв. или 19%) и за превоз на пътници по 

нерентабилни автобусни линии във вътрешноградски транспорт и транспорта в 

планински и други райони (122 млн. лв. – ръст с 23 млн. лв. или 23%) 

 Запазен е размерът на резерва за непредвидени и/или неотложни разходи по 

централния бюджет за предоставяне, овладяване и преодоляване на последиците от 

бедствия – 130 млн. лв. 

 Запазват се разпоредбите относно начина и сроковете за предоставяне на основните 

бюджетни субсидии (чл. 56). Поради по-късното приемане на ЗДБРБ за 2025 г. за всяка 

една от субсидиите е определен ред за изравняване на предоставените през първо 
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тримесечие средства; 

 Запазват се възможността за трансформиране на целевата субсидия за капиталови 

разходи в трансфер за други целеви разходи за извършване на неотложни текущи 

ремонти на общински пътища, на улична мрежа, на сгради, публична общинска 

собственост, (чл. 57). 

 Запазва се възможността неусвоените средства по бюджетите на общините от 

трансфери по чл. 52, ал. 1, т. 1, буква „а“ от Закона за публичните финанси, постъпили 

през предходни години, с изключение на тези във функция „Образование“ да могат да се 

разходват за делегираните от държавата дейности във всички функции, в т.ч. за 

капиталови разходи, ако това не противоречи на условията, определени в нормативния 

акт, с който са одобрени. 

Предвижда се задължително възстановяване в държавния бюджет в срок до 30.04.2025 г. 

на неусвоените целеви остатъци от предходни години от трансфери за други целеви 

разходи, постъпили на основание актове на МС и от резерва за предоставяне, овладяване 

и преодоляване на последиците от бедствия, с изключение на обекти, за които към 31 

декември 2024 г. е сключен договор с изпълнител (чл.88 и 90) 

За ползване на финансираната от държавния бюджет социална услуга „Асистентска 

подкрепа“ не се заплащат такси от лицата, които я ползват до 31 декември 2025 г. (§3) 

Изключение от срока за утвърждаване на формулите по чл. 282, ал.6 от ЗПУО – в 

едномесечен срок от обнародването на ЗДБРБ (§8). Изменя се и чл. 289 на ЗПУО в частта 

разпоредители с бюджет в общините с районно деление (§18) – влиза в сила от 1 май 

2025 г. 

Лимитите за представителните разходи за кметовете – до 3 на сто от общия годишен 

размер на разходите за издръжка за дейност „Общинска администрация“ и за 

общинските съвети - до 1,5 на сто от общия годишен размер на разходите за издръжка за 

дейност „Общинска администрация“ (чл. 98). 

Запазват се и други разпоредби относно не плащането на наем от бюджетните 

организации, настанени в сгради, собственост на държавата и общините, не заплаща 

наем. 

Другите важни специфики на 2025 г. са свързани с: 

 увеличението на минималната работна заплата считано от 1 януари 2025г. с 15,4% (от 

933 лв. на 1 077 лв.); 

 увеличение на минималния и максималния осигурителен доход считано от 1 април 

2025 г.: 

 провеждането на ново категоризиране на общините, районите, кметствата и 

населените места по методика, одобрена от МРРБ (предстои Заповедта на МРРБ за 

новото категоризиране да бъде обнародвана в ДВ до края на годината);  

 подготовката за въвеждане на еврото в страната с индикативна дата 1 януари 2026 г.; 

 изпълнението на подготвителните дейности за преминаване към нови основи за 

определяне на ТБО от 2026 г. 

2. Закон за събирането на приходи и извършването на разходи през 2025 г. до приемането 

на ЗДБРБ за 2025 г., ЗБДОО за 2025 г. и ЗБНЗОК за 2025 г.(обн. ДВ, бр.6/21.01.2025 г., в 

сила от 1 януари 2025 г.) 

Законът уреди условията за работа на бюджетните организации, вкл. и на общините 

съгласно чл. 98 от ЗПФ до обнародването на ЗДБРБ за 2025 г., както следва: 

 Приходите на общините се събират съгласно действащите закони към момента, като 

няма изменения в механизмите за тяхното начисляване и събиране; 

 Разходите се извършват в размери не по-големи от размера на разходите за същия 

период на 2024 г. и при спазване на фискалните правила по ЗПФ. В ЗПФ не се указва 

срочността на периода - месечно или тримесечно или на друг период; 
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 С решение на МС могат да се финансират капиталови разходи и при необходимост, 

други разходи и/или трансфери за сметка на наличности от предходната година с 

изключение на средствата на Държавния фонд за гарантиране устойчивост на 

държавната пенсионна система.(чл.3, ал.3 от Закона). 

Съгласно чл.87, ал.1 от ЗПФ, предоставянето на трансфери, вкл. и за общините е в размер 

не по - голям от размера им за същия период на предходната година, до размера на 

постъпилите приходи, помощи и дарения, като се отчитат влезли в сила актове на 

Народното събрание и на Министерския съвет, които предвиждат допълнителни или 

намалени бюджетни средства. 

B тази връзка, при отпускането на трансферите на общините за периода до приемането 

на ЗДБРБ за 2025 г. бяха прилагани правилата на чл. 4 от Закона за събирането на 

приходи и извършването на разходи през 2025 г., в размери, база, критерии, параметри, 

ограничения или други относими показатели на разходите, определени Закона за 

държавния бюджет на Република България за 2024 г. 

Беше предвидена и специална разпоредба в чл.3, ал.2, в случаите, когато приходите за 

съответния период са недостатъчни да покрият разходите и трансферите, лимитите за 

плащания да се намаляват съразмерно до размера на приходите. Първостепенните 

разпоредители с бюджет следва да приоритизират плащанията си, като разходите за 

заплати и социални плащания са приоритет и се изплащат в пълен размер. 

С този Закон беше изменен считано от 1 януари 2025 г. Закона за социалните услуги 

относно разработването на стандартите за финансиране и съответно организирането на 

социалните услуги и насочването от общините, които бяха отложени за 1 януари 2026 г. 

3. РМС № 93 от 25 февруари 2025 г. година за приемане на стандарти за делегираните от 

държавата дейности с натурални и стойностни показатели през 2025 г. 

За разлика от предходни години, на етап пролетна бюджетна прогноза за 2025г. за пръв 

път не бяха одобрени стандартите за делегираните от държавата дейности за следващата 

година със съответното РМС. 

Въз основа на разчетените с РМС стойностни и натурални показатели по стандартите за 

делегираните от държавата дейности е определено и съответното разпределение по 

общини на средствата от общата субсидия за делегирани от държавата дейности през 

2025 г. Увеличенията на общия ресурс за общините и на средствата за община 

Кюстендил по стандартите по функции и дейности за 2025 г., спрямо ЗДБРБ за 2024 г. са 

както следва:  

 Общинска администрация – за страната са предвидени средства като увеличение в 

размер на 145 млн. лв., (25%) по стандарти. За община Кюстендил средствата в тази 

функция са в размер на 5 994 900 лв. като увеличението е с 1 446 800 лв. 

 Отбрана и сигурност - увеличение с 11 млн. лв. спрямо ЗДБРБ за 2024 г. Със 

стандартите в тази функция се обезпечава финансирането на издръжката на местните 

комисии за борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетни, 

центровете за превенция и консултативните кабинети към тях, на районните полицейски 

инспектори и детските педагогически стаи. Разчетени са средства и за възнагражденията 

и съответните осигурителни вноски на обществените възпитатели, секретарите на 

местните комисии за борба с трафика на хора и на денонощните дежурни и 

изпълнителите по поддръжка и по охрана на пунктове за управление. За община 

Кюстендил средствата в тази функция са в размер на 458 434 лв. като увеличението е с 

12,74%. 

 Образование – за страната увеличението на средствата по стандартите за делегирани 

от държавата дейности спрямо ЗДБРБ за 2024 г. е с 585 млн. лв. За община Кюстендил 

определените средства са 33 992 686 лева., което е с 3 703 759 лв. или 12,23% увеличение 

на държавните субсидии за образование. 
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 Здравеопазване – разчетените за страната средства са в размер на 372 млн. лв. като 

увеличението спрямо ЗДБРБ за 2024 г. е с 24 млн. лв. За нашата община предвидената 

държавна субсидия е в размер на 1 471 029 лв. или увеличение с 1,64%. 

 Социално осигуряване, подпомагане и грижи – за страната средствата за функцията са 

в размер на 1 052 млн. лв. или увеличение със 149 млн. лв. За общината са предвидени 

14 737 066 лв., като увеличението е 20,71% в сравнение със ЗДБРБ за 2024 г. 

 Култура, спорт, почивни дейности и религиозно дело – на национално ниво са 

предвидени 272 млн. лв., които в сравнение със ЗДБРБ за 2024 г. са увеличени с 50 млн. 

лв. (23 

 %). Разчета за общинските културни институти, делегирани от държавата дейности в 

ЗДБРБ за 2025 г. е 4 339 803 лв., като средствата са с 779 431 лв. повече или 21,89%. 

Основните цели на проекта за бюджет на община Кюстендил за 2025 г. са: подобряване 

на социалната и инженерна общинска инфраструктура и запазване на достигнатото ниво 

на качество на предоставяните публични услуги; успешно изпълнение, отчитане, 

осигуряване на устойчивост и съхраняване на активите, придобити в резултат на 

изпълнение на проекти по Оперативните програми; запазване финансовата стабилност 

на общината и придържане към балансирано бюджетно салдо, изчислено на касова 

основа, като част от средносрочна цел за бюджетното салдо. 

Проектобюджетът на Община Кюстендил за 2025 г. е разработен в две части - приходна 

и разходна - при спазване разпоредбите на горецитираните нормативни документи. 

 

I. ПРИХОДНА ЧАСТ 

 

Приходите са един от основните показатели в общинските бюджети и от точната 

аналитична оценка и вземането на аргументирани решения при определянето на техните 

размери зависи в много голяма степен финансирането на общинските дейности, 

взаимоотношенията с местната общност и изпълнението на общинските стратегически и 

програмни документи, както и фискалните цели на общината за бюджетната година. 

 

Непрекъснато повишаващите се потребности на гражданите и общността по отношение 

на количеството и качеството на предоставяните от общините услуги, на фона на 

инфлацията и влошените икономически показатели в света и в частност в нашата страна, 

отново сме поставени пред необходимостта да осигурим финансовата стабилност и 

просперитет на нашите общини, чрез правилно и адекватно планиране на местните 

приходи. Или с това планиране трябва да обхванем всички потенциални източници за 

допълнителни приходи и да разкрием нови вътрешни резерви за нарастване на 

съществуващите. 

Запазването на бюджетната устойчивост на всяка една община е първостепенна задача, 

решението, за което изисква прилагането на правилна финансова политика, обоснована 

на принципите на добро управление. Реалистичната оценка на икономическата 

обстановка в страната като цяло и в нашата община е добра основа за прецизиране на 

решенията при определяне на политиката по приходите на местно ниво. 

По тази причина, при определянето на конкретните стойности по всеки един приходен 

параграф, задължително са направени подробни и детайлни анализи ниво на събираемост 

на местните приходи, анализирани са възможностите за повишаване на събираемостта 

на просрочените вземания, наличието на резерви, ръста на несъбраните вземания за 

минали години, както и прякото и косвено въздействие на външни и вътрешни фактори, 

оказващи влияние върху размера на приходите в общинския бюджет. 

През 2025 г. се очаква Община Кюстендил да разполага с постъпления общо в размер на 

106 120 000 лв. Основно тези постъпления се делят в следните групи: собствени приходи 
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(данъчни и неданъчни), бюджетни взаимоотношения с централния бюджет (субсидии и 

трансфери), преходен остатък от предходната година и финансирания. 

Най- голям относителен дял от очакваните постъпления са от бюджетните 

взаимоотношения на общината с централния бюджет, които са планирани съобразно 

определените размери по чл. 53, ал. 1 от ЗДБРБ за 2024 г. – общо 69 997 540 лв. (65,96% 

от бюджета) и се предоставят под формата на: 

 Обща субсидия за делегираните от държавата дейности за 2025 г. в размер на 60 993 

918 лв. В сравнение със ЗДБРБ за 2024 г., ръстът е в размер на 16,28% или през 2025 г. 

общината ще разполага за делегираните дейности с 8 019 072 лв. повече, като 49,66% от 

тези средства са за образование и 24,16% от тях за социални услуги. 

 Трансфери за местни дейности общо 4 471 800 лв., включващи: обща изравнителна 

субсидия – 3 721 400 лв. (ръст само с 600 лв. или 0,02%), субсидия за зимно поддържане 

и снегопочистване на общински пътища 762 000 лв., с ръст от 11 000 лв. и за други целеви 

разходи за местни дейности 928 500 лв., като тук ръста е 201 800 лв., или 27,77%. 

 Целева субсидия за капиталови разходи в размер на 4 604 800 лв. е повече със 275 100 

лв. от началния план за 2024 г. 

Собствените приходи на общината (подробно описани по-долу) са в размер на 23 452 353 

лв. и представляват 11,73% от очакваните постъпления през 2025 г., а преходният 

остатък е 11 157 805 лв., или 10,51% от приходите. 

Финансиранията са ангажименти на общините (възстановяване на главници по заеми, 

чужди средства на разпореждане и др.), които се планират и отчитат със знак минус в 

приходната част на бюджета, т.е. в намаление на приходите. Всичко финансирания за 

2024 г. са в размер на – 4 368 123 лв. 

В сравнение с началния бюджет за 2024 г., проектът за бюджет за 2025 година е с 5 010 

000 лв. повече или с 4,95%. 

Приходите в проектобюджета, по своето предназначение, се делят на приходи с 

държавен характер и приходи с общински характер. 

Общо приходите с държавен характер са в размер на 69 997 540 лв. и се формират от: 

1. Обща субсидия за делегираните от държавата дейности 

60 993 918 лв. 

2. Временно съхранявани средства 

-234 176 лв. 

3. Целева субсидия за капиталови разходи 

425 601 лв. 

4. Временни безлихвени заеми 

202 596 лв. 

5. Преходен остатък от 2023 г. от делегирани от държавата дейности 

8 609 601 лв. 

Приходите с общински характер са в размер на 36 122 460 лв. и се формират от : 

1. Собствени приходи 

23 452 353 лв. 

2. Субсидии и трансфери за местни дейности 

9 591 099 лв. 

3. Временно съхранявани средства 

4. Възстановени суми по възмездна финансова помощ 

-38 935 лв. 

10 558 лв. 

5. Трансфери между бюджети 

-730 000 лв. 

6. Друго финансиране 
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7. Натрупан дефицит 

-33 902 лв. 

4 375 680 лв. 

8. Плащания по дълга (ФЛАГ, ФУГ, облигационен заем 

9. Временни заеми между бюджет и СЕС 

- 4 061 110 лв. 

1 008 513 лв. 

10. Преходен остатък от 2023 г. от местни дейности (с валутни сметки) 

2 548 204 лв. 

 

Преходният остатък по източници е показан по-подробно в Приложение №12. 

 

Съгласно чл. 91, ал.2 и ал.3 от ЗДБРБ за 2025 г. неусвоените към 31 декември 2024 г. 

средства по бюджетите на общините от трансфери по чл. 52, ал. 1, т. 1, буква „а“ от 

Закона за публичните финанси, постъпили през предходни години, с изключение на тези 

във функция „Образование“, могат да се разходват по решение на общинския съвет за 

делегираните от държавата дейности във всички функции, в т. ч. за капиталови разходи, 

ако това не противоречи на условията, определени в нормативния акт, с който са 

одобрени. 

  

 

 

 

V. ф. Социално осигуряване  

Текущи 

остатъци от  
ЕРС 

Остатък от 

Поименния 

списък с 

капиталови 

разходи с 

източник от  
ЕРС 

Текущи 

остатъци от  
ЕРС 

Остатък от 

Поименния 

списък с 

капиталови 

разходи с 

източник от  
ЕРС 

било става 

526 "Център за обществена подкрепа" 16 015 2 250 161 065 1 200 

528 "ЦРДУ" - ул. Кокиче 360 402 1 325 55 000 116 500 

528 ЦРДУ "Св. Стилиян" 309 369 22 370 55 000 115 686 

530 ЦНСТ "Кокиче" с. Вратца 55 803 1 000 30 404 20 000 

530 ЦНСТ "Здравец" с. Вратца 49 770 1 001 29 770 21 001 

530 ЦНСТ "Еделвайс" с. Вратца 46 449 
 

26 445 20 004 

530 (ЦНСТПЛУИ) гр. Кюстендил ул. „Власина“ 7 805 660 28 465 0 

530 ЦНСТ с. Копиловци 2 457 
 

2 457 0 
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530 ЦНСТ ДЕТЕЛИНА 43 775 
 

30 000 
 

535 "Преходни жилища" 3 982 
 

35 982 
 

541 Дом за пълнолетни лица с физически увреждания 

"Ильо войвода" 179 977 20 247 59 977 
 

541 "Дневен център за грижа на лица с психични 

разстройства" с.Копиловци 
 

33 777 
 

140 247 

550
551

 "ЦСРИ" с. Лозно
 "Дневен център за пълнолетни 

лица с  8 405 1 320 9 725 9 725 

увреждания" в гр.Кюстендил ул. Ефрем Каранов  
33А 143 253 

 
55 000 

 

551"Дневен център за пълнолетни с увреждания"  ул. 

Даскал Димитрий (дементинте) 
257 585 125 076 55 000 124 390 

551 "Дневен център за пълнолетни лица с тежки 

множествени увреждания" (ДЦПЛТМУ) с. Лозно 177 534 3 013 55 000 7 500 

551 ДЦДУ „Вяра ,Надежда и Любов“ 49 658 8 651 53 309 5 000 

561 "Асистентска подкрепа" 469 048 462 950 175 000 450 000 

562  "Личен асистент" 
 

2 398 
 

0 

 

 

За капиталови разходи във функция „Образование“ са заделени средства от преходния 

остатък на делегираните от държавата дейности във ф. „Социално осигуряване“ в размер 

на 838 198 лв., а за текущи ремонти по Решения на Общински съвет с №411/19.12.2024 

г., №469/27.02.2025 г. за ОУ „проф. Марин Дринов“ и Шесто ОУ „Паисий Хилендарски“ 

– Кюстендил – 90 000 лв.  

 

Съгласно чл.127, ал.3 от ЗПФ „Постъпленията от приватизация може да се разходват 

само за придобиване и основен ремонт на дълготрайни активи, за разходи, свързани с 

приватизационния процес, както и за погасяване на ползвани заеми за финансиране на 

проекти на социалната и техническата инфраструктура“ се предвижда погасяване на 

главници по ползвани заеми за финансиране на проекти на социалната и техническата 

инфраструктура с приходите от проведени процедури за продажба по реда на Закона за 

приватизация и следприватизационен контрол (ЗПСПК) от приватизация на хотел 

„Кюстендил“, в размер на 2 255 516 лв., както следва: 

 Погасяване на главница в размер на 1 892 096 лв. по кредит от "Фонд ФЛАГ" ЕАД за 

рефинансиране на разходи по проект: „Изграждане на екологична инфраструктура за 

РСУО „Рила Еко“.”, финансиран с договор за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ с № от ИСУН BG16M1OP002-2.002-0002-C01, с рег. № Д-34-38 от Оперативна 

програма „Околна среда“ 2014-2020 г., Приоритетна ос 2 „Отпадъци“, съфинансирана от 

Европейския съюз чрез Европейския социален фонд - Договор 1474 от 11.12.2024 г.; 

 Погасяване на главница в размер на 200 004 лв. по кредит от "Фонд ФЛАГ" ЕАД за 

финансиране и рефинансиране на собствен принос по проект "Изграждане на екологична 

инфраструктура за РСУО Рила Еко" по Оперативна програма "Околна среда 2014-2020"; 

 Погасяване на главница в размер на 163 416 лв. по кредит от "Фонд за устойчиви 

градове" за финансиране на собствен принос по проект "Обновяване/реконструкция на 
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общински театър Кюстендил и изграждане и възстановяване на зона за отдих парк 

Театъра"; 

 Намалява стойността на обект „Благоустрояване на входовете на град Кюстендил от 

към гр. София и с. Гюешево“ с източник на финансиране „Приходи от приватизация“ от 

Поименния списък с капиталови разходи Приложение №6 със сумата от 2 255 516 лв. 

Съгласно констатации в доклад на АДФИ №ДИД4-КН-8/10.12.2024 г. са дадени указания 

на Община Кюстендил да бъдат възстановени средства в размер на 64 243 лв. на 

Централния бюджет. Средствата ще бъдат възстановени от преходния остатък на 

дейност „Други дейности по вътрешна сигурност“. 

Негативно влияние върху бюджетната прогноза за 2025 г., оказва натрупаният през 

годините дефицит, който е намален до 4 375 680 лв. 

За да може проектобюджета за 2025 година да е балансиран и да отразява действителното 

финансово състояние на общината, този недостиг е заложен като приход по параграф 74-

00 („Получени временни безлихвени заеми от ЦБ“, за покриване на натрупан дефицит в 

размер на 4 375 680 лв.). 

Данъчните приходи са в размер на 9 882 700 лв. Те представляват 42.14% от общия 

размер на собствените приходи и 9.31 % от общия проект за бюджет. В сравнение с 

началния бюджет за 2024 г., данъчните приходи са повече с 1 751,7 хил. лв. Ръст с 11,7 

хил. лв. се очаква при туристическия данък, данъка на придобиване на имущество по 

дарения и по възмезден начин е с ръст 760 хил. лв. и патентния данък с ръст 10 хил. лв. 

Данъкът върху недвижимите имоти и данъка върху превозните средства нарастват 

съответно с 370 хил. лв. и 600 хил. лв. 

Неданъчните приходи са в размер на 13 569 653 лв. Те представляват 57,86% от общия 

размер на собствените приходи и 12,79% от общия проект за бюджет. Очаква се 

увеличение на неданъчните приходи в размер на 2 267,9 хил. лв. или с 20,07%. В 

отделните видове неданъчни приходи прогнозите са следните: 

 

 „Приходи и доходи от собственост“ са приходи от продажба на услуги, наеми на 

общинско имущество, наеми на земя и лихви по текущи банкови сметки. Техният 

прогнозен размер е 6 025 530 лв. и в сравнение с 2024 г. има увеличение с близо 2 969,5 

лв. (97%), като увеличението се дължи главно на повишаване на „Приходи от продажба 

на стоки, услуги и продукция“ (с 2 523,7 хил. лв.). Увеличение се предвижда и при 

„Приходи от наеми на имущество“, съответно с 494,4 хил. лв. При „Приходи от наеми на 

земя“ имаме намаление с 48,9 хил. лв. по- малко в сравнение с предходната година. 

Увеличението се дължи на повишаване на цената на услугите и наемите и прехвърлянето 

на домашния социален патронаж към ОП „Ученическо хранене“, което стана ОП „ 

Ученическо хранене и домашен патронаж“, а също и получаване на приходи от платената 

зона за паркиране. 

 Приходите от „Общински такси“ са определени на база действащи размери на таксите 

по Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги, 

приета от Общинския съвет и прогноза за броя на ползвателите на услуги. Като цяло, 

очакваните приходи от такси са 5 864 140 лв., където в сравнение с 2024 г. има намаление 

с 886,4 хил. лв. Очакваните приходи от такса битови отпадъци, в размер на 4 500 000 лв., 

са определени на база размера на таксата за битови отпадъци, определена от ОбС в края 

на 2024 г., като с тези приходи ще трябва да се покрият разходите по предоставяните 

услуги по осигуряване на чистота. Тук намалението се дължи главно на отпадналите 

приходи от такси за домашен социален патронаж. 

 Приходите от „Глоби, санкции, неустойки и наказателни лихви“ са в размер на 530 000 

лв., като прогнозата е разработена на база издадените наказателни постановления и е 

съобразена с прогнозата за събираемост на лихвите за просрочени публични задължения, 
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които по указания на МФ се отчитат отделно в този параграф. 

 Приходите от „Други неданъчни приходи“ са тези, които не се отчитат в посочените 

по-горе и са планирани в размер на 65 000 лв. 

 Планираните „Вноски за ДДС и други данъци върху продажбите“ са в размер на 184 

087 лв. и поради специфичния им характер се отчитат със знак минус в приходната част. 

 Планираните „Приходи от продажба на общинско имущество“ са в размер 1 100 000 

лв. и са съобразени с очакваните постъпления по Годишната Програма за управление на 

общинската собственост. 

 В приходи от „Концесии“ са предвидени съответните годишни вноски по действащи 

концесионни договори – 169 070 лв. 

Заложени са и средства от собствени приходи на второстепенни разпоредители с 

бюджет, прилагащи системата на делегирани бюджети – училища, детски градини и 

културни институти, подробно представени в Приложение № 10. 

Разработка на приходната част на проекта за бюджет 2025 г. по пълна бюджетна 

класификация е представена в Приложение № 2. 

 

ІІ. РАЗХОДНА ЧАСТ 

 

Бюджетът на Община Кюстендил за 2025 година осигурява средства за всички сфери на 

обществения живот – образование, социални дейности, здравеопазване, култура, 

благоустрояване, отбрана и сигурност и подобряване на градската среда и 

административно обслужване на жителите на общината. Разходната част в частта на 

местните дейности е разработена на базата предложения на второстепенните 

разпоредители с бюджет, общинските предприятия, кметове и кметски наместници и др. 

и е предшестван от задълбочен анализ на финансовото състояние на общината и 

реалистични очаквания по отношение осигуряването на средства за предоставянето на 

публични услуги. В частта на делегираните от държавата дейности – съгласно 

предоставените от МФ разчети за всяка от дейностите. Запазва се тенденцията за 

ограничаване растежа на разходите като усилията ни са насочени към оптимизацията им 

и подобряване на финансовата дисциплина и приоритизиране. За да се осигурят 

нарастващите разходни отговорности през 2025 година се изискват решения, съобразени 

с възможните ресурси. За реализиране на приоритетите, при очаквания недостатъчен 

финансов ресурс от собствени приходи и средства за финансиране на делегираните 

държавни дейности, ще продължат да се полагат усилия за ефективно използване на 

публичните ресурси. Основните положения, с които сме се съобразили, са: 

 Годишните цели и приоритети; 

 Възможните ресурси и източници за финансиране, включително съществуващите 

законови изисквания; 

 Действащите нормативни актове – национални и местни; 

 Преходните остатъци, в това число и тези с целеви характер; 

 Необходимостта от осигуряване на ресурс за изпълнението на проекти по 

оперативните програми финансирани със средства от ЕС, както в частта за 

съфинансиране, така и за някои невъзстановими разходи; 

 Проследяване на тенденциите и необходимостта от подобряване на количеството и 

качеството на предоставените услуги в общината. 

При разработване на разходната част на проекта бюджета за 2025 г. сме се съобразили с 

изискванията на чл. 84, ал.1 от ЗПФ, като се базираме на: 

 Одобрената от МС актуализираната средносрочна бюджета прогноза за периода 2026-

2028 г. 

 Запазват се действащите политики за 2024 г., като тенденциите са за осигуряване на 
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оптимално функциониране на всички системи през цялата година. Реализираните 

увеличения са с цел осигуряване на ефектите в целогодишен план, като са предвидени 

средства за 2025 г. за осигуряване на достигнатите нива на възнагражденията, и ръста на 

минималната работна заплата за страната, отразена в ЗДБРБ за 2025 г. съгласно и 

утвърдените показатели с решенията на Министерския съвет за приемане на стандарти 

за делегираните от държавата дейности с натурални и стойностни показатели. 

 Приетите основни бюджетни взаимоотношения между централния бюджет и 

бюджетите на общините за 2025 г., съгласно ЗДБРБ за 2025 г. и в частност разчетните 

показатели за община Кюстендил, предоставени от Министерство на финансите; 

 Публикуваното Постановление на Министерски съвет за изпълнение на държавния 

бюджет на Република България за 2025 г. на интернет страницата на МФ 

12 

 Приетите стандарти за делегираните от държавата дейности с натурални и стойностни 

показатели през 2025 г., определени с Решение № 93 на Министерски съвет от 2025 г. ; 

 Одобрената тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности в община 

Кюстендил за периода 2026 – 2028 г.; 

 Прогноза за очаквания размер на новите задължения за разходи и за поемане на 

ангажименти за разходи; 

 Задълженията по финансиране на вече поетия общински дълг и прогнозни намерения 

за поемане на нов дълг за финансиране на проекти по Оперативните програми; 

 Инфлацията, кризата с цените на енергоносителите и отражението им върху 

бюджетните разходи; 

 Задълженията по предявени вземания по влезли в сила съдебни решения; 

 Поетите и нереализирани ангажименти и задължения, включително ангажиментите с 

местно значение, съгласно местни наредби и решения на ОбС; 

 Задълженията по национални и регионални програми и проекти; 

 Други бюджетни, отчетни и статистически показатели, оценки и прогнози. 

Разходите по бюджета за 2025 год., съобразно със средносрочната ни цел за балансирано 

бюджетно салдо на касова основа, са съобразени с възможностите на приходната част и 

са в размер на 106 120 000 лв., като са балансирани с приходите и също като тях се делят 

на групи, както следва: 

       За делегирани от държавата дейности - 69 997 540 лв. 

       За до финансиране на делегирани от държавата дейности от собствени приходи -718 

521 лв. 

       За местни дейности - 35 403 939 лв. 

Разходната част по функции, дейности и окрупнени параграфи е представена в 

Приложение № 3, като по-важните и нови регламенти и предвидени средства за 

изпълнение на общинската политика за разходите по функции са, както следва: 

 

Функция „Общи държавни служби“ 

 

Общият размер на средствата за функцията е 10 665 651 лв., от тях за текущи разходи са 

предвидени 10 180 566 лв. и за капиталови разходи – 485 085 лв. Относителният дял на 

функцията спрямо общия бюджет на общината е 8,71%, като в сравнение с началния 

бюджет за 2023 г. ръстът на средствата е с 17.2%. Това се дължи на увеличен размер на 

трудовите разходи за заетите във функцията. 

В дейност „Общинска администрация“ за сметка на субсидия за делегирани от държавата 

дейности, са предвидени средства за увеличение на възнагражденията (респективно и 

осигуровки), във връзка с промяната на минимална работна заплата и максималният 

осигурителен доход за страната от 1 януари 2025 г. 
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В частта за издръжка, която е местна дейност (финансира се изцяло със собствени 

приходи), са предвидени: 

 За членски внос за участия на общината в дружества с нестопанска цел – 30 000 лв.; 

 Лимит за представителни разходи в размер до 3% от разходите за издръжка на 

общинска администрация и общински съвет до 1.5 %; 

Разходите в дейност „Общински съвет“ се покриват изцяло от собствените приходи на 

общината. В тази дейност, освен издръжката на общинския съвет, са предвидени и 

средства за осигуряване на възнагражденията на председателя на общинския съвет и на 

общинските съветници общо в размер на 874 000 лв. 

За помощи по решение на общинския съвет през бюджетната година са предвидени 290 

000 лв., от които: 

a. за финансово подпомагане по остри здравословни причини – 80 000 лв.; 

b. за фонд за подпомагане на семейства с репродуктивни проблеми – 35 000 лв.; 

c. за еднократна помощ при раждане на дете – 30 000 лв.; 

d. фетална морфология– 50 000 лв. 

e. местни инициативи – 50 000 лв. 

f. стипендии за студенти – 32 000 лв. 

g. други – 10 000 лв. 

h. безплатни погребения – 3 000 лв 

 

Функция „Отбрана и сигурност“ 

 

Заложените средства в тази функция са в размер на 1 176 585 лв., разликата в сравнение 

с началния план за 2024 г. е 592 688 лв. повече., което представлява 1,1% от разходната 

част. За капиталови разходи във функцията са предвидени 511 542 лв., като 455 077 лв. 

са преходен остатък за ремонт на храм „Свети Великомъченик Димитри“ с Драговищица 

по ПМС № 423 от 04.12.2024 г. 

 

Функция „Образование“ 

 

Заложените средства са 40 044 670 лв. Като основен приоритет, функция „Образование“ 

е с най-голям относителен дял на разходите по бюджета на общината – 37.74%. В 

сравнение с началният бюджет за 2024 г. средствата за образование са с 3 678 225 лв. 

повече, или 10.11% ръст. 

В частта за местни дейности са предвидени издръжката в извънучилищни дейности, 

осигуряване на транспорта на учениците и децата. Предвидени са средства за безплатен 

обяд за спортисти от СУ „В. Левски“. 

С Заповед № РД-00-548/02.04.2025 г. е утвърдена формула за разпределение на 

средствата от единни разходни стандарти по отделните дейности във функцията. 

Директорите на всяко от звената, прилагащи делегирани бюджети в системата на 

образованието, са разработили бюджетите си по пълна бюджетна класификация. 

 

За капиталови разходи във функцията са предвидени 2 362 669 лв., като с тях се 

предвиждат основни ремонтни и дейности за въвеждане на мерки за енергийна 

ефективност в сградите на голяма част от детските градини и техните филиали, както и 

довършителни ремонтни дейности по училищата в града и основен ремонт на покрив на 

ЦПЛР – ОДК. 

И през 2025 г. ще продължим традиционни за нашата община дейности за развитие на 

децата и учениците, като: 
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 осигуряваме подкрепа за личностно развитие чрез оценка на ценностните нагласи на 

младите хора и финансово насърчаване на деца и ученици с изявени дарби; 

 осигуряваме развитие на интересите, способностите, компетентностите и изявата на 

учениците в областта на науките, технологиите, изкуствата и спорта, както и кариерно 

ориентиране и консултиране; 

 осигуряваме транспорт на децата от детските градини през летния сезон, когато 

нашите детски градини не прекъсват своята работа; 

 осигуряваме здравословно хранене на децата и учениците; 

 продължим настойчиво работата си по превенция от зависимости в училищата чрез 

дискусии, лекции и обучения за вредното въздействие на психоактивните вещества; 

 засилим превенцията на противообществените прояви, престъпленията и агресията на 

младите хора; 

 продължим да сме движеща сила в междуинституционалния механизъм за 

предотвратяване на отпадането от образователната система на деца и ученици в 

задължителна предучилищна и училищна възраст. 

 

Функция „Здравеопазване“ 

 

В тази функция са предвидени средства за осигуряване дейността на здравните кабинети 

в детските заведения, училищата и професионалните гимназии на територията на 

общината, за здравни медиатори и за съвета по наркотични вещества, чиито разходи от 

2018 г. се отчитат в тази функция по указания на МФ. Заложените в делегирани от 

държавата дейности средства за 2025 г. са в размер на 1 830 016 лв. Капиталовите разходи 

за функцията са в размер на 379 281 лв. 

Функция „Социално осигуряване, подпомагане и грижи“ 

 

За 2025 г. бюджетът за социални услуги в общината е в размер на 16 911 835 лв., което е 

с 235 427 лв. повече в сравнение с 2024 г. или около 1,41% ръст. Относителният дял на 

функцията в общите разходи по бюджета 15,945%. Осигурено е финансирането за 

съществуващите до момента социални услуги, чрез които община Кюстендил 

потребители – деца и пълнолетни лица и хора с увреждания. 

През 2025 г. ще продължи предоставянето на механизма за лична помощ с над 1 000 

обгрижвани лица. 

 

Функция „Жилищно строителство, благоустройство, комунално стопанство и опазване 

на околната среда“ 

 

В тази функция са предвидени средства в местните дейности в общ размер на 17 532 176 

лв. Капиталовите разходи са в размер на 5 350 303 лв. Има намаление на заложените 

 

разходи в тази функция с около 5 млн. лв. , като това намаление се дължи главно на 

заложените капиталови разходи от преходен остатък, тъй като част от обектите са 

изпълнени през 2024 г. 

За дейност “Осветление на улици и площади” предвидените средства са в размер на 970 

920 лв. 

В дейност „Чистота“ са предвидени разходи, съгласно проекта на план-сметката за 

дейности по чистота, като в тях са включени и необходимите разходи за сепариране и 

депониране на отпадъци на регионално депо, както и за транспортирането им до 

регионално депо или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им в общ размер 

на 8 660 091 лв. Разходите за чистота се увеличават с 13,83% в сравнение с началния план 
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за 2024 г. Предвидените капиталови разходи са в размер на 847 000 лв., са с източник на 

финансиране Целева субсидия за капиталови разходи за 2025 г. 

 

Функция „Култура, спорт, почивни дейности и религиозно дело“ 

 

В тази функция в проекта за бюджет за 2025 г. са предвидени средства в размер на 11 475 

672 лв. или 10,81% от всички разходи на общината и е отчетено намаление с – 14,37%. 

Капиталовите разходи във функцията са в размер на 1 008 700 лв. В сумата са включени 

Основен ремонт, консервация и реставрация на „Границка кула“, основен ремонт на 

покрив на сградата на траурен парк с. Радловци и с. Гърляно, собствено финансиране по 

проект „Основен ремонт и укрепване на сградата на читалище "Братство 1869" гр. 

Кюстендил“; основен ремонт на покрив на Читалище "Христо Ботев" с. Таваличево 

Разчетените разходи за група „Физическа култура и спорт“ са в общ размер на 1 615 945 

лв., което представлява 14,1% от всички разходи във функцията. Заложените капиталови 

разходи са в размер на 43 004 лв. Заложени са средства за издръжка на спортните 

съоръжения – отопление, осветление, поддържане на терените и др. заради ръста в 

цените на енергоносителите. В тази група са разчетени и субсидии за спортните клубове 

и за осигуряване на проявите в общинския спортен календар на основание чл.59 и чл. 63 

от ЗФВС и с оглед реализацията на политиката на общината, отразена в приетите от 

Общински съвет стратегия за развитие на физическото възпитание и спорт в община 

Кюстендил, Наредба за управление и разпореждане с общинските спортни имоти 

съоръжения и за финансово подпомагане дейността на спортните организации в Община 

Кюстендил и субсидии за футболните клубове по решения на Общински съвет – 

Кюстендил. 

Основна предпоставка за здравословния начин на живот на младите хора е наличието на 

условия за физическо възпитание и спорт. Ето защо за Община Кюстендил физическото 

възпитание и спортната култура се превръщат в един от приоритетните фактори със 

социална значимост. Община Кюстендил осигурява необходимите условия за воденето 

на здравословен начин на живот чрез спорт. Усилията в това отношение се 

възнаграждават с най-добрите резултати на спортните клубове на държавни и 

международни състезания. Затова ще продължим да предприемаме мeрки, кoито водят 

до разширявaне и модернизирaне на спортнaта бaза на училищaта и до cъздаване на 

уcловия за пълноценнoто ù използване за физичeско възпитaние и cпорт от учeниците. 

Спортните терени и съоръжения на територията на Община Кюстендил ще продължат 

да се обновяват ежегодно, което помага за развитието на различни видове спорт и 

постигане на високи резултати от местните клубове. 

 В отчетна група „Култура“ проектът за бюджет е в размер на 9 552 381 лв. като за 

осъществяване политиката на Общината за опазване, развитие и популяризиране на 

културно-  

историческото наследство са заложени средства за осигуряване издръжката, дейността и 

развитието на материалната база и фондове на културните институти на територията на 

нашата община, които са с регионално значение – Регионална библиотека „Емануил 

Попдимитров“, Художествена галерия „Владимир Димитров – Майстора“, Регионален 

исторически музей „Академик Йордан Иванов“. Общият размер на средствата за трите 

културни института е 3 714 462 лв. (7,3% ръст), като от собствените им приходи за 

текущата година се предвиждат разходи под формата на дофинансиране в размер на 418 

418 лв. В проекта за решение е предложено за поредна година трите културни института 

да прилагат и през 2025 г. делегирани бюджети с ясно определени правомощия. За 

обезпечаване на годишната програма за развитие на читалищната дейност са предвидени 

1 832 676 лв., като 1 737 676 лв. са за субсидии на читалищата, предоставени по единен 
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разходен стандарт в делегираната от държавата дейност, a дофинансирането е в размер 

на 95 000 лв. В дейност “Други дейности по културата” са заделени общо 1 709 843 лв., 

като за проявите в общинския културен календар, културни събития и са предвидени 

средства в размер на 857 000 лв. и за награди в сферата на културата – Национална 

награда „Владимир Димитров – Майстора“ – 5 000 лв.; награда за скулптура „Иван 

Лазаров“ – 5 000 лв. 

 Един от основните принципи на общинската културна политика е опазване и 

обогатяване на културно-историческото наследство, съхраняване на българския 

книжовен език, традиции и обичаи. С календара на културните събития в Община 

Кюстендил ще продължи традицията за ежемесечното уведомяване на кюстендилската 

общественост. Традиционните за града празници и фестивали ще продължат да се 

провеждат с финансовата подкрепа на Община Кюстендил, защото са красиви, 

многоцветни, богати на събития и имат популярност не само в България, но и в чужбина. 

Културните институции в града продължават да работят в посока съхраняване и 

популяризиране на културните и исторически обекти в общината. Община Кюстендил 

ще продължава да подкрепя финансово и културно-просветната дейност, която развиват 

читалищата. 

 За отчетна група „Почивни дейности“ са предвидени 70 000лв. – за осигуряване 

издръжката на Творческа база (обект 366). 

 

Функция „Икономически дейности и услуги“ 

 

Общият размер на заложените във функцията разходи е 5 552 091 лв. (5,23% от общите 

разходи) в т. ч. 912 760 лв. за капиталови разходи, подробно описани в Поименния списък 

с капиталови разходи – Приложение № 6. С най-голям дял са следните дейности, 

заложени в тази функция: 

 За дейност „Служби и дейности по поддържане, ремонт и изграждане на пътищата“ са 

заложени 909 313 лв., в т. ч. 762 000 лв. за зимно поддържане на пътищата. 

 За дейност „Други икономически дейности“ са предвидени 2 902 893 лв., в т.ч. за 

капиталови разходи – 304 344 лв. 

 За издръжката на общинския приют за безстопанствени животни са предвидени 272 

900 лв., от които за капиталови разходи са предвидени 7 900 лв. 

Функция „Разходи некласифицирани в другите функции“ 

В тази функция се отчитат лихвите по различните видове дълг, които за 2025 г. са 

планирани в размер на 931 304 лв. Таксите за обслужване на дълга, както и всички 

останали 
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комисиони се отчитат в други дейности и параграфи. Разходите за лихви за 2025 г. са в 

размер на 442 хил. лв. и резерв за текущ ремонт 489 304 лв. 

За осигуряване дейността на Общинските предприятия са предвидени средства в общ 

размер на 14 263 944 лв., като целите по приходите, които те реализират от дейността си 

са в размер на 3 460 800 лв. (приходите от Такса за битови отпадъци не се реализират от 

ОП “Чистота“, а от отдел „Местни приходи“, затова не са заложени като план за приходи 

на общинското предприятие). Подробни План-сметки на общинските предприятия са 

представени в Приложение № 4. 

Съгласно измененията в чл. 21, 44 и 52 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, традиционно планираните средства за разходи по дейности в кметствата 

и кметските наместничества са обособени като Бюджет на кметствата и кметските 

наместничества с разчет за разходи за делегирани от държавата дейности и местни 

дейности по пълна бюджетна класификация в рамките на общия бюджет на общината 
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общо в размер на 2 020 200 лв., като са представени отделно в Приложение № 5. 

 

III. ИНВЕСТИЦИОННИ РАЗХОДИ 

 

Действащата нормативна рамка по отношение на разходите за капиталови вложения 

изисква те да бъдат оформени като неразделна част от общинския бюджет във вид на 

инвестиционна програма. Планирането на инвестиционните разходи се съобразява с 

приходоизточниците за капиталови проекти. 

Планираните капиталовите разходи са съобразени с годишните стратегическите цели и 

приоритети, разписани в местните планови документи. Преди планирането на разходите 

е направена експертна оценка на състоянието на капиталовите активи, неразплатените и 

преходни обекти, предложенията за нови инвестиции от страна на кметовете и кметските 

наместници, ръководителите на второстепенните разпоредители с бюджет, структурните 

звена и местната общност. След анализа на предложенията и прогнозите за инвестиции 

е уточнен и годишния разчет за инвестиционните разходи, в съответствие с указанията 

на МФ и на база реалните възможности на бюджета за осъществяване на този разчет. 

 

Проекта за инвестиционни разходи от бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. е в 

размер на 12 167 891 лв., в това число по източници на финансиране, както следва: 

 

1. От целева субсидия за капиталови разходи от 2025 г. - 4 604 800 лв. 

2. От преходен остатък, в т.ч.: - 7 128 777 лв. 

- От целевата субсидия за капиталови разходи - 2 703 406 лв. 

- От делегирани от държавата дейности - 2 521 634 лв. 

- От приходи от приватизация и други собствени приходи - 1 448 660 лв.  

- Трансфери, ПМС и Приложение № 3 - 455 077 лв. 

3. От собствени приходи за сметка на продажби на общински нефинансови активи -416 

003 лв. 

4.От ЕРС, трансфери и ПУДООС - 18 311 лв. 

По функции, обекти и източници на финансиране, инвестиционните разходи са 

представени подробно в Поименния списък на капиталовите разходи – Приложение № 

6. 

 

IV. ОБЩИНСКИ ДЪЛГ 

 

През 2025 г. предстои погасяване на годишни вноски по главници в размер на 4 013 114 

лв. по видове дълг, както следва: 

 

По облигационните заеми  -  810 000 лв.  

 

 

По кредита от ФУГ  -  163 420 лв.  

По кредити от „Фонд Флаг“  -  3 039 694 лв.  

 

 

За 2025 г. не се предвижда поемане на нови кредити. 
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В проекта за бюджет са заложени и дължимите такси и комисиони за обслужване на 

заемите и съответните лихви в размер общо на 447 425 лв., които са предвидени по 

съответните параграфи на бюджета, като подробно главниците, лихвите, таксите и 

другите съпътстващи разходи са показани в Справка за общинския дълг - Приложение 

№ 13. 

 

V. СМЕТКИ ЗА СРЕДСТВА ОТ ЕВРОПЕЙСКИЯ СЪЮЗ 

 

Съгласно разпоредбите на глава ХІ от ЗПФ, общините разработват разчети за сметките 

за средства от Европейския съюз, които се утвърждават от общинския съвет. При 

разработването на тези разчети са планирани и трансферите между бюджета и сметките 

за средства от ЕС за авансовото финансиране на плащанията по проектите и за 

възстановяване на ползвани бюджетни средства през 2025 г. Разчетите за сметките за 

средства от ЕС имат индикативен характер, т.е. съдържат само информация по основните 

показатели на чл.14, ал.1 от ЗПФ (приходи, разходи, трансфери и др.) и са изготвени 

общо за всички проекти. Индикативния годишен разчет на ССЕС за разходите по 

проекти, които ще бъдат направени през 2025 г. е представен в Приложение № 7, което 

съдържа обобщена информация, както за проектите в процес на изпълнение, така и за 

тези, които са в процес на оценка или се подготвят за кандидатстване, както следва: 

 

ПРОЕКТИ В ПРОЦЕС НА ИЗПЪЛНЕНИЕ, АКТУАЛНА ИНФОРМАЦИЯ 

 

1. Проект BG05SFPR003-1.001-0045 „Топъл обяд в Община Кюстендил“, Програма 

"Храни и основно материално подпомагане", BG05SFPR003-1.001 - Топъл обяд, Обща 

стойност: 826 272 лв. 

2. Проект Модернизация на образователната среда в VI Основно училище „Паисий 

Хилендарски, гр. Кюстендил“ Договор № BG-RRP-1.007-0042-C01, Финансираща 

програма: Национален план за възстановяване и устойчивост Наименование на 

процедура „Модернизация на образователна среда”, Обща стойност: 1 815 538,99 лв. 

3. Проект Модернизация на образователната среда в Основно училище „Професор 

Марин Дринов“, Договор № BG-RRP-1.007-0041-C01, Финансираща програма: 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Наименование на процедура 

„Модернизация на образователна среда”, Обща стойност: 1 982 812,80 лв. 

4. Проект Основен ремонт, оборудване и обзавеждане на общежитие към НУ „Св. Св. 

Кирил и Методий“ с. Раждавица, Община Кюстендил, Договор № BG-RRP-1.011-0022-

C01, Финансираща програма: Национален план за възстановяване и устойчивост, 

Приоритетни оси „Образование и умения“, Наименование на процедура „Ремонт и 

рехабилитация на общежития в системата на училищното образование“, Обща стойност: 

1 366 946,47 лв. 

5. Проект Техническа помощ за инвестиции в зоологическа градина гр. Кюстендил, 

Договор № BG16FFPR002-3.007-0003-C01, Финансираща програма: Оперативна 

програма "Околна среда" 2021-2027, Приоритетни оси Биологично разнообразие, 

Наименование на процедура „Техническа помощ за инвестиции в зоологически 

градини“, Обща стойност: 199 875 лв. 

6. Проект Младежки център Кюстендил – ключов фактор за по-добро бъдеще, Договор 

№ BG-RRP-1.008-0006-C01, Финансираща програма: Национален план за 

възстановяване и устойчивост, Приоритетни оси Образование и умения, Наименование 

на процедура А1 МЛАДЕЖКИ ЦЕНТРОВЕ (В ОБЛАСТНИ ГРАДОВЕ), Обща стойност: 

4 262 175,29 лв. 

7. Проект Ефективно функциониране на ОИЦ – Кюстендил през периода 2024 – 2029 г., 
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финансираща програма: Програма "Техническа помощ" 2021-2027, BG16RFTA001-1.006 

- Ефективна национална мрежа от областни информационни центрове в България, Обща 

стойност: 1 268 998,44 лв. 

8. Проект № BG-RRP-4.020-0187-C01 Енергийно обновяване на сграда за 

административно обслужване, гр. Кюстендил, ул. „Демокрация“ № 15Национален план 

за възстановяване и устойчивост, Приоритетни оси, Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ПУБЛИЧЕН СГРАДЕН ФОНД ЗА АДМИНИСТРАТИВНО 

ОБСЛУЖВАНЕ, КУЛТУРА И СПОРТ, Код на процедура BG-RRP-4.020, Обща стойност 

2 593 291,50 лв. 

9. Договор № BG-RRP-4.020-0192-C01 Основен ремонт и укрепване на сградата на 

читалище „Братство 1869“ гр. Кюстендил15Национален план за възстановяване и 

устойчивост, Приоритетни оси, Нисковъглеродна икономика, Наименование на 

процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА 

ПУБЛИЧЕН СГРАДЕН ФОНД ЗА АДМИНИСТРАТИВНО ОБСЛУЖВАНЕ, КУЛТУРА 

И СПОРТ, Код на процедура BG-RRP-4.020, Обща стойност: 1 542 697,62 лв. 

10. Договор № РД-02-29-430/01.07.2024г. проект „Градско озеленяване за здравословно 

дишане”Програмен приоритет 1 “По-зелен граничен регион“ на програмата Интеррег VI-

A ИПП България – Северна Македония 2021- 2027, Водещ партньор: Община 

Кюстендил, Република България, Проектен партньор 2: Община Куманово, Република 

Северна Македония, Проектен партньор 3: Център за развитие на трети Североизточен 

регион, Република Северна Македония, Обща стойност: 1 059 491,59 лв. 

11. Договор № BG-RRP-4.028-0011-C01/01.11.2024 Енергийно обновяване на външно 

изкуствено осветление в община Кюстендил, Национален план за възстановяване и 

устойчивост, Приоритетна ос Нисковъглеродна икономика, Наименование на процедура 

ПОДКРЕПА ЗА ЕНЕРГИЙНО ЕФЕКТИВНИ СИСТЕМИ ЗА УЛИЧНО ОСВЕТЛЕНИЕ - 

ПОКАНА 2, Обща стойност: 1 999 339,48 лв. 

12. Договор №№ BG-RRP-4.023-0560-C01/18.11.2024г. Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" № 10, бл. 42, 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 518 

663,40 лв. 

13. Договор № BG-RRP-4.023-0144-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. "Герена", бл. 152, 153, Национален 

план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 154 950 

761,22 лв. 

14. Договор № BG-RRP-4.023-0233-C01/18.12.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. Запад, бл.61, Национален план за 

възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 685 

488,46 лв. 

15. Договор № BG-RRP-4.023-1440-C01/18.11.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Георги Тертер" № 16, № 18, № 20, 

№ 22, № 24 и № 26, блок № 16, блок № 18, блок № 20, блок №22, блок № 24 и блок №26, 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 



57 

 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 535 

173,44 лв. 

16. Договор Договор № BG-RRP-4.023-0108-C01/07.01.2025 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Александър Димитров" № 21, 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 691 

387,09 лв. 

17. Договор № BG-RRP-4.023-1324-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Антим I" 12, блок 129 Национален 

план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 039 

186,42 лв. 

18. Договор № BG-RRP-4.023-1423-C01/18.11.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. Запад, бл. 75, вх. А, вх. Б, вх. В, 129 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 216 

251,67 лв. 

19. Договор № BG-RRP-4.023-1430-C01/18.11.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, жк Герена № 163 - 166, бл. 163, бл. 164, 

бл. 165 и бл. 166 Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: 

Нисковъглеродна икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА 

УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -

ЕТАП I, Обща стойност: 2 162 116,47 лв. 

20. Договор №Договор № BG-RRP-4.023-0559-C01/04.12.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" № 192 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 547 

637,83 лв. 

21. Договор № BG-RRP-4.023-0545-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" № 8 Национален 

план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 2 403 

705,4 лв. 

22. Договор № BG-RRP-4.023-1744-C01/18.11.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. "ЗАПАД" № 68-69, блок № 68 и блок 

№ 69 Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: 

Нисковъглеродна икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА 

УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -

ЕТАП I, Обща стойност: 1 320 106,81 лв. 

23. Договор № BG-RRP-4.023-1460-C01/18.12.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ж.к. Герена, блок 189 /вх. А и вх. Б/ 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 996 
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703,51 лв. 

24. Договор № BG-RRP-4.023-1739-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Гладстон" № 27 Национален план 

за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 560 

290,28 лв. 

25. Договор № BG-RRP-4.023-1479-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Христо Ботев", бл. 28 Национален 

план за  

възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 066 

650,76 лв. 

26. Договор № BG-RRP-4.023-0142-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, жк "Осогово", бл. 52, вх. А – Кюстендил 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 632 

666,41 лв. 

27. Договор № BG-RRP-4.023-1454-C01/ Енергийно обновяване на многофамилна 

жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. "Калосия" №2 Национален план за възстановяване 

и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, Наименование на 

процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА 

ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 336 297,93 лв. 

28. Договор № BG-RRP-4.023-0077-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. „Христо Ботев“ № 40, бл. 27 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 933 

490,39 лв. 

29. Договор № BG-RRP-4.023-0079-C01/18.12.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. Герена бл. 184 Национален план за 

възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 769 

724,93 лв. 

30. Договор № BG-RRP-4.023-0228-C01/18.12.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. Запад, бл.96 Национален план за 

възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 662 

360,08 лв. 

31. Договор № BG-RRP-4.023-0229-C01/30.10.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, кв. Запад, бл.97 Национален план за 

възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 642 

201,20 лв. 

32. Договор № BG-RRP-4.023-1330-C01/04.12.2024 Енергийно обновяване на 
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многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. Цар Освободител № 49, бл.14, 

Национален план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна 

икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 1 070 

564,22 лв. 

33. Договор № BG-RRP-4.023-1392-C01/18.12.2024 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, ул. Ал. Димитров, бл. 35, Национален 

план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 994 

846,05 лв. 

34. Договор № BG-RRP-4.023-0141-C01/07.01.2025 Енергийно обновяване на 

многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, жк "Румена Войвода", бл. 7, Национален 

план за възстановяване и устойчивост, Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, 

Наименование на процедура ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП I, Обща стойност: 2 136 

280,83 лв. 

35. №BGMK0200028 – CBA – STRKKPN РД-02-29-254/07.03.2025 Трансгранична 

атрактивност - интелигентен туризъм в регион Кюстендил - Крива паланка – Невестино, 

Програмата Интеррег България-Северна Македония 2021-2027, стратегическа цел 1.2 

„Развитие на привлекателен и целогодишен туристически продукт чрез интелигентни 

решения, осигуряващи универсален достъп и участие“, Обща стойност: 1 908 636,53 лв. 

 

ПРОЕКТИ НА ЕТАП ОЦЕНКА 

 

1. Вх. рег. №: BG05SFPR001-1.006-0009 Равен достъп на учениците от Община 

Кюстендил, Столична община и Община Банско до качествено и приобщаващо 

образование, Програма "Образование" 2021-2027, Приоритетна ос Приобщаващо 

образование и образователна интеграция BG05SFPR001-1.006 Равен достъп на 

учениците от Община Кюстендил, Столична община и Община Банско до качествено и 

приобщаващо образование, Обща стойност: 747 370,40 лв. 

2. Фонд Социална закрила Компонент 1 „Придобиване на дълготрайни активи, текущо 

поддържане на материалната база; изграждане на нова, реконструкция и модернизация 

на съществуващата материална база за предоставяне на социални услуги“, 76 349,99 лв. 

3. МОДЕРНИЗИРАНЕ НА ОБРАЗОВАТЕЛНА, СПОРТНА И ТУРИСТИЧЕСКА 

ИНФРАСТРУКТУРА - ВАЖЕН ФАКТОР ЗА РАЗВИТИЕТО НА КАЧЕСТВОТО НА 

ЧОВЕШКИЯ КАПИТАЛ И КОНКУРЕНТОСПОСОБНОСТТА НА ЮГОЗАПАДЕН 

РЕГИОН, Оперативна програма, Програма "Развитие на регионите" 2021-2027, 

Приоритетна ос, Интегрирано териториално развитие на регионите Интегрирано градско 

развитие, BG16FFPR003-2.002 Подкрепа за интегрирано градско развитие в 40 градски 

общини, Обща стойност: 2 999 946 лв. 

 

ПРОЕКТИ НА ЕТАП РАЗРАБОТВАНЕ 

 

1. Процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно – социални услуги“ 

финансирана по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027, Обща стойност: 

770 085,36 лв. 

2. Процедура BG16FFPR003-4.005 „Подкрепа за индустриални и логистични паркове и 

зони с фокус върху използването на чиста енергия“ по програма „Развитие на регионите“ 

2021-2027, Обща стойност: 20 465 284,09 лв. 
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3. Процедура BG16FFPR003-4.005 „Техническа подкрепа за изпълнение на ИТИ 

инструмента“ по Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027, Обща стойност: 62 000 

лв. 

 

ПРОЕКТИ НА ЕТАП ПОДПИСВАНЕ НА ДОГОВОР 

 

1. Вх. рег. №: BG-RRP-4.024-0161 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна 

сграда, гр. Кюстендил, ул. "Евлоги Георгиев" №5, вх. "А" и вход "Б", Национален план 

за възстановяване и устойчивост, BG-RRP-4.024 - ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО 

ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП II, Обща 

стойност: 195 441,23 лв. 

2. Вх. рег. №: BG-RRP-4.024-0162 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна 

сграда, гр. Кюстендил, ул. "България" № 6, Национален план за възстановяване и 

устойчивост, BG-RRP-4.024 - ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП II, Обща стойност: 551 

527,02 лв. 

3. Вх. рег. №: BG-RRP-4.024-0163 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна 

сграда, гр. Кюстендил, ул. "Райна Цанева" № 4, Национален план за възстановяване и 

устойчивост, BG-RRP-4.024 - ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП II, Обща стойност: 234 

778,73 лв. 

4. Вх. рег. №: BG-RRP-4.024-0164 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна 

сграда, гр. Кюстендил, ул. "Христо Ботев" № 45, Национален план за възстановяване и 

устойчивост, BG-RRP-4.024 - ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП II, Обща стойност: 313 

290,92 лв. 

5. Вх. рег. №: BG-RRP-4.024-0165 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна 

сграда, гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" № 88, Национален план за възстановяване 

и устойчивост, BG-RRP-4.024 - ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО 

ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -ЕТАП II, Обща стойност: 324 

737,30 лв. 

6. BG16FFPR003-4.001-0059 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ул. "Гороцветна" № 50-52, бл. 9, вх. А и Б, Програма „Развитие на 

регионите“ 2021-2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-

4.001 „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, 

включително справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 963 747,54 лв. 

7. BG16FFPR003-4.001-0084 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, кв. "Запад" блок 106 и 107, Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027, 

Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа за 

устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително 

справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 1 246 566,99 лв. 

8. BG16FFPR003-4.001-0150 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ул. Трайко Китанчев №8 Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027, 

Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа за 

устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително 

справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 454 236,96 лв.  

9. BG16FFPR003-4.001-0044 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" № 7 А Програма „Развитие на регионите“ 2021-

2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа 

за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително 
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справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 702 279,39 лв. 

10. BG16FFPR003-4.001-0051 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, кв. "Запад" бл. 59, вх. А и Б, и бл. 60, вх. А, Б и В Програма „Развитие на 

регионите“ 2021-2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-

4.001 „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, 

включително справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 2 628 318,48 лв. 

11. BG16FFPR003-4.001-0056 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, кв. "Герена" бл. 186 Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027, 

Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа за 

устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително 

справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 813 856,08 лв. 

12. BG16FFPR003-4.001-0091 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ж.к. "Румена Войвода" бл. 6 Програма „Развитие на регионите“ 2021-

2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа 

за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително 

справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 2 297 159,33 лв. 

13. BG16FFPR003-4.001-0149 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ул. "Цар Симеон 1-ви", №56, бл. 26 Програма „Развитие на регионите“ 

2021-2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 

„Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, 

включително справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 943 983,82 лв. 

14. BG16FFPR003-4.001-0196 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, кв. Запад 88 Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027, Процедура 

чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа за устойчиво 

енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително справяне с 

енергийната бедност“, Обща стойност: 670 145,56 лв. 

15. BG16FFPR003-4.001-0274 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ж.к. Бузлуджа, бл. 100 Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027, 

Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа за 

устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, включително 

справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 929 453,37 лв. 

16. BG16FFPR003-4.001-0278 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" № 51, бл. 13 Програма „Развитие на регионите“ 

2021-2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-4.001 

„Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради, 

включително справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 1 032 891,7 лв. 

17. BG16FFPR003-4.001-0276 Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, 

гр. Кюстендил, ул. "Цар Освободител" №261 Програма „Развитие на регионите“ 2021-

2027, Процедура чрез подбор на проектни предложения 

26 

BG16FFPR003-4.001 „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на многофамилни 

жилищни сгради, включително справяне с енергийната бедност“, Обща стойност: 1 572 

321,96 лв. 

18. Договор № Енергийно обновяване на многофамилна жилищна сграда, гр. Кюстендил, 

ул. "Г.С. Раковски" №36, бл.2, Национален план за възстановяване и устойчивост, 

Приоритетна ос: Нисковъглеродна икономика, Наименование на процедура ПОДКРЕПА 

ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД -

ЕТАП I, Обща стойност: 2 006 003,47 лв. 

 

VІІ. ДРУГИ 
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Общия размер на просрочените вземания, които се предвижда да бъдат събрани през 

2025 г., са в размер на 3 675 000 лв., в т.ч. от публични общински вземания в размер на 3 

275 000 лв. като се очаква увеличение на събираемостта главно на приходите от данъците 

върху превозни средства и данъка върху недвижимите имоти, във връзка с 

автоматичното обвързване с обработването на предоставената по електронен път 

информация от регистъра за пътните превозни средства на МВР с данни за 

регистрираните, отчислените и спрените от движение пътни превозни средства, 

включително и информацията за екологичната им категория съгласно чл. 51 от ЗМДТ и 

разпоредителните сделки на граждани и фирми. През 2025 г. се предвижда разширяване 

на обхвата на работа с частни съдебни изпълнители, които ще имат за цел да събират 

основно просрочените задължения за местни данъци и такси на физически и юридически 

лица. 

Поканата за провеждане на публично обсъждане на проекта за бюджет на община 

Кюстендил за 2025 година, съкратен вариант на проекта за бюджет, проект на поименен 

списък с капиталовите разходи, както и доклад към тях е публикувана на сайта на община 

Кюстендил на 15 април 2025 г. Публичното обсъждане се проведе 23 април 2025 г. 

едновременно в залата на общинска администрация и чрез платформа за 

видеоконферентна връзка, отговаряща на изискванията за мрежова информационна 

сигурност – ZOOM, чрез която не се включиха граждани. 

И през 2025 г. общината ще продължава да насочва своите усилия в подкрепа на 

запазване на икономическата и финансовата стабилност и за създаване на условия за 

икономически растеж, в съответствие със заложените приоритети, цели и мерки в Плана 

за интегрирано развитие. Подготовката на общинския бюджет и неговото изпълнение ще 

се случва в изключително трудно прогнозируема среда, нови тенденции и рискове. 

Бюджетната устойчивост на общината е първостепенен приоритет и неговото 

изпълнение предполага координираното участие в бюджетния процес, както на 

общинска администрация, второстепенните разпоредители с бюджет, кметовете на 

кметства и кметските наместничества, така и на общинския съвет. Политиката по 

приходите запазва приоритетите си и е ориентирана към поддържане на икономическия 

растеж, подобряване на бизнес средата и насърчаване на инвестициите, чрез 

ограничаване и недопускане на просрочени данъчни задължения и повишаване на 

фискалната ни устойчивост в дългосрочен план. 

Спазвайки принципите на добро финансово управление е необходимо полагането на 

максимални усилия, за да не се вземат популистки и необосновани решения през 

бюджетна година. Точната оценка на икономическата обстановка в страната като цяло, 

и в частност на 

 

нашия регион, до голяма степен предопределят и рамката на собствените ни приходи, 

възможните разходни отговорности за местните дейности, удовлетвореността на 

местната общност и изпълнението на стратегическите цели и проекти. Реалистично 

планираните местни приходи са не само гаранция за съставяне и изпълнение на 

балансиран бюджет, но и основен показател за измерване изпълнението на фискалната 

политика на общината. 

Във връзка с късното приемане на ЗДБРБ за 2025 г. и ПМС №28/16.04.2025 г. за 

изпълнение на държавния бюджет и необходимостта от своевременно изпълнение на 

общинския бюджет е необходимо допускане на предварително изпълнение на 

настоящото решение, тъй като към настоящия момент Законът за събиране на приходите 

и извършване на разходите през 2025 г. е действащ до приемането на ЗДБРБ за 2025 г., 

т.е. същият вече не е действащ. 
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На основание чл. 52 ал. 1 и чл. 21, ал.1, т. 6, ал. 2 във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от 

ЗМСМА; чл. 94, ал. 1, ал. 2, ал. 3, чл. 39, чл. 84, ал.1, ал. 3, ал.4, ал. 6, чл. 97 от Закона за 

публичните финанси, във връзка с т Закона за държавния бюджет на Република България 

за 2025 година (обн. ДВ, бр. 26/27.03.2025 г.), отнасящите се до общинските бюджети, на 

основание чл. 17, чл. 18 и чл.19 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетната прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на община Кюстендил, (Приета 

с Решение №526/30.12.2013 г. на ОбС – Кюстендил, изменена с Решение № 

120/05.06.2020 г. на ОбС – Кюстендил) и на основание ПМС № 28/16.04.2025 г. за 

изпълнението на Държавния бюджет на Република България за 2025 г., чл.60, ал.1 от 

АПК и чл.5, ал.1, т.6, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общинския 

съвет – Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Общинския съвет – Кюстендил 

 

 

РЕШИ 

 

1.Приема бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. както следва:  

1.1.По прихода в размер на 106 120 000 лв., разпределени както следва:  

1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности – в т.ч.:                  –   69 997 540 лв.,  

1.1.1.1. Обща субсидия за делегирани от държавата дейности                  –   60 993 918  лв.  

1.1.1.2. Временно съхранявани средства                                                       –  234 176  лв.  

1.1.1.3. Целеви субсидии за капиталови разходи                                –  425 601 лв 

1.1.1.4. Временни безлихвени заеми между бюджети   .   

и сметки за средства от Европейския съюз (нето                                         –  202 596 лв 

1.1.1.5. Преходен остатък от 2024 г., съгласно Приложение № 12    .  

 разпределен както следва                                                                               –  8 609 601 лв.  

1.1.1.5.1. с целеви характер                                                                             –  2 941 325 лв.  

 - за издръжка                                                      –  1 930 338 лв.  

  - за капиталови разходи                                      –  1 010 987 лв.  

1.1.1.5.2.  за разпределение от Общинския съвет                                          –  5 668 276 лв.  

   - за издръжка                                                                                         –  4 284 530 лв.  

   - за капиталови разходи                                       – 1 383 746 лв.  

1.1.2. Приходи за местни дейности  – в т.ч. :                                            –  36 122 460 

лв.,  

1.1.2.1. Данъчни приходи                               –  9 882 700 лв.  

1.1.2.2. Неданъчни приходи                             – 13 569 653 лв.   

1.1.2.3. Трансфери за местни дейности – в т.ч.:                                     –  4 483 400 лв.,  

     1.1.2.3.1. Трансфер за зимно поддържане и снегопочистване             – 762 000 лв.  

     1.1.2.3.2. Обща изравнителна субсидия                                                  – 3 721 400 лв.  

1.1.2.4. Целева субсидия за капиталови разходи                              – 4 179 199 

лв.  

1.1.2.5. Трансфери за други целеви разходи от ЦБ                 – 928 500 лв.  

1.1.2.6. Възстановени суми по възмездна финансова помощ                    – 10 558 лв. 

1.1.2.7. Временни безлихвени заеми между бюджети                      
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и сметки за средства от Европейския съюз (нето)                             – 1 008 513 

лв.  

1.1.2.8. Заеми от ФЛАГ и  финансов инструмент                        – 3 251 110 лв 

1.1.2.9. Събрани  средства и извършени плащания от/за    

 сметки за средства от Европейския съюз  (+/-)                                           – 38 935 лв.    

1.1.2.10. Погашения на държавни (общински) ценни книжа (-)                 –  810 000 лв.  

1.1.2.11. Натрупан дефицит от предишни години                                        –  4 375 

680 лв.  

1.1.2.12. Друго финансиране – нето (+/-)                                                       – 33 902 лв.  

 1.1.2.13. Трансфери между бюджети                        – 730 000 

лв.  

1.1.2.14. Преходен остатък от 2024 г. съгласно Приложение № 12            –  2 548 204 лв.  

     1.1.2.14.1 с целеви характер                                                                      – 325 323 

лв.  

                - за издръжка                                 –249414лв                  

за капиталови разходи                                                             – 75 909 

лв.  

     1.1.2.14.2 за разпределение от ОбС                        –  2 158 

742 лв.  

  

    1.1.2.14.3. Остатък от валутни сметки по проекти и   програми на ЕС   –  64 139 лв.  

  

1.1.3. Утвърждава разходите за погасяване на главници по ползвани заеми за 

финансиране на проекти на социалната и техническата инфраструктура с приходите от 

проведени процедури за продажба по реда на Закона за приватизация и 

следприватизационен контрол (ЗПСПК) от приватизация на хотел „Кюстендил“, 

съгласно чл.127, ал.3 от ЗПФ в размер на  2 255 516 лв., както следва:   

  

1.1.3.1. Погасяване на главница  в размер на 1 892 096 лв. по кредит от "Фонд 

ФЛАГ" ЕАД за рефинансиране на разходи по проект: „Изграждане на екологична 

инфраструктура за РСУО „Рила Еко“.”, финансиран с договор за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ с № от ИСУН BG16M1OP002-2.002-0002-C01, с рег. № 

Д-34-38 от Оперативна програма „Околна среда“ 2014-2020 г., Приоритетна ос 2 

„Отпадъци“, съфинансирана от Европейския съюз чрез Европейския социален фонд - 

Договор 1474 от 11.12.2024 г.;  

1.1.3.2. погасяване на главница  в размер на 200 004 лв. по кредит от "Фонд ФЛАГ" 

ЕАД за финансиране и рефинансиране на собствен принос по проект "Изграждане на 

екологична инфраструктура за РСУО Рила Еко" по Оперативна програма "Околна среда 

2014-2020";  

1.1.3.3. погасяване на главница  в размер на 163 416 лв. по кредит от "Фонд за 

устойчиви градове" за финансиране на собствен принос по проект  

"Обновяване/реконструкция на общински театър Кюстендил и изграждане и 

възстановяване на зона за отдих парк Театъра"  
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1.1.4.Намалява стойността на обект „Благоустрояване на входовете на град Кюстендил 

от към гр. София и с. Гюешево“ с източник на финансиране „Приходи от приватизация“ 

от Поименния списък с капиталови разходи Приложение №6 със сумата от 2 255 516 лв.   

  

1.1.5.Утвърждава разпределение на приходната част по параграфи и подпараграфи 

съгласно Приложение № 2.  

  

1.2.По разхода в размер на 106 120 000 лв.., (разпределени по функции, дейности и 

окрупнени параграфи, съгласно Приложение № 3), както следва:  

  

1.2.1. За делегирани от държавата дейности                                          –  69 997 540 лв 

1.2.2. За дофинансиране на делегирани от държавата      

 дейности от местни приходи                                    –  718 521 лв.   

1.2.3. За местни дейности                           – 35 403 939 лв.  

  

1.3. Приема общ размер на капиталовите разходи – 12 167 891 лв., по източници на 

финансиране, както следва:   

  

1. От целева субсидия за капиталови разходи от 2023 г.                               - 4 604 800 лв.  

2. От преходен остатък, в т.ч.:                                                                          - 7 128 777 лв.  

- От целевата субсидия за капиталови разходи                                            - 703 406 

лв.  

- От делегирани от държавата дейности                                                         - 521 634 

лв.  

- От приходи от приватизация и други собствени приходи                    - 448 660 

лв.  

- От  трансфери, ПМС  и  по Приложение №3                                                 - 455 077 

лв  

3.От собствени приходи и дарения                                                                    - 416 

003 лв.  

    

4.От ЕРС, трансфери , по Приложение №3  и ПУДООС                                 - 18 311 

лв.  

  

 1.3.1. Приема Поименния списък на капиталовите разходи за 2025 г. по обекти и 

източници на финансиране и разпределението на целевата субсидия за капиталови 

разходи за 2025 г., съгласно Приложение № 6.   

  

1.4.Утвърждава разходите за заплати в местните дейности през 2025 г., съгласно 

Приложение №11, като упълномощава кмета на общината да утвърди и изменя 

тримесечното им разпределение в рамките на определените средства.  

  

1.5.Утвърждава разчет за целеви разходи и субсидии, както следва за:  

1.5.1.Членски внос за участия на общината в дружества с нестопанска цел – 57 684 лв.  
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1.5.2.Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет общо до 290 000 лв., в т.ч.:   

1.5.2.1.За еднократна помощ при раждане на дете – 30 000 лв.;   

1.5.2.2.За финансово подпомагане по остри здравословни причини – 80 000 лв.;  1.5.2.3. 

За подпомагане на семейства с репродуктивни проблеми  - 35 000 лв.; 1.5.2.4. Фетална 

морфология – 50 000 лв.  

1.5.2.5. Местни инициативи – 50 000 лв.  

1.5.2.6. Стипендии за студенти – 32 000 лв  

1.5.2.7. Други – 10 000 лв  

1.5.2.8. За безплатни погребения – 3 000 лв.  

  

1.5.3.За дофинансиране на читалищата за обезпечаване на годишната програма за 

развитие на читалищната дейност – 95 000 лв.   

  

1.5.4.За подпомагане дейността на спортните организации и общински спортен календар 

– 750 000 лв.  

  

1.6.Упълномощава Кмета да определи и договори допълнителни условия по 

предоставянето и отчитането на целеви средства по т. 1.5. за използване на средствата, 

както и условията, реда и начинът на предоставяне и отчитането на тези средства и да 

извърши оценка за съответствие със законодателството в областта на държавните 

помощи при отпускането на средства в полза на лица – небюджетни организации.  

  

1.7.Приема следните лимити за разходи:   

1.7.1. За средства за СБКО в размер на до 3% от утвърдените разходи за основни заплати 

на лицата назначени по трудови правоотношения в делегираните от държавата дейности; 

1.7.2. Разходи за представителни цели на кмета на общината в размер  до 3% от общия 

годишен размер на разходите за издръжка на дейност „Общинска администрация“ в 

съответствие с лимитите по чл.98, ал.1 от ЗДБРБ за 2025 г., а за Председателя на 

Общинския съвет и на съвета в размер до 1,5% от общия годишен размер на разходите 

за издръжка на дейност „Общинска администрация“ – общо 45 000 лв., в т.ч. 15 000 лв. 

за общински съвет;  

  

1.8. Утвърждава списък на персонала, имащ право на транспортни разходи в рамките на  

85 % от действителните разходи, съгл. Приложение № 14.   

  

1.9. Утвърждава целите по приходите, разходите, в отделните дейности и числеността на 

щатния и извънщатен персонал на Общинските предприятия, съгласно Приложение № 

4.  

  

1.10. Утвърждава средносрочна цел за бюджетното салдо по бюджета на общината, 

изчислено на касова основа – придържане към балансирано бюджетно салдо, съгласно 

Приложение №8.  
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1.11. Утвърждава показателите по чл.45, ал.1, т.2 от ЗПФ за кметствата и населените 

места с кметски наместници, разпределени съгласно Приложение № 5 в общ размер на 2 

020 200 лв.   

  

2.Определя максималния размер на дълга за 2025 г. (съгласно Приложение № 13), както 

следва:  

2.1. Максималния размер на новия общински дълг за 2025 г. – 0 лв.; 2.2. Общинските 

гаранции, които ще бъдат издадени през 2025 г. – 0 лв.  

2.3. Максимален размер на общинския дълг и общинските гаранции към края на 2025 г. 

– до 8 565 091 лв.  

  

3.1. Одобрява максималния размер на новите задължения за разходи, които могат да 

бъдат натрупани през годината по бюджета на общината – 12 000 000 лв.  

3.2 Определя максималния размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат 

поети през годината, като наличните към края на годината поети ангажименти за разходи 

не могат да надвишават 40 000 000 лв.  

  

4.Одобрява индикативен годишен разчет за сметките за средства от Европейския съюз в 

размер на 34 576 783 лв., съгласно Приложение № 7.  

  

5.Определя второстепенните разпоредители с бюджет съгласно Приложение № 9.  

  

6.На второстепенните разпоредители с бюджет, културни институции, които прилагат 

системата на делегирани бюджети – Библиотека „Емануил Попдимитров“, 

Художествена галерия „Владимир Димитров – Майстора“, Регионален исторически 

музей „Академик Йордан Иванов“ се дават следните правомощия:  

6.1.Самостоятелно да се разпореждат с утвърдените по бюджета им средства.  

6.2.Да извършват вътрешни компенсирани промени на утвърдените с бюджета разходи.  

6.3.Да определят индивидуалните възнаграждения на служителите и работниците в 

рамките на средствата по бюджета.   

  

7.На всички второстепенни разпоредители с бюджет, които прилагат делегирани 

бюджети се дава правото да реализират собствени приходи от такси, цени на услуги и 

управление на общинска собственост.  

7.1.Утвърждава годишния размер на собствените приходи по параграфи на 

второстепенните разпоредители с бюджет, които прилагат системата на делегирани 

бюджети съгласно Приложение № 10.    

7.2.Реализираните собствени приходи, над утвърдените с т.7.1, коригират приходната и 

разходната част на съответния разпоредител и се изразходват приоритетно за 

поддържане и модернизиране на материалната база и дълготрайни активи.   

  

8.Всички второстепенни разпоредите с бюджет, които прилагат системата на делегирани 

бюджети да уведомяват ежемесечно първостепенния разпоредител за:  

8.1.Направените през месеца вътрешни компенсирани промени по бюджетите си  
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8.2.За всички получени трансфери от други бюджети.  

8.3.За породила се необходимост от заемообразно предоставяне на допълнителни 

средства за изпълнение на проекти по Оперативните и други донорски програми, до 

възстановяването им от Управляващите органи.  

8.4.За реализираните собствени приходи по т.7.2. и трансферите по т.8.2.  

разпределението им в разходната част.  

  

  

9.Определя размера на просрочените вземания, които се предвижда да бъдат събрани 

през 2025 година в размер на 3 675 000 лв., в т.ч. от публични общински вземания в 

размер на  3 275 000 лв.   

  

10.Получените суми от дарения по бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. да бъдат 

изразходвани съгласно волята на дарителя и служебно да коригират, както приходната, 

така и разходната части на бюджета.  

  

11.Оправомощава кмета на общината:  

11.1.Да извършва компенсираните промени по чл. 30, ал.1 от Наредбата за условията и 

реда за съставяне на бюджетната прогноза местните дейности за следващите три години 

и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на община 

Кюстендил, Общински съвет – Кюстендил (приета с РОбС № 526/30.12.2013 г., изм. с 

Решение №120/05.06.2020 г.)  

11.2.Да кандидатства за средства по структурни и други фондове на ЕС, по национални 

програми и др. източници за реализиране на годишните цели на общината за изпълнение 

на Общинския план за развитие.  

11.3.Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за 

финансиране на общински програми и проекти.  

11.4.Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти за 

осигуряване на алтернативни източници на средства за реализиране на определените 

годишни цели на общината.  

11.5.Възлага на  кмета на община Кюстендил да утвърди  бюджетите на разпоредителите 

с бюджет от по - ниска степен.  

11.6.Организира разпределението на бюджета по тримесечия и да утвърди 

разпределението.  

11.7.Информира общинския съвет в случай на отклонение на средния темп на нарастване 

на разходите за местни дейности и да прилага конкретни мерки за трайно увеличение на 

бюджетните приходи и/или трайно намаление на бюджетните разходи.  

  

12.На основание чл. 127, ал. 2 и ал. 3 от ЗПФ с паричните постъпления от продажба на 

общински нефинансови активи през 2025 г. да се финансират капиталови разходи по 

съответната колона от Поименния списък с капиталовите разходи – Приложение № 6 и 

за осигуряване на текущи ремонти.  
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13.Приема за сведение Протокола от публичното обсъждане на бюджета, съгласно 

Приложение №16.   

14. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение по реда на чл.60, ал.1 от 

АПК. 

 

* * * 
 

Димитър Велинов: Преминаваме към четвърта точка от дневния ред, а именно: ДЗ № 

61-00-100/22.04.2025 г., относно: Наредба за изменение на Наредбата за определяне и 

администриране на местни такси и цени на услуги на територията на Община Кюстендил 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Не виждам заявки за изказвания. 

Преминаваме в режим на гласуване. Моля да гласувате. 

 

Резултати от гласуването: „за“-32 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“-

4 гласа. 

   

С 32 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 507 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-100/22.04.2025 г., с която докладва, че на основание чл. 

28, ал. 1 от Закона за нормативните актове внася за обсъждане и приемане от Общински 

съвет – Кюстендил  Проект на Наредба за изменение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги  на територията на Община 

Кюстендил.  Наредбата е приета (с Решение № 765/31.01.2011 г. на ОбС-Кюстендил; изм. 

и доп. с Решение № 971/25.08.2011 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

174/20.12.2012 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 194/31.01.2013 г. на ОбС 

- Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 307/30.05.2013 г.; изм. и доп. с Решение № 

414/29.08.2013г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение №537/30.12.2013 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 605/27.02.2014 г. на ОбС – Кюстендил; доп. с 

Решение № 723/25.06.2014 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

895/27.11.2014 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 927/29.12.2014 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 986/26.02.2015 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 1050/30.04.2015 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

289/29.09.2016 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 384/26.01.2017 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 481/25.05.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. с 

Решение № 115/03.07.2017 г. на КАС по адм. д. № 85/2017 г., в сила от 02.08.2017 г.; изм. 

и доп. с Решение № 550/31.08.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

621/30.11.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 654/29.12.2017 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. с Решение № 220/15.12.2017 г., доп. с Определение № 29/2018 г. на 

КАС по адм. д. № 231/2017 г., в сила от 01.02.2018 г.; изм. и доп. с Решение № 

947/28.12.2018 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с. Решение № 986/28.02.2019 г. на ОбС 
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– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 122/30.04.2020 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 367/25.02.2021 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

612/29.12.2021 г. на ОбС – Кюстендил; изм. с Решение № 655/24.02.2022 г. на ОбС – 

Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 740/26.05.2022 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 820/31.08.2022 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

863/27.10.2022 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 931/15.12.2022 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 958/26.01.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 1023/30.03.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

1052/27.04.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 1088/25.05.2023 г. на 

ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 1146/26.07.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. 

и доп. с Решение № 64/31.01.2024 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

105/29.02.2024 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 138/28.03.2024 г. на ОбС 

- Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 199/30.05.2024 г. на ОбС- Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 345/31.10.2024 г. на ОбС- Кюстендил изм. и доп. с Решение № 

346/31.10.2024 г. на ОбС- Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 381/21.11.2024 г. на ОбС- 

Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 389/21.11.2024 г. на ОбС- Кюстендил; изм. и доп. с 

Решение № 403/19.12.2024 г. на ОбС- Кюстендил, изм. и доп. с Решение № 

404/19.12.2024 г. на ОбС- Кюстендил, изм. и доп. с Решение №431/30.01.2025 г. на ОбС 

– Кюстендил, изм. и доп. с Решение №453/27.02.2025 г. на ОбС – Кюстендил,  изм. и доп. 

с Решение №455/27.02.2025 г. на ОбС – Кюстендил и изм. и доп. с Решение 

№458/27.02.2025 г. на ОбС – Кюстендил). Предложеният проект на  Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба за определяне и администриране на местните такси 

и цени на услуги  на територията на Община Кюстендил е в съответствие с нормативните 

актове от по-висока степен, както и с тези от европейското законодателство.   

 Причините, които налагат изготвянето и приемането на проекта на Наредба 

за изменение на Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Кюстендил са свързани с необходимостта от 

актуализиране на нормативната база на община Кюстендил и синхронизирането и с 

националното законодателство. 

При извършен одит на Община Кюстендил от Сметна палата е направена 

констатация, че чл. 20 и чл. 20а, ал.1 от Наредбата са незаконосъобразни.  

В чл. 20 е определено, че за наематели на общински терени и нежилищни 

помещения таксата за битови отпадъци се определя с Решение на Общински съвет – 

Кюстендил. 

В чл. 20а, ал. 1 е определено, че за наематели на общински жилища годишната 

такса за битови отпадъци се определя на наемател с решение на Общински съвет – 

Кюстендил. 

Съгласно чл. 64 от ЗМДТ и чл. 13, ал. 1 от НОАМТЦУ на територията на община 

Кюстендил такса битови отпадъци е дължима от лицата по чл. 11 от ЗМДТ. Това са 

собствениците на облагаеми с данък недвижими имоти; собственикът на сграда, 

построена върху държавен или общински поземлен имот; ползвателят при учредено 

вещно право на ползване; концесионерът при концесия; лицето, на което е предоставен 

за управление имот – държавна или общинска собственост. По смисъла на цитираната 

разпоредба наемателите на общински нежилищни помещения, общински терени и на 

общински жилища не са данъчно задължени лица, които дължат заплащане на такса за 

битови отпадъци. Договорът за наем се различава по същността си от предоставянето в 

управление общински имоти, както и от учреденото право на ползване. В този смисъл е 

незаконосъобразно наемателите на нежилищни помещения и терени – общинска 

собственост, така и на жилищни имоти – общинска собственост да са определени като 

задължени лица за заплащане на таксата за битови отпадъци.  
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Наемът е гражданско правоотношение и поради това задълженията на 

наемателите се уреждат в договорите за наем, а административно регламентираните 

такси се заплащат от определените в закона данъчно задължени лица. 

Поради това и с оглед изрично изброените в чл.11 от ЗМДТ адресати на 

задължението за заплащане на такса за битови отпадъци, е незаконосъобразно 

включването на наемателите като адресати на същото задължение в разпоредбите на 

подзаконов нормативен акт. 

В тази връзка в Решение №406 от 19.12.2024 г. на Общински съвет – Кюстендил 

за определяне размера на такса за битови отпадъци за 2025 г. и приемане на план-сметка 

на разходите за чистота за 2025 г. не е определена такса за битови отпадъци за наематели 

на общински жилища за 2025 г., съгласно чл. 20а, ал.1 от НОАМТЦУ на територията на 

община Кюстендил. 

С оглед гореизложеното е необходимо да бъдат отменени посочените 

разпоредбите на Наредбата и тя да бъде в съответствие със Закона за местните данъци и 

такси. 

 При изготвяне на проекта са спазени пинцетите на необходимост, 

обоснованост, предвидимост, откритост, съгласуваност, субсидиарност, 

пропорционалност и стабилност, както и процедурата по провеждане на обществени 

консултации по реда и в сроковете,  разписани в чл. 26,  ал. 3 и ал. 4, изречение първо от 

Закона за нормативните актове. Проектът на Наредба за изменение на Наредбата за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Кюстендил е публикуван на интернет страницата на Община Кюстендил на 

14.03.2025 г. и в законоустановения 30-дневен срок не са постъпили предложения за 

изменение, становища и възражения на изработения проект.  

Предвид изложеното на основание чл. 21, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23, 

чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.76, ал.3, 

чл.79, чл.80 АПК във връзка с чл. 8 и чл. 11, ал. 3 и чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове при спазване на изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните актове 

и чл. 5, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет 

– Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация, 

Общински съвет – Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Приема Наредба за изменение на Наредба за определяне и администриране на 

местните такси и цени на услуги  на територията на Община Кюстендил, съгласно 

приложения проект. 

 

* * * 
Проверката на кворума в 16:22 показа присъствие на 36 общински съветници от 

общо 37. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към пета точка от дневния ред, а именно: ДЗ № 61-00-

118/23.04.2025 г., относно: Определяне размера на трудовите възнаграждения на 

кметовете на кметства в рамките на действащата нормативна уредба в Община 

Кюстендил 
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Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Не виждам заявки за изказвания. 

Преминаваме в режим на гласуване. Моля да гласувате. 

 

Резултати от гласуването: „за“-32 гласа, „против“ - 0 гласа, „въздържал се“4 

гласа. 

   

С 32 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 508 

 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-118/23.04.2025 г., с която докладва, че на основание чл. 

21, ал. 1, т. 5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

Общинският съвет определя размера на трудовите възнаграждения на кметовете на 

кметства в рамките на действащата нормативна уредба и средствата за работна заплата 

на персонала от общинския бюджет по предложение на кмета на общината. 

         Кметовете на кметства съгласно чл. 38, ал. 7 от ЗМСМА имат всички права 

по трудово правоотношение освен тези, които противоречат или са несъвместими с 

тяхното правно положение. 

 Предложеното актуализиране на възнагражденията на кметовете на 

кметства е във връзка с ръста на средствата за възнаграждения на кметовете и кметските 

наместници, съгласно чл. 54 от Закона за държавния бюджет на Република България за 

2025 г. 

        Съгласно чл. 5, ал. 16 от Постановление № 67 на Министерски съвет от 

14.04.2010 г. за заплатите в бюджетните организации и дейности, Общински съвет – 

Кюстендил определя конкретните размери на индивидуалните основни месечни заплати 

на кмет на община, район и кметства при условията на ЗМСМА, като размерът на 

определените заплати не може да надвишава основната месечна заплата на министър. 

Предложението се прави след публикуване на Закона за държавния бюджет на 

Република България за 2025 година. 

        Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 5 и ал. 2, чл. 

27, ал. 3 и чл. 38, ал. 7 от ЗМСМА, във връзка с чл. 5, ал. 16 от Постановление № 67 на 

Министерски съвет от 14.04.2010 г. за заплатите в бюджетните организации и дейности 

и чл. 54 от Закона за държавния бюджет на Република България за 2025 г.,  чл. 5, ал. 1, т. 

5 и ал. 2 от Правилник за организацията и дейността на Общински съвет – Кюстендил и 

неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация, Общинският 

съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 
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         Определя основното месечно трудово възнаграждение на кметовете на кметства 

при Община Кюстендил, считано от 01.05.2025 г., както следва: 

 

№ по 

ред Населено място 

Основна месечна 

заплата в лева 

1 Кмет на село Слокощица                        2 216 

2 Кмет на село Жиленци                               1 743 

3 Кмет на село Жабокрът                             1 796 

4 Кмет на село Пиперков чифлик                  1 691 

5 Кмет на село Ябълково                               1 639 

6 Кмет на село Коняво                              1 586 

7 Кмет на село Лозно                                   1 586 

8 Кмет на село Соволяно                                1 691 

9 Кмет на село Багренци                                 1 481 

10 Кмет на село Граница                                 1 533 

11 Кмет на село Копиловци                               1 481 

12 Кмет на село Шишковци                               1 428 

13 Кмет на село Драговищица                       1 533 

14 Кмет на село Горна Гращица                      1 428 

15 Кмет на село Николичевци                          1 375 

16 Кмет на село Богослов                              1 375 

17 Кмет на село Раждавица                              1 375 

18 Кмет на село Берсин                              1 271 

19 Кмет на село Вратца                                   1 375 

20 Кмет на село Гирчевци                             1 271 

21 Кмет на село Гърляно                                1 324 

22 Кмет на село Гюешево                               1 324 

23 Кмет на село Грамаждано 1 324 

24 Кмет на село Долна Гращица                   1 271 

25 Кмет на село Дворище                            1 271 

26 Кмет на село Нови чифлик                      1 271 

27 Кмет на село Ново село 1 271 

28 Кмет на село Скриняно                                1 324 

29 Кмет на село Стенско                              1 271 

30 Кмет на село Таваличево  1 271 

31 Кмет на село Търновлаг                        1 271 

32 Кмет на село Радловци                    1 271 

 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към шеста точка от дневния ред, а именно: ДЗ 61-00-

123/28.04.2025 г.., относно: Трансформиране на част от целевата субсидия за капиталови 

разходи по чл. 53, т. 1 и чл.57, ал. 1 от Закона за държавния бюджет на Република 

България за 2025г. в трансфер за други целеви разходи на общината за извършване на 

неотложни текущи ремонти на общински пътища, на улична мрежа и на сгради - 

публична общинска собственост, и за извършване на разходи по почистване на речни 

легла за осигуряване на нормалната им проводимост в урбанизираните територии. 
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Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Давам думата за изказване. Давам 

думата на инж. Илиян Фусков. Заповядайте, инж. Фусков. Докато се придвижва към 

катедрата инженер Фусков, искам да кажа, че всички постоянни комисии, приемат 

проекта за решение с водеща тази по Бюджет, местни данъци и такси. Заповядайте. 

 

Илиян Фусков: Уважаеми господин председател, уважаеми господин кмете, колеги. Във 

връзка с тази докладна записка и по-скоро справката приложена към нея предлагам точка 

4 да бъде разделена на две подточки, които да включат улиците „Цар Самуил“ от „Цар 

Борис“, тъй като обхвата на дейностите, които следва да се извършват по отделните 

улици, е в различен, как да кажа, се различава по обем, тъй като състоянието на улиците 

не е идентично. С цел да… така, да  усвоим средствата и да се реализират максимално. 

На улица „Цар Самуил“, следва да се извършат асфалтни дейности, докато по улица „Цар 

Борис“, освен асфалтни дейности следва да се извършат и много други неща. За това ще 

помоля да се направи такова предложение. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря, инженер Фусков. Други заявки за изказвания не виждам. 

Господин Атанасов. Ако желаете, думата разбира се. 
 

Огнян Атанасов: Подкрепям предложението на инженер Фусков, за разделяне в две 

обособени позиции. 

Димитър Велинов: Една секунда, само да може да въведат предложението. Уважаеми 

колеги, нека гласуваме предложението на колегата Фусков, точка четвърта, да се раздели 

на две обособени позиции, Относно улица „Самуил“, улица „Цар Самуил“, прощавайте, 

улица „Цар Борис“ нали така?  Моля да гласувате това предложение.  

 

Предложение за промяна на предложения проект на Решение 

 

Резултати от поименно гласуването: „за“-34 гласа, „против“ - 0 гласа, 

„въздържал се“- 0 гласа.  

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 
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18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Румен Гогов: За 

28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: За 

34. Юрий Хранов: За 

С 34 гласа „за“, 0 гласа „против“ и 0 гласа „въздържал се“, Общински съвет – 

Кюстендил реши: Приема, процедурното предложение на инженер Илиян Фусков. 

 

Димитър Велинов: Преминаваме към гласуване на цялата точка с приетото изменение 

в проекта за решение. Моля да гласувате колеги! 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 34 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 
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24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Румен Гогов: За 

28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: За 

34. Юрий Хранов: За 

С 34 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 509 

 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-123/28.04.2025 г., с която докладва, че Програмата за 

капиталовите разходи на община Кюстендил за 2025 г. е внесена в Общински съвет – 

Кюстендил с ДЗ № 61-00-120/25.04.2025 г. (Приложение №6), но в процеса на 

изпълнение се налага част от средствата да бъдат трансформирани в трансфер за други 

целеви разходи за извършване на неотложни текущи ремонти на улична мрежа и на 

сгради публична общинска собственост Средствата от целева субсидия за капиталови 

разходи по чл. 53, т. 1 от ЗДБРБ за 2025 г., предвидени за текущи ремонти са заложени в 

проекта за бюджет на общината и са заделени като резерв за непредвидени и неотложни 

разходи. Предвидените за изпълнение строително - монтажни работи на обектите за 

ремонт на сгради и улици, които са публична общинска собственост, съгласно 

разпоредбите на ЗУТ попадат в обхвата на текущите ремонти. 

Поради относително ниския дял на собствените приходи в бюджета на община 

Кюстендил и невъзможността за осигуряване на финансиране със собствени приходи е 

наложително трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи 

в трансфер за други целеви разходи за извършване на неотложни текущи ремонти на 

общински пътища, на улична мрежа и на сгради, публична общинска собственост. 

Улиците на територията на Община Кюстендил, които представляват пътна 

инфраструктура за транспортен достъп до населените места (града, кварталите на града, 

селата и махалите) са в лошо експлоатационно състояние. Асфалтобетоновата настилка 

е деформирана вследствие на тежките товари, температурни инверсии и други 

атмосферни влияния — валежи от дъжд и сняг. 

Наложително е да бъдат извършени следните ремонтни работи по уличната мрежа 

на Община Кюстендил:? 

Текущ ремонт на ул. ”Цар Самуил“ от о.т. 831 до о.т. 865 с дължина 600 м и ул ”Цар 

Борис“ от о.т. 865 до край на регулация, включващ фрезоване и машинно полагане на 

асфалтова смес по ул. ул. ”Цар Самуил“ вкл. зауствания към ул. ”Кадин мост“, ул. 

”Велбъжд” и ул . “Морава”, по ул. ”Цар Борис I-ви“ вкл. зауствания към ул. ”Батак", ул. 

”Кокиче", ул. ”Рила”, ул. ”Георги Христов“ и ул ”Гранички път” както и преасфалтиране 

на ул. ”Цар Борис 1-ви” вкл. зауствания към ул. ”Батак”, ул. ”Кокиче”, ул. ”Рила", ул. 

”Георги Христов“ и ул . 'Гранички път” 
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  Текущ ремонт на ул. ”Даскал Димитри” от о.т. 735 до о.т. 759 с дължина 360 м, 

включващ фрезоване и машинно полагане на асфалтова смес по ул. ”Даскал Димитри” 

от ул ”Цар Симеон 1” до ул. ”Цар Освободител" вкл. зауствания 

  Текущ ремонт на бул “България” между хотел ”Велбъжд" и парк “Езерата”, 

включващ демонтаж на съществуващи тротоарни плочки и тротоарни елементи, 

доставка и полагане на основен пласт и машинно полагане на асфалтова смес 

В съответствие с чл. 151 от ЗУТ е наложително извършване на текущ ремонт, който 

включва поддържане на елементите на пътната инфраструктура по чл. 64 от ЗУТ. Не се 

променят трасето и техническите характеристики. Поради това не се изисква разрешение 

за строеж и изготвен технически проект. 

При направен обстоен оглед от служители на отдел „Капитално строителство” на 

следните обекти се установи, че покривите и сградите могат да се ремонтират без да се 

засяга конструкцията им, изцяло в контекста на параграф 5, т. 43 от Допълнителните 

разпоредби на Закона за устройство на територията (ЗУТ) с подобряване и поддържане 

в изправност, за което не се изисква разрешение за строеж, съгласно чл. 151, ал. 1 от ЗУТ 

за следните сгради: 

  Текущ ремонт на тераса и покрив на сградата на Автогара Кюстендил, включващ 

демонтаж на съществуващо покривно покритие (ламарина), доставка и монтаж на нова, 

както и ремонт на настилка по тераса с площ 190 м2 ведно с дейности по изграждане на 

покривно отводняване и осигуряване на мълниезащита 

  Текущ ремонт на сградата на кметство с. Лозно, включващ направа на сайдинг по 

фасадата на кметството ведно с дейности по изграждане на покривно отводняване и 

осигуряване на мълниезащитата 

  Текущ ремонт на покрив на зала за гласуване в с. Жабокрът, включващ ремонт на 

плосък покрив на зала за гласуване чрез полагане на хидроизолация (воалит) 

Съгласно чл. 58 от ЗДБРБ за 2025 г., целевата субсидия за капиталови разходи 

определена за общината с чл. 53 т.1 (за община Кюстендил е в размер на 4 604 800 лв.), 

може да бъде трансформирана в трансфер за други целеви разходи на общината за 

извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, на улична мрежа и на 

сгради публична общинска собственост, и за извършване на разходи по почистване на 

речни легла за осигуряване на нормалната им проводимост в урбанизираните територии. 

В рамките на бюджетните взаимоотношения на общината с централния бюджет 

промените се извършват от министъра на финансите по предложение на кмета на 

общината, въз основа на решение на общинския съвет. 

С трансформирането на сума 489 304 лв. от целевата субсидия за капиталови 

разходи предлагаме да се направят текущи ремонти по възстановяване на пътното платно 

на улиците и на сгради в гр. Кюстендил. 

В изпълнение на указанията на Министъра на финансите, предлаганите обекти за 

неотложни текущи ремонти, посочени поименно и с конкретна стойност на необходимия 

ремонт, са описани в Справка (т.нар. Приложение №8), приложена към настоящата 

докладна, съгласно изисквания от МФ формат. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал. 1, т.6 от ЗМСМА, чл. 124 от 

Закона за публичните финанси и чл.29 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

тригодишната бюджетна прогноза за местни дейности и съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Кюстендил и чл.5, 

ал. 1 т.6 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Кюстендил, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общинският 

съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 
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1.Дава съгласие за трансформиране на капиталовите разходи от целевата субсидия 

за капиталови разходи за 2025 г. със средства в размер на 489 304 (четиристотин 

осемдесет и девет хиляди триста и четири) лева и увеличение на текущите разходи по 

стойности и обекти, съгласно Справка - Приложение №8. 

2.Дава съгласие кмета на общината да направи предложение до министъра на 

финансите за трансформиране на средствата по т. 1. 

 
 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към седма точка от дневния ред, а именно: ДЗ № 61-

00-108/23.04.2025 г.., относно: Приемане на Наредба за изменение и допълнение на 

Наредба за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Кюстендил.  

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

площ в кв.м.
разгърната 

площ в кв.м.

от км. до км. 

(в км)

дължина на 

участъка от 

река, 

предвиден за 

почистване (в 

метри)

1 2 3 4 5 6 7

1. х
"Текущ ремонт на тераса и покрив на сградата на 

Автогара Кюстендил"
41 009 360,00

2. х "Текущ ремонт на сградата на кметство с. Лозно" 5 835 270

3. х
"Текущ ремонт на покрив на зала за гласуване в с. 

Жабокрът "
4 408 50,00

4.1.
Текущ ремонт на ул. "Цар Самуил" от о.т. 831 до о.т. 

865 с дължина 600 м 
156 796 4350,00

4.2. х
Текущ ремонт на ул "Цар Борис" от о.т. 865 до край на 

регулация
155 985 4350,00

5. х
Текущ ремонт на ул. "Даскал Димитри" от о.т. 735 до 

о.т. 759 с дължина 360 м 
77 537 2160,00

6 х
Текущ ремонт на бул "България" между хотел 

"Велбъжд" и парк "Езерата"
47 734 840,00

Общо 4 604 800 Х 489 304,00 11 700,00 680,00 0,00

Х Х Х 10,63% Х Х Х Х

№ по 

ред

Размер на 

средствата от 

целева субсидия за 

капиталови разходи, 

определена по чл. 

53, т. 1  и чл.57, ал.1 

от Закона за 

държавния бюджет 

на Република 

България за 2025 г. 

(в лв.)

Наименование, местонахождение на: обектите за текущ ремонт, 

реката, която ще се почиства; (при ремонт на сгради се посочват 

зданни за номер и дата на съставяне на акта за публична 

общинска собственост и година на построяването й за всяка от 

тях; при почистване на речни легла се описват видовете 

дейности, които ще се изпълнят за всяка от тях)

 Размер на 

средствата, с 

които ще се 

финансират 

разходите за 

обектите по к. 2 

(лв.)

Натуралните показатели за изпълнение на дейностите на 

обектите по к. 2
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Резултати от гласуването: „за“ – 30 гласа, „против“ – 0 глас, „въздържали 

се“ – 5 гласа 

С 30 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№ 510 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-108/23.04.2025 г. , с която докладва, че на основание чл. 

28, ал. 1 от Закона за нормативните актове с настоящата докладна записка внася за 

обсъждане и приемане от Общински съвет – Кюстендил  Проект на Наредба за изменение 

на Наредба за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги  на 

територията на Община Кюстендил.  Наредбата е приета (с Решение № 765/31.01.2011 г. 

на ОбС-Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 971/25.08.2011 г. на ОбС – Кюстендил; изм. 

и доп. с Решение № 174/20.12.2012 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

194/31.01.2013 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 307/30.05.2013 г.; изм. и 

доп. с Решение № 414/29.08.2013г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение 

№537/30.12.2013 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 605/27.02.2014 г. на 

ОбС – Кюстендил; доп. с Решение № 723/25.06.2014 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 895/27.11.2014 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

927/29.12.2014 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 986/26.02.2015 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 1050/30.04.2015 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и 

доп. с Решение № 289/29.09.2016 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

384/26.01.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 481/25.05.2017 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. с Решение № 115/03.07.2017 г. на КАС по адм. д. № 85/2017 г., в сила 

от 02.08.2017 г.; изм. и доп. с Решение № 550/31.08.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и 

доп. с Решение № 621/30.11.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

654/29.12.2017 г. на ОбС – Кюстендил; изм. с Решение № 220/15.12.2017 г., доп. с 

Определение № 29/2018 г. на КАС по адм. д. № 231/2017 г., в сила от 01.02.2018 г.; изм. 

и доп. с Решение № 947/28.12.2018 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с. Решение № 

986/28.02.2019 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 122/30.04.2020 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 367/25.02.2021 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 612/29.12.2021 г. на ОбС – Кюстендил; изм. с Решение № 655/24.02.2022 г. 

на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 740/26.05.2022 г. на ОбС – Кюстендил; 

изм. и доп. с Решение № 820/31.08.2022 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

863/27.10.2022 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 931/15.12.2022 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 958/26.01.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 1023/30.03.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

1052/27.04.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 1088/25.05.2023 г. на 

ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 1146/26.07.2023 г. на ОбС – Кюстендил; изм. 

и доп. с Решение № 64/31.01.2024 г. на ОбС – Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

105/29.02.2024 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 138/28.03.2024 г. на ОбС 

- Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 199/30.05.2024 г. на ОбС- Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 345/31.10.2024 г. на ОбС- Кюстендил изм. и доп. с Решение № 

346/31.10.2024 г. на ОбС- Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 381/21.11.2024 г. на ОбС- 

Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 389/21.11.2024 г. на ОбС- Кюстендил; изм. и доп. с 

Решение № 403/19.12.2024 г. на ОбС- Кюстендил, изм. и доп. с Решение № 

404/19.12.2024 г. на ОбС- Кюстендил, изм. и доп. с Решение №431/30.01.2025 г. на ОбС 



80 

 

– Кюстендил, изм. и доп. с Решение №453/27.02.2025 г. на ОбС – Кюстендил,  изм. и доп. 

с Решение №455/27.02.2025 г. на ОбС – Кюстендил и изм. и доп. с Решение 

№458/27.02.2025 г. на ОбС – Кюстендил). Предложеният проект на  Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба за определяне и администриране на местните такси 

и цени на услуги  на територията на Община Кюстендил е в съответствие с нормативните 

актове от по-висока степен, както и с тези от европейското законодателство.   

 Причините, които налагат изготвянето и приемането на проекта на Наредба 

за изменение на Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Кюстендил са свързани с необходимостта от 

актуализиране на нормативната база на община Кюстендил и синхронизирането и с 

националното законодателство. 

При извършен одит на Община Кюстендил от Сметна палата е направена 

констатация, че чл. 20 и чл. 20а, ал.1 от Наредбата са незаконосъобразни.  

В чл. 20 е определено, че за наематели на общински терени и нежилищни 

помещения таксата за битови отпадъци се определя с Решение на Общински съвет – 

Кюстендил. 

В чл. 20а, ал. 1 е определено, че за наематели на общински жилища годишната 

такса за битови отпадъци се определя на наемател с решение на Общински съвет – 

Кюстендил. 

Съгласно чл. 64 от ЗМДТ и чл. 13, ал. 1 от НОАМТЦУ на територията на община 

Кюстендил такса битови отпадъци е дължима от лицата по чл. 11 от ЗМДТ. Това са 

собствениците на облагаеми с данък недвижими имоти; собственикът на сграда, 

построена върху държавен или общински поземлен имот; ползвателят при учредено 

вещно право на ползване; концесионерът при концесия; лицето, на което е предоставен 

за управление имот – държавна или общинска собственост. По смисъла на цитираната 

разпоредба наемателите на общински нежилищни помещения, общински терени и на 

общински жилища не са данъчно задължени лица, които дължат заплащане на такса за 

битови отпадъци. Договорът за наем се различава по същността си от предоставянето в 

управление общински имоти, както и от учреденото право на ползване. В този смисъл е 

незаконосъобразно наемателите на нежилищни помещения и терени – общинска 

собственост, така и на жилищни имоти – общинска собственост да са определени като 

задължени лица за заплащане на таксата за битови отпадъци.  

Наемът е гражданско правоотношение и поради това задълженията на 

наемателите се уреждат в договорите за наем, а административно регламентираните 

такси се заплащат от определените в закона данъчно задължени лица. 

Поради това и с оглед изрично изброените в чл.11 от ЗМДТ адресати на 

задължението за заплащане на такса за битови отпадъци, е незаконосъобразно 

включването на наемателите като адресати на същото задължение в разпоредбите на 

подзаконов нормативен акт. 

В тази връзка в Решение №406 от 19.12.2024 г. на Общински съвет – Кюстендил 

за определяне размера на такса за битови отпадъци за 2025 г. и приемане на план-сметка 

на разходите за чистота за 2025 г. не е определена такса за битови отпадъци за наематели 

на общински жилища за 2025 г., съгласно чл. 20а, ал.1 от НОАМТЦУ на територията на 

община Кюстендил. 

С оглед гореизложеното е необходимо да бъдат отменени посочените 

разпоредбите на Наредбата и тя да бъде в съответствие със Закона за местните данъци и 

такси. 

При изготвяне на проекта са спазени пинцетите на необходимост, обоснованост, 

предвидимост, откритост, съгласуваност, субсидиарност, пропорционалност и 

стабилност, както и процедурата по провеждане на обществени консултации по реда и в 
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сроковете,  разписани в чл. 26,  ал. 3 и ал. 4, изречение първо от Закона за нормативните 

актове. Проектът на Наредба за изменение на Наредбата за определяне и администриране 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община Кюстендил е публикуван 

на интернет страницата на Община Кюстендил на 14.03.2025 г. и в законоустановения 

30-дневен срок не са постъпили предложения за изменение, становища и възражения на 

изработения проект.  

Предвид изложеното на основание чл. 21, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23, 

чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.76, ал.3, 

чл.79, чл.80 АПК във връзка с чл. 8 и чл. 11, ал. 3 и чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове при спазване на изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните актове 

и чл. 5, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет 

– Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация,  

Общински съвет – Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Приема Наредба за изменение на Наредба за определяне и администриране на 

местните такси и цени на услуги  на територията на Община Кюстендил, съгласно 

приложения проект. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към осма точка от дневния ред, а именно:. ДЗ № 61-

00-109/23.04.2025 г., относно: Приемане на Проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредба за организацията и безопасността на автомобилното движение 

на територията на Община Кюстендил. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Давам думата на адвокат Костадин 

Дингозов, заповядайте 

 

Костадин Дингозов: Уважаеми колеги, уважаеми господин председател, уважаеми 

кметове, аз имам едно предложение. Тази точка да не бъде гласувана на днешното 

заседание, а да бъде оттеглена от кмета, тъй като в точката са включени възможностите 

за право на паркиране на автомобили, извършващи ремонтни дейности на  

газоразпределителни електроразпределителни ВИК дружества. Считам, че е изпуснато 

възможността тази дейност да извършват и кабелните телевизии, както и 

телекоммуникациителните дружества, тъй като те също извършват ремонтни дейности. 

Може би ще ми се направи възражение, че без вода и ток не можеме, но аз считам, че 

вече и без телевизия, и без интернет също не можеме. Така че ще считам, че този пропуск 

сега на днешното заседание не може да бъде отстранен, тъй като допълването на 

въпросните дружества трябва отново да бъде изложено в сайта на общината, да има 14-

дневен срок за обсъждане. В тази връзка може би ще ми се направи възражение, че къде 

сме спали чертият 14 дена за въпросните. Еми, ние не можем да стеме постоянно в сайта 

на общината и да ние сме хора и с други дейности, извършващи и друга работа. Даже 

като един съвет за в бъдеще, когато се касае за изменение на такива подзаконовни и 

нормативни актове, не е лошо все пак по някакъв начин да бъдат уведомявани 

общинските съветници за сроковете, течащи по исканите изменения. Затова моята молба 

към Кмета е тази точка да бъде оттеглена в днешното заседание, да се допълнат 
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въпросните дружества, евентуално в този нов срок и некои, които и аз пропускам, да 

може да се допълнат и на следващото заседание на Общинския съвет да го огласваме. 

Добре, права искане за отлагане за следващото заседание на Общинския съвет, 

гласуването на въпросната точка, като се направят тези промени. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви адвокат Дингозов, давам думата на господин Димитър 

Моралийски за реплика срещу адвокат Дингозов  

 

Димитър Моралийски: Искам да подкрепя колегата господин Дингозов в частта, че 

трябва по някакъв начин да бъдем уведомявани. Втори човек вече го казва, смятам, че е 

редно това нещо да се случва. Благодаря. Казвал съм го и много други пъти за други, 

доста по-важни точки от тази. Благодаря.  

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви. Колеги, сега ще гласуваме...  

 

Огнян Атанасов/от място/: Искам да се изкажа 

 

Димитър Велинов: Да, разбира се, заповядайте. По правилник трябва да гласуваме 

първо предложението на адвокат Дингозов. Отговорете. 

 

Огнян Атанасов: Моето предложение е да продължи точката, след което веднага да се 

направи изменение и да се допълни, защото тези другите дружества, така или иначе, няма 

смисъл да изпълниме работата през този един месец, докато тече общественото 

обсъжение и така нататък. Ако смятате, че има по-кратък срок, ако сега са оттегли и така 

нататък, нямам против, но не мисля, че има по-кратък срок. Еми, по-добре гласуваме тези 

да могат и с другото да се допълни. Просто да не ги изпуснем и кабелните оператори. 

Така, че молбата ми е да се гласува 

 

Димитър Велинов: Давам думата за реплика на инженер Илиян Фусков 

 

Илиян Фусков: Уважаеми господин председател, господин Кмет, колеги. Кабелните, 

т.е. операторите на територията на страната, по член 72 от ЗУД, имат право да извършват 

ремонтни дейности без да искат такова съгласие. Така, че подкрепям господин Дингозов 

в тази част да се отложи с една сесия, което не представлява проблем за работата на 

операторите. Благодаря. 

 

Костадин Дингозов/от място/: Искам реплика. 

 

Димитър Велинов: Да заповядайте. 

 

Костадин Дингозов: И в друга насока, че така подхвърля се, че може да се 

злоупотребява с искането много автомобили на въпросните дружества да извършват тези 

ремонтни дейности. Това е и възможността, ако отложиме, и позволиме на други фирми 

да извършват такива дейности, да има евентуално становище и по отношение да бъде 

ограничен режима на бройките на колите, които ще имат право така да паркират или до 

определени номера. Това е въпрос най-вече на предложение и на становище в този 

период от време, за който може да се отложи въпросната точка. 
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Димитър Велинов: Благодаря ви. Преминаваме към гласуване на предложението на 

адвокат Дингозов. Точката да бъда отложена за следващото заседание. Моля да 

гласувате. 

 Резултати от гласуване: „за“ – 25 гласа, „против“ – 1 гласа, „въздържали се“ 

– 10 гласа 

С 25 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил, отлага за разглеждане на 

следващо заседание: ДЗ № 61-00-109/23.04.2025 г.., относно: Приемане на Проект на 

Наредба за изменение и допълнение на Наредба за организацията и безопасността на 

автомобилното движение на територията на Община Кюстендил. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към девета точка от дневния ред, а именно:. ДЗ № 

61-00-102/22.04.2025 г.., относно: Приемане на Проект на Правилник за устройството и 

дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов”  - Кюстендил 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуването: „за“ – 34 гласа, „против“ – 0 глас, „въздържали 

се“ – 2 гласа 

С 34 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№ 511 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-102/22.04.2025 г. , с която докладва, че на основание чл. 

28, ал. 1 от Закона за нормативните актове с настоящата докладна записка внася за 

обсъждане и приемане от Общински съвет - Кюстендил  Проект на Правилник за 

устройството и дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - 

Кюстендил. Правилникът за устройството и дейността на Регионален исторически музей 

„Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил се приема на основание чл.29, ал.1, т.3 във връзка с 

ал.2 от Закона за културното наследство от общинския съвет, след съгласуване от 

министъра на културата и отменя досега действащия Правилник за устройството и 

дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов”  - Кюстендил от 

2009 г. 

 Предложеният проект на Правилник за устройството и дейността на Регионален 

исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил е съгласуван от зам.–министъра 

на културата г-н Георги Султанов (съгл. заповед № РД09-151/17.02.2025 г.). 

Предложеният проект е в съответствие с нормативните актове от по-висока степен, както 

и с тези от европейското законодателство.   

  При изработването на Проект на Правилник за устройството и дейността на 
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Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил е спазена 

процедурата по провеждане на обществени консултации по реда и в сроковете разписани 

в чл. 26, ал. 4, изречение първо от Закона за нормативните актове. Проектът е обявен за 

публично обсъждане на 18.03.2025 г. и в законоустановения 30-дневен срок не са 

постъпили предложения за изменение, становища и възражения на изработения проект. 

   Причините, които налагат приемане на нов Правилник за устройството и 

дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил, който 

да отмени досега действащия Правилник за устройството и дейността на Регионален 

исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил от 2009 г. са във връзка с 

необходимостта от синхронизиране на текстовете на Правилника за устройството и 

дейността на Регионален исторически музей “Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил с 

действащата в областта на културното наследство законова и нормативна база, а именно 

с извършените изменения на Закона за културното наследство в периода от 2011 г. - 2024 

г. и влизане в сила на нова нормативна уредба, както  и от необходимостта за разкриване 

на нови звена и органи, които ще съдействат за устойчивостта в дейността на музея, както 

и във връзка с докладна записка от Валентин Димитров Дебочички - директор на 

Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил с вх. № 45-00-

7/11.03.2025 г. 

   В предлагания проект на Правилник за устройството и дейността на Регионален 

исторически музей „Акад. Йордан Иванов”  - Кюстендил основните положения, свързани 

с дейността, устройството, управлението и финансирането на музея от сега действащия 

Правилник за устройството и дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан 

Иванов” - Кюстендил се запазват, но се налагат множество изменения, изразяващи се в: 

- Основните функции и задачи на музея се преформулират и допълват с оглед 

съответствието на действащата законова и нормативна база. Въвеждат се и нови 

текстове, които се отнасят до структурата на музея, неговия научен архив, 

идентификацията и регистрацията на движимите културни ценности и организацията на 

работата в музея; 

- Съгласно Наредба № Н-5 от 11 декември 2009 г. за реда за създаване и дейност 

на научни групи към музеите, в сила от 07.01.2012 г., Правилникът за устройството и 

дейността на Регионален исторически музей „Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил 

посочва наличието на научна група в музея; 

- Правилникът за устройството и дейността на Регионален исторически музей 

„Акад. Йордан Иванов” - Кюстендил отразява промените в чл. 28, ал. 5 и ал. 6 от ЗКН 

относно изискванията към образователно-квалификационната степен на длъжността 

директор, начина на възникване на правоотношенията с директора на музея и срока на 

тези правоотношения; 

- Съгласно глава VI “Опазване на движимото културно наследство“ от Закона за 

културното наследство, Правилникът за устройството и дейността на Регионален 

исторически музей „Акад. Йордан Иванов”  - Кюстендил посочва действащите към музея 

комисии, в областта на фондовете, идентификацията и регистрацията на движимите 

културни ценности. 

 

 Целите, които се поставят са свързани с привеждане на текстовете на  

Правилника за устройството и дейността на Регионален исторически музей - Кюстендил 

в съответствие с разпоредбите на Закона за културното наследство и действащата 

нормативна уредба; Постигане на устойчивост в дейността на музея по отношение на 

неговите регионални функции, а така също в научно-изследователската област.   

 

Предвид изложеното на основание чл. 21, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23, чл.27, 



85 

 

ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.76, ал.3, чл.79, 

чл.80 АПК във връзка с чл. 8 и чл. 11, ал. 3 и чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове при спазване на изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните актове 

и чл. 5, ал. 1, т. 23 и  ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет - Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация, Общински съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

     Приема Правилник за устройството и дейността на Регионален исторически 

музей „Акад. Йордан Иванов”  - Кюстендил, съгласно приложения проект 

 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към десета точка от дневния ред, а именно:. ДЗ № 61-

00-103/22.04.2025 г.., относно: Приемане на Проект на Правилник за изменение и 

допълнение на Правилник за устройството и дейността на общинско предприятие 

„Чистота“ гр. Кюстендил 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуването: „за“ – 25 гласа, „против“ – 0 глас, „въздържали 

се“ – 10 гласа 

С 25 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№ 512 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-103/22.04.2025 г. , с която докладва, че на основание чл. 

28, ал. 1 от Закона за нормативните актове с настоящата докладна записка внася за 

обсъждане и приемане от Общински съвет – Кюстендил  Проект на Правилник за 

изменение и допълнение на Правилник за устройството и дейността на общинско 

предприятие „Чистота“ гр. Кюстендил. Правилникът е приет       (с Решение № 

232/26.09.2008 г. на ОбС-Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 971/25.08.2011 г. на ОбС 

– Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 602/25.02.2010 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. 

с Решение № 448/26.09.2013 г. на ОбС - Кюстендил; изм. и доп. с Решение № 

616/27.02.2014 г. и изм. и доп. с Решение № 1023/30.03.2023 г.)  

Предложеният проект на  Правилник за изменение и допълнение на Правилник за 

устройството и дейността на общинско предприятие „Чистота“ гр. Кюстендил е в 

съответствие с нормативните актове от по-висока степен, както и с тези от европейското 

законодателство.   

При изработването на Проект на Правилник за изменение и допълнение на 
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Правилник за устройството и дейността на общинско предприятие „Чистота“ гр. 

Кюстендил е спазена процедурата по провеждане на обществени консултации по реда и 

в сроковете разписани в чл. 26, ал. 4, изречение първо от Закона за нормативните актове. 

Проектът е обявен за публично обсъждане на 17.03.2025 г. и в законоустановения 30-

дневен срок не са постъпили предложения за изменение, становища и възражения на 

изработения проект. 

Предложеният проект на Правилник за изменение и допълнение на Правилник  за 

устройството и дейността на общинско предприятие „Чистота“ гр. Кюстендил е на 

основание чл.16, ал.2 от Наредбата  за реда за създаването, дейността, преобразуването 

и закриването на общинските предприятия, съгласно която разпоредба „Промени в 

Правилник за устройство дейността на общинското предприятие се извършват с решение 

на Общинския съвет“.  

Причините, които налагат приемане на Правилник за изменение и допълнение на 

Правилник за устройството и дейността на общинско предприятие „Чистота“ гр. 

Кюстендил са свързани със значителното увеличение на обема на работа в ОП „Чистота“ 

гр. Кюстендил и подобряване качеството на услугите по сметосъбиране, сметоизвозване, 

почистване на улични платна, рязане на дървета, косене, поддържане на паркове, 

градинки и техника в изправност, както и във връзка с докладни записки от Николай 

Котев – директор ОП „Чистота“ гр. Кюстендил с вх. № 53-00-89/11.03.2025 г. и вх. № 93-

00-797/17.03.2025 г., с които докладва за възникнала необходимост за оптимизиране на 

работата в ОП „Чистота“ гр. Кюстендил чрез увеличение на щатната численост на 

персонала. Промените касаят увеличаване на числеността на щатния персонал с 42 

щатни бройки и структурата на ОП „Чистота“ гр. Кюстендил със откриването на две 

звена. 

При изработване на проекта на нормативния акт, са спазени принципите на 

необходимост, обоснованост, предвидимост, откритост, съгласуваност субсидиарност, 

пропорционалност и стабилност, съгласно Закон за нормативните актове. 

Целта на проекта е оптимизиране работата на общинското предприятие, предвид 

значителното увеличение на обема на работа, както и квалификация и експертност за 

подобряване на услугата по сметосъбиране, сметоизвозване, почистване на улични 

платна, рязане на дървета, косене, поддържане на паркове и градинки на територията на 

Община Кюстендил.  

Предвид изложеното на основание чл. 21, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23, 

чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.76, ал.3, 

чл.79, чл.80 АПК във връзка с чл. 8 и чл. 11, ал. 3 и чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове при спазване на изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните актове 

и чл. 5, ал. 1, т. 23 и  ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет – Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация, Общински съвет – Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

  Приема Правилник за изменение и допълнение на Правилник  за устройството и 

дейността на общинско предприятие „Чистота“ гр. Кюстендил, съгласно приложения 

проект.     

 

* * * 
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Димитър Велинов: Преминаваме към единадесета точка от дневния ред, а именно:. 
ДЗ № 61-00-110/23.04.2025 г.., относно: Финансово и техническо обезпечаване за 

провеждането на фестивал „Хисарлъка Experience” в периода 1 1 — 13 юли 2025 г. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 30 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 6 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: Въздържал се 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: Въздържал се 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: Въздържал се 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: Въздържал се 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: Въздържал се 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: Въздържал се 

36. Юрий Хранов: За 

С 30 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

№ 513 
 

 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-110/23.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило писмо с Вх. № 92-00-362/15.04.2025 г. от Сдружение по туризъм 

– Кюстендил за отпускане на финансови средства за провеждането на петото издание на 

фестивала „Хисарлъка Experience“ в местността „Хисарлъка“ предвиден за периода 11-

13 юли 2025 г. 

 Вече четири години „Хисарлъка Experience“ се доказва като фестивал на 

преживяванията, съчетаващ качествена българска музика и различни атракции и 

активности, провеждани на открито в непосредствена близост до най-емблематичната 

туристическа забележителност Късно античната и средновековна крепост в Лесопарк 

„Хисарлъка“. Фестивалът промотира  Община Кюстендил с всичките й дадености като 

привлекателно място за фестивален, еко и културен туризъм,  привлича туристи и гости 

от цяла България и неминуемо се утвърждава като традиция в културната програма на 

града.  

Фестивалът предлага среща с популярни български артисти и оригинални 

изживявания, вплетени в разнообразни събития и активности, реализирани през 

годините. За организирането и провеждането на петото издание на фестивала 

„Хисарлъка Experience“ в местността „Хисарлъка“ са необходими финансови средства в 

размер на 76 000,00 лв., които включват: хонорари на музиканти и артисти, техническо 

обезпечаване - звук, сцена и осветление, реклама и дизайн на събитието, атракциони, 

режийни разходи и др.  

Община Кюстендил има възможност да подкрепи фестивала със финансови 

средства в размер на 65 000,00 лв. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и т.23, ал.2 и 

чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА и чл.5, ал.1, т.6 и т.23, ал.2 от Правилника за организацията 

и дейността на Общински съвет – Кюстендил неговите комисии и взаимодействието му 

с общинска администрация, Общински съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

1.Одобрява финансови средства за провеждане на петото издание на фестивала 

„Хисарлъка Experience“ в размер на 65 000,00 лв., които да бъдат предвидени и заложени 

в бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. 

 

2.Задължава Сдружение по туризъм – Кюстендил в едномесечен срок след 

провеждане на събитието да представи разходно-оправдателни документи за 

изразходваните средства. 

 

* * * 
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Димитър Велинов: Преминаваме към дванадесета точка от дневния ред, а именно:. ДЗ 

№ 61-00-96/16.04.2025 г.., относно: Подпомагане със средства за провеждане на XXXII 

"Международен детски ВЕЛИКДЕНСКИ ФЕСТИВАЛ - Босилеград 2025" 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Валентин Рашев: За 

4. Валери Йовев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Йордан Тодоров: За 

19. Камелия Гребенарова: За 

20. Кирил Станчев: За 

21. Константин Дингозов: За 

22. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

23. Любомир Терзийски: За 

24. Маргаритка Цекина: За 

25. Милен Георгиев: За 

26. Мира-Йоанна Атанасова: За 

27. Румен Гогов: За 

28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Христов: За 

33. Христо Цуцумански: За 

34. Цветомира Маринова: За 

35. Юрий Хранов: За 
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С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 514 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-96/16.04.2025 г. , с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило писмо с вх. № 92-00-313/01.04.2025 г. от Сдружение „ГРУПА 

НА ЛИБЕРАЛНИ, АМБИЦИОЗНИ И СОЛИДАРНИ“ – „ГЛАС“ с искане за финансова 

подкрепа в размер на 2000 лв. за организирането и провеждането на XXXII 

„Международен детски ВЕЛИКДЕНСКИ ФЕСТИВАЛ – Босилеград 2025“. 

 Фестивалът предстои да се проведе от 17 до 22 април 2025 г. 

Великденската приказка в Босилеград отново ще изпише още една страница от богатата 

си история. Уникалното културно събитие успява да обедини много приятели и 

съмишленици със своята мисия за един по-хубав свят, свят без граници и предразсъдъци. 

Вече над 30 години фестивалът обединява българите зад граница, превръща се в мост на 

родолюбие и партньорство, в сцена за развитие на изкуство, таланти и култура.  

 От дълги години Община Кюстендил има ползотворна комуникация и 

партньорство в областта на културата, изкуствата и развитието на регионите с 

българската общност в Босилеград. През годините Община Кюстендил оказва подкрепа 

на организаторите на Великденския детски фестивал – Босилеград, а именно Сдружение 

„ГРУПА НА ЛИБЕРАЛНИ, АМБИЦИОЗНИ И СОЛИДАРНИ“ – „ГЛАС“,  и с това не 

само подпомага празника, традицията и развитието на българите в Босилеград, но реално 

подпомага българските общности в чужбина в развиването на родолюбива дейност.  

 Исканията в молбата са обосновани. В компетентността на общинския 

съвет е приемането на решение за финансиране на обществени събития.  

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, 

ал. 1, т. 6 и т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА,  във връзка с чл. 5, ал. 1, т. 

6 и т. 23, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общинският съвет - Кюстендил 

 

 

РЕШИ 

 

 

1. ДАВА съгласие да бъдат предоставени на Сдружение „ГРУПА НА 

ЛИБЕРАЛНИ, АМБИЦИОЗНИ И СОЛИДАРНИ“ – „ГЛАС“ финансови средства в 

размер на 2 000.00 лв. /две хиляди лева/ за организирането и провеждането на XXXII 

„Международен детски ВЕЛИКДЕНСКИ ФЕСТИВАЛ – Босилеград 2025“. 

2. Средствата да бъдат заложени  и изплатени от бюджета на Община Кюстендил 

за 2025 г. от  §45-00 “Субсидии и други текущи трансфери за юридически лица с 

нестопанска цел“ в частта местни дейности“.  

3. До два месеца след провеждане на XXXII „Международен детски 

ВЕЛИКДЕНСКИ ФЕСТИВАЛ – Босилеград 2025“,  Сдружение „ГРУПА НА 

ЛИБЕРАЛНИ, АМБИЦИОЗНИ И СОЛИДАРНИ“ – „ГЛАС“ да представи в отдел 

„Култура и духовно развитие“ към Дирекция „Култура, образование, младежки 

дейности, спорт и туризъм“ при Община Кюстендил копие от отчетните документи за 

изразходваните средства. 
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* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към тринадесета точка от дневния ред, а именно: ДЗ 

№ 61-00-114/23.04.2025 г., относно: Предоставяне на временен безлихвен заем от 

бюджета на община Кюстендил на Сдружение „Местна инициативна група Невестино -

Кюстендил - Трекляно – Бобошево -Кочериново - Рила”. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Тук господин Иван Андонов е заявил и 

в двете комисии, че не взима участие, поради конфликт на интереси. Така че за трупата, 

ако искате, можете да се изкажете и днес. Като виден артист, заповядайте. Давам думата 

господин Иван Андонов.  

 

Иван Андонов: Уважаеми господин кмете, Господин председател, колеги, ще помоля, 

ако може да смениме, да, нали говорим в тези дни за „трупата“. 

 

Димитър Велинов: За трупата ли? За трупата. Видяхме го току що.  

 

Иван Андонов: Трябва, да не вземат решението като го разгледат в Министерството на 

земеделието и да не ни одобрят проекта. Благодаря 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви. Заявявате конфликт на интереси, нали така? Давам 

думата на инженер Огнян Атанасов 

 

Огнян Атанасов: Уважаеми колеги, молбата ми е да подкрепите това начинание, защото 

има реален шанс в малкия бизнес на територията на общината, включително и за 

неземеделски дейности в малките населени места в селата. Нещо което се борим от 

години да бъде допустимо. Имам усещането под лъжичката, че този път „Мига“ ще бъде 

одобрен, така че моля да подкрепите докладната, да кандидатстваме и дай Боже да бъдем 

одобрени да се поздравиме с „МИГ“, защото такава инициатива се гони от далечната 

2013 година. Господин Иванов, може да потвърди. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви инженер Атанасовл Преминаваме към гласуване. 

Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 33 гласа, „против“ – 1 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Миленков: За 

2. Асен Динчев: За 

3. Валентин Рашев: За 

4. Валери Йовев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 
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11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Иванов: За 

15. Илиян Фусков: За 

16. Йордан Ангелков: За 

17. Йордан Тодоров: За 

18. Камелия Гребенарова: За 

19. Кирил Станчев: За 

20. Константин Дингозов: За 

21. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

22. Любомир Терзийски: За 

23. Маргаритка Цекина: За 

24. Милен Георгиев: За 

25. Мира-Йоанна Атанасова: За 

26. Румен Гогов: За 

27. Румен Златковски: Против 

28. Светослав Грозданов: За 

29. Силвия Янакиева: За 

30. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

31. Христо Христов: За 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: За 

34. Юрий Хранов: За 

С 33 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 515 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-114/23.04.2025 г. , с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпила Докладна записка с вх. № 92-00-343/08.04.2025 г. от г-н Иван 

Андонов – председател на Сдружение „Местна инициативна група Невестино – 

Кюстендил – Трекляно – Бобошево – Кочериново – Рила“ с искане за отпускане на 

временен безлихвен заем от бюджета на община Кюстендил в размер на 75 000 лв., за 

срок до 31.12.2027 г. 

Сдружение „Местна инициативна група Невестино – Кюстендил – Трекляно – 

Бобошево – Кочериново – Рила“ кандидатства с проектно предложение по процедура 

BG06AFSP001-1.001- Изпълнение на операции, включително дейности за 

сътрудничество и тяхната подготовка, избрани в рамките на стратегията за местно 

развитие“ от Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони на 

Република България за периода 2023-2027 г. на стойност 5 866 250 лв. с краен срок за 

кандидатстване 26.05.2025 г. 

В съответствие с условията за кандидатстване, критериите за административно 

съответствие и допустимост и критериите за подбор на стратегиите за ВОМР, „Местна 

инициативна група Невестино – Кюстендил – Трекляно – Бобошево – Кочериново – 

Рила“ следва да разполага с финансов ресурс в размер над 5% от сумата на финансовия 

ресурс за дейностите, свързани с управление, мониторинг и оценка на стратегията и 

нейното популяризиране, а именно сума в размер на 75 000 лв. 
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Необходимо е наличието на финансов ресурс в посочения размер, с който 

Сдружение „Местна инициативна група Невестино – Кюстендил – Трекляно – Бобошево 

– Кочериново – Рила“ да разполага към момента на кандидатстване по процедурата, с 

който ресурс сдружението не разполага. 

Сдружение „Местна инициативна група Невестино – Кюстендил” /МИГ 

Невестино-Кюстендил/ е юридическо лице с нестопанска цел за осъществяване на 

общественополезна дейност, създадено през 2016 г. 

През 2024 г. към сдружението бяха присъединени общините: Трекляно, 

Бобошево, Рила и Кочериново. 

Сдружение „Местна инициативна група Невестино – Кюстендил – Трекляно – 

Бобошево – Кочериново – Рила“ /МИГ Невестино – Кюстендил – Трекляно – Бобошево 

– Кочериново – Рила/ е доброволно, независимо, непартийно и неправителствено, 

демократично обединение на физически и юридически лица, които работят за 

осъществяване целите на Сдружението. 

Предметът на дейността на Сдружението е да подготвя, утвърждава и прилага 

Стратегия за Водено от общностите за местно развитие /ВОМР/ на територията на 

общините Невестино – Кюстендил – Трекляно – Бобошево – Кочериново – Рила, без 

строителните граници на гр. Кюстендил, спазвайки принципите на подхода ЛИДЕР, да 

ръководи и контролира изпълнението на Стратегия за ВОМР на територията на „МИГ“ 

и да участва в дейности и проекти, които не са предвидени в Стратегия за ВОМР, но 

допринасят за изпълнение целите на Сдружението. 

Целите на Сдружението са съсредоточени върху повишаване 

конкурентоспособността на земеделието, развитие на неземеделски, младежки, 

културни, образователни и социални дейности, насърчаване въвеждането на иновации, 

насърчаване на социалното приобщаване и намаляване на бедността, подобряване 

качеството на живот чрез развитие на хоризонтални и между секторни партньорства, 

съхраняване и опазване на околната среда и насърчаване на ресурсната ефективност, 

включително дейности за превенция и управление на риска, трансгранично 

сътрудничество и др. 

Община Кюстендил е член на Сдружение „Местна инициативна група Невестино 

– Кюстендил – Трекляно – Бобошево – Кочериново – Рила“ и реализирането на проекта, 

за който се иска отпускане на временния безлихвен заем е в интерес на цялата 

териториална общност. 

Правното основание за отпускане на временни безлихвени заеми от общинския 

бюджет е в хипотезата на чл.104, ал.1, т.5 от Закона за публичните финанси, а именно за 

авансово финансиране на плащания по проекти, финансирани със средства от 

Европейския съюз и от други международни програми и договори, освен по реда на чл. 

142, ал. 1, може да се отпускат временни безлихвени заеми от общинския бюджет - с 

решение на съответния общински съвет.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т.10 и ал. 2, чл. 27, ал. 4 и 

ал. 5, чл.59, ал.1 от ЗМСМА, чл.104, ал.1, т.5 от Закона за публичните финанси, чл. 5, ал. 

1, т.10 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общински съвет - Кюстендил  

 

 

РЕШИ 

 

1. Дава съгласие от бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. да се предостави на 

Сдружение „Местна инициативна група Невестино – Кюстендил – Трекляно – Бобошево 
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– Кочериново – Рила“ временен безлихвен заем, с цел осигуряване на финансови 

средства, необходими за дейностите, свързани с управление, мониторинг и оценка на 

стратегията и нейното популяризиране, свързани с кандидатстване по проектно 

предложение по процедура BG06AFSP001-1.001- Изпълнение на операции, включително 

дейности за сътрудничество и тяхната подготовка, избрани в рамките на стратегията за 

местно развитие“ от Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони 

на Република България за периода 2023-2027 г., при следните условия: 

1.1. Размер на временния безлихвен заем: 75 000 лв. (седемдесет и пет хиляди лева); 

1.2. Вид на валутата: лева; 

1.3. Срок за възстановяване на заема: до 31.12.2025 г. 

1.4. Начин на предоставяне: безкасово по банкова сметка на Сдружение „Местна 

инициативна група Невестино – Кюстендил – Трекляно – Бобошево – Кочериново – 

Рила“ 

2. Дава съгласие Кметът на Община Кюстендил да предприеме необходимите 

правни и фактически действия по изпълнение на настоящото решение. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към четиринадесета точка от дневния ред, а именно: 
ДЗ № 93-00-1278/29.04.2025 г., относно: Финансово подпомагане по остри , 

здравословни и социални причини на жители от Община Кюстендил 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказвания, така че 

преминаваме към гласуване на точката. Моля да гласувате. В режим на гласуване сме. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 
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18. Йордан Тодоров: За 

19. Камелия Гребенарова: За 

20. Кирил Станчев: За 

21. Константин Дингозов: За 

22. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

23. Любомир Терзийски: За 

24. Маргаритка Цекина: За 

25. Милен Георгиев: За 

26. Мира-Йоанна Атанасова: За 

27. Румен Гогов: За 

28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Христов: За 

33. Христо Цуцумански: За 

34. Цветомира Маринова: За 

35. Юрий Хранов: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 516 
 

Мотиви: Председателят на ПК по здравеопазване, социални дейности и жилищна 

политика към ОбС – Кюстендил, е внесъл за разглеждане ДЗ № 93-00-1278/29.04.2025г., 

с която докладва, че във връзка  постъпили: 

1.Заявление с вх. № 94-00-1731/24.03.2025г.. от Румен Динев с адрес ул. 

„Македония“ № 20,гр. Кюстендил, общ. Кюстендил 

2.Заявление с вх. № 94-00-1670/15.04.2025г.от Миглена Иванова с адрес: кв. 

„Раковски “ 24, бл. 3, ет. 15, ап. 74, гр. Кюстендил, общ. Кюстендил. 

3.Заявление  с вх. № 94-00-1467/10.04.2025г. от Бисер Методиев  с адрес: ул. 

„Бащовица“ №3 а, гр. Кюстендил, общ. Кюстендил. 

4.Заявление с вх. № 94-00-2143/15.04.2025г.. от Иванка Методиева с адрес: ул. 

„Николичевски път“ №2, гр. Кюстендил, общ. Кюстендил. 

5.Заявление с вх. № 94-00-1885/31.03.2025г. от Валентин Методиев с адрес: ул. 

„Ал. Стамболийски“ № 40 , с. Скриняно, общ. Кюстендил. 

6.Заявление с вх. № 94-00-1986/07.04.2025г. от Исталияна Александрова с адрес: 

ул. „София“ № 14, гр. Кюстендил, общ. Кюстендил. 

7.Заявление с вх. № 94-00-2040/09.04.2025г. от Сашка Расийска с адрес: кв. 

„Драгоман“ № 8, гр. Кюстендил, общ. Кюстендил 

8.Заявление с вх. №94-00-1913/01.04.2025г. от Даниела Рангелова с адрес: ул. 

„Медковец“ № 39, гр. Кюстендил, общ. Кюстендил 

9.Заявление с вх. №94-00-2181/17.04.2025г. от Диянка Лазарска с адрес: ул. 

„Бузлуджа“ № 98, вх. А, ет. 4, ап. 10 гр. Кюстендил, общ Кюстендил 

 

с искания за финансово подпомагане по остри здравословни и социални причини като 

жители от Община Кюстендил и придружени с доказващи нуждата документи. 

Заявленията са основателни, по мотивите посочени в тях и съгласно 

представените писмени доказателства – медицински, удостоверителни и декларативни 
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документи, включително и становища на социални работници, проучили нуждите на 

заявителите, като  общата сума, заявена за отпускане е в размер на 3200 лева и е налична 

и може да бъде изплатена от бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. по параграф 4214 

І „Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет”, т.е. искането за извършване 

на разход и поемане на задължение не надхвърля общия размер на утвърдените разходи 

и задължения за разходи по бюджета на Община Кюстендил за 2025 г., което е и 

финансова обосновка по смисъла на чл. 22, ал. 3 от Закона за публичните финанси (ЗПФ) 

за спазване на фискалните правила на закона. Отпускането на еднократни парични 

помощи на физически лица е заложено в общинския бюджет за 2025, г., а съответния   

размер  е определен на база  нуждите на заявителите, като с решението няма да се 

надвиши законово допустимия праг на разходите за тази цел през 2025 г. при така 

утвърдения общински бюджет за текущата година.   

Имайки предвид гореизложеното и на основание  чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, 

ал. 1, т. 6, във връзка чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 2, във връзка с чл. 5, ал. 

1, т. 6 и чл. 21, ал. 1, т. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет 

- Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общинския съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Дава съгласие от бюджета на Община Кюстендил да бъдат отпуснати финансови 

средства в размер, както следва: 

1.Румен Динев на 71 години -  500 /петстотин лева / лв.  

2.Миглена Иванова на  41 години – комисията отказва, в предвид липса на 

установени социални индикации 

3.Бисер Методиев  на  49 години – комисията отказва, с оглед, че не отговаря на 

заложените критерии за подпомагане 

4.Иванка Методиева на 59 години – отлага за следващото заседание, поради липса 

на представени разходни документи 

5.Валентин Методиев на 61 години – 500 /петстотин лева/ лв. 

6.Исталияна Александрова на  48 години  - 500 /петстотин лева/ лв.  

7.Сашка Расийска на 69 години -  700 /седемстотин лева/ лв. 

8.Даниела Рангелова на 49  години – 500 /петстотин лева/ лв. 

9.Диянка Лазарска на 76  години -  500 /петстотин лева/ лв. 

  

Средствата да бъдат изплатени от бюджета на Община Кюстендил за 2025г.  по 

параграф 4214 І „Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет”. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към петнадесета точка от дневния ред, а именно: ДЗ 

№ 61-00-115/23.04.2025 г., относно: Неусвоени средства към 31.12.2024 г. от обекти, 

включени в справка по чл. 57 от ЗДБРБ за 2024 година за трансформиране на средства от 

целевата субсидия за капиталови разходи в трансфер за други целеви разходи за 

извършване на неотложни текущи ремонти - Приложение № 5 кьм чл. 50, ал. 3, т. 1 от 

ПМС № 13/2024 г. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 
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Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказвания, 

преминаваме към гласуване на точката. Моля да гласувате. В режим на гласуване сме. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 36 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1.  Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: За 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: За 

36. Юрий Хранов: За 

С 36 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 517 

 
Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-115/23.04.2025 г., с която докладва, че с Решение № 231, 
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прието на заседание на Общински съвет – Кюстендил, проведено на 27.06.2024 г. са 

трансформирани средства от целевата субсидия за капиталови разходи, като част от 

същите касаят извършване на текущи ремонти на сгради публична общинска 

собственост. Ремонтите на сградите описани в решението са приключили, но от 

предвидените средства са останали неусвоени суми.  

Съгласно чл. 55, ал. 3 от ПМС № 28 от 16.04.2025 г. за изпълнението на държавния 

бюджет на Република България за 2025 г., неусвоените средства към 31.12.2024 г. от 

трансформираната субсидия за капиталови разходи за извършване на текущи ремонти от 

2024 г. могат да се разходват за нови обекти, приети с решения на общинските съвети от 

2025 г. както следва: 

 

Наименование и местонахождение на 
обектите за текущ ремонт, финансирани 

със средства от целевите трансфери от ЦБ 
(§ 31-18)  

Размер на 
средствата, с 

които се 
финансират 
ремонтите 

през 2024 г. 

Размер 
н1а 

усвоените 
средства 
през 2024 

г. 

Неусвоени 
средства 

през 2024 
г. 

Размер на 
средствата 

за 
ремонти 

през 2025 
г. 

Функция "Общи държавни служби"    102 772    101 145    1 627    27 017 

Текущ ремонт на покрив на кметство   в с. 
Нови Чифлик - акт за публична общинска 
собственост  № 1940/17.09.2009 г., година 
на построяване 1964 г., с. Нови Чифлик 
общ. Кюстендил 

   78 815    78 730     85 0 

Текущ ремонт на помещения в кметство 
с. Търновлак - акт за публична общинска 
собственост  № 524/27.10.2000 г., година 
на построяване 1985 г., с. Търновлакобщ. 
Кюстендил 

   4 167    4 088     79 0 

Текущ ремонт  на санитарни възли в 
сградата на Община Кюстендил - акт за 
публична общинска собственост  № 
4527/19.07.2016 г,, гр. Кюстендил 

   4 593    4 021     572 0 

Текуш ремонт на  санитарно помещение в 
сградата на кметство в с. Жабокрът -акт за 
публична общинска собственост  № 
439/05.06.2000 г., година на построяване 
1975 г., Жабокрът общ. Кюстендил 

   6 697    6 234     463 0 

Текущ ремонт на помещения в кметство 
с. Шипочано- акт  за публична общинска 
собственост  № 464/14.07.2000 г.,, с. 
Шипочано общ. Кюстендил 

   4 500    4 307     193 0 

Текущ ремонт на помещения в кметство 
с. Пиперков чифлик - акт  за публична 
общинска собственост  №927/03.06.2002 
г., година на построяване 1984 г., с. 
Пиперков чифлик общ. Кюстендил 

   4 000    3 765     235 0 
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Текущ ремонт на сграда на кметство  в с. 
Лозно общ. Кюстендил 

    0     0     0 27 017 

Функция "Образование"    330 516    307 959    22 557     0 

Текущ ремонт  на покрив на сградата на 
"Детска градина"  и помещение с. 
Жиленци - акт за публична общинска 
собственост  №519/19.10.2000 г., с. 
Жиленци  общ. Кюстендил 

   24 630    23 137    1 493 0 

Текущ ремонт- частичен на покрива на ДГ 
"Еделвайс", ул. "Спартак" - акт за 
публична общинска собственост  № 
5076/08.05.2019 г.,а на построяване 1970 
г., ул. "Спартак" , гр. Кюстендил 

   83 624    80 984    2 640 0 

Текущ ремонт  на покрив на училище с. 
Пиперков Чифлик - акт  за публична 
общинска собственост № 2022/31.08.2010 
г., с. Пиперков Чифлик  общ. Кюстендил 

   101 951    94 449    7 502 0 

Текущ ремонт на част от сграда с 
идентификатор 67461.501.253.1 с. 
Слокощица Корпус 2 - акт за публична 
общинска собственост  № 
2221/10.05.2011 г., с. Слокощица общ. 
Кюстендил 

   120 311    109 389    10 922 0 

Функция "Здравеопазване"    43 287    40 536    2 751     0 

Текущ ремонт на покрив на сграда 
предназначена за ползване за автогара - 
акт за публична общинска собственост  № 
4673/17.05.2017 г., гр. Кюстендил 

   15 221    15 139     82 0 

На база гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 6, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и 5 от 

ЗМСМА, чл. 5, ал. 1 т. 6 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет – Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация и чл. 55, ал. 3 от ПМС № 28 от 16.04.2025 г. за изпълнението на 

държавния бюджет на Република България за 2025 г, Общински съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Дава съгласие неусвоените средства към 31.12.2024 г. от утвърдените обекти, 

включени в справка по чл. 57 от ЗДБРБ за 2024 година  за трансформиране на средства 

от целевата субсидия за капиталови разходи в трансфер за други целеви разходи за 

извършване на неотложни текущи ремонти - Приложение № 5 към чл. 50, ал. 3, т. 1 от 

ПМС № 13/2024 г. в размер на 27 017 лева, да бъдат изразходвани през 2025 г. за следния 

нов обект: 

Текущ ремонт на сграда на кметство в с. Лозно общ. Кюстендил. 
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* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към шестнадесета точка от дневния ред, а именно: ДЗ 

№ 61-00-106/23.04.2025 г., относно: Кандидатстване с проектно предложение по 

процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ чрез подбор на проектни 

предложения BG16FFPR003-4.005 „Подкрепа за индустриални и логистични паркове и 

зони с фокус върху използването на чиста енергия” по програма „Развитие на регионите” 

2021-2027, с кандидат Община Кюстендил. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Давам думата на госпожа Цветомира 

Маринова. Заповядайте за изказване. 

 

Цветомира Маринова:. Добър ден, уважаеми господина Танасов, господин Велинов, 

колеги, граждани. 

Искам да взема отношение по тази точка, като ясно искам и да заявя, че не съм 

против изграждането на индустриална зона в Кюстендил. Подкрепям всяка инициатива, 

която би могла да подпомогне икономическото развитие на нашия град. В същото време, 

обаче, трябва да отбележа, че към момента липсва достатъчно задълбочен, обективен и 

професионален анализ, който да докаже реалната необходимост от такава индустриална 

зона. В Кюстендил и върху толкова голям терен. Кюстендил преди всичко е 

туристически град със запазено природно богатство, културно историческо наследство и 

лечебни минерални води. Ресурси, които трябва да опазим и развиваме. Изграждането на 

индустриална зона върху общински терен от 190 декара би могло сериозно да промени 

профила на нашия град. Тоест, сега трябва да решим дали ще развиваме индустрия или 

ще бъдем наистина туристически град. Защото с панелите поставени на Коневската 

планина и с отделените средства от половин милион лева, които ще бъдат, вече ги 

гласувахме, за реконструкция на общински пазар, ако там има и индустриална зона, аз 

не знам какво всъщност ще продаваме на този пазар и изобщо дали ще ни бъде 

необходим. 

Община Кюстендил не може ли да стане земеделски производител и да 

използваме тези земи за производство на земеделска продукция, която да бъде 

използвана за нашите социални услуги? Или този терен да бъде отреден за туризъм, за 

отдих и за... Мисля, че има за какво да бъде отреден. Дори да го запазим и като 

стрелбище. Да?  

 

/Смях и подвиквания в залата/ 

 

Димитър Велинов: Колеги, недйте, моля ви!  

 

Цветомира Маринова: Аз си направих труда... Да, така се смяхте и на комисията, когато 

позод обсъждахме ветропарка.Така беше смешно. Искам тук да кажа, че си направих 

труда да пътърся информация. И информацията, която успях да се запознаем с нея, е, че 

има такива изградени индустриални паркове. Около 80 на брой в страната. Имам и някоя 

друга сламка, с която ще ви прочета в София, Варна, Бургас, Пловдив каква е тяхната 

заетос. Там обаче искам да отбележа, че има изградена вече инфраструктура, има 

възможности за различен транспорт и така нататък. Да вземем една съпоставка с 

индустриалния парк в София, Божурище. Той разполага със свободни терени, с обща 

площ около 500 хиляди квадратни метра. Индустриалния парк в Плевен разполага с 
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около 437 хиляди квадратни метра свободна площ. Има и производственни складове, има 

и други сгради. Има индустриални паркове в Бургас. Фаза 1 няма свободни места, но 

фаза 2 има 9 свободни имота.  

 

Димитър Велинов: Времето ви изтече, така че моля за приключване. 

 

 Цветомира Маринова: Ще дам и...  

 

Димитър Велинов: Да, да, разбрахме Ви колеги.  

 

Цветомира Маринова: Ако искате тази информация ще ви я предоставя. 

Индустриалната зона в Сливен. Просто тук не съм извадила всички индустриални зони. 

Но има свободни места. 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви госпожо Маринова, давам думата на инженер Илиян 

Фусков за реплика към вас. Към госпожа Цветомира Маринова, прощавайте, да не към 

вас.  

 

Илиян Фусков:Уважаеми господин комете,  господин председател, госпожо Маринова. 

Във връзка с изграждането на тази възможност и индустриална зона, след като се създаде 

такава площадка с определената инфраструктура, на нея могат да бъдат изградени дори 

преработвателни предприятия за селскостопанска продукция. Може да бъде изградено 

абсолютно всичко за всеки, който желае да инвестира. Така че, ако сте виждали...  

 

Димитър Велинов: Моля, без изказване от място. 

 

Илиян Фусков: Като не е създадено условия, няма как да имаме инвеститори. За да има 

инвеститор, трябва да бъдат създадени условия, да има площадка, да има водопровод, 

канализация, електричество, което да захрани тази площадка. И другото, което е... 

Виждали ли сте между Пазарджик, Плодив и Асеновград? Каква е индустриалната зона? 

Пазарджик, Плодив и Асеновград са едно огромно поле, което произвежда много 

селскостопанска продукция.Да не кажеме, може би над 30% от производството на 

България. И там това нещо се използва и хората работят. Така че, мисля, че трябва да 

създадеме достатъчно условия, за да поканиме някой да дойде и да инвестира тук. 

Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря. Ви давам думата, адвокат Тодоров, за изказване. 

Заповядайте. 

 

ЙорданТодоров: По темата загатнах още в началото на сесията, като притеснението ми 

е, че това е индустриален парк за високотехнологични индустрии. Като в тази насока 

попада и производство на фотоволотични панели. Мисля, че се спомена, че имаше 

интерес такъв инвеститор.Като отскоро, вече от няколко седмици, като се занимаваме с 

възобновяване на енергия и осъждаме нещата, стана ясно, че и във фотоволтаициите не 

е абсолютно безвредно и не всичко е рециклируемо. А именно, във фотоволтаициите има 

кадмий, който е токсичен елемент и сериозно вреди на здравето на хората. Нещото, което 

ме притеснява, случва местоположението на самия парк, защото е на няколко стотин 

метра от пречиствателната станция на Кюстендил за пиене на вода, която вода всички 

ние кюстендилци пием.И от тази гледна точка, ние да не си сложим една бомба със 

закъснител и приемайки това решение да направим нещо по-страшно дори от 
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ветропарковете. Ето, също искам да помоля все пак, господин Атанасов отначало 

отговори на колегата Христов, че няма да оттегли докладната, да помоля същата да бъде 

отложена с един месец.  

 

Димитър Велинов: Моля, да запишете предложението, докладната да бъде изтеглена с 

един месец.По правилник, първо се гласува предложението, след това продължава 

отговора на господин  Атанасов.  

 

Огнян Атанасов: Уважаема госпожо Маринова, уважаеми господин…., как му беше 

името на „Таранката“?.....Тодоров,  

 

Димитър Велинов: Без такива изказвания към колегите от общински съвет. 

 

Огнян Атанасов: Така, извинявам се, първо към госпожа Маринова. Госпожо 

Маринова, защото отскоро живете в Кюстендил, ще си позволя да ви въведа малко за 

Кюстендил.Тогава, когато ние сме били деца и Кюстендил в какви насоки се е развил? В 

най-силните си години между 1964 и 1989 година Кюстендил се е развил в три 

направления. Земеделие, туризъм и индустрия. И сега ще ви изброя некои предприятия 

и ще ви ги кажа, като локации, за да знаяте да не се изгубите като ходите.Велбъжд, долу 

при ромския квартал. Марек, днешен Кауфланд. Обувен завод, след рампата при квартал 

Изток. КЗК, голяма автокъща, черна за ориентир. Вакуумна фабрика, в момента 

строителна фирма, можете да видите там. Завод „Електрон“, на ул. „Христо Ботев“ и ул. 

„Цар Симеон“.“ВАСО Механики“, изходът за Пиперков чифлик в лявата страна. 

„Оптико-меканичен завод“. Улица „Бузуджа“, дясно преди квартала.Това са само част от 

предприятията, може би някои изпускам. Казвам го, защото не сте от тук. И тези 

предприятия са се намирали включително и в центъра на града.Туризъм, хотелите, 

„Велбъжд“, „Палталия“и така нататък. Почивните станции. Това са най-силните години 

на Кюстендил.Земеделие връщам се на вакумната фабрика. Всичко това е работило 

заедно и си е помагало и така ще бъде и за напреде. Относно, има ли необходимост от 

изграждането на индустриална зона? Това ви беше въпроса. Защо е необходимо? През 

сесия се тук над преварата ме питате инвестиции от къде, работни места, заплати. Еми, 

сега тук е въпросът, който трябва да зададете. Ако го направите, аз ще оттегля 

докладната.Излезте и кажете, аз съм против откриване на нови и добре платени работни 

места. Има достатъчно в Кюстендил. Нямаме нужда от индустриална зона.Нямаме нужда 

от условия. Излезте и го кажете, па може да ви подкрепиме. Знаете ли, че в 2011, като се 

правеше пътната връзка, когато бяха пропуснали качването от магистралата, и тогава 

един политик на местно ниво се изказа, е, оти ние на нас да имаме.Днеска минават 60 

коли. Е, даде, ама баба ми викаше на пътя джаде. Като нямат джаде, минават 60 

коли.Като имат джаде, минават 6000 коли. Същото и с това. Като нямаш условия, нямаш 

инвеститори.Като имаш условия, имаш инвеститори. Всеки иска да дойде и да извади 

разрешение за строеж за 2 месеца, за да може да почне да работи и да инвестира. А не да 

купи земя, да тръгне да е преодрежда, да тръгне да се моли за ток, вода, канал и така 

нататък, да чака 4-5 години.Е, госпожа Миркова е до вас, питайте в Испания има ли 

индустриални зони. Това е най-доброто нещо, което можем да правим. Да създадем 

условия за бизнеса да идва и да инвестира тук.Без да имаш условия, няма кой да дойде 

да те погледне. Ние на практика нямаме терени, където да идвате и да инвестират хората. 

Когато си купите терен в Кюстендил ви казват, честито купихте си проблем.Имаш 

разлика между кадастъра и регулация. Не можеш да почнеш да работиш. Няма 

достатъчно електроенергия. Айде сега дърпай нов кабел. Ама знаеш ли какво? Немаш 

отходен канал. Айде сега си прави за твоя сметка. Кой ще дойде и ще чака 4 години да 
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може да влезе в тази сграда да работи? Вие познавате ли такъв? Аз не познавам. А на 

вашият призив, господин Тодоров, да изчакаме след един месец, след един месец затваря 

програмата. В момента имаме шанс да кандидатстваме и да бъде финансирана тази 

индустриална зона.Защото, ако не дойда такива средства, няма от къде да бъде 

финансирана. Абе, дай направо кажи в полза на кого и срещу какво ние трябва да се 

откажем от индустриалната зона. За кого? Да чуеме името.Защото няма ви споменам за 

вашите срещи в един хотел и на двама ви, че оттам цялата история идва за 

индустриалната зона, ма не ми се влиза в тази полемика. Знаеме кой седи за това нещо, 

че този терен бил там за туризъм, че не ставал за това и така нататък. Всички го знаем.Не 

е нужно да го назовам от трибуната. 

 

Димитър Велинов: Благодаря,  инженер Атанасов давам думата за реплика на адвокат 

Тодоров. Заповядайте. 

 

Йордан Тодоров: Господин Атанасов, няма да се обръщам по същия начин по който 

започнахте и вие към мен,по начина по който го казахте, но все пак сме в Общински 

съвет и трябва да имаме някакво благоприличие. За това аз казах моите съображения, 

моите притеснения.Все пак сме близо до пречиствателната станция на Кюстендил. А 

това, че се срещаме с хора от бизнеса, мисля, че това не е проблема. Това трябва да е в 

полза на бизнеса.Аз се срещам със всеки един, който ме е потърсил. Включително 

граждани и включително работата, която упражнявам ми го изисква и това го правя 

ежедневно. Така че срещам се и ще продължавам да се срещам със всеки един, който е 

жител и който има желание да работи в Кюстендил.Но не мисля, че Трибуната на 

Общински съвет трябва да превърнеме, като някакво махленско събрание. Благодаря ви.  

 

Димитър Велинов: Благодаря ви, адвокат Тодоров.Заповядайте господин Валери Йовев. 

Може ли да изчакате, прощавайте? Има реплика към инженер Атанасов от страна 

госпожа Маринова. Заповядайте първо госпожо Маринова за реплика. 

 

Цветомира Маринова:Да ви поправя господин Атанасов. Родена съм в Севлиево. 

Постоянно сменяте моето, така рождение в Добрич и в разни други градове. Нека да го 

уточним веднъж за винаги. Това не ме прави нито по-малко, нито по-вече Кюстендилка. 

В момента живея тук с семейството си и имам три деца.Така че ако обичате, моля нека 

този въпрос вече да бъде приключен. Другото, което искам да спомена, че имам 

Кюстендилски корени. Моя дядо е роден в село Коняво, баба ми е от Скрино и са се 

преселили в Севлиево.А другото, което искам да напомня, че няколко пъти вече задавам 

въпроса към вас. Има ли изготвен анализ за необходимостта и възвръщаемостта на тези 

вложени средства? Благодаря!  

 

Димитър Велинов: Благодаря ви! Давам думата на господин Валери Йовев. Заповядайте 

господин Йовев. Благодаря ви, че бяхте кавалер към дамата.  

 

Валери Йовев: Винаги. Това е нашето верою. Жените винаги имат правото. Особено с 

собствените. Така и аз съм се срещал, бизнеса ни извика и на разговор предложи така 

наречената терен-стрелбище да бъде обособен като атракцион.И не трябва да го крием  

това, което сме се срещали и срещали. Аз мисля, че тук няма престъпници, бизнесмени 

или общински съветници. Така че аз не се смятам за нещо... А, че сме се срещали в хотел? 

Да, в хотел беше. Само, че не почерпиха. Така. Второ. Казвате, че ще се направи 

Индустриалния парк. Това е хубаво. А как ще се заусти мръсния канал? Къде ще отиде? 

Ще стигне ли чак до Кюстендил? Това мене живо ме интересува, защото Жиленци няма 
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канализация, до колкото знам.Тук прехвърляме всека година или всека петилетка и 

предишни общински съвети, близките населени места да влезнат в ВИК, в ВИК-то на 

Кюстендил и така натък. Представете си индустриална зона без канализация. Ако ме 

опровергаете, вземам си думите назад, защото водата е ясно, тя е там близо, тока е ясно, 

пътя е ясно.Има ли канал? Канала трябва да стигне до Кюстендил и то да се заусти 

възможно най-гъсто населения район, който е горе, запад. Това мислено ли е като цяло? 

Защото според мен ще бъде огромен проблем, защото си представете горе 10 

предприятия, дай Боже, и тия 10 предприятия ги слагаме в шахти. И какво правиме? Не 

знам, може да не съм прав. На госпожа Маринова трябва да ви кажа, че тази почва там, 

не е подходяща за земенелска земя, защото е висока категория, не знаем 8-а или 9-а, има 

много камъни и има подпочвени води, т.е. не става за замеделие. Ако ви направило 

впечатление, там около нея има само орехова градина, която е на 50 години и орехите са 

не повече от 20 см. Т.е. и орехи не става. Така че за замеделие не става. Това е.  

 

Димитър Велинов: Благодаря ви Господин Йовев, давам думата на госпожа Атанасова 

за лично обяснение. Заповядайте. 

 

Мира-Йоанна Атанасова: Добър ден на всички от мен, господин Кмет, господин 

председател, колеги, все още гости. Тъй като бях спомената, излизам като лично 

обяснение. Искам да кажа, че за разлика от Испания, България, економическото и 

състояние, индустриалното и развитие не е на нивото на Испания. И другото, което искам 

да ви кажа, е, че предприятията, които изброихте, нито едно от тях не се е намирал, както 

сам казахте, в подножието на планина Осогово. И ако днес дигнахме този огромен, така, 

няма да го нарека скандал, но имаше такъв огромен интерес към опазването на 

планината, и на подножието, и на природата, с прямо ветрогенераторите. Не мисля, че да 

бетонираме 190 декара земня, опитвайки се да ги превърнем в индустриален парк, за 

който нямаме ясно бъдеще, защото просто обстоятелстата в България на този етап не го 

допускат. Не мисля, че това би било най-доброто решение. Проектът сам по себе си 

изглежда като рискована инвестиция, която може да доведе до изразходване на ценни 

ресурси без гаранция за успех. Вместо това рискуваме да станем с неизползваеми 

инфраструктури и още повече економическа несигурност. Мисля да го обмислим по-

добре, по-трезво и призвавам Ви да се замислим трезво има ли този проект наистина 

бъдеще и какво е то? Дали то ще бъде разсъвтящ, дай Боже, индустриален парк или 

просто едни бетонирани декари земя в подножито на планината Осогово. 

 

/В залата влезе гражданката Мая Вълчева, и започна да нарушава реда в залата, с 

изказвания от място, без да има право или да и е дадена думата/ 

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви. Госпожо! Вие бяхте помоляни да напуснете завата и 

ако продължите да говорите, ще Ви изгона от сградата. Разбирате ли? Ще Ви изгоня от 

залата. Моля да напуснете завата. Моля да напуснете завата. Нямате право, защото това 

не е говорено. Една дама трябва да бъде сепроводена извън сградата. Докато дамата не 

напусне, ще прекъснем. Завата, госпожице, пречите на работата на Общински съвет. 

Няма никакво значение, Вие не може да превърнете това нещо в говорилня. Като 

председател на Общинския съвет... Госпожо... Вижте сега, извинявам се, явно сте 

госпожица, ще Ви помоля да напуснете залата. Единственият вариант да останете тук е 

да не се обаждате. Гражданите се изказаха. Десет минута... Не, не, по време на точката 

сме нека мина гласуването. Просто мълчете. При следващо обаждане от ваша страна, 

полицията ще Ви изпроводи извън сградата. Вие не разбирате. Моля Ви се, замалчете. 
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Така. Госпожо... Млъкнете, не говоря с Вас. Моля Ви се, да замълчите. Така. Благодаря 

Ви, госпожа Атанасова. Давам думата на адвокат Андрей Миленков за реплика.  

 

Андрей Миленков: Господин Велинов, господин Кмете. Господин Велинов, моля 

колеги. Господин Велинов, колеги, моля да се върнем обратно на добрия тон. Вие да 

въздържате господин Кмета, който е по-емоционален. В същото време господин Тодоров 

и останите изказвания. Все пак да не отиваме в такива популистски и демагогски 

изказвания. Тук точката е ясна. Ще правим ли индустриален парк или няма да правиме. 

Никой няма да стреля там, да прави стрелбища. То няма да е по-безвредно. Ако се правят 

фотоволтаици, те няма да се дробат там, тия фотоволтаци. А ще се правят там 

фотоволтаици. Но това пак също е бъдещо несигурно събитие. Ние не можем да искаме 

да привлечем инвеститори без да им предлагаме никаква възможност. Кюстендил е 

единствения областен град в момента в страната, на чието околовръстно има ливади и 

някакви ламарини. Насякъде на други места са логистични паркове, са съоръжения и 

производства. Сега, дали там е мястото или не е мястото, много пъти сме го обсъждали 

вече това нещо. Това е възможността, която има Общината и това се опитва да направи, 

защото ние не знаем геополитиката и още политиката в България на къде ще тръгне. Но 

ние трябва да имаме възможност да отговориме на бъдещите инвеститори. А всеки 

такива, моля да се въздържаме от популистки и други такива изказвания. Благодаря.  

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви. Давам думата за изказвания на господин Христото 

Цуцумански. 

 

Христо Цуцумански: Защото обичам да съм фактолог. При паралелното развитие на 

града с индустрия и туризъм, града мисля, че беше 78 000. В момента сме 30 000. Защото 

господин Атанасов пропусна и частните квартири, които се даваха, и че хотел „Велбъжд“ 

се построи, поради недостиг на леглова база 10 етажа. При паралелно развитие. И друго 

искам да кажа, че цялата котловина се води в подножието на Осогово. Не е Жиленци 

само. Благодаря Ви.  

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви, господин Цуцумански. Не виждам други заявки за 

изказвания. Преминаваме към, инженер Атанасов. Отговорете. 

 

Огнян Атанасов:Може ли карта да се пусне, да? Първо бих желал да се извиня, че 

забравях за момент името на господин Тодоров, за което се извинявам. Нали го нарекох 

по-прекор.  

 

Димитър Велинов: Моля, без изказвания от място. Ако имате реплики, изказвания, 

идвайте на микрофона.  

 

Огнян Атанасов:Госпожо, Скрипкина, няма да се вписват.  

 

Димитър Велинов: Госпожо, помолих Ви да мълчите. Сега напуснете залата. Не, 

напуснете залата. Имате време за записване в началото. Има правилник в Общински 

съвет. Ще се запишете на следващото заседание. Напуснете залата, Ви казах. Напуснете 

залата. Напуснете залата на Общински съвет. Напуснете залата. Кога? Не може да си 

изкажете по правилник, да си изказват в началото. Има до 6 човека. Не може да си 

изкажете по правилник. Има правилник в Общински съвет. Ви си изказахте днес. Това е 

Общински съвет... Госпожо, за следващата сесия... Напуснете. Напуснете залата. 

Напуснете залата. Моля да изведете дамата извън залата. Нека се запише, да. Нека се 



106 

 

запиши в деловодството, за следващата сесия. Моля напуснете. Моля напуснете залата. 

Съжалявам, колеги, извинявам се и на нашите гости. Благодаря ви за търпението, което 

проявихте към дамата. На всички, които не сте от общински съвет. Моля продължайте, 

господината Атанасов.  

 

Огнян Атанасов:Първо, извиних се, на господин Толдоров, за това, че му забравих за 

секунда името. Относно срещите с бизнеса, не съм визирал от това, че се срещат с 

бизнеса, но защото така се възприема, аз уважавам бизнеса в Кюстендил. Дори тази 

малка част, която е против индустриалната зона, но това е друга тема. Сега. Относно 

въпроса на господин Валерий Йовев. Както е чертежа, може ли да увеличите? Това са 

терените, които се предвиждат да се изградят. Между другото, това, което некой 

споменава за фабрика за фотоволтаици, това е било инвестиционно намерение. Не точно 

за този имот, но после са го прехвърлили за този, преди може би по „Ковида“ беше, 

някъде преди 4 години. От тогава от тези хора няма подтвърждение на техния интерес.  

Към имота има друг заявен интерес, който няма общо с това производство. Да. В долен 

десен нъгъл, под големия имот, там се намира пречиствателното съоръжение, което е 

предвидено за зоната, защото, както правилно спомена господин Йовев, няма 

канализация. Поради тази причина с ПУП-а се предвижда как ще стане комуникацията. 

От подстанцията ще се докара кабел, който да бъде за електричеството. Ще се докажа по 

съществуващите десета. Ще се направи в улиците, които виждате, ще се заложат 

канализационни тръби, които да отиват в пречиствателното съоръжение, където да става 

пречистването и също ще бъде доставена чиста питейна вода, която е към зоната. Така 

че всички необходими комуникации за работа на зоната ги има. Това, което каза 

господин Миленков и господин Фусков е много разумно и това е идеята нали. Ние трябва 

да създадем условия. Без да имаме условия, няма кой да дойде да инвестира при нас. Ние 

нямаме на практика и големи терени, които да се отдават. Почти на практика нямаме 

терени, които да са на пазара, да се отдават и така нататък. Имаме нужда от условия, за 

да може да привлечем инвеститори. Така че дайте да създадем условия, за да дойдат хора. 

Без да имаме условия, какво очакваме? Кой да дойде без условия, да инвестира и така 

нататък. Това е причината, в момента сме намерили финансов инструмент, с който да се 

финансира. Изработили сме техническата документация. В крайна сметка, ние трябва да 

създадем условия в този град, да се отварят добре платени работни места. И нали, ако 

някой е против това, нещо да го заяви. Не да се криеме за туризъм горе, където 40 години 

и след като не е било стрелбище, никой нищо не е направил. Не да се крием зад някакви 

други неща, да се изаиграваме със страховете на хората. Имаме реален шанс да имаме 

общинска, индустриална зона, където да може да привличаме хора. Ще допълня.  

Стара Загора също имат. Това за Полдив беше много добре казано. Полдив е една от най-

бързо развиващите се градове, благодарение на индустриалната зона. И постоянно 

разширяват и разширяват и така нататък. Всеки, който има допир до производство, ще 

ви каже, че трябва да има условия. И така. Това е. Така че, моя призив е, подкрепете 

докладната записка, за да може да кандидатстваме. И да може да се направи цяло. 

Благодарам ви. 

 

Димитър Велинов: Преминаваме първо към гласуването на предложението на адвокат 

Тодоров. ДЗ № 61-00-106 да бъда отложена за следващото заседание. Моля да гласувате. 

 Резултати от поименно гласуване: „за“ – 6 гласа, „против“ – 23 гласа, 

„въздържали се“ – 7 гласа 

1. Андрей Димитров: Против 



107 

 

2. Андрей Миленков: Против 

3. Асен Динчев: Против 

4. Валентин Рашев: Против 

5. Валери Йовев: Въздържал се 

6. Владислав Харалампиев: Против 

7. Георги Петров: Въздържал се 

8. Денис Шляпарски: Въздържал се 

9. Десислава Разсолкова: Против 

10. Джоана Янчева: Въздържал се 

11. Димитър Велинов: Против 

12. Димитър Моралийски: Въздържал се 

13. Евгени Йорданов: Против 

14. Евгени Серафимов: Против 

15. Иван Андонов: Против 

16. Иван Иванов: Против 

17. Илиян Фусков: Против 

18. Йордан Ангелков: Против 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: Против 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: Против 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: Против 

24. Любомир Терзийски: Против 

25. Маргаритка Цекина: Против 

26. Милен Георгиев: Въздържал се 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: Против 

29. Румен Златковски: Въздържал се 

30. Светослав Грозданов: Против 

31. Силвия Янакиева: Против 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: Против 

35. Цветомира Маринова: За 

36. Юрий Хранов: Против 

С 6 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил не прие предложението за отлагане 

на точката за следващо заседание. 

Димитър Велинов: Преминаваме към гласуването на цялата точка. Моля да гласувате. 

Цялата точка се гласува в момента. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ –25 гласа, „против“ – 1 гласа, „въздържали 

се“ – 8 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: Въздържал се 
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6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: Въздържал се 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Камелия Гребенарова: За 

19. Кирил Станчев: Въздържал се 

20. Константин Дингозов: За 

21. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

22. Любомир Терзийски: За 

23. Маргаритка Цекина: За 

24. Милен Георгиев: Въздържал се 

25. Мира-Йоанна Атанасова: Въздържал се 

26. Румен Гогов: За 

27. Румен Златковски: Въздържал се 

28. Светослав Грозданов: За 

29. Силвия Янакиева: За 

30. Тодорка Илиева - Скрипкина: Въздържал се 

31. Христо Христов: Въздържал се 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: Против 

34. Юрий Хранов: За 

С 25 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 518 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-106/23.04.2025 г., с която докладва, че Община 

Кюстендил подготвя проектно предложение по процедура за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-

4.005 „Подкрепа за индустриални и логистични паркове и зони с фокус върху 

използването на чиста енергия“ по програма „Развитие на регионите“ 2021-2027. 

Общата цел на процедурата е насочена изцяло към справянето с негативните 

социално-икономически и екологични въздействия и смекчаване на въздействието върху 

най-засегнатите райони на страната при прехода към климатична неутралност. 

Настоящата процедура ще се изпълнява в съответствие с Направление 1: 

Индустрия за устойчиви енергийни решения – мерки, насърчаващи разработване и 

прилагане на нови устойчиви енергийни решения в съответствие с целите на прехода и 

подпомагане на икономическата диверсификация/създаване на работни места. 

Планираните мерки в рамките на териториите от Териториалните планове за 

справедлив преход, финансирани чрез ФСП, са следните: 
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   - Създаване на индустриални паркове за чисти енергийни технологии (с нулеви 

емисии) – подкрепа за предприятия за разширяване или създаване на индустриални 

паркове, съсредоточени върху решения в областта на чистите енергийни технологии, 

използващи уменията на пряко засегнатата от прехода работна сила; развитие на 

съществуващи индустриални зони; 

- Инвестиции в създаване на вътрешна техническа инфраструктура, вкл. социални 

и административни съоръжения (съоръжения за местно производство и съхранение на 

електроенергия, центрове за работа в мрежа, бизнес инкубатори, цифровизация и др.); 

- Изграждане, рехабилитация и реконструкция на производствени и 

административни сгради с прилежаща към тях инфраструктура. 

Насоките и документите за кандидатстване, както и документите за попълване са 

достъпни в Информационна система за управление и наблюдение на средствата от ЕС в 

България2020-https://eumis2020.government.bg/bg/s/8d3ebf57-ff75-4ad5-afa1-

5747f558ee98/Procedure/Info/af2bdd5b-6cd7-4f5e-99fa-68307c11b817. 

Съгласно условията за кандидатстване по процедура за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ чрез подбор на проектни предложения BG16FFPR003-

4.005 „Подкрепа за индустриални и логистични паркове и зони с фокус върху 

използването на чиста енергия“ по програма „Развитие на регионите“ 2021-2027 е 

необходимо решение на Общински съвет Кюстендил, с което се изразява съгласие за 

кандидатстване. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл.21, ал.1, 

т.8 и т. 23, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.5 , ал.1, т. 8  и т. 23 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността  

на Общински съвет Кюстендил, неговите комисии  и взаимодействието му с общинска 

администрация, Общински съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

1. Дава съгласие Община Кюстендил да кандидатства с проектно предложение по 

процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ чрез подбор на 

проектни предложения BG16FFPR003-4.005 „Подкрепа за индустриални и 

логистични паркове и зони с фокус върху използването на чиста енергия“ по 

програма „Развитие на регионите“ 2021-2027. 

2. Гарантира устойчивост и поддръжка на инфраструктурата в срок до 5 години от 

окончателното плащане или в рамките на периода от време, определен съобразно 

приложимите правила за държавни помощи, ако възникне някое от следните 

обстоятелства: 

1. прекратяване или преместване на производствена дейност извън региона от ниво 

2 по NUTS, в който се е получавала подкрепата;  

2. промяна на собствеността на инфраструктура, което носи неправомерно 

предимство на търговско дружество или публичен субект;  

3. значителна промяна, която засяга естеството, целите или условията за 

изпълнение на операцията и която би довела до подкопаване на първоначалните ѝ цели.  

 

* * * 
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По искане на съветника Румен Златковски, Председателят на ОбС-Кюстендил, господин 

Димитър Велинов даде 15 минути прекъсване на заседанието (от 17:24 до 17:39 часа) 

След изтичане на 15 минутната почивка в (17:39 часа), господин Димитър 

Велинов – председател на Общински съвет – Кюстендил, помоли общинските съветници 

да заемат местата си, като установи наличието на необходимия кворум от 27 общински 

съветници, Общински съвет продължи своята работа по заседанието. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към седемнадесета точка от дневния ред, а именно: 
ДЗ 61-00-122/28.04.2025г.,относно: Финансово подпомагане в размер на 3000.00 лв., за 

провеждането на XVII фестивал „Майски музикални дни“ в периода 07 – 30 май 2025 г. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Давам думата на господин Иван Иванов, 

да за процедурно предложение 

 

Иван Иванов: Уважаеми господини Атанасов, уважаеми господин Велинов, колеги, 

правя процедурно продължение за удължаване на днешната сесия до приключване  на 

дневния ред, тоест с един час. 

 

Димитър Велинов: С един час да. Благодаря. Ще гласуваме веднага процедурното 

предложение за удължаване с един час. Готово. Моля да гласувате процедурното 

предложение, за удължаване на днешната сесия на Общински съвет с един час, направено 

от господин Иванов. Благодаря. 

Резултати от гласуване: „за“ – 36 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 0 

гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 
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20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: За 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: За 

36. Юрий Хранов: За 

С 36 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил, реши, удължава заседанието с 

един астрономически час. 

Димитър Велинов: Преминаваме към гласуване на цялата точка, тъй като не виждам 

заявки за изказвания, моля да гласувате. 

Резултати от гласуване: „за“ – 36 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 0 

гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 
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22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: За 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: За 

36. Юрий Хранов: За 

С 36 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 519 

 
Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-122/28.04.2025 г., с която докладва, че на 25.04.2025 г. в 

Община Кюстендил е получено писмо с Вх. № 92-00-391 /25.04.25г. от Музикално 

сдружение „Марин Големинов“– Кюстендил за отпускане на финансови средства за 

провеждането на седемнадесетото издание на фестивала „Майски музикални дни“ в град 

Кюстендил, предвиден за периода 07-30 май 2025 г. 

 Вече шестнадесет години музикалният фестивал „Майски музикални дни“ 

се доказва като фестивал с висока културна стойност, представящ  класическа музика  на 

български и световни виртуози. Фестивалът неминуемо се утвърждава като традиция в 

културната програма на града и издига престижа на Кюстендил като град на висока 

култура и изкуство.  

Форумът предлага среща с популярни български и световни  музиканти в най-

хубавите зали на град Кюстендил – ХГ „Владимир Димитров- Майстора“. 

Това е един от малкото форуми за класическа музика, провеждани в града, който 

е с широка достъпност за публиката, а тазгодишното издание предлага безплатен достъп 

за ученици, билети с намаление за студенти и пенсионери. 

Сред основните приоритети в културната политика на Община Кюстендил е 

осигуряването на достъп до високостойностни културни продукти, които възпитават и 

изграждат високи духовни и морални ценности. 

За Община Кюстендил ще бъде голяма чест да  бъде домакин на XVII -тия 

фестивал „Майски музикални дни“ в периода 07 – 30 май 2025 г., и да посрещне 

музиканти от такъв висок ранг в световната класическа музика. 

Необходимите средства ежегодно биват разходвани за изготвяне на 

висококачествени рекламни материали и  заплащане на хонорари на изпълнителите. За 

организирането и провеждането на XVII-тия фестивал „Майски музикални дни“ са 

необходими финансови средства в размер на 3 000,00 лв. 

Община Кюстендил има възможност да подкрепи събитието, включено в 
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Годишния  културен календар, прието от ОбС с решение №443 от 30.01.2025г.  Разходите 

за фестивала са заложени в бюджета за „Култура“ на Община Кюстендил за 2025 г. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и т.23, ал.2 и чл.27, 

ал.4 и ал.5 от ЗМСМА и чл.5, ал.1, т.6 и т.23, ал.2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинска администрация, Общински съвет - Кюстендил 

 

 

РЕШИ 

 

 

1. Дава съгласие да бъдат предоставени средства в размер на 3 000 лв. (три хиляди 

лева) на Музикално сдружение „Марин Големинов“– Кюстендил за провеждане на 

Седемнадесетото издание на фестивала „Майски музикални дни“ 2025г. в град 

Кюстендил. 

2. Средствата да бъдат изплатени от бюджета на Община Кюстендил за 2025 г. от  

&45-00 „Субсидии и други текущи трансфери за юридически лица с нестопанска цел“ в 

частта местни дейности. 

3. Задължава  МС „Марин Големинов“– Кюстендил в едномесечен срок след 

провеждане на събитието да представи разходно-оправдателни документи за 

изразходваните средства. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към осемнадесета точка от дневния ред, а именно: ДЗ 
№ 61-00-107/23.04.2025 г., относно: Общински фонд за подкрепа на местни инициативи 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Като в точката трябва да се направят 7 

предложения за комисия. Давам думата на господин Моралийски. Седем общински 

съветници като миналата година ако помните, по същия начин избрахме комисия. 

Членове на комисията от Общински съвет. Заповядайте, господин Моралийски, дайте 

вашето предложение 

Димитър Моралийски: Искам да направя предложение. Миналият път от комисията 

активните бяхме аз, господин Иван Иванов, господина Цветомира Маринова и господин 

Владихара Лампев. Предлагам тези 4 да си останем от моя страна като предложения и 

някой да предложи още 3. Благодаря. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Моля за други предложения. Колеги, ще ви помоля за още 

предложения. Заповядайте, доктор Чингарска. 

Лилия Чингарска: От името на нашата група предлагам господин Христоц Сумански 

за участие.  

Димитър Велинов: Да, благодаря ви. Госпожа Янчева, заповядайте, госпожа Янчева. 



114 

 

Джоана Янчева: Аз предлагам госпожа Мира Миркова. Смятам, че тя ще вземе активно 

участие в тази комисия. Благодаря. 

 

Димитър Велинов: Благодаря за предложението. Господин Румен Златковски, 

заповядайте.  

Румен Златковски: Уважаеми колеги, уважаеми господин Кмет, господин Председател, 

аз предлагам Тодорка Скрипкина и Милен Георгиев. 

Димитър Велинов: Тъй като такаа ще надхвърлим бройката, обаче изберете един от 

двамата, защото това са предложенията. Горе долу 7,8 са вече. Милен си дава отвод. 

Румен Златковски: Аз предлагам и който не събере гласове, отпада. За какво трябва да 

си дава отвод Милен, аз съм го предложил. Гласуваме, ако... Та? Има ли нещо, да 

уточняваме или ? Свободен съм. 

Димитър Велинов: Не, не. Заповядайте господин Иван Андонов.  

Иван Андонов: Уважаеми господин Кмет, уважаеми господин председател, колеги от 

нашата група, предлагаме господин Валерий Йовев. 

Димитър Велинов: Благодаря. Доктор Хранов, заповядайте и вие.  

Юрий Хранов:И за последното място предлагам от нашата група Джона Янчева. 

Димитър Велинов: Благодаря ви. Сега ще гласуваме всички предложения по-отделно, 

като първото предложение на господин Моралийски. Относно Димитър Моралийски, 

Владислав Харалампиев, госпожа Цветомира Маринова и кой беше четвъртия, който 

предложихте? Иван Иванов. 

1.Предложение от Юрий Хранов: Джоана Янчева 

 

Резултати от гласуване: „за“ – 18 гласа, „против“ – 7 гласа, „въздържали се“ – 11 

гласа 

2.Предложение от Иван Андонов: Валери Йовев 

Резултати от гласуване: „за“ – 22 гласа, „против“ – 3 гласа, „въздържали се“ – 10 

гласа 

 

3.Предложение от Румен Златковски: Тодорка Скрипкина 

Резултати от гласуване: „за“ – 15 гласа, „против“ – 9 гласа, „въздържали се“ – 11 

гласа 

4.Предложение от Димитър Моралийски: Димитър Моралийски 

Резултати от гласуване: „за“ – 28 гласа, „против“ – 2 гласа, „въздържали се“ – 4 

гласа 
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5.Предложение от Лилия Чингарска - Димитрова: Христо Цуцумански 

 

Резултати от гласуване: „за“ – 19 гласа, „против“ – 1 гласа, „въздържали се“ – 12 

гласа 

6.Предложение от Джоана Янчева: Мира Атанасова 

Резултати от гласуване: „за“ – 24 гласа, „против“ – 3 гласа, „въздържали се“ – 

8 гласа 

7.Предложение от Димитър Моралийски: Иван Иванов 

Резултати от гласуване: „за“ – 31 гласа, „против“ – 1 гласа, „въздържали се“ – 

2 гласа 

8.Предложение от Димитър Моралийски: Цветомира Маринова 

Резултати от гласуване: „за“ – 15 гласа, „против“ – 7 гласа, „въздържали се“ – 

13 гласа 

9.Предложение от Димитър Моралийски: Владислав Харалампиев 

Резултати от гласуване: „за“ – 28 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

8 гласа 

10.Предложение от Румен Златковски: Милен Георгиев 

Резултати от гласуване: „за“ – 24 гласа, „против“ – 4 гласа, „въздържали се“ – 

8 гласа 

Димитър Велинов: Предлагам, колегите събрали на-много гласове от предложените да 

вземат участие в комисията, както следва: 

Димитър Моралийски 

Иван Иванов 

Владислав Харалампиев 

Мира Атанасова 

Милен Геортиев 

Валери Йовев 

Христо Цуцумански 

Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

0 гласа 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие предложението на 

Димитър Велинов. 

Димитър Велинов: Преминаваме към гласуване на цялата точка. Моля да гласувате. 
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Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 520 
Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-107/23.04.2025 г., с която докладва, че на 17.03.2025г. 

Община Кюстендил публикува проект на изисквания за кандидатстване по Схема за 

предоставяне на финансова помощ чрез Общински фонд за подкрепа на местни 

инициативи 2025 г.- Приоритетна област: "Опазване на околната среда, благоустрояване 

и ремонти в община Кюстендил". В проекта на Изискванията за кандидатстване общият 

индикативен размер на предвидените средства по схемата е на стойност 50 000 лв. 

 От 2018 г. Фондът се е превърнал в един от най-успешните модели за инвестиции 

с активно участие на гражданското общество, с който се финансират проекти и 

инициативи с местно значение, одобрени на конкурсен принцип в пълно съответствие с 

Програмата за управление на Кмета на Общината. 

Основна цел на схемата за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

Фонда е да се подобри физическата и жизнената среда на територията на община 

Кюстендил като предпоставка за осигуряване на устойчива и екологична среда с по-

високо качество на живот и нови възможности за икономическо и социално развитие. 

В тази връзка е необходимо утвърждаване на Изискванията за кандидатстване по 

схемата и определяне на 7 /седем/ представители на Общински съвет Кюстендил с 

мандат от 1/една/ година, които ще бъдат част от Комисия, която ще:  

 Обсъжда и дава становища по приоритетите и годишната програма на 

Фонда за следващата година; 

 Обсъжда и дава становища по въпроси от дейността на Фонда с цел 

постигане на по-висока ефективност и прозрачност в работата му; 

 Обсъжда и дава становища за избора на кандидатури и дава предложение 

за финансирането им пред Кмета на общината; 

 Изготвя годишен отчет за дейността на Фонда; 

 Извършва мониторинг и одобрява финансовите и технически/описателни 

отчети на ползвателите на фонда; 

 Провежда оценителни сесии; 

 Предлага на Кмета на общината инициативите, които да бъдат 

финансирани чрез Фонда за следващата година. 

Предвид гореизложеното и във връзка с чл. 21, ал.1, т.1 и т. 23, ал. 2 и чл. 27, ал. 

3 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл. 11 от 

Правилника за организацията, дейността и управлението на общински фонд за подкрепа 

на местни инициативи, и на основание чл. 5, ал.1, т.1 и т.2З и ал. 2 от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет Кюстендил, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация, Общински съвет - Кюстендил  

 

 

РЕШИ 

 

1. Приема и дава съгласие кмета на Община Кюстендил да утвърди Изискванията 

за кандидатстване на Общински Фонд за подкрепа на местни инициативи 2025г. 
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2. Определя седем представители на Общински съвет Кюстендил, които да участват 

в дейността на Комисията по организацията, дейността и управлението на Общински 

фонд за подкрепа на местни инициативи 2025г:  

1.Иван Иванов 

2.Димитър Моралийски 

3.Владислав Харалампиев 

4.Мира-Йоана Атанасова 

5.Валери Йовев 

6.Милен Георгиев 

7.Христо Цуцумански 

 

* * * 

Проверката на кворума в 18:10 показа присъствие на 36 общински съветници от общо 

37. 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към деветнадесета точка от дневния ред, а именно: 
ДЗ № 61-00-105/23.04.2025 г., относно: Изменение на т. 1 от Решение № 496 по протокол 

№ 21 от проведеното на 27.03.2025г. заседание на Общински съвет Кюстендил относно: 

Отдаване под наем на част от имот - публична общинска собственост в сграда с 

идентификатор № 41112.504.315.1 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказвания. 

Преминаваме в режим на гласуване. Моля да гласувате 

Резултати от поименното гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 1 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 
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14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: За 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: Въздържал се 

36. Юрий Хранов: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 521 
Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-105/23.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпила докладна записка с вх. №67-00-93/16.04.2025 година от Мариана 

Панчева - Лазарова — Директор на Основно училище „Св. св. Кирил и Методий” — гр. 

Кюстендил, с която е поискала Общински съвет - Кюстендил да измени Решение 

№496/27.0З.2025г. в частта относно: срока за почасово отдаване наем на част от имот 

публична общинска собственост актуван с АПОС №2652/16.08.2012г., представляващ 

голям физкултурен салон на училището — за осъществяване на групови занимания по 

народни танци. Салона ще се ползва четири пъти седмично по два часа, в извън 

седмичното разписание на учениците, с което няма да се Възпрепятства учебния процес. 

Основно мотив за изменение на Решение №496/27.ОЗ.2025г. е, че с оглед на 

законоустановените срокове за провеждане на процедурата за отдаване под наем на 

посочения имот, същите ще съвпаднат с изтичане на учебната 2024/2025 година, което 

от своя страна прави решението неизпълнимо. С оглед на изложеното предложение е 

срокът да се промени на две календарни години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал. 1, т.8, т.23 и ал.2, чл.27, ал.4 и 

ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 8, ал. 3 във 

връзка с ал. 1 и чл. 14, ал.7 и ал.8 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл. 

19 изречение второ, чл.26, ал.2 и ал.5 и чл.27 от Наредбата за реда за придобиване, 
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управление и разпореждане с общинско имущество, чл.5, ал. 1, т.8, т. 23и ал.2 от 

Правилник за организация на дейността на Общински съвет — Кюстендил, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общинския съвет- 

Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

1. Изменя Решение №496 по протокол №21 от проведеното на 27.03.2025г. 

заседание на Общински съвет Кюстендил по отношение на т.1 от същото, касаещо срока 

за отдаване под наем на голям физкултурен салон в страда с идентификатор 

41112.504.315.1, като в същото вместо „за учебната 2024-2025 година“ да се чете“ за срок 

от 2 /две/ календарни години". 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесета точка от дневния ред, а именно: ДЗ № 
61-00-121/25.04.2025 г..,относно Приемане на Общински годишен план за младежта на 

Община Кюстендил за 2025 година 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказвания. Моля 

да гласувате 

Резултати от гласуване: „за“ – 36 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 0 

гласа 

С 36 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 522 

 
Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-121/25.04.2025 г., с която докладва, че Общинският 

годишен план за младежта отразява европейски, национални и местни политики за 

младите хора, систематизирани в програма с приоритети за всяка конкретна година и 

специфични акценти, свързани с динамиката в очакванията и потребностите на 

младежката общност в Кюстендил. Създаването на Общински годишен  план за 

младежта е нормативно постановено в изпълнение на:   

 - Закона за младежта. Законът за младежта изисква кметовете на общини да отговарят 

за провеждането на общинската политика за младежта в съответствие с държавната 

политика за младежта (чл. 15, ал.1). В тази връзка всяка година кметовете на общини 

анализират състоянието на младежта в общината и изготвят общински годишни планове 

за младежта, които се предоставят на областните управители (чл. 15, ал. З и ал.4, изреч. 

първо). 

 - Националната стратегия за младежта (2021-2030 г.), одобрена от МС на Р България на 

22.07.2021 г., Национална стратегия за младежта разглежда младите българи като 

„Способни, ангажирани и овластени млади хора, готови да развиват своя собствен 

потенциал и съзнателно да допринасят за развитието на Република България в контекста 
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на европейското семейство и глобалния свят.”. 

 - Разработва се в съответствие с План за интегрирано развитие на Община Кюстендил 

за периода 2021-2027, синхронизира се със Общинска стратегия за подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците в Община Кюстендил 2024 - 2025 г., 

Наредбата за приобщаващо образование и отправни точки, които предоставя всяка 

конкретна година. 

 - Общинският годишен план за младежта 2025 г. е разработен да подпомогне Община 

Кюстендил при формулирането и прилагането на младежки политики и дейности, 

допринасящи за социалната интеграция на младежите от местната общност, чрез 

дефиниране на техните проблеми и предизвикателства и осъществяване на конкретни 

действия за ефективното им решаване. 

 - Настоящият документ се приема за 2025 г. и определя целите и приоритетите на 

общинската политика за младите хора, като в процеса на изпълнение той може да 

подлежи на допълване и актуализиран в зависимост от постигнатите резултати и 

евентуалните промени, които биха могли да настъпят в Стратегията за младежта на 

Община Кюстендил. 

  На основание чл. 16, ал. 1 от ЗМ, настоящия Годишен план за младежта на община 

Кюстендил за 2025 година е съгласуван с Общински консултативен съвет по въпросите 

за младежта. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т. 12, ал.2 и чл.27, ал. 3 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 3 и чл. 16, 

ал. 1 от Закона за младежта, чл.5, ал. 1, т. 12 и ал.2 от Правилник за организацията и 

дейността на Общинския съвет - Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, Общински съвет — Кюстендил  

 

 

РЕШИ 

 

1. Приема Общински годишен план за младежта на община Кюстендил за 2025 

година 

 

* * * 

Проверката на кворума в 18:12 показа присъствие на 36 общински съветници от 

общо 37 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и първа точка от дневния ред, а именно: 

ДЗ № 61-00-111/25.04.2025 г., относно: Учредяване на годишна награда „Култура” на 

Община Кюстендил и приемане на Статут на годишна награда „Култура” на Община 

Кюстендил за принос и постижения в сферата на културата. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказвания. Моля 

да гласувате.Моля да гласувате, в режим на гласуване сме. 
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Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 1 

гласа 

С 35 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 523 

 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-111/23.04.2025 г., с която докладва, че Кюстендил е град 

с богати и дългогодишни традиции в областта на културата. Редица културни и 

обществени личности в сферата на всички жанрове ежегодно издигат престижа на града 

и чрез своя принос спомагат за успешното културно-образователно и икономическо 

развитие на региона.  

През 2024 г. Община Кюстендил направи важна стъпка към поощряване на 

културния сектор, като за първи път връчи отличия за принос в културата. Това събитие 

показа необходимостта и потенциала за институционализиране на подобна практика чрез 

утвърден статут и ясни критерии за номинации. 

Основен приоритет на Община Кюстендил е съхраняването и опазването  на 

материалното и нематериалното културно наследство на град Кюстендил и региона. 

Сред  приоритетите е развитието на културата и изграждането на устойчиви и 

перспективни политики в тази област. Във връзка с изпълнението на поставените цели: 

опазване, съхраняване, популяризиране на културното наследство в Кюстендил, 

предлагам на вниманието Ви инициативата на Община Кюстендил за учредяване на 

годишна награда "Култура" на Община Кюстендил за принос и постижения в сферата на 

културата. 

 Считам, че учредяването на ежегодна награда „Култура"  на община Кюстендил 

ще бъде значим акт на обществено признание и ще стимулира творческата активност в 

града и региона. Подобна награда ще утвърди уважението към културните дейци, ще 

подпомогне запазването и развитието на местната културна идентичност и ще повиши 

ангажираността на институции, организации и граждани. Наградата „Култура" на 

Община Кюстендил е признанието на гражданите на общината към творците и дейците 

на културата на Кюстендил за техните творчески постижения през годината и за 

заслугите им в развитието на българската национална култура и за издигане равнището 

на духовния живот на града. 

Съгласно разпоредбата на чл. 18, ал. 2, т.7 от Закона за закрила и развитие на 

културата, Общинският съвет приема решения за учредяване на награди за принос и 

постижения в областта на културата.  

С оглед на предвидените срокове описани в проекта на Статут на годишна награда 

"Култура" на Община Кюстендил за принос и постижения в сферата на културата, е 

необходимо допускането на предварително изпълнение на настоящото решението на 

Общински съвет- Кюстендил по реда на чл.60, ал.1 от АПК.  

Налице е необходимост от защита на важен обществен интерес по смисъла на 

цитираната норма, с оглед съобразяването с кратките законови срокове, описани в 

проекта на Статута за номинации в конкурса (10 май), решенията на комисията за 

удостояване с награда „Култура“ (15 май) и  съответно връчване на наградата (24 май). 

Същото е необходимо и поради факта, че евентуалното обжалване на решението 

може да доведе до закъснение на изпълнението на акта, което ще възпрепятства 

тазгодишното връчване на наградата. Посочените обстоятелства налагат допускане на 

предварителното изпълнение на решението на общинския съвет по смисъла на чл. 60, ал. 
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1 от АПК. 

Предлагам Общински съвет – Кюстендил да разгледа и приеме статут на годишна 

награда за култура, като част от политиката на общината за устойчиво културно 

развитие. 

Във връзка с гореизложеното  и на основание чл. 18, ал. 2, т.7 от Закона за закрила 

и развитие на културата и чл.21, ал.1, т.23 и ал.2, чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.5, ал.1, т.23 и ал.2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация,  Общински съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

1. Учредява Годишна награда „Култура" на Община Кюстендил за принос и 

постижения в областта на културата.  

2. Приема Статут на годишна награда „Култура" на Община Кюстендил за принос 

и постижения в сферата на културата. 

3. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение по реда на чл.60, ал. 

1 от Административно процесуален кодекс. 

 

* * *  

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и втора точка от дневния ред, а именно: 

ДЗ № 61-00-112/23.04.2025 г..,относно: Приемане на доклади на читалищата на 

територията на Община Кюстендил  

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване,  като в тази точка г-жа Цветомира 

Маринова, г-н Иван Андонов, г-жа Камелия Гребенарова са обявили конфликт на 

интереси и не гласуват. Моля да гласувате . Преминаваме към гласуване на точката. Няма 

заявки за изказвания за последния път питам. Няма, моля да гласувате.  

Резултати от поименното гласуване: „за“ – 28 гласа, „против“ – 1 гласа, 

„въздържали се“ – 2 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: Въздържал се 

3. Асен Динчев: За 

4. Владислав Харалампиев: За 

5. Георги Петров: За 

6. Денис Шляпарски: Против 

7. Десислава Разсолкова: За 

8. Джоана Янчева: За 

9. Димитър Велинов: За 

10. Димитър Моралийски: За 

11. Евгени Йорданов: За 

12. Евгени Серафимов: За 

13. Иван Иванов: За 

14. Илиян Фусков: За 
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15. Йордан Ангелков: За 

16. Йордан Тодоров: За 

17. Кирил Станчев: За 

18. Константин Дингозов: За 

19. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

20. Любомир Терзийски: За 

21. Маргаритка Цекина: За 

22. Милен Георгиев: За 

23. Мира-Йоанна Атанасова: За 

24. Румен Гогов: За 

25. Румен Златковски: Въздържал се 

26. Светослав Грозданов: За 

27. Силвия Янакиева: За 

28. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

29. Христо Христов: За 

30. Христо Цуцумански: За 

31. Юрий Хранов: За 

С 28 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 524 

 
Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-112/23.04.2025 г., с която докладва, че Народните 

читалища са традиционни самоуправляващи се български културно-просветни 

сдружения, които изпълняват и държавни културно-просветни задачи.  

В тази връзка съгласно чл.26а, ал.4 и ал.5 от Закона за народните читалища, 

председателите на читалищата на територията на Община Кюстендил ежегодно в срок 

до 31 март представят пред кмета на общината и общинския съвет доклад за 

осъществените читалищни дейности в изпълнение на програмата по чл.26а, ал.2 и за 

изразходваните от бюджета средства през 2024 година. Съгласно разпоредбата на чл.26а, 

ал.5 от Закона за народните читалища, Докладите на читалищата на територията на една 

община  се обсъждат от общинския съвет на първото открито заседание след 31 март 

2025 г. с участието на представителите на народните читалища – вносители на докладите. 

Представени са доклади от всички (действащите) читалища на територията на 

Община Кюстендил, съдържащи финансови отчети за изразходваните от бюджета 

средства през 2024 година и отчети за осъществените читалищни дейности за 2024 

година в изпълнение на приетата с Решение №169/25.04.2024 година на Общински съвет 

- Кюстендил годишна програма за развитие на читалищната дейност за 2024 година в 

Община Кюстендил. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.6 и т.24, ал.2 и чл.27, ал.4 и 

ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с 

чл.26а, ал.5 от Закона за народните читалища и чл.5, ал.1, т.6 и т.24, ал.2 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 
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Приема докладите на читалищата на територията на Община Кюстендил за 2024 

година, съдържащи финансови отчети за изразходваните от общинския и държавния 

бюджет средства за 2024 година и отчети за осъществената читалищна дейност в 

изпълнение на Годишната програма за развитие на читалищната дейност за 2024 г. в 

община Кюстендил. 

* * *  

Димитър Велинов: Преминаваме към точка двадесет и трета от дневния ред, а именно: 
ДЗ № 61-00-113/23.04.2025 г., относно: Кандидатстване за безвъзмездна финансова 

помощ предоставяна от Агенцията за хората с увреждания за изграждане на достъпна 

архитектурна среда за хората с увреждания на културни, исторически и спортни обекти, 

съгласно утвърдена методика със Заповед № 0023-2512/11.06.2019 г. на Изпълнителния 

директор на Агенцията за хората с увреждания, изменена със Заповед № 0023-

1819/29.02.2024 г. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Така, не виждам заявки за изказвания. 

Това е за изграждане на асансьор на стадион Осогово. Не виждам заявки за изказвания. 

Дай Боже това да се случи. Моля да гласувате, в режим на гласуване сме.  

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 глас, „въздържали 

се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Йордан Тодоров: За 

19. Кирил Станчев: За 

20. Константин Дингозов: За 

21. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

22. Любомир Терзийски: За 

23. Маргаритка Цекина: За 

24. Милен Георгиев: За 
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25. Румен Гогов: За 

26. Румен Златковски: За 

27. Светослав Грозданов: За 

28. Силвия Янакиева: За 

29. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

30. Христо Христов: За 

31. Христо Цуцумански: За 

32. Юрий Хранов: За 

33. Владислав Харалампиев: За 

34. Мира-Йоанна Атанасова: За 

35. Камелия Гребенарова: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 525 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-113/23.04.2025 г., с която докладва, че Сградата на 

Спортен комплекс „Осогово“ е построена около 70-те години на миналия век. Към 

момента в сградата има налични съоръжения за приспособяване на вътрешната 

архитектурна среда (гъсеници), който осигуряват достъп на хора с увреждания съгласно 

Наредба № РД-02-20-2/26.01.2021 г. за определяне на изискванията за достъпност и 

универсален дизайн на елементите на достъпната среда в урбанизираната територия и на 

сградите и съоръженията, както и техническите изисквания за достъпност на морските 

плажове (загл. доп. - ДВ, бр. 7 от 2025 г., в сила от 01.01.2026 г.).  

Със Заповед №0023-2512/11.06.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенцията 

за хората с увреждания, изменена със Заповед № 0023-1819/29.02.2024 г. е утвърдена 

Методика за финансиране на проекти за изграждане на достъпна архитектурна среда за 

хората с увреждания на културни, исторически, спортни обекти. 

Съгласно чл. 2 от условията за кандидатстване на горецитираната методика, 

Община Кюстендил е допустим кандидат за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ за изграждане на достъпна архитектурна среда в сградата на Спортен комплекс 

„Осогово“. Методиката дава възможност за кандидатстване и безвъзмездно 

предоставяне на средства по 3 компонента както следва: 

1. Компонент 1 за осигуряване на външен достъп до обект – до 20 000 лв.: 

2. Компонент 2 за приспособяване на вътрешната среда на обект – до 20 000 лв.  

3. Компонент 3 за изграждане на нови и преустройство на съществуващи 

повдигателни съоръжения (асансьори или лифтови платформи) за ползване от лица от 

целевата група - до 100 000 лв.  за асансьори. 

Община Кюстендил може да кандидатства по Компонент 3 за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ на обща стойност 100 000 лв. с включен ДДС, за 

изграждане на външен асансьор долепен до фасадата на сградата на Спортен комплекс 

„Осогово“. Изграждането на допълнителна достъпна среда чрез външен асансьор, 

обслужващ сградата на Спортен комплекс „Осогово“ ще надгради осигурената до 

момента такава и би осигурило по-добър и по-лесен достъп до всички зали и помещения 

в сградата и възможност за активно използване от хора с увреждания, имащи 

специфични потребности при пространственото си придвижване.  

За целите на кандидатстване е необходимо изготвяне на виза за проектиране и 

идеен инвестиционен проект за изграждане на външен асансьор. Мястото, определено за 
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изграждане на асансьорът е на западната фасада в северната част на сградата на Спортен 

комплекс „Осогово“ с идентификатор 41112.504.1323.1 по КККР на гр. Кюстендил, която 

попада в Поземлен имот с идентификатор 41112.504.1323, област Кюстендил, община 

Кюстендил, гр. Кюстендил, ул. Цар Освободител №1, представляващ Общинска 

публична собственост, вид територия Урбанизирана, НТП Спортно игрище, площ 53813 

кв. м, квартал 204, парцел II. Достъпът ще се осигурява от прилежащият терен на кота 

0.00 до коридора на вторият етаж на сградата (съгласно приложената ситуация). 

Съгласно чл. 6 то горепосочената методика „На кандидати, чиито конкурсни 

предложения се класират и с тях се сключи договор за финансиране с АХУ, се признават 

разходи за разработка на изискуемия инвестиционен проект/проекти, както и 

възнаграждение на ръководителя (техническо лице) за управление на дейностите, 

предвидени за извършване в инвестиционния проект/проекти. Отпусканите средства за 

покриване на разходите по предходното изречение не могат да бъдат повече от 8 на сто 

от стойността на разходите по компоненти.“ 

Реализацията на такъв проект ще създаде предпоставки за активно социално 

включване на хората с увреждания, имащи специфични потребности при 

пространственото си придвижване, в обществения и спортния живот на страната, за 

повишаване на тяхната обществена значимост и личностно самочувствие, за формиране 

и утвърждаване на съвременна ценностна система чрез по-активното им запознаване и 

приобщаване към постиженията в спорта. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8 и т. 23 и ал. 2, чл. 27, 

ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 1, т. 6, т. 8 и т. 23 и ал. 2 от Правилника за организацията 

и дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му 

с общинската администрация, чл. 140, ал. 1 и чл. 141, ал. 1, във връзка с чл. 142, ал. 2 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ), предлагам Общински съвет Кюстендил да 

приеме следното 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, 

ал. 1, т. 6 и т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА,  във връзка с чл. 5, ал. 1, т. 

6 и т. 23, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общинският съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

1. Дава съгласие Община Кюстендил да кандидатства с разработено проектно 

предложение по Утвърдена със Заповед №0023-2512/11.06.2019г. на Изпълнителния 

директор на Агенцията за хората с увреждания, изменена със Заповед № 0023 -1819 

/29.02.2024 г., Методика за финансиране на проекти за изграждане на достъпна 

архитектурна среда за хората с увреждания на културни, исторически, спортни обекти. 

2. Дава съгласие за издаване на Виза за проектиране на основание чл. 140, ал. 1 от 

ЗУТ и изготвяне на идеен инвестиционен проект, финансиран от Община Кюстендил при 

условията за кандидатстване по утвърдената методика, за изграждане на външен 

асансьор, обслужващ сградата на Спортен комплекс „Осогово“ с идентификатор 

41112.504.1323.1 по КККР на гр. Кюстендил, която попада в Поземлен имот с 

идентификатор 41112.504.1323, област Кюстендил, община Кюстендил, гр. Кюстендил, 

ул. Цар Освободител №1, представляващ Общинска публична собственост, вид 

територия Урбанизирана, НТП Спортно игрище, площ 53813 кв. м, квартал 204, парцел 

II.  
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3. Дава съгласие на Кмета на Община Кюстендил да извърши всички последващи 

действия за обезпечаване на дейностите в изпълнение на проектното предложение. 

* * *  

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и четвърта точка от дневния ред, а 

именно: ДЗ 61-00-84/07.04.2025 г., относно: Покана за сътрудничество и членство в 

Асоциация на специалистите по комуникации в общините(АСКО) 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Не виждам заявки за изказвания. Моля 

да гласувате, в режим на гласуване сме.   

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 34 гласа, „против“ – 0 глас, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валери Йовев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Илиян Фусков: За 

16. Йордан Ангелков: За 

17. Йордан Тодоров: За 

18. Камелия Гребенарова: За 

19. Кирил Станчев: За 

20. Константин Дингозов: За 

21. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

22. Любомир Терзийски: За 

23. Маргаритка Цекина: За 

24. Милен Георгиев: За 

25. Мира-Йоанна Атанасова: За 

26. Румен Гогов: За 

27. Румен Златковски: За 

28. Светослав Грозданов: За 

29. Силвия Янакиева: За 

30. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

31. Христо Христов: За 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: За 
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34. Юрий Хранов: За 

С 34 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 526 

 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-84/07.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпила покана за сътрудничество и членство на Община Кюстендил в 

Асоциация на специалистите по комуникации в общините (АСКО) с вх. №92-00-

323/02.04.2025 г. от г-жа Диана Димитрова – Председател на УС на АСКО. 

 Асоциацията на специалистите по комуникации в общините е доброволно 

сдружение на професионална основа на специалистите по връзки с обществеността в 

органите на местното самоуправление в Република България. АСКО е независима, 

неправителствена, неполитическа и нестопанска организация, която обединява на едно 

място редица физически и юридически лица, които са посветили своята дейност за 

утвърждаване и обогатяване съдържанието на професията „Връзки с обществеността“ в 

общинските администрации. Професионалното сдружение е учредено на 13 юли 2000 г. 

и е прието като очакван партньор в семейството на другите организации на местните 

власти /НСОРБ, НАПОС, НАСОРБ, регионалните сдружения и други/. 

Професионалното сдружение е създадено за неограничен срок от време. 

  Асоциацията на специалистите по комуникации в общините е реална и позитивна 

сила в обществото ни, с конкретен принос за подобряване на обществения диалог с 

гражданите, медиите и неправителствените организации, работеща за издигането на 

имиджа на общинските структури в обществото, както и подкрепяща безрезервно 

прозрачността в управлението. Асоциацията разполага с голям екип от експерти, който 

съхранява и доразвива положителния професионален опит и осъществява приемственост 

на управлението в АСКО, кандидатстване по програми за финансиране и др. 

 Членството в асоциацията дава възможност на местната администрация да 

участва с един или двама представители в професионалните семинари без заплащане 

през годината, включване в националната мрежа на комуникационните експерти в 

местното самоуправление, както и възможност за обучения и експертна помощ в PR 

сферата. Това е още една стъпка за професионалното израстване и споделяне на добър 

опит и работещи практики в местното самоуправление на експертите, които работят за 

ефективно общуване с целевите публики, медиите, гражданите и обществеността. 

  Всяка година се организират професионални семинари, дискусии и обучения, 

които са предназначени, както за членовете на организацията, така също и за 

представители на българските общини, други професионални и регионални сдружения. 

Амбицията на екипа на АСКО е да разширява услугите за членовете си, като ги включва 

в различни форми за повишаване на професионалната квалификация, обмяна на опит и 

нови възможности за реализиране на интелектуалния потенциал. Най-ценното качество 

на общността на АСКО е, че сдружението не е механичен сбор от хора, а представлява 

личности с творческо мислене и желание непрекъснато да преодоляват 

предизвикателствата в работата си. 

   Членският състав на АСКО работи из цяла България, променя се през годините и 

непрекъснато се разширява. Това дава едно доста по-широко поле за действие и 
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изграждане на добре функционираща мрежа от професионалисти по връзки с 

обществеността в страната, които заедно постигат повече и по-добри резултати. 

    Основните приоритети на професионалната организация са: 

          • Отстояване интересите на членовете пред органите на законодателната и 

изпълнителната власт, имащи отношение към проблемите в работата на местното 

самоуправление. Издигане имиджа на професията чрез цялостната дейност на АСКО; 

          • Подпомагане на професионалното развитие и координиране усилията и 

дейността на общинските специалисти по връзки с обществеността, като се създават 

възможности за обучение, обмяна на успешни практики и участие в работни групи като 

експерти; 

          • Реализиране на различни обучения за утвърждаване демократичните 

методи на управление - прозрачност, добре информирани граждани, ефективни връзки с 

медиите, подобряване на вътрешни комуникации, успешни публични кампании, активно 

гражданско участие, комуникации по време на криза, разработване на комуникационна 

стратегия и др.; 

          • Изучаване и разпространяване на опита в масовите комуникации на водещи 

страни, национални и международни организации и общини. 

    С цел да бъде равностоен партньор на другите съсловни организации в местното 

самоуправление, АСКО има дългосрочна стратегия за развитие в която се посочват 

точните параметри и спектър на действие. Асоциацията се утвърждава като място, 

където се създават и укрепват високо квалифицирани кадри по връзки с обществеността 

в местното самоуправление, използва се потенциала на водещи професионалисти, 

натрупан опит от предишни мандати, като се оказва необходимата експертна помощ на 

общините и органите на местната власт за насърчаване на гражданското участие, 

осъществяване на прозрачност в управлението за подпомагане процеса на създаване на 

развито гражданско общество. 

    Членството в АСКО е доброволно и равнопоставено, колективно и 

индивидуално, като от своя страна се разделя на: 

        - Постоянно - физически и юридически лица, работещи в сферата на връзки с 

обществеността в органите на местното самоуправление. Те имат право на глас и всички 

членски права. 

          - Асоциирано - неправителствени организации и/или институции или 

физически лица, работещи в сферата на връзки с обществеността или местното 

самоуправление. Асоциираните членове имат само право на съвещателен глас и нямат 

право да участват при вземане на решения, засягащи делата на АСКО. 

     Годишният членски внос за общини е 200 лв. с встъпителна такса от 20 лв., 

който всяка година се заплаща в срок до 30 юни на текущата календарна година. 

      Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2 и чл. 21, ал. 1, т. 15 и 

т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 3 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 11, във връзка с чл.12.1, 

чл.13 и чл.16.2 от Устава на Асоциация на специалистите по комуникации в общините 

(АСКО), чл. 5, ал. 2, във връзка с чл. 5, ал. 1, т. 15 и т.23 от Правилника за организацията 

и дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му 

с общинската администрация, Общинския съвет – Кюстендил 

 

РЕШИ 
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1. Дава съгласие Община Кюстендил да участва като постоянен член в Асоциация 

на специалистите по комуникации в общините (АСКО), като дължимия годишен членски 

внос и встъпителната такса са за сметка на собствените приходи на Община Кюстендил 

в частта „Местни дейности на общинска администрация“, параграф 46-00 „За разходи за 

членски внос и участие в нетърговски организации и дейности“. 

2. Приема Устава на Асоциация на специалистите по комуникации в общините 

(АСКО). 

3. Определя за представители на Община Кюстендил в Асоциация на 

специалистите по комуникации в общините (АСКО), лицата заемащи длъжността Главен 

експерт „Връзки с обществеността“ и длъжността Старши експерт „Протокол“ в 

общинска администрация на Община Кюстендил. 

4. Дава съгласие Кмета на Община Кюстендил да извърши всички последващи 

действия произтичащи от настоящото решение. 

 

* * *  

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и пета точка от дневния ред, а именно: 
ДЗ № 61-00-99/17.04.2025 г относно: Отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост в с. Катрище, общ. Кюстендил. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване като по време на комисията господин 

Йовев отбележи, че има грешка в докладната записка - имота, който се отдава, частта от 

имота се намира в северната част, а не в южната на имота. Същата е поправена, така че 

може да преминем към гласуване. Господин Иван Андонов отново не гласува поради 

конфликт на интереси, същото е отбелязано и в двете постоянни комисии, в които той 

участва. Не виждам заявки за изказвания, така че моля да гласувате, в режим на гласуване 

сме.  

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 34 гласа, „против“ – 0 глас, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Миленков: За 

2. Асен Динчев: За 

3. Валентин Рашев: За 

4. Валери Йовев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Иванов: За 

15. Илиян Фусков: За 

16. Йордан Ангелков: За 
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17. Йордан Тодоров: За 

18. Камелия Гребенарова: За 

19. Кирил Станчев: За 

20. Константин Дингозов: За 

21. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

22. Любомир Терзийски: За 

23. Маргаритка Цекина: За 

24. Милен Георгиев: За 

25. Мира-Йоанна Атанасова: За 

26. Румен Гогов: За 

27. Румен Златковски: За 

28. Светослав Грозданов: За 

29. Силвия Янакиева: За 

30. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

31. Христо Христов: За 

32. Христо Цуцумански: За 

33. Цветомира Маринова: За 

34. Юрий Хранов: За 

С 34 гласа „за“, Общински съвет – Кюстендил прие: 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 527 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-99/17.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил са постъпили докладни записки с №92-00-324/02.04.2025г., №92-00-

324/03.04.2025г. и №92-00-324/04.04.2025г. от Иван Андонов - Председател на 

Сдружение „Местна инициативна група Невестино - Кюстендил-Трекляно – Бобошево – 

Кочериново - Рила“ със седалище и адрес на управление с. Невестино, ул. „Махала 

Синорска“ №22, относно: предоставяне на офис и зала за провеждане на срещи в 

сградата на Читалището в с. Катрище, общ. Кюстендил за нуждите на сдружението.  

Сдружението кандидатства с проектно предложение по процедура BG06AFSP001-

1.001- Изпълнение на операции, включително дейности за сътрудничество и тяхната 

подготовка, избрани в рамките на стратегията за местно развитие“ от Стратегическия 

план за развитие на земеделието и селските райони на Република България за периода 

2023-2027г. В съответствие с условията за кандидатстване, критериите за 

административно съответствие и допустимост и критериите за подбор на  стратегиите за 

ВОМР, сдружението има нужда от самостоятелен офис, достъпен за хора с увреждания 

и трудно подвижни лица, както и зала за провеждане на срещи. Като най-подходящо 

място за осигуряване на горецитираните помещения е посочена сградата на Читалището 

в с. Катрище, общ. Кюстендил.  

Община Кюстендил е собственик на застроен парцел I, кв.36, с площ 500 кв. м. 

ведно с изградената в него масивна сграда със застроена площ 291кв. съгласно АПОС № 

388/08.12.1999г. С Решение № 970/03.02.2015г. на ОбС - Кюстендил сградата е 

предоставена за безвъзмездно управление на Народно читалище „Светлина-1956“ с. 

Катрище, общ. Кюстендил до прекратяване на читалищната дейност, за което има 

сключен Договор № Д-00-146/16.03.2015г. За заявеното ползване на помещение в 

сградата на Читалището от страна на сдружението са уведомени Председателя и 
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Секретаря на НЧ “Светлина 1956“ с. Катрище, общ. Кюстендил, както и е извършен 

оглед на място, за избор на най-подходящо за целта помещение. С вх. №76-00-

105/16.04.2025г. Председателят на Читалище „Светлина 1956“ с. Катрище, г-жа Надка 

Найденова е депозирала в Община Кюстендил уведомление, относно помещението 

находящо се от северната страна на сутеренния етаж на сградата, като изразява 

становище, че същото не се ползва за читалищна дейност, свободно е и може да 

удовлетвори заявеното ползване от страна на Сдружение „Местна инициативна група 

Невестино - Кюстендил-Трекляно – Бобошево – Кочериново - Рила“, за което същата е 

изразила съгласие за предоставяне на помещението на посоченото Сдружение.  

Съгласно разпоредбата на чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост за 

отдаването под наем на свободни имоти или части от имоти публична общинска 

собственост, е необходимо вземането на решение от Общински съвет – Кюстендил. 

С оглед спазване на крайния срок за кандидатстване, а именно 26.05.2025г. от 

страна на сдружението с проектно предложение по процедура BG06AFSP001-1.001001- 

Изпълнение на операции, включително дейности по сътрудничество и тяхната 

подготовка, избрани в рамките на стратегията за местно развитие“ от Стратегическия 

план за развитие на земеделието и селските райони на Република България за периода 

2023-2027г. и спазване на законоустановените срокове за провеждане на процедурата по 

отдаване под наем на помещението за удовлетворяване на заявеното искане е 

необходимо допускане на предварително изпълнение, съгласно чл.60, ал. 1 от АПК на 

предложения проект за решение на настоящата докладна записка, като по този начин ще 

бъдат защитени особено важни обществени интереси, както на община Кюстендил, така 

и на Сдружение „Местна инициативна група Невестино - Кюстендил-Трекляно – 

Бобошево – Кочериново - Рила“. Евентуалното обжалване на решението, може да доведе 

до закъснение на акта, което ще възпрепятства кандидатстването на Сдружението по 

проектното предложение.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.27, ал.4 и ал.5, чл. 52, 

ал.5, т.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9 и 

ал.10, чл. 14, ал.7, във връзка с чл.14, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.15, 

ал.3, ал.4 и ал.5, чл.19, ал.1 и ал.2, от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, чл.60, ал. 1 от АПК и с чл.5, ал.1, т. 8 и чл. 104, 

ал.6, т. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Кюстендил, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет 

– Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

1. Изменя Решение № 970/03.02.2015г. на ОбС – Кюстендил, относно: 

предоставената  сграда за безвъзмездно управление на Народно читалище „Светлина-

1956“ с. Катрище, общ. Кюстендил, като от същата се изключва помещението от 90 кв. 

м. ., находящо се на сутеренния етаж от северната страна на сграда Читалище, изградена 

в застроен парцел I, кв.36, – публична общинска собственост, съгласно АПОС 

388/08.12.1999г. 

2. Дава съгласие за предоставяне под наем на помещение от 90 кв. м., находящо 

се на сутеренния етаж от северната страна на сграда Читалище, изградена в застроен 

парцел I, кв.36, – публична общинска собственост, съгласно АПОС 388/08.12.1999г. за 

офис и зала за срещи за осъществяване на дейността на Сдружение „Местна 
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инициативна група Невестино - Кюстендил-Трекляно – Бобошево – Кочериново - Рила“ 

за срок от 10 /десет/ години, чрез проведжане на търг с тайно наддаване, съгласно 

изискванията на Глава VIII от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество при начална тръжна цена 150,00 лв. на месец без 

ДДС. 

3. Определя 30% от постъплението от месечния наем за помещението описано в 

т.2 да се използват за изпълнение на дейности от местно значение в с. Катрище, общ. 

Кюстендил. 

4. Актуализира Годишната програма за управление и разпореждане с общинска 

собственост за 2025г., с обекта, подробно описан в т.2 от настоящото решение.  

5. Всички разходи, свързани с текущата поддръжка на помещението и 

експлоатационните разходи са за сметка на Наемателя. 

6. Възлага на Кмета на Община Кюстендил осъществяването на всички дейности, 

необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на процедурата., както и 

анексиране на Договор № Д-00-146/16.03.2015г. съгласно т.1 от настоящото Решение. 

7. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение по реда на чл.60, 

ал. 1 от АПК. 

* * *  

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и шеста точка от дневния ред, а именно: 
ДЗ № 61-00-101/22.04.2025 г относно: Одобряване на проект за частично изменение на 

Общия устройствен план на Община Кюстендил (ЧИОУПОК), в обхвата на поземлен 

имот (ПИ) с идентификатор 35835.11.63, местност „Над Стоимен“ по кадастрална карта 

и кадастрални регистри (КККР) на землището на с. Каменичка Скакавица, общ. 

Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-1229/13.06.2018 г. на изпълнителния 

директор на АГКК. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Давам думата на господин Йордан 

Тодоров за изказване. Заповядайте, господин Тодоров. 

 
Йордан Тодоров: Уважавай, господин председател, господин Натанасов, колеги, гости, 

журналисти, граждани, активно общество на град Кютендил. Става въпрос за една от 

спорните докладни, които разисквахме по-рано. Това е именно изграждането на 11205 

квадратни метра за фотоволтаична централа в землището на село Каменичка-Скакавица. 

Като намисля, че началото, даже преди сесията, взехме единодушно решение, с което да 

не толерираме изграждането на фотоволтаици и ветропаркове върху земеделски земи, 

като ще помоля единодушно да го гласуваме „против“. И докато идвам, системата ме 

изхвърли, виждам, че и други колеги имат проблеми с системата.Затова ви предлагам да 

е по-ясно всички с дигане на ръка, както бяхме от началото. Да, да. 

 

Димитър Велинов: Добре.Чакай, госпожа Маринова. Заповядайте, госпожа Маринова. 

И вас ще помоля в „кратце“, защото ни гони време.Заповядайте изказване.  

 

Цветомира Маринова: Аз искам да благодаря за днешната гражданска позиция спрямо 

изграждането на такива съоръжения. Аз винаги съм се изказвала, както на сесии, така и 

в комисии и не съм променила позицията си, няма да я променя. За мен земята е много 
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ценен ресурс и благодаря Ви след... имам със сигурност и аз част от този принос да се 

вземе такова решение. Така че много се радвам, че най-накрая след година и нещо вече 

стигнахме до това единодушно, да не разрешаваме поставянето на солари върху 

земеделска земя. Благодаря на хората, които беяха днес и подкрепиха.Благодаря и на Вас.  

 

Димитър Велинов: Благодаря Ви. Не виждам други заявки. Разбирам, че има много 

проблеми явно вече с таблетите. По предложение и на адвокат Тодоров. Моля...  

 

/инженер Атанасов-кмет на община Кюстендил иска думата/  

 

Димитър Велинов: Да, прощавайте. Давам думата и на инж. Огнян Атанасов за 

изказване. 

 

Огнян Атанасов: Уважаеми колеги, само искам да Ви обърна внимание, че местните 

хора са против изгражаването на подобно съоръжение там. Това е информацията, която 

подадоха заедно с „Отчето“, което е от храма. Моля да го вземете пред вид, когато 

гласуват. И мисля, че на началото на сесията се разбрахме. 

 

/изказване от залата: има приложено становище/ 

 

Огнян Атанасов: Кое? Не знам.  

 

Димитър Велинов: Приложеното становище е на кмета на селото, както и на няколко... 

няколко граждани. Няколко жители там, така че...  

 

Огнян Атанасов: Бях посетен на място от живущи в района, които категорично се 

обявиха, плюс „Отецът“, който отговара за църквата, че също е против. Потвърди и той. 

Като... при това положение, както и на предишната сесия, миналия път отхвърлихте 

единодушно, мисля, докладната, така че предполагам, че е същото. Както желаете, Да. 

 

Димитър Велинов: Всеки да гласува както желае. Щом се против хората. Благодаря ви 

инженерата на софта. Гласуваме на ръка, като ви помоля същата процедура. Моля 

колегите, седящи най-вляво взалата, от към изхода да бъдат квестори и да пребройте по 

редове. 

Така, подлагам на гласуване проекта за решение на ръка: 

Гласували „за“:  

Първи ред, кой е „за“? Първи ред 0 гласа „за“ 

 Втори ред, кой е „за“? Втори ред 0 гласа ‚за“. 

Трети ред, кой е „за“? Трети ред 0 гласа „за“ 

Четвърти ред, кой е „за“? Четвърти ред 0 „за“ 

Пети ред, кой е „за“? Пети ред 0 гласа „за“. 

Общо  0 гласа са „за“. 

 

Гласували „против“: 

Първи ред, кой е „против“? Първи ред 8 гласа „против“ 

Втори ред, кой е „против“? Втори ред  8 гласа ‚ против“. 

Трети ред, кой е „против“? Трети ред 7 глас „против“ 

Четвърти ред, кой е „против“? Четвърти ред 8 „против“ 

Пети ред, кой е „против“? Пети ред 5 гласа „против“. 
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Общо 36 гласа „против“ 

 

Гласували „въздържал се“: 

Първи ред, кой е „въздържал се“? Първи ред „въздържал се“ 0 гласа.  

Втори ред, кой е „въздържал се“? Втори ред  „въздържал се“ 0 гласа.  

Трети ред, кой е „въздържали се“? Трети ред „въздържал се“ 0 гласа.  

Четвърти ред, ред кой е „въздържали се“? Четвърти ред „въздържал се“ 0 гласа.  

Пети ред, кой е „въздържали се“? Пет ред „въздържали се“– 0 гласа. 

Общо 0 гласа „въздържал се“.  

 

 

Общо гласували на ръка: 36 общински съветника гласували  от 36 присъствали. 

 

Резултати от гласуването: „за“ – 0 гласа, „против“ – 36 глас, „въздържали се“ 

– 0 гласа 

 

С 36 гласа „против“ Общински съвет – Кюстендил прие 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 528 
 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-101/22.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №26-00-173/30.01.2025 г. от „Евродизайн 1“ 

ЕООД, ЕИК 206694149, със седалище и адрес на управление: гр. София, п. к. 1700, р-н 

Витоша-Лозенец, ул. „Асен Разцветников“ № 28а, ет. 4, ап. 17, с управител Владимир 

Христов Симеонов, за приемане и одобряване на проект за ЧИОУПОК и проект за 

подробен устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ), в обхвата на ПИ 

35835.11.63, местност „Над Стоимен“ по КККР, на землището на с. Каменичка 

Скакавица, за промяна предназначението на територията на имота от земеделска в 

урбанизирана с цел изграждане на фотоволтаична електроцентрала, с мощност до 1300 

kW и молба от възложителя за повторно разглеждане с вх. № 26-00-173/16.04.2025 год..  

С Решение №1245/18.09.2023 г., от Протокол №50, Общински съвет - Кюстендил 

разрешава изработването на проект за Частично изменение на Общия устройствен план 

за територията на община Кюстендил, одобрен с Решение №291/29.09.2016 г. от 

Протокол №50 на Общински съвет - Кюстендил и проект за ПУП-ПЗ в обхвата на ПИ 

35835.11.63, местност „Над Стоимен“ по КККР, на землището на с. Каменичка 

Скакавица, общ. Кюстендил и одобрява задание за проектиране, като двата плана да се 

изменят едновременно при условията и по реда за съответния план, предвидени в закона. 

Съгласно приетия с Решение № 291/29.09.2016 г. на Общински съвет – Кюстендил, 

Общ устройствен план на община Кюстендил (ОУПОК), разглеждания поземлен имот 

ПИ 35835.11.63, местност „Над Стоимен“ по КККР на землището на с. Каменичка 

Скакавица, попада в територии с общо предназначение земеделски земи-ливада и не 

предвижда допустима смяна на предназначението, т. е. инвестиционното намерение не е 

в съответствие с предвижданията на ОУПОК. Това налага изготвянето на проект за 

частично изменение на ОУПОК в обхвата на ПИ 35835.11.63 местност „Над Стоимен“ 

по КККР, на землището на с. Каменичка Скакавица, съгласно чл. 134, ал. 3 от Закона за 
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устройство на територията (ЗУТ), когато изменението на подробния устройствен план 

налага и изменение на действащ общ устройствен план, първо се изменя общият 

устройствен план. Органът по чл. 124, който разрешава изработването на проекта за 

изменение на общия устройствен план, може да допусне двата плана да се изменят 

едновременно при условията и по реда за съответния план, предвидени в закона, като 

изменението на подробния устройствен план се одобрява след одобряване изменението 

на общия устройствен план. 

С проекта за частично изменение на ОУПОК се предвижда промяна на 

предвиждането за територията на ПИ 35835.11.63, местност „Над Стоимен“ по КККР, на 

землището на с. Каменичка Скакавица, като същата да се промени от земеделска 

територия в  териториално-устройствена зона от разновидност Предимно 

производствена устройствена зона, означена като (Пп), като параметрите на застрояване 

са съобразени с изискванията на чл. 25 от Наредба № 7/22.12.2003 г. за правила и 

нормативи за устройство на отделните видове територии и устройствени зони 

(ПНУОВТУЗ), със следните устройствени показатели и характеристики: 

• начин на застрояване – свободно (е); 

• максимална височина – до 10 м; 

• плътност на застрояване – от 40% до 80%; 

• озеленена площ – от 20% до 40%, като една трета от нея трябва да бъде осигурена 

за озеленяване с дървесна растителност; 

• интензивност за застрояване (Кинт) – от 1,0 до 2,5. 

Спазени са изискванията на чл. 127, ал. 1 от ЗУТ, като проекта за ЧИОУПОК е 

публикуван на интернет страницата на Община Кюстендил, проведено е обществено 

обсъждане на 10.11.2023 г., в кметството на с. Раненци на проекта за ЧИОУПОК, преди 

внасянето му в Общинския експертен съвет по устройство на територията (ОЕСУТ), 

който е приложен към настоящата докладна.  

Проектната документация за ЧИОУПОК е разгледана и приета от ОЕСУТ с 

Решение № II-3, Протокол №3/04.02.2025 г. 

Във връзка с това е необходимо Общински съвет - Кюстендил да вземе решение, с 

което да одобри проекта за Частично изменение на Общия устройствен план на Община 

Кюстендил в горе посочения обхват. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за  

организацията и дейността на Общински - съвет Кюстендил, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, чл. 127, ал. 6 от ЗУТ, във връзка с 

чл. 136, ал. 1 и чл. 134, ал. 3 от ЗУТ, Решение №II-3 от Протокол №3/04.02.2025 г. на 

ОЕСУТ, Общински съвет - Кюстендил, след отчитане на резултатите от проведеното 

явно гласуване на проекта за решение: 

Общ брой общински съветници – 37 

Присъствали – 36 

Гласували – 36 

За – 0 

Против – 36 

Въздържали се – 0 

 

Проекта за решение не получи необходимото мнозинство – повече от половината 

от присъстващите общински съветници, съгласно разпоредбата на чл. 27, ал.3 от 
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ЗМСМА. Решенията са приети с мнозинство повече от половината присъстващи 

съветници, когато броят на гласувалите „за“ общински съветници е по-голям от 

останалата част от присъстващите на заседанието съветници, предвид което Общински 

съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

Не приема проект за решение 

 

Одобрява проекта за частично изменение на Общия устройствен план на Община 

Кюстендил (ЧИОУПОК) в обхвата на ПИ с идентификатор 35835.11.63, местност „Над 

Стоимен“ по КККР на землището на с. Каменичка Скакавица, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед №РД-18-1229/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК, 

за установяване на устройствени параметри за Предимно-производствена устройствена 

зона, означена като (Пп), съобразени с изискванията на чл. 25 от Наредба № 7/22.12.2003 

г. за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии и устройствени 

зони (ПНУОВТУЗ), със следните устройствени показатели и характеристики: 

• начин на застрояване – свободно (е); 

• максимална височина – до 10 м; 

• плътност на застрояване – от 40% до 80%; 

• озеленена площ – от 20% до 40%, като една трета от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност; 

• интензивност за застрояване (Кинт) – от 1,0 до 2,5.  

Решението да се съобщи по реда на чл. 129, ал. 1 от ЗУТ на заинтересованите 

лица.  

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и седма точка от дневния ред, а именно: 
ДЗ № 61-00-104/22.04.2025 г относно: Допълнение на т. 3 от Решение № 494 по Протокол 

№ 21 от проведеното на 27.03.2025г. заседание на Общински съвет Кюстендил, относно 

предоставяне на средства в размер на 9000 лв. (девет хиляди лева) на Сдружение 

Международен пленер "Свети Лука" за обезпечаване на 25-ят Международен 

художествен пленер "Свети Лука" в град Кюстендил. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

Димитър Велинов: Давам думата за изказвания. Невиждам заявки за изказвания. Тук, 

уважаеми колеги, имаме пропуск, в мое лице е пропускът, че не сме предложили трима 

членове на Комисията от Общински съвет. Моето предложение, като се надявам всички 

да го приемате, предупредих ви във всички комисии, че ще го направя, това да бъдат 

госпожа Мира-Йоанна Атанасова, господин Евгений Серафимов и господин Иван 

Иванов, както предходната година, те да вземат участие в избора на картините за 

Общината и в Комисията. Вписват предложението, ако нямате нищо против, да останат 

те, да го изгласуваме така. Да. Готови ли сте? Супер. Уважаеми колеги, моля да гласувате 

моето предложение, като със задоволство ви казвам, че на предходната сесия, в 

докладната беше вписано, че Общината, а именно Комисията, в която нашите колеги ще 

вземат участие, ще избира Първа по право - картините, които ще се направят. Моля да 

гласувате моето предложение. 
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Гласуване на Предложението на Димнитър Велинов: госпожа Мира-Йоанна 

Атанасова, господин Евгений Серафимов и господин Иван Иванов, да които да 

вземат участие във временната комисия, която първа по право измежду 

спомоществователите да избере картини, които ще останат за Община Кюстендил. 

 

Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа, 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие  предложениетона 

Димитър Велинов. 

Димитър Велинов: Преминаваме към гласуване на цялата точка. Моля да 

гласувате.Цялата ДЗ, целия проект на Решение с включени избраните с приетото 

Предложение колеги. 

Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

1 гласа, 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 529 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-104/22.04.2025 г., с която докладва, че с Докладна записка 

№ 61-00-79/19.03.2025 г. съм внесъл предложение за вземане на решение от Общински 

съвет – Кюстендил за предоставяне на средства в размер на 9 000 лв. (девет хиляди лева) 

на Сдружение Международен пленер „Свети Лука“ за обезпечаване на 25-ят 

Международен художествен пленер „Свети Лука“ в град Кюстендил. В мотивите на 

докладната записка съм предложил и тази година да бъде създадена временна комисия, 

която да избере картините, които ще придобие Община Кюстендил, състояща се от 

шестима представители на Общински съвет – Кюстендил и общинска администрация, 

като представители от Община Кюстендил да бъдат: 

-Валентин Господинов – директор на ХГ „Владимир Димитров Майстора“; 

- Емануела Дюлгерска–Миланова – началник отдел „Култура и духовно развитие“ 

в Община Кюстендил; 

- Людмила Кашкина - Главен счетоводител на Община Кюстендил, без право на 

глас. 

В докладната записка е посочено още, че на основание чл.21, ал.1, т.1 от ЗМСМА, 

Общинският съвет създава постоянни и временни комисии и избира техните членове.  

В изпълнение на Вашите правомощия и на основание чл. 21, ал.2 , във връзка с чл. 

21, ал.1, т.1, т.6 и т.23, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 5, ал.1, т.1, т.6 и 

т.23, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Кюстендил, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, с т.3 от Решение 

№494 по Протокол №21 от проведеното на 27.03.2025 г. заседание, Общински съвет – 

Кюстендил създава временна комисия, която първа по право измежду 

спомоществователите да избере картини, които ще останат за Община Кюстендил. 
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Комисията е в състав от шестима представители на Общински съвет – Кюстендил и 

общинска администрация, в състав: 

• ………………………………………… – общински съветник 

• …………………………………………. – общински съветник 

• …………………………………………. – общински съветник 

• Валентин Господинов – директор на ХГ „Владимир Димитров Майстора“ 

• Емануела Дюлгерска–Миланова – началник отдел „Култура и духовно развитие“ 

в Община Кюстендил 

• Людмила Кашкина - Главен счетоводител на Община Кюстендил, без право на 

глас.  

Видно от така приетото решение, по отношение на т.3 от същото е, че Общински 

съвет – Кюстендил не е определил представители от общинския съвет, които да вземат 

участие в комисията. 

С оглед изложеното е необходимо допълване на диспозитива на Решение 

№494/27.03.2025 г. по отношение на т.3 от същото, като на основание чл.21, ал.1, т.1 от 

ЗМСМА, Общински съвет – Кюстендил следва да определи трима представители от 

общинския съвет, които да вземат участие в комисията. 

  Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, 

във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, във връзка с чл. 5, ал. 1, т.1, т. 23 и ал.2 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общинският съвет - 

Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

1. Допълва Решение №494 по Протокол №21 от проведеното на 27.03.2025 г. 

заседание на Общински съвет - Кюстендил по отношение на т.3 от същото, като определя 

следните общински съветници, които да вземат участие във временната комисия, която 

първа по право измежду спомоществователите да избере картини, които ще останат за 

Община Кюстендил: 

• Иван Иванов – общински съветник 

• Мира-Йоанна Атанасова – общински съветник 

• Евгени Серафимов – общински съветник 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и осма точка от дневния ред, а именно:. 
ДЗ № 61-00-98/17.04.2025 г., относно: Отдаване под наем на части от имоти - публична 

общинска собственост за поставяне на преместваеми търговски обекти по чл. 56 от ЗУТ 

и помещение павилионен тип 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 36 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 
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1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 

12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: За 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: За 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: За 

36. Юрий Хранов: За 

С 36 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 530 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ № 61-00-98/17.04.2025 г., с която докладва, че с Решение 

№441/30.01.2025г.  прието на заседание на Общински съвет - Кюстендил проведено на 

30.01.2025г. е приета Годишна програма за управление и разпореждане с общинска 

собственост за 2025г.,  като обектите описани в Приложение №3, са преместваеми по 

смисъла на чл.56 от ЗУТ, и са одобрени схеми за поставяне от Главния архитект на 

Община Кюстендил върху терени общинска собственост, както и нежилищни 
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помещения общинска собственост. В Община Кюстендил са депозирани инвестиционни 

намерения за наемане на общински терени за поставяне на преместваеми обекти -  

 

ПРЕМЕСТВАЕ М 
ОБЕКТ 

РАЗМЕР 

ОБЕКТА 

ПРЕДН 
АЗНАЧЕ 

НИЕ 

ЦЕНА 
ЈВ.НА 
кв. м. 
БЕЗ 
ддс 

НАЧАЛИ 

ТРЪЖНА 
ЦЕНА НА 
ОБЕКТА 

.ТТ. БЕЗ ДДС 

СРОК ЗА 
ОТАВАНЕ 

под 
НАЕМ 

СТЪПКА 
ЗА 

НАДДАВА 

1. 

Терен за 
поставяне на 
преместваем 
обект и навес над 
маси за 
консумация — 
находящ се в ПИ 
41112.503.2239 по 
на гр. Кюстендил, 
съгласно Схема 
№2О/26.О6.2О17г. 

 

м 
61,32 кв.м 
— 

павилион 
и навес с 
размери 

 
22,88 кв.м. 

Павилио 
н за кафе 
и закуски 

7,40 453,80 

5 45 

2. 

Терен за 
поставяне на 
преместваем 
обект, находящ се 
в гр. Кюстендил, 
УПИ П-автогара, 
кв.86б, ул. 
„Александър 
Димитров“ на 
перона на 
Автогара - 
Кюстендил 

 
или 

0,73кв.м 

Автомат 
за 

напитки, 
йакетира 
ни 
закуски и 
захарни 
изделия 

50,00 36,50 

5 3,60 

З. 

Терен за 
поставяне на 
преместваем 
обект, находящ се 

 
КККР на гр. 
Кюстендил, УПИ 

— „Комштексно 
жилищно 
строителство и 
поликлиника”, кв. 
129, жас. 
„Запад”бл. 106 

 
или 

0,56кв.м 

Автомат 
за 

напитки, 
пакешра 

закуски и 
захарни 
изделия 

50,00 28,00 

5 2,80 
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павилион за кафене, автомат за напитки, пакетирани закуски и захарни изделия, за 

които са одобрени от Главния архитект на Община Кюстендил схема за поставяне с 

№20/26.06.2017г., схема №35/31.03.2025г. и схема № 38/03.04.2025г., съгласно чл.10, 

ал.1 от Наредбата за реда и условията за поставяне на преместваеми обекти, рекламни, 

информационни и монументално-декоративни елементи на градското обзавеждане и за 

рекламната дейност на територията на община Кюстендил /Наредбата по чл. 56 от ЗУТ/.  

Съгласно разпоредбата чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост - свободни 

имоти или части от тях - публична общинска собственост, могат да се отдават под наем 

за срок до 10 години при условията и по реда на ал.2 след решение на общинския съвет. 

В изпълнение на разпоредбата на чл.19. (1), изречение трето от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, а именно: 

„Отдаването под наем на имоти или части от имоти - публична общинска собственост за 

поставяне на обекти по смисъла на чл.56 от ЗУТ се извършва с решение на Общинския 

съвет по реда на изречение първо.“ 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2, чл.27, ал.4 и ал.5 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9 и ал.10, чл. 

14, ал.7, във връзка с чл.14, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.3, ал.4 и 

ал.5, чл.19, ал.1 изречение трето и ал.2, от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество, и с чл.5, ал.1, т. 8 и ал.2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет - Кюстендил 

 

РЕШИ 

1. Дава съгласие за предоставяне под наем на части от имоти – публична общинска 

собственост, съгласно одобрените от Главния архитект на Община Кюстендил Схеми за 

поставяне, за поставяне на преместваеми търговски обекти по смисъла на чл.56 от ЗУТ 

и помещение павилионен тип, при начална тръжна цена лв./кв.м./без ДДС/, 

предназначение на търговските обекти стъпка за наддаване и срок за отдаване под наем 

подробно описани в Таблица №1, неразделна част от настоящото решение, чрез 

провеждане на търг с явно наддаване, съгласно изискванията на Глава VIII от Наредбата 

за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

Таблица №1 

          

2. Актуализира Приложение №3 към Годишната програма за управление и 

разпореждане с общинска собственост за 2025г., с обектите, подробно описани в тл.1 от 

настоящето решение. 

3. Възлага на Кмета на Община Кюстендил осъществяването на всички дейности, 

необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на процедурата. 

 

* * * 

4. Помещение 
павилионен тип 
с идентификатор 
41112.503.2239. 
8, находящо се в 
гр. Кюстендил, 

л.”Пиянец” 

74,00 

магазин 
за 
храните 
лни 
стоки, 

8,10 599,40 5 59,00 
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Димитър Велинов: Преминаваме към двадесет и девета точка от дневния ред, а 

именно:. ДЗ № 61-00-94/16.04.2025 г., относно: Промяна в списъка на видовете 

общински жилища във връзка с чл. 3, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за 

установяване на жилищни нужди, настаняване под наем и продажба на общински 

жилища /НУРУЖНННПОЖ/, приета с Решение №768/31.07.2014 г., изм. с Решение 

№988/28.02.2019 г. на ОбС - гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №741/26.05.2022 г. на 

ОбС – гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №226/27.06.2024 г. на ОбС – гр. Кюстендил, 

изм. и доп. с Решение №435/30.01.2025 г. на ОбС – гр. Кюстендил. 
 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Йордан Тодоров: За 

19. Камелия Гребенарова: За 

20. Кирил Станчев: За 

21. Константин Дингозов: За 

22. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

23. Любомир Терзийски: За 

24. Маргаритка Цекина: За 

25. Милен Георгиев: За 

26. Мира-Йоанна Атанасова: За 

27. Румен Гогов: За 

28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Христов: За 

33. Христо Цуцумански: За 
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34. Цветомира Маринова: За 

35. Юрий Хранов: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 531 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-94/16.04.2025 г., с която докладва, че със Заповед №РД-

00-73/12.01.2024 г., изм. със Заповед №РД-00-1446/25.07.2024 г. на Кмета на Община 

Кюстендил е назначена Комисия, която да разгледа подадените заявления за настаняване 

в резервни общински жилища и приложените документи за здравословното и социално 

положение на гражданите и техните семейства, както и да направи проверка на място на 

обитаваните от тях жилища. В изпълнение на заповедта Комисията е разгледала 

Заявление с вх. №94-00-1101/19.02.2025 г. по описа на Община Кюстендил за 

настаняване в резервно общинско жилище на Иван Василев Сеферски.  

 На 19.03.2025 г. горецитираната Комисия е разгледала приложените документи 

на Иван Сеферски, като е установила, че към настоящия момент той живее в мазе, а при 

по-топли дни спи в личния си автомобил. Същия не притежава собствено жилище видно 

от Удостоверение с изх. №УД001528/19.03.2025 г., издадено от Дирекция „Местни 

приходи“ към Община Кюстендил.  

 Г-н Сеферски е с 71% трайно намалена работоспособност с водеща диагноза 

„Неинсулинозависим захарен диабет, с други уточнени усложнения“, видно от 

Експертно решение №90515 от зас.№49 от 10.03.2023 г. Същия представя и два броя 

Епикризи от МБАЛ „Д-р Н. Василиев“ АД гр. Кюстендил с окончателна диагноза: 

„Други видове стенокардия“.  

 Г-н Сеферски е безработен. Получава пенсия по болест, като средномесечният му 

доход е в размер на 405,97 лв. /четиристотин и пет лева и деветдесет и седем ст./, видно 

от Удостоверение с изх.  №3042-09-184/10.03.2025 г. на Териториално поделение на НОИ 

– гр. Кюстендил. С дохода, който получава лицето няма възможност да заплаща наем на 

свободно договаряне, да купува животоподдържащи лекарства, както и да покрива 

ежедневните си разходи.    

Във връзка с гореизложеното, Комисията е счела, че при Иван Сеферски са налице 

остри здравословни и социални проблеми, поради което предлага на основание чл. 45, 

ал. 1, т. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 25, ал. 3 от Наредбата за условията 

и реда за установяване на жилищни нужди, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища да бъде настанен в резервно общинско жилище за срок от 2 /две/ 

години. 

С Протокол №2/02.04.2025 г. Комисия, назначена със Заповед №РД-00-

76/12.01.2024 г., изм. със Заповед №РД-00-1443/25.07.2024 г. на Кмета на Община 

Кюстендил е взела решение Иван Сеферски да бъде настанен в общинско жилище, 

находящо се в гр. Кюстендил, ул. „Цар Освободител“ №261, ет.6, ап.60 за срок от две 

години, след като същото бъде извадено от списъка „Жилища за отдаване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди“ и бъде включено в списъка „Резервни 

жилища“.  

С оглед гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 

и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 42, ал. 2, във връзка с чл. 45, ал. 1, т. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 3, ал. 

2, чл. 25, ал. 3 от НУРУЖНННПОЖ и Протокол №2/02.04.2025 г. на Комисия, назначена 
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със Заповед №РД-00-76/12.01.2024 г., изм. със Заповед №РД-00-1443/25.07.2024 г. на 

Кмета на Община Кюстендил, чл. 5, ал. 2, във връзка с чл. 5, ал. 1, т. 8 от ПОДОбС, 

Общинския съвет – Кюстендил  

   

РЕШИ 

 

Изважда от списъка „Жилища за отдаване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди ” жилище, находящо се в гр. Кюстендил, ул. „Цар Освободител“ №261, 

ет.6, ап.60 и го включва в списъка „Резервни жилища”. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесета точка от дневния ред, а именно:. ДЗ № 

61-00-95/16.04.2025 г., относно: Промяна в списъка на видовете общински жилища във 

връзка с чл. 3, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за установяване на жилищни нужди, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища /НУРУЖНННПОЖ/, приета с 

Решение №768/31.07.2014 г., изм. с Решение №988/28.02.2019 г. на ОбС - гр. Кюстендил, 

изм. и доп. с Решение №741/26.05.2022 г. на ОбС – гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение 

№226/27.06.2024 г. на ОбС – гр. Кюстендил, изм. и доп. с Решение №435/30.01.2025 г. на 

ОбС – гр. Кюстендил. 
 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Йордан Тодоров: За 

19. Камелия Гребенарова: За 

20. Кирил Станчев: За 

21. Константин Дингозов: За 

22. Лилия Чингарска - Димитрова: За 



146 

 

23. Любомир Терзийски: За 

24. Маргаритка Цекина: За 

25. Милен Георгиев: За 

26. Мира-Йоанна Атанасова: За 

27. Румен Гогов: За 

28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Христов: За 

33. Христо Цуцумански: За 

34. Цветомира Маринова: За 

35. Юрий Хранов: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 532 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-95/16.04.2025 г., с която докладва, че Комисия, назначена 

със Заповед №РД-00-76/12.01.2024 г., изм. със Заповед №РД-00-1443/25.07.2024 г. на 

Кмета на Община Кюстендил, с Протокол №2/02.04.2025 г. е разгледала Картотеката на 

граждани за настаняване под наем в общински жилища за 2025 г. и е взела следните 

решения:   

1. Надка Иванова Младенова да бъде настанена в общинско жилище, находящо се 

в гр. Кюстендил, ул. „Филип Тотю“ №1, ет.2 след като същото бъде извадено от списъка 

„Резервни жилища“ и бъде включено в списъка „Жилища за отдаване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди“, поради идването на реда ѝ в Картотеката на 

граждани за настаняване под наем в общински жилища за 2025 г. Същата е под №3 в 

частта на тричленните семейства.  

Надка Иванова Младенова и семейството ѝ са настанени в горепосоченото 

общинско жилище, което е включено в списъка „Резервни жилища“ с Решение 

№882/27.10.2022 г. на ОбС – гр. Кюстендил със Заповед за настаняване №РД-00-

2395/06.12.2024 г. на Кмета на Община Кюстендил, поради остри социални проблеми и 

има сключен Договор №Д-00-1102/23.12.2024 г. за отдаване под наем на общински 

жилищен имот за срок от две години. 

2. Райна Николова Симеонова да бъде настанена в общинско жилище, находящо се 

в гр. Кюстендил, ул. „Цар Освободител“ №261, ет.1, ап.1 след като същото бъде извадено 

от списъка „Резервни жилища“ и бъде включено в списъка „Жилища за отдаване под 

наем на граждани с установени жилищни нужди“, поради идването на реда ѝ в 

Картотеката на граждани за настаняване под наем в общински жилища за 2025 г. Същата 

е под №4 в частта на тричленните семейства.  

Райна Николова Симеонова и семейството ѝ са настанени в горепосоченото 

общинско жилище, което е включено в списъка „Резервни жилища“ с Решение 

№80/30.01.2020 г. на ОбС – гр. Кюстендил със Заповед за настаняване №РД-00-

435/07.03.2024 г. на Кмета на Община Кюстендил, поради остри здравословни и 

социални проблеми и има сключен Договор №Д-00-273/15.03.2024 г. за отдаване под 

наем на общински жилищен имот за срок от две години. 
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 3. София Любомирова Добринкова да бъде настанена в общинско жилище, 

находящо се в гр. Кюстендил, ж.к. „Запад“ бл.93А, вх.А, ет.5, ап.14 след като същото 

бъде извадено от списъка „Резервни жилища“ и бъде включено в списъка „Жилища за 

отдаване под наем на граждани с установени жилищни нужди“, поради идването на реда 

ѝ в Картотеката на граждани за настаняване под наем в общински жилища за 2025 г. 

Същата е под №5 в частта на тричленните семейства.  

София Любомирова Добринкова и семейството ѝ са настанени в горепосоченото 

общинско жилище, което е включено в списъка „Резервни жилища“ с Решение 

№400/26.01.2017 г. на ОбС – гр. Кюстендил със Заповед за настаняване №РД-00-

637/09.05.2023 г. на Кмета на Община Кюстендил, поради остри социални проблеми и 

има сключен Договор №Д-00-246/11.05.2023 г. за отдаване под наем на общински 

жилищен имот за срок от две години. 

4. Галя Дамянова Христова да бъде настанена в общинско жилище, находящо се 

в гр. Кюстендил, ж.к. „Запад“ бл.49, вх.Б, ет.5, ап.26 след като същото бъде извадено от 

списъка „Резервни жилища“ и бъде включено в списъка „Жилища за отдаване под наем 

на граждани с установени жилищни нужди“, поради идването на реда ѝ в Картотеката на 

граждани за настаняване под наем в общински жилища за 2025 г. Същата е под №6 в 

частта на тричленните семейства.  

Галя Дамянова Христова и семейството ѝ са настанени в горепосоченото общинско 

жилище, което е включено в списъка „Резервни жилища“ с Решение №982/31.01.2019 г. 

на ОбС – гр. Кюстендил със Заповед за настаняване №РД-00-640/09.05.2023 г. на Кмета 

на Община Кюстендил, поради остри социални проблеми и има сключен Договор №Д-

00-245/11.05.2023 г. за отдаване под наем на общински жилищен имот за срок от две 

години. 

5. Силвия Кирилова Иванова да бъде настанена в общинско жилище, находящо се 

в гр. Кюстендил, ж.к. „Запад“ бл.99, вх.Б, ет.8, ап.45 след като същото бъде извадено от 

списъка „Резервни жилища“ и бъде включено в списъка „Жилища за отдаване под наем 

на граждани с установени жилищни нужди“, поради идването на реда ѝ в Картотеката на 

граждани за настаняване под наем в общински жилища за 2025 г. Същата е под №7 в 

частта на тричленните семейства.  

Силвия Кирилова Иванова и семейството ѝ са настанени в горепосоченото 

общинско жилище, което е включено в списъка „Резервни жилища“ с Решение 

№418/19.12.2024 г. на ОбС – гр. Кюстендил със Заповед за настаняване №РД-00-

67/15.01.2025 г. на Кмета на Община Кюстендил, поради остри социални проблеми и има 

сключен Договор №Д-00-116/30.01.2025 г. за отдаване под наем на общински жилищен 

имот за срок от две години. 

 С оглед на гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, ал. 1, 

т. 8 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 42, ал. 2, във връзка с чл. 43, т. 1 от Закона за общинската 

собственост, чл. 3, ал. 2, чл. 12, т. 1 от НУРУЖНННПОЖ и Протокол №2/02.04.2025 г. 

на Комисия, назначена със Заповед №РД-00-76/12.01.2024 г., изм. със Заповед №РД-00-

1443/25.07.2024 г.  на Кмета на Община Кюстендил, чл. 5, ал. 2, във връзка с чл. 5, ал. 1, 

т. 8 от ПОДОбС, Общинския съвет – Кюстендил  

 

 

РЕШИ 

 

Изважда от списъка „Резервни жилища“ жилищата, находящи се в 

1. гр. Кюстендил, ул. „Филип Тотю“ №1, ет.2 

2. гр. Кюстендил, ул. „Цар Освободител“ №261, ет.1, ап.1 
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3. гр. Кюстендил, ж.к. „Запад“ бл.93А, вх.А, ет.5, ап.14 

4. гр. Кюстендил, ж.к. „Запад“ бл.49, вх.Б, ет.5, ап.26 

5. гр. Кюстендил, ж.к. „Запад“ бл.99, вх.Б, ет.8, ап.45 

 

и ги включва в списъка ”Жилища за отдаване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди ”. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и първа точка от дневния ред, а 

именно:. ДЗ № 61-00-124/28.04.2025 г., относно: Изграждане на „Площадка за игра на 

деца от три до дванадесет годишна выраст” в поземлен имот (ПИ) 41112.503.1254 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Кюстендил, одобрени със 

Заповед ГЕРД-18-96/28.10.2008 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 0 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Владислав Харалампиев: За 

6. Георги Петров: За 

7. Денис Шляпарски: За 

8. Десислава Разсолкова: За 

9. Джоана Янчева: За 

10. Димитър Велинов: За 

11. Димитър Моралийски: За 

12. Евгени Йорданов: За 

13. Евгени Серафимов: За 

14. Иван Андонов: За 

15. Иван Иванов: За 

16. Илиян Фусков: За 

17. Йордан Ангелков: За 

18. Йордан Тодоров: За 

19. Камелия Гребенарова: За 

20. Кирил Станчев: За 

21. Константин Дингозов: За 

22. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

23. Любомир Терзийски: За 

24. Маргаритка Цекина: За 

25. Милен Георгиев: За 

26. Мира-Йоанна Атанасова: За 

27. Румен Гогов: За 
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28. Румен Златковски: За 

29. Светослав Грозданов: За 

30. Силвия Янакиева: За 

31. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

32. Христо Христов: За 

33. Христо Цуцумански: За 

34. Цветомира Маринова: За 

35. Юрий Хранов: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 533 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-124/28.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Инвестиционно предложение от "Д.Д.Д.-1" ООД, ЕИК 

121370541, със седалище и адрес на управление: гр. София, п. к. 1700, р-н Лозенец, ул. 

„Асен Разцветников“ № 32, за изграждане на „Площадка за игра на деца от три до 

дванадесет години“ с площ до 100 кв. м. в поземлен имот (ПИ) 41112.503.1254 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Кюстендил, одобрени със 

Заповед №РД-18-96/28.10.2008 г. на изпълнителния директор на АГКК, представляващ: 

Площадно пространство – Ларго между осови точки 96-97, 222-223-224-225 между кв. 

279, 280, 281 и 282 по застроителният и регулационният план на „Централна градска 

част“ на гр. Кюстендил, одобрен със Заповед №995/02.06.1993 г. на Кмета на Община 

Кюстендил. Теренът, на който дружеството желае да реализира намерението си е 

публична общинска собственост, за който е съставен АПОС №885/08.11.2001 г. вписан 

в Служба по вписванията под Акт №57, том V, вх. № 2448/12.11.2001 г. В предложението 

дружеството заявява намерение да изгради детската площадка за своя сметка, като дари 

същата на Община Кюстендил. 

Изграждането на детската площадка на терена е допустимо съгласно 

предвижданията на Общия устройствен план на Община Кюстендил и действащия 

подробен устройствен план. Дружеството предвижда облагородяване на територията 

чрез полагане на синтетична ударопоглъщаща настилка, изпълнена от каучукови плочи; 

монтиране на комбинирано детско съоръжение за игра за деца от 3 до 12 години, 

комбинирана люлка за деца от 0 до 12 години, детско съоръжение тип „клатушка“ за деца 

от 2 до 6 години; монтиране на ограда с „вход/изход“ с минимална височина 1 м., 

информационна табела, кошчета за отпадъци и пейки на територията на площадката за 

игра. Предвидено е и съоръженията в обекта да се използват и за деца в неравностойно 

положение.  

Съгласно разпоредбата на чл.161, ал.1 от Закона за устройство на територията 

(ЗУТ), възложител е собственикът на имота, лицето, на което е учредено право на строеж 

в чужд имот, и лицето, което има право да строи в чужд имот по силата на закон. 

Възложителят или упълномощено от него лице осигурява всичко необходимо за 

започване на строителството. 

Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал.1 от Закона за общинската собственост (ЗОС), 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти и вещи - общинска собственост, 

се извършват под общото ръководство и контрол на общинския съвет. 

Съгласно нормата на чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, Общинският съвет приема 

решения за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество и определя 
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конкретните правомощия на кмета на общината и кметовете на райони и кметства. 

Предвид изложеното е необходимо приемането на решение от Общински съвет – 

Кюстендил за даване на съгласие за изграждането на детската площадка за сметка на 

дружеството и възлагането на инвеститора на дейностите свързани с изграждането, в 

това число проектиране и строителство на името на Община Кюстендил. 

С оглед гореизложеното е необходимо допускане на предварително изпълнение 

на решението на Общински съвет - Кюстендил по реда на чл.60, ал.1 от 

Административно процесуалния кодекс, с оглед необходимостта от съкращаване на 

законоустановените срокове за проектиране и изграждане на детската площадка, както и 

наближаващият летен сезон, с което ще се защитят особено важни обществени интереси, 

свързани с благоустрояването на ЦГЧ и площадното пространство, което ще допринесе 

за пълноценния отдих на гостите, гражданите на град Кюстендил и възможност за 

забавление на техните деца. Тези важни обществени интереси е необходимо да бъдат 

защитени от Община Кюстендил като се допусне предварително изпълнение на 

административния акт, както е предвидено в чл. 60, ал. 1 от АПК. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 и ал. 2, чл. 27, ал. 

4 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 1, т. 8 и т. 23 и ал. 2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет - Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, чл.8, ал.1 от ЗОС, чл. 161, ал. 1 от Закона за устройство на 

територията (ЗУТ), чл.60, ал.1 от АПК, Общински съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

1. Дава съгласие за изграждане на „Площадка за игра на деца от три до дванадесет 

години“ с площ до 100 кв. м. в поземлен имот (ПИ) 41112.503.1254 по кадастралната 

карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-

18-96/28.10.2008 г. на изпълнителния директор на АГКК, представляващ: Площадно 

пространство – Ларго между осови точки 96-97, 222-223-224-225 между кв. 279, 280, 281 

и 282 по застроителният и регулационният план на „Централна градска част“ на гр. 

Кюстендил, одобрен със Заповед №995/02.06.1993 г. на Кмета на Община Кюстендил. За 

имота е съставен АПОС №885/08.11.2001 г. вписан в Служба по вписванията под Акт 

№57, том V, вх. № 2448/12.11.2001 г. 

2. Изграждането на обекта по т.1, в това число проектиране и строителство да бъде 

извършено от името на Община Кюстендил за сметка на инвеститора "Д.Д.Д.-1" ООД, 

ЕИК 121370541, като същият след въвеждането му в експлоатация бъде прехвърлен 

безвъзмездно на Община Кюстендил. 

3. Дава съгласие на Кмета на Община Кюстендил да извърши всички последващи 

действия за обезпечаване на дейностите в изпълнение на настоящото решение. 

4. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение на основание чл.60, 

ал.1 от АПК. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и втора точка от дневния ред, а именно:. 
ДЗ № 61-00-90/11.04.2025 г., относно: Разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 41112.18.201, местност „Нови лозя“ по кадастрална карта и кадастрални 
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регистри (КККР) на гр. Кюстендил, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-

96/28.10.2008 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

 

Резултати от гласуване: „за“ – 34 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

1 гласа, 

С 34 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 534 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-90/11.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №УТ-25-747/08.04.2025 г. от Емил Генчов 

Тодоров, с молба да получи разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ в обхвата 

на ПИ с идентификатор 41112.18.201, местност „Нови лозя“ по КККР на гр. Кюстендил, 

за промяна предназначението на територията на имота от земеделска в урбанизирана, с 

цел реализиране на инвестиционно намерение - застрояване на сграда за „Автоцентър и 

Кафе аперитив“, което по характер е от типа „безвредни дейности“. 

 Общинската администрация предварително е разгледала представената със 

заявлението документация. 

Искането е подадено от лице по чл. 124а, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията (ЗУТ) Емил Генчов Тодоров, който е собственик на ПИ с идентификатор 

41112.18.201, местност „Нови лозя“ по КККР, на гр. Кюстендил, съгласно представения 

нотариален акт за продажба на земеделски недвижим имот, вписан в Службата по 

вписвания с акт №85, том I, дело №94, вх. рег. №197от 22.01.2025 г. 

Съгласно скица №15-567226-04.04.2025 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ с 

идентификатор 41112.18.201, местност „Нови лозя“ по КККР, на гр. Кюстендил е с площ 

3000 кв. м, с трайно предназначение на територията - земеделска, начин на трайно 

ползване - нива, категорията на земята е шеста. 

Съгласно Общия устройствен план на Община Кюстендил (ОУПОК), одобрен с 

Решение №291/29.09.2016 г. на Общински съвет – Кюстендил, Протокол №13 на 

Общински съвет – Кюстендил, територията на разглеждания ПИ попада в територия с 

общо предназначение – „земеделска“. 

В предварителния проект за изменение на ОУПОК (ППИОУПОК), приет с 

Решение II-1, Протокол №10 от 01.06.2022 г. на Общински експертен съвет по 

устройство на територията – Кюстендил и същия предвижда устройствена зона на 

застрояване „1Смф*“ (новопредвидена устройствена зона, предмет на Изменението на 

ОУПО). Допустими обекти в тази зона са всички, отговарящи на зоните по Наредба №7 

за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии и устройствени 

зони (ПНУОВТУЗ), от вида „Жм“ и „Пп“, при спазване на устройствени показатели в чл. 

3, ал. 3 от Правилата и нормативите на ИОУПО Кюстендил и санитарно-екологичните 

изисквания.  

Съгласно чл. 133, ал. 7 от Закона за устройство на територията (ЗУТ): „В процеса 
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на изработване на нов общ устройствен план или на изменение на действащ общ 

устройствен план, след разглеждането на проекта от експертния съвет към органа, 

компетентен да одобри плана, може да се допуска създаване на нови и изменение на 

действащи подробни устройствени планове в случаите, когато: 

1. проектът на новия подробен устройствен план отговаря на предвижданията на 

проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план; 

2. проектът за изменение на действащия подробен устройствен план отговаря на 

предвижданията на проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план“. 

За имотът да се осигури  транспортен достъп от ПИ с идентификатор 41112.18.386 

по КККР, вид собственост-държавна частна, вид територия – Територия на транспорта, 

НТП: За друг поземлен имот за движение и транспорт.  

За горецитираният ПИ, изменението е допустимо, тъй като в заданието по чл. 125 

от ЗУТ, възложителя е обосновал необходимостта му - за изграждане на сграда за 

„Автоцентър и Кафе аперитив“. 

Електрозахранването на обекта ще се извърши от съществуващ електропровод, 

находящ се в непосредствена близост до имота в урбанизираната територия. 

Водоснабдяването ще бъде осигурено от градската водопроводна мрежа, а за 

отвеждане на отпадъчните води ще се ползва градската канализационна мрежа. 

Присъединяването на имота към експлоатационните дружества е предмет на 

други проучвания и разработка. 

Проектното предложение за ПУП-ПЗ предвижда промяна на предназначението на 

имота от земеделска в урбанизирана територия, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ЗУТ. 

Представено е Задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ за проект за ПУП-ПЗ в 

обхвата на ПИ с идентификатор 41112.18.201, местност „Нови лозя“ по КККР, на  

гр. Кюстендил, предвиждащ устройване на териториално-устройствената зона 

съгласно ОУПОК, от разновидност смесена устройствена зона на застрояване, означена 

като „1Смф*, с пределно допустими показатели по чл. 3, ал. 3 от Правилата и 

нормативите на ИОУПОК, както следва: 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина /кота корниз / - до 3 ет. /до 10 м./; 

• плътност на застрояване - до 60%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 1,2; 

• минимална озеленена площ - 40%, като една трета от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност; 

• конкретно предназначение на поземления имот - за сграда с обслужващо 

предназначение; 

Със Заявлението са представени задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ за 

ПУП-ПЗ, опорен план, документ за собственост, скица №15-567226-04.04.2025 г. 

издадена от СГКК – гр. Кюстендил и удостоверение за устройствена зона с изх. №УТ-

25-591/31.03.2025 г., издадено от главния архитект на Община Кюстендил. 

Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет -

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ПУП-ПЗ в 

обхвата на ПИ с идентификатор 41112.18.201, местност „Нови лозя“ по КККР на                            

гр. Кюстендил, тъй като имота е извън границите на урбанизираната територия. С 

разрешенията по чл. 124а от ЗУТ се одобряват заданията по чл. 125 от ЗУТ, съгласно 

разпоредбата на чл. 124б, ал. 1 от ЗУТ. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от 

ЗУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 
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Общински съвет – Кюстендил  

 

 

РЕШИ 

 

Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план - план за 

застрояване, в обхвата поземлен имот (ПИ) с идентификатор 41112.18.201, местност 

„Нови лозя“ по КККР на гр. Кюстендил, предвиждащ промяна на предназначението на 

имота от земеделска в урбанизирана територия, предвиждащ устройване на 

териториално-устройствената зона за смесена устройствена зона, означена като 

„1Смф*“, с пределно допустими устройствени показатели, както следва: 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина /кота корниз / - до 3 ет. /до 10 м./; 

• плътност на застрояване - до 60%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 1,2; 

• минимална озеленена площ - 40%, като една трета от нея трябва да бъде осигурена 

за озеленяване с дървесна растителност; 

• с конкретно предназначение - за сграда с обслужващо предназначение; 

С придружаващата го план–схема за електроснабдяване, водоснабдяване, 

санитарно-хигиенна обстановка и комуникационно-транспортен план-схема (при 

необходимост). 

и одобрява заданието за проектиране по чл. 125 от ЗУТ. 

На основание чл. 127, ал. 2 от ЗУТ, проектът ПУП-ПЗ да се съгласува с РИОСВ – 

София, експлоатационните дружества: БТК - ЕАД, „ЕРМ Запад“ ЕАД, „РЗИ“ – 

Кюстендил, „Кабел САТ-Запад“ ООД и "Кюстендилска вода" ЕООД и Областно пътно 

управление – гр. Кюстендил. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и трета точка от дневния ред, а именно:. 
ДЗ № 61-00-89/11.04.2025 г., относно: Разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 67641.28.913, местност „Гранички път“ по кадастрална карта и 

кадастрални регистри (КККР) на землището на с. Слокощица, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед №РД-18-1235/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказвания. Като 

тук е допусната техническа грешка в изписването на ЕКТ-то. Идентификатора е 

67641.28.913, същия да се чете 67461.28.913, грешката е в цифрата. Та моля да гасувате 

моето предложение за корекцията. 67641 да се чете 67461. Благодаря Ви колеги . 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване на предложението: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 1 гласа,  
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С 35 гласа „за“ Общински съвет прие предложението на Димитър Велинов. 

Димитър Велинов: Преминаваме към гласуване на цялата точка, ведно с направената 

корекция  проекта за Решение. Не виждам други заявки за изказвания. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване на предложението: „за“ – 34 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 2 гласа,  

С 34 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 535 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-90/11.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. УТ-25-745/08.04.2025 г. от Здравчо Драганов 

Десподов с молба да получи разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ в обхвата 

на ПИ с идентификатор 67461.28.913, местност „Гранички път“, по КККР на землището 

на с. Слокощица, общ. Кюстендил, за промяна предназначението на територията на 

имота от земеделска в урбанизирана с цел осъществяване инвестиционното им 

намерение за изграждане на жилищна сграда. 

Общинската администрация предварително е разгледала представената със 

заявлението документация. 

Искането е подадено от лице по чл. 124а, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията (ЗУТ) Здравчо Драганов Десподов, който e собственик на ПИ 67461.28.913, 

местност „Гранички път“, по КККР на землището на с. Слокощица, общ. Кюстендил, 

съгласно представените нотариални актове за покупко-продажба на недвижим имот-

земеделска земя, вписани в Службата по вписвания под: акт № 77, том 15, дело № 2118, 

вх. рег. №4386 от 27.10.2015 г. и акт № 32, том 6, дело №832, вх. рег. № 1756 от 

12.05.2015г. 

Съгласно скица №15-1159308-13.11.2024 г., издадена от Служба по геодезия, 

картография и кадастър (СГКК) - гр. Кюстендил, поземления имот с идентификатор 

67641.28.913, местност „Гранички път“ по КККР е с трайно предназначение на 

територията - земеделска, НТП: нива, категорията на земята е шеста, с площ 2500 кв. м. 

Съгласно предвиждането на Общия устройствен план на Община Кюстендил 

(ОУПОК) одобрен с Решение №291/29.09.2016 г. от Протокол № 13 на Общински съвет-

Кюстендил, разглежданият поземлен имот попада в територии с общо предназначение 

земеделски земи – нива е с недопустима промяна на предназначението, като в 

предварителния проект за изменение на ОУПОК (ППИОУПОК), приет с Решение II-1, 

Протокол № 10/01.06.2022 г. на Общински експертен съвет по устройство на територията 

- Кюстендил е отразено, че имота попада в територия с допустима промяна на 

предназначението - жилищна устройствена зона на застрояване с малка височина, 

означена „7Жм*“ – новoпредвидена устройствена зона (предмет на Изменението на 

ОУПО за територии с допустима промяна на предназначението). 

Съгласно чл. 133, ал. 7 от Закона за устройство на територията (ЗУТ): „В процеса 

на изработване на нов общ устройствен план или на изменение на действащ общ 

устройствен план, след разглеждането на проекта от експертния съвет към органа, 

компетентен да одобри плана, може да се допуска създаване на нови и изменение на 

действащи подробни устройствени планове в случаите, когато: 

1.Проектът на новия подробен устройствен план отговаря на предвижданията на 
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проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план; 

2.Проектът за изменение на действащия подробен устройствен план отговаря на 

предвижданията на проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план“. 

За имотът е осигурен транспортен достъп през ПИ с идентификатор 67461.501.998 

по КККР на землището на с. Слокощица, вид собственост- Общинска публична, вид 

територия - Урбанизирана, НТП: За второстепенна улица. 

Имотът е захранен с електроенергия. 

Водоснабдяването с вода за питейни нужди ще се реализира от съществуваща 

водопроводната мрежа на с. Слокощица, общ. Кюстендил. 

Присъединяването на имота от експлоатационните дружества са предмет на 

допълнително проучване и проектиране. 

Проектното предложение за ПУП-ПЗ предвижда промяна на предназначението на 

територията на имота от земеделска в урбанизирана – за жилищно застрояване, по чл. 19 

от Наредба №7/22.12.2003 г. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 

територии и устройствени зони (ПНУОВТУЗ).  

Представено е Задание по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за ПУП-ПЗ в 

обхвата на ПИ с идентификатор 67461.28.913, местност „Гранички път“ по КККР на 

землището на с. Слокощица общ. Кюстендил, съгласно които се предвижда основното 

застрояване в ПИ със следните устройствени показатели и характеристики:  

• конкретно предназначение на поземления имот - „за жилищно 

застрояване“; 

• устройствена зона - жилищно застрояване с малка височина (Жм); 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина - до 10 м.; 

• плътност на застрояване - до 50%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 1,0; 

• минимална озеленена площ - 40%, като една трета от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност.  

Със Заявлението са представени и скица №15-906369-05.09.2024 г., издадена от 

СГКК – гр. Кюстендил, нотариално заверено пълномощно с рег. №3154/04.10.2024 г. и 

удостоверение за устройствена зона с изх. №УТ-24-1598/01.10.2024 г., издадено от 

главния архитект на Община Кюстендил и писмо на РИОСВ с изх. № 1070-

3265/31.03.2025 г. 

Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет -

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ПУП-ПЗ за 

ПИ с идентификатор 67461.28.913, местност „Гранички път“ по КККР на землището на                              

с. Слокощица, общ. Кюстендил, тъй като имота е извън границите на урбанизираната 

територия. С разрешенията по чл. 124а от ЗУТ се одобряват заданията по чл. 125 от ЗУТ, 

съгласно нормата на чл. 124б от ЗУТ. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от 

ЗУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общински съвет – Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план - план за 

застрояване, в обхвата ПИ с идентификатор 67461.28.913, местност „Гранички път“ по 

КККР на землището на с. Слокощица, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-
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1235/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК, предвиждащ промяна на 

предназначението на имота от земеделска в урбанизирана територия, съгласно който да 

се установи устройствена зона от разновидност жилищно застрояване с малка височина, 

означена като (Жм), с показатели на застрояване съгласно чл. 19, от Наредба №7 от 22 

декември 2003 г. за ПНУОВТУЗ: 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина - до 10 м.; 

• плътност на застрояване - до 50%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 1,0; 

• минимална озеленена площ - 40%, като една трета от нея трябва да бъде осигурена 

за озеленяване с дървесна растителност.  

и одобрява заданието за проектиране на горепосочения проект. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 

от ЗУТ, с БТК - ЕАД, РИОСВ – София, РЗИ - Кюстендил, „ЕРМ Запад“ ЕАД, „Кабел 

САТ-Запад“ ООД,  и "Кюстендилска вода" ЕООД, при внасяне за процедиране. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и четвърта точка от дневния ред, а 

именно:. ДЗ № 61-00-86/10.04.2025 г., относно: Разрешение за изработване на проект за 

подробен устройствен план — план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлен имот 

(ПИ) с идентификатор О 16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището на с. Горна 

Брестница, общ. Кюстендил по кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР), 

одобрени със Заповед № РД-18162/23.012018 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

1 гласа, 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 536 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-86/10.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №УТ-25-596/25.03.2025 г. от Деница 

Красимирова Господинова, с искане да получи разрешение за изработване на проект за 

подробен устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на ПИ 

16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил 

по КККР, за промяна предназначението на територията на имота от земеделска в 

урбанизирана с цел осъществяване инвестиционните намерения на възложителя – 

изграждане на жилищна сграда. 

Общинската администрация предварително е разгледала представената със 
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заявлението документация. 

Искането е подадено от Деница Красимирова Господинова, която заинтересовано 

лице по чл. 124а, ал. 5 от Закон за устройство на територията (ЗУТ), собственик на ПИ 

16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил 

по КККР, съгласно представен нотариален акт за дарение на недвижим имот №185, том 

5, дело №830, вх. рег. №1339 от 02.05.2024 г., издаден от Служба по вписванията. 

Съгласно скица №15-1582747-23.12.2024 г. издадена от Службата по геодезия, 

картография и кадастър (СГКК) – гр. Кюстендил, ПИ е с трайно предназначение на 

територията - земеделска, начин на трайно ползване – ливада, с площ 501 кв. м., 

категорията на земята е пета. 

В съответствие с предвижданията на Общия устройствен план на Община 

Кюстендил (ОУПОК), одобрен с Решение № 291/29.09.2016 г. на Общински съвет – 

Кюстендил Протокол № 13 на Общински съвет – Кюстендил, територията на имота 

попада в територии с допустима смяна на предназначението – за жилищно застрояване с 

малка височина (Жм).  

За имотът е осигурен транспортен достъп през ПИ с идентификатор 16141.101.20 

по КККР на землището на с. Горна Брестница, вид собственост- Общинска публична, 

вид територия - Територия на транспорта, НТП: За местен път. 

Водоснабдяването с вода за питейни нужди, захранването с електроенергия и 

отвеждането на битовите отпадъчни води са предмет на проучване и проектиране. 

Проектното предложение за ПУП-ПЗ предвижда промяна на предназначението на 

територията на имота от земеделска в урбанизирана – за жилищно застрояване, във 

връзка с чл. 19 от Наредба №7/22.12.2003 г. за правила и нормативи за устройство на 

отделните видове територии и устройствени зони (ПНУОВТУЗ).  

Представено е Задание по чл. 125 от ЗУТ и скица - предложение за проект за ПУП-

ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището 

на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил по КККР, като са определени ограничителните 

линии за застрояване с параметри в съответствие с чл. 19 от Наредба № 7/22.12.2003 г. 

за ПНУОВТУЗ, отговарящи на устройствена зона – за жилищно застрояване с малка 

височина (Жм):  

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина - до10 м; 

• плътност на застрояване - до 60%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 1,2; 

• минимална озеленена площ - 40%, като една трета от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност. 

Със Заявлението са представени задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ, 

документ за собственост, скица №15-1582747-23.12.2024 г. издадена от СГКК – гр. 

Кюстендил. 

Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет 

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ПУП-ПЗ за 

ПИ 16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището на с. Горна Брестница, общ. 

Кюстендил по КККР, тъй като имота е извън границите на урбанизираната територия. С 

разрешенията по чл. 124а от ЗУТ се одобряват заданията по чл. 125 от ЗУТ, съгласно 

нормата на чл. 124б от ЗУТ. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от 

ЗУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общински съвет – Кюстендил  
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РЕШИ 

 

Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план - план за 

застрояване, в обхвата на ПИ 16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището на с. 

Горна Брестница, общ. Кюстендил по КККР, предвиждащ промяна на предназначението 

на територията на имота от земеделска в урбанизирана - за жилищно строителство с 

правила и нормативи в съответствие с чл. 19 от Наредба № 7/22.12.2003 г. за ПНУОВТУЗ, 

отговарящи на устройствена зона - жилищно застрояване с малка височина (Жм): 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина - до10 м; 

• плътност на застрояване - до 60%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 1,2; 

• минимална озеленена площ - 40%, като една трета от нея трябва да бъде осигурена 

за озеленяване с дървесна растителност. 

И одобрява заданието за проектиране на горепосочения проект. 

Проектът да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване, водоснабдяване, 

схема за санитарно хигиенната обстановка, парцеларен план (ПП) за достъп предвид 

изискванията на чл. 60 от ЗУТ. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 

от ЗУТ, БТК - ЕАД, РЗИ - Кюстендил, „ЕРМ Запад“ ЕАД, „Кабел САТ-Запад“ ООД и 

"Кюстендилска вода" ЕООД, при внасяне за процедиране. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и пета точка от дневния ред, а именно:. 
ДЗ № 61-00-117/23.04.2025 г., относно: Мотивирано искане от Общинска служба по 

Земеделие гр. Кюстендил, офис Трекляно на основание S27, ал.2, т.1 от ПЗР на ЗИД на 

ЗСПЗЗ за землище на с. Горно Уйно, община Кюстендил. 
 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от поименно гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, 

„въздържали се“ – 1 гласа 

1. Андрей Димитров: За 

2. Андрей Миленков: За 

3. Асен Динчев: За 

4. Валентин Рашев: За 

5. Валери Йовев: За 

6. Владислав Харалампиев: За 

7. Георги Петров: За 

8. Денис Шляпарски: За 

9. Десислава Разсолкова: За 

10. Джоана Янчева: За 

11. Димитър Велинов: За 
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12. Димитър Моралийски: За 

13. Евгени Йорданов: За 

14. Евгени Серафимов: За 

15. Иван Андонов: За 

16. Иван Иванов: За 

17. Илиян Фусков: За 

18. Йордан Ангелков: За 

19. Йордан Тодоров: За 

20. Камелия Гребенарова: За 

21. Кирил Станчев: За 

22. Константин Дингозов: За 

23. Лилия Чингарска - Димитрова: За 

24. Любомир Терзийски: За 

25. Маргаритка Цекина: За 

26. Милен Георгиев: За 

27. Мира-Йоанна Атанасова: За 

28. Румен Гогов: За 

29. Румен Златковски: За 

30. Светослав Грозданов: За 

31. Силвия Янакиева: За 

32. Тодорка Илиева - Скрипкина: За 

33. Христо Христов: Въздържал се 

34. Христо Цуцумански: За 

35. Цветомира Маринова: За 

36. Юрий Хранов: За 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 537 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-117/23.04.2025 г., с която докладва, че в с вх.№24-00-3З 

1/19.03.2025 г. е постъпило мотивирано искане от Общинска служба по Земеделие гр. 

Кюстендил с офис Трекляно чрез Кмета на Община Кюстендил до Общински съвет-

Кюстендил на основание §27, ал.2, т. 1 от ПЗР на ЗИД на ЗСПЗЗ за предоставяне на земи 

от общинския поземлен фонд за възстановяване на собствеността в стари реални 

граници. След геодезическо заснемане, по реда на Наредба 49/2004г. са установени 

границите на следните проектни имоти: 

  проектен имот с идентификатор 16995.46.51, съгласно скица-проект №15-

19589605.02.2025 г. с проектна площ 2216 кв. м, актуван с АОС №7315/03.04.2025 г. за 

който юта издадено решение за признато право за възстановяване на собствеността в 

стари реални граници в землището на с. Горно Уйно, общ. Кюстендил, по преписка на 

Сара Наумова Стойчева. Скицата-проект е за изменение на КККР на поземлен имот с 

идентификатор 16995.46.2 с обща площ 5916 кв. м и начин на трайно ползване — овощна 

градина. Община Кюстендил е придобила имот с идентификатор 16995.46.2 на 

основание чл.19, ал. 1 от ЗСПЗЗ с Протоколно решение №1 от 27.02.2009 г. на комисията 

по чл.19, ал.2 от ЗСПЗЗ, назначена със Заповед №РД-05-52/19.06.2008 г. на Директора на 

ОД ”Земеделие” гр. Кюстендил.   

 - проектен имот с идентификатор 16995.46.53, съгласно скица-проект №15-
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19596705.02.2025 г. с проектна площ 949 кв. м, актуван с АОС №7316/03.04.2025 г. за 

който има издадено решение за признато право за възстановяване на собствеността в 

стари реални граници в землището на с. Горно Уйно, общ. Кюстендил, пб' преписка на 

Сара Наумова Стойчева. Скицата-проект е за изменение на КККР на поземлен имот с 

идентификатор 16995.46.10 с обща площ 949 кв. м и начин на трайно ползване — друг 

вид ливада. Община Кюстендил е придобила имот с идентификатор 16995.46.10 на 

основание чл.19, ал. 1 от ЗСПЗЗ с Протоколно решение №1 от 27.02.2009 г. на комисията 

по чл. 19, ал.2 от ЗСПЗЗ, назначена със Заповед №РД-05-52/19.06.2008 г. на Директора 

на ОД ”Земеделие” гр. Кюстендил. 

  

Към мотивираното искане са приложени: Решение № 11-10 от 10.12.1992 г. за 

възстановяване правото на собственост на земеделски земи на Сара Наумова Стойчева в 

съществуващи/възстановими/ стари реални граници по преписка по заявление 

вх.№11014 от 27.02.1992 г. 

В тази връзка и на основание чл.21, ал. 1, т.8 и във връзка с ал.2 от ЗМСМА, чл.27, 

ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА в изпълнение на §27, ал.2, т. 1 от ПЗР на ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 5, 

ал. 1, т. 8, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет — 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация, 

Общински съвет - Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

1.Проектен имот с идентификатор 16995.46.51 с площ от 2216 кв. м и начин на 

трайно ползване — овощна градина по КККР на с. Горно Уйно, общ. Кюстендил, 

представляващ част от поземлен имот с идентификатор 16995.46.2 — Общински 

поземлен фонд, целия с площ от 5916 кв. м, да се предостави за възстановяване по ЗСПЗЗ, 

по преписка по заявление вх.№ 11014 от 27.02.1992 г. на Сара Наумова Стойчева. 

2.Проектен имот с идентификатор 16995.46.53 с площ от 949 кв. м и начин на 

трайно ползване — друг вид ливада по КККР на с. Горно Уйно, общ. Кюстендил, 

представляващ поземлен имот с идентификатор 16995.46.10 — Общински поземлен 

фонд, целия с площ от 949 кв. м, да се предостави за възстановяване по ЗСПЗЗ, по 

преписка по заявление вх..№11014 от 27.02.1992 г. на Сара Наумова Стойчева. 

 

* * * 
Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и шеста точка от дневния ред, а именно: 

ДЗ № 61-00-87/10.04.2025 г., относно: Разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план — план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 16141.102.249, местност „Влахов дол”, по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР) на землището на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед №РД18-162/23.01.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

1 гласа, 
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С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 538 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-87/10.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. № УТ-25-556/19.03.2025 г. от Иван Драганов 

Пейчев и Малинка Драганова Пейчева, с искане да получат разрешение за изработване 

на проект за подробен устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на ПИ 

с идентификатор 16141.102.249, местност „Влахов дол“ по КККР на   землището на с. 

Горна Брестница, общ. Кюстендил, за промяна предназначението на територията на 

имота от земеделска в урбанизирана с цел изграждане на вилна страда в имота. 

Общинската администрация предварително е разгледала представената със  

заявлението документация.. 

Искането е подадено от Иван Драганов Пейчев и Малинка Драганова Пейчева, 

които са заинтересовани лица по чл. 1244 ал. 5 от Закон за устройство на територията 

(ЗУТ), собственици на ПИ с идентификатор 16141.102.249, местност „Влахов дол”, по 

КККР на землището на с. Горна Брестница, съгласно представен Нотариален акт за 

собственост на недвижим имот № 78, том 13, рег. № 3021, дело 1423 от 18.07.2023 г., 

издаден от Служба по вписванията. 

Съгласно скица с №15-166820-19.02.2024 г., издадена от Службата по геодезия, 

картография и  кадастър - гр. Кюстендил ПИ е с трайно предназначение на територията 

земеделска, НТП: за земеделски труд и отдих (съгласно §4 ПЗРЗСПЗЗ), с площ 621 кв. м, 

категорията на земята е пета, парцел одобрен със Заповед №99/10.03.2009 г. на Областен 

управител -§4 — Горна Брестница. 

Съгласно Общия устройствен план на Община Кюстендил (ОУПОК), одобрен с 

Решение №291/29.09.2016 г. на Общински съвет — Кюстендил от Протокол №13 на 

Общински съвет -Кюстендил, територията на разглеждания ПИ попада в територия с 

общо предназначение - „За земеделски труд и отдих”. 

В предварителния проект за изменение на ОУПОК (ППИОУПОК), приет с 

Решение №II-1, Протокол № 10 от 01.06.2022 г. на Общински експертен съвет по 

устройство на територията — Кюстендил, имота попада в територия с допустима смяна 

на предназначението (новопредвидена рекреационна устройствена зона предназначена 

за вилно строителство) — отразена като „Ов*” Допустими обекти в тази зона са всички, 

отговарящи на зоните по Наредба №7 за правила и нормативи за устройство на отделните 

видове територии и устройствени зони (ПНУОВТУЗ), от вида „Ов” при спазване на  

устройствени показатели в чл. 5 от Правила и нормативи на ИОУПО Кюстендил и 

санитарно-екологичните изисквания. Проектът на новия подробен устройствен план 

отговаря на предвижданията на проекта за изменение на ОУПОК. 

Съгласно чл. 133, ал. 7 от Закона за устройство на територията (ЗУТ): „В процеса 

на изработване на нов общ устройствен план или на изменение на Действащ общ  

устройствен план, след разглеждането на проекта от експертния съвет към органа, 

компетентен да одобри плана, може да се допуска създаване на нови и изменение на 

действащи подробни устройствени планове в случаите, когато: 

1.проектът на нови подробен устройствен план отговаря на предвижданията на 

проекта. за изменение или на проекта за нов общ устройствен план; 

2.проектът за изменение на действащия подробен устройствен план отговаря на 

предвижданията на проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план ”. 

За имотът е осигурен транспортен достъп през ПИ с идентификатор 16141.102.297   
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по ККК.Р на землището на с. Горна Брестница, вид собственост - общинска публична, 

вид територия-земеделска, НТП: за селскостопански, горски, ведомствен път. 

Водоснабдяването с вода за питейни нужди, захранването с електроенергия и 

отвеждането на битовите отпадъчни води са предмет на проучване и проектиране. 

Проектното предложение за ПУП-ПЗ предвижда промяна на предназначението на 

имота от земеделска в урбанизирана територия — вилна зона, във връзка с чл. 27, ал. 1, 

т. 3 от Наредба №7/22.12.2003 г. за ПНУОВТУЗ. 

Представено е Задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ за проект за ПУП-ПЗ в 

обхвата на ПИ с идентификатор 16141.102.249, местност „Влахов дол”, по КККР на 

землището на с. Горна Брестница, съгласно който се предвижда застрояване в ПИ за 

установяване на устройствена зона от разновидност вилна зона, означена като „Ов” с 

устройствени показатели и характеристики на застрояване в съответствие с чл. 29 от 

Наредба №7/22.12.2003 г. за ПНУОВТУЗ, 

-   начин на застрояване - свободно (е);  

-  височина на вилната сграда - 7,0 м, а до билото на покрива - 10 м;   

- плътност на застрояване - до 40%;    

- интензивност за застрояване (Кинт) - до 0,8; 

- минимална озеленена площ — мин. 50%, като половината от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност. 

Със заявлението са представени документ за собственост, задание по чл. 125 от 

ЗУТ, скица предложение за изменението на ПУП, скица №15-166820-19.02.2024 г., 

издадена от СГКК — гр. Кюстендил, писмо с изх. №19704-10681/10.12.2024 г. от 

Регионална инспекции по околната среда и водите (РИОСВ) София, удостоверение за 

търпимост №174/21.112021 г., удостоверение за устройствена зона с изх. №УТ-24-

1646/04.10.2024 г., издадено от главния архитект на Община Кюстендил,. 

Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет 

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ПУП-ПЗ за 

ПИ 16141.101.12, местност „Влахов дол“, землището на с. Горна Брестница, общ. 

Кюстендил по КККР, тъй като имота е извън границите на урбанизираната територия.  

С разрешенията по чл. 124а от ЗУТ се одобряват заданията по чл. 125 от ЗУТ, 

съгласно нормата на чл. 124б от ЗУТ. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от 

ЗУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общински съвет – Кюстендил 

 

РЕШИ 

 

Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план - план за 

застрояване, в обхвата ГИ с идентификатор 16141.102.249, местност „Влахов дол", по 

КЮ(Р на землището на с. Горна Брестница, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед 

№РД18-162/23.01.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК, за промяна на 

предназначението на имота от земеделска в урбанизирана територия, предвиждащ 

установяване на устройствена зона от разновидност вилна зона, означена като „Ов", с 

устройствени показатели и характеристики на застрояване в съответствие с чл. 29 от 

Наредба № 7/22.12.2003 г. за ПНУОВТУЗ, 

• начин на застрояване - свободно (е);   
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. височина на вилната сграда - 7,0 м, а до билото на покрива - 10 м; 

• плътност на застрояване - до 40%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 0,8;    

. минимална озеленена площ — мин. 50%, като половината от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност; 

 и одобрява заданието за проектиране на горепосочения проект. 

Проектът да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване, водоснабдяване, 

схема за санитарно хигиенната обстановка, парцеларен план (ПП) за достъп предвид 

изискванията на чл. 60 от ЗУТ.  

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 

от ЗУТ, БТК - ЕАД, РЗИ - Кюстендил, „ЕРМ Запад“ ЕАД, „Кабел САТ-Запад“ ООД и 

"Кюстендилска вода" ЕООД, при внасяне за процедиране. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и седма точка от дневния ред, а именно: 

ДЗ № 61-00-92/15.04.2025 г., относно: Разрешение за изработване на проект за частично 

изменение на Общия устройствен план на Община Кюстендил (ЧИОУПОК), както и 

проект за подробен устройствен план — план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на 

поземлен имот (ГИ) с идентификатор 17751.12.10, местност „Дабо”, по кадастралната 

карта и кадастралните регистри (КККР) на землището на с. Граница, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед №РД-18-488/16.02.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване: „за“ – 33 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

3 гласа, 

С 33 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 539 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-92/15.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №УТ-22-878/11.04.2025 г. от Благовеста 

Александрова Събева, с молба да получи разрешение за изработване на проект за 

ЧИОУПОК, както и проект за ПУП-ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 17751.12.10, 

местност „Дабо”, по КККР на землището на с. Граница, общ. Кюстендил, за промяна 

предназначението на територията на имота от земеделска в урбанизирана за изграждане 

на жилищна сграда. 

Общинската администрация предварително е разгледала представената със 

заявлението документация. 
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Искането е подадено от заинтересованото лице съгласно чл. 124а, ал. 5 от Закона 

за устройство на територията (ЗУТ), Благовеста Александрова Събева, която е 

собственик на ПИ с идентификатор 17751.12.10, местност „Дабо”, по КККР на 

землището на с. Граница, общ. Кюстендил, съгласно представените нотариални актове 

за продажба на недвижим имот, вписани в Службата по вписвания под: акт №124, том 

17, дело №2511, вх. рег. №5110 от 16.12.2015 г. и акт №168, том 1, дело №152, вх. рег. 

№297 от 04.02.2016 г. 

Съгласно скица №15-308801-23.03.2022 г. издадена от СГКК - Кюстендил, ПИ 

17751.12.10, местност „Дабо”, по КККР на землището на с. Граница, общ. Кюстендил е 

с площ 2700 кв. м., с трайно предназначение на територията - земеделска, начин на 

трайно ползване - нива, категорията на земята е шеста. 

Поземленият имот 17751.12.10, местност „Дабо”, по КККР на землището на  

с. Граница, общ. Кюстендил, не попада в територии предвиждащи допустима 

смяна на предназначението, съгласно приетия с Решение № 291/29.09.2016 г. на 

Общински съвет – Кюстендил Общ устройствен план на община Кюстендил (ОУПОК),  

т. е. инвестиционното намерение не е в съответствие с предвижданията на ОУПОК.  

Съгласно чл. 4, ал. 9 от Правила и нормативи за прилагане на ОУПОК: 

„Териториите, с право на смяна на предназначението се усвояват след доказана 

необходимост и инициатива на собствениците. Извън обозначените в плана такива 

територии, смяна на земеделските земи за неземеделски нужди се допуска от пета до 

десета категория без такива, представляващи трайни насаждения“. 

Съгласно изискванията на чл. 21 от Конституцията на Република България, 

промяната на предназначението за земеделска земя се допуска по изключение при 

доказана нужда и при условията на Закона за опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), и 

ред определен в ЗУТ.  

За горецитираният ПИ, изменението е допустимо, тъй като в заданието по чл. 125 

от ЗУТ, възложителя е обосновал необходимостта му, като е заявил, че не притежава 

друга жилищна сграда, в имота няма трайни насаждения и представлява изоставена нива, 

шеста категория. Достъпът до имота е осигурен от ПИ с идентификатор 17751.12.92, вид 

собственост- Държавна публична, вид територия - Територия на транспорта, НТП: За 

друг поземлен имот за движение и транспорт и по улица с о.т от 18 до о.т. 19 по  

регулационния план на с. Граница, с което е изпълнено условието на чл. 21, ал. 2 от ЗОЗЗ. 

Това налага разрешаване на изготвянето на проект за частично изменение на 

ОУПОК в обхвата на ПИ 17751.12.10, местност „Дабо”, по КККР на землището на с. 

Граница, общ. Кюстендил, съгласно чл. 134, ал. 3 от Закона за устройство на територията 

(ЗУТ): Когато изменението на подробния устройствен план налага и изменение на 

действащ общ устройствен план, първо се изменя общият устройствен план. Органът по 

чл. 124, който разрешава изработването на проекта за изменение на общия устройствен 

план, може да допусне двата плана да се изменят едновременно при условията и по реда 

за съответния план, предвидени в закона, като подробния устройствен план се одобрява 

след одобряване изменението на общия устройствен план, с изключение на случаите по 

чл. 124а, ал. 9. 

Представена е скица-предложение и задание по чл. 125 от Закона за устройство 

на територията (ЗУТ) за частично изменение на ОУПОК в обхвата на ПИ 17751.12.10, 

местност „Дабо”, по КККР на землището на с. Граница, общ. Кюстендил, предвиждащ 

включването на имота, към територията в ОУП с допустима смяна на предназначението.  

С проекта за ПУП-ПЗ се предвижда промяна предназначението на земеделска 

земя в урбанизирана територия, с устройствена зона за застрояване с допустима промяна 

на предназначението за жилищно застрояване с малка височина, съгласно чл. 19, от 

Наредба № 7 от 22 декември 2003 г. за правила и нормативи за устройство на отделните 
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видове територии и устройствени зони (ПНУОВТУЗ), отговарящи на устройствена зона 

с малка височина (Жм), както следва:  

• начин на застрояване – свободно (е) 

• максимална височина – до 3 ет. /до 10,0 м./;  

• плътност на застрояване – от 20% до 60%; 

• минимална озеленена площ – от 40% до 60%, като една трета от нея трябва 

да бъде осигурена за озеленяване с дървесна растителност; 

• интензивност за застрояване (Кинт) – от 0,5 до 1,2. 

Със Заявлението са представени задание за проектиране и скици – предложение 

за ЧИОУПОК, нотариални актове за продажба на недвижим имот, вписани в Служба по 

вписванията под акт акт №124, том 17, дело №2511, вх. рег. №5110 от 16.12.2015 г. и акт 

№168, том 1, дело №152, вх. рег. №297 от 04.02.2016 г., скица на поземлен имот №15-

308801-23.03.2022 г. издадена от СГКК – гр. Кюстендил, Писмо с изх. №7193-

4936/20.05.2022. от РИОСВ – София, удостоверение за устройствена зона по ОУПОК. 

За имотът е осигурен транспортен достъп.  

Имотът е захранен с ток и питейна вода.  

Начина на третиране и пречистване на отпадъчните води е предмет на 

допълнително проучване и проектиране. 

Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет 

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ЧИОУПОК 

и проект за ПУП-ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 17751.12.10, местност „Дабо”, по 

КККР на землището на с. Граница, тъй като имота е извън границите на урбанизираната 

територия. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.124, ал. 1, чл. 124а, ал. 1 и чл. 

134, ал. 3 от ЗУТ, във връзка с чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, Общински съвет – Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

1.Разрешава изработването на проект за Частично изменение на Общия 

устройствен план за територията на община Кюстендил, одобрен с Решение 

№291/29.09.2016 г. от Протокол № 13 на Общински съвет – Кюстендил в обхвата на ПИ 

с идентификатор 17751.12.10, местност „Дабо”, по КККР на землището на с. Граница, за 

устройване на жилищна устройствена зона от разновидност с преобладаващо 

застрояване с малка височина (Н до 10 м.), означено като (Жм). 

2.Разрешава изработването на проект за ПУП-ПЗ, в обхвата на ПИ с идентификатор 

17751.12.10, местност „Дабо”, по КККР на землището на с. Граница, предвиждащ 

промяна на предназначението на територията на имота от земеделска в урбанизирана, с 

конкретно предназначение за жилищно строителство, с правила и нормативи отговарящи 

на устройствена зона с малка височина (Жм), с устройствени показатели и 

характеристики по чл. 19 от Наредба №7/22.12.2003 г. за ПНУОВТУЗ, както следва: 

(начин на застрояване – свободно (е); максимална височина – до 10 м; плътност на 

застрояване – до 60%; интензивност за застрояване (Кинт) – до 1,2; минимална озеленена 

площ – до 60%, като една трета от нея трябва да бъде осигурена за озеленяване с дървесна 

растителност) и одобрява заданието за проектиране по чл. 125 от ЗУТ. 
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На основание чл. 127, ал. 2 от ЗУТ, проектът за ЧИОУПО и ПУП-ПЗ да бъде 

съгласуван с експлоатационните дружества БТК - ЕАД, „ЕРМ Запад“ ЕАД, „Кабел САТ-

Запад“ ООД и "Кюстендилска вода" ЕООД. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и осма точка от дневния ред, а именно: 

ДЗ № 61-00-88/11.04.2025 г., относно: Разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване (ПУП-ПЗ) в обхвата на поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“, по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР) на землището  на с. Слокощица, общ. Кюстендил, 

одобрени със Заповед №РД-18-1235/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК. 

 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

1 гласа, 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 540 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-88/11.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №94-00-1966/04.04.2025 г. от Евгени 

Александров Чавдаров, с молба да получи разрешение за изработване на проект за ПУП-

ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“, по КККР на 

землището на с. Слокощица, общ. Кюстендил, за промяна предназначението на 

територията на имота от земеделска в урбанизирана с цел осъществяване инвестиционно 

намерение да извършва складиране и търговия на дървен материал. 

Общинската администрация предварително е разгледала представената със 

заявлението документация. 

Искането е подадено от лица по чл. 124а, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията (ЗУТ) – Евгени Александров Чавдаров, който е собственик на ПИ с 

идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“, по КККР на землището на с. 

Слокощица, общ. Кюстендил, съгласно представения нотариален акт за покупко-

продажба на недвижим имот, вписан в Службата по вписвания под акт №185, том XI, 

дело №1671, вх. рег. №2846 от 30.08.2024 г. 

Съгласно скица №15-939858-17.09.2024 г., издадена от Службата по геодезия, 

картография и кадастър (СГКК) - гр. Кюстендил е, че имота е с трайно предназначение 

на територията - земеделска, НТП: нива, с площ 960 кв. м, категорията на земята е шеста. 

Съгласно предвиждането на Общия устройствен план на Община Кюстендил 

(ОУПОК) одобрен с Решение №291/29.09.2016 г. от Протокол № 13 на Общински съвет-

Кюстендил, разглежданият поземлен имот попада в територии с общо предназначение 

земеделски земи – нива, с недопустима промяна на предназначението, като в 
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предварителния проект за изменение на ОУПОК (ППИОУПОК), приет с Решение II-1, 

Протокол № 10/01.06.2022 г. на Общински експертен съвет по устройство на територията 

- Кюстендил е отразено, че имота попада в територия с допустима промяна на 

предназначението – предимно производствена устройствена зона на застрояване, 

означена „6Пп“. 

Съгласно чл. 133, ал. 7 от Закона за устройство на територията (ЗУТ): „В процеса 

на изработване на нов общ устройствен план или на изменение на действащ общ 

устройствен план, след разглеждането на проекта от експертния съвет към органа, 

компетентен да одобри плана, може да се допуска създаване на нови и изменение на 

действащи подробни устройствени планове в случаите, когато: 

1.Проектът на новия подробен устройствен план отговаря на предвижданията на 

проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план; 

2.Проектът за изменение на действащия подробен устройствен план отговаря на 

предвижданията на проекта за изменение или на проекта за нов общ устройствен план“. 

За имотът е осигурен транспортен достъп през ПИ с идентификатор 67461.4.180 

по КККР на землището на с. Слокощица, вид собственост- Държавна частна, вид 

територия - Територия на транспорта, НТП: За друг поземлен имот за движение и 

транспорт. 

За достъпа ще бъде изработен комуникационно-транспортен план. 

Електрозахранването на обекта ще бъде реализирано, чрез присъединяване към 

съществуваща в района електропреносна мрежа на „Електроразпределителни мрежи 

Запад“ АД.  

Водоснабдяването с вода за питейни нужди ще се осъществи от водопроводната 

мрежа на с. Слокощица, общ. Кюстендил. 

Начина на третиране и пречистване на отпадъчните води ще бъде реализирано с 

изграждане на водоплътна изгребна яма, разположена в имота. 

Присъединяването на имота от експлоатационните дружества са предмет на 

допълнително проучване и проектиране. 

Проектното предложение за ПУП-ПЗ предвижда промяна на предназначението на 

територията на имота от земеделска в урбанизирана – за производствено-складови 

дейности, по чл. 25 от Наредба №7/22.12.2003 г. за правила и нормативи за устройство 

на отделните видове територии и устройствени зони (ПНУОВТУЗ).  

Представено е Задание по чл. 125 от ЗУТ и скица - предложение за проект за ПУП-

ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“ по КККР на 

землището на с. Слокощица, общ. Кюстендил, съгласно които се предвижда основното 

застрояване в ПИ със следните устройствени показатели и характеристики:  

• конкретно предназначение на поземления имот - „за производствено-

складови дейности“; 

• устройствена зона - предимно производствена (Пп); 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина - до 10 м.; 

• плътност на застрояване - до 80%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 2,0; 

• минимална озеленена площ - 20%, като една трета от нея трябва да бъде 

осигурена за озеленяване с дървесна растителност.  

Със Заявлението са представени и скица №15-939858-17.09.2024 г., издадена от 

СГКК – гр. Кюстендил и удостоверение за устройствена зона с изх. №УТ-25-

91/21.01.2025 г., издадено от главния архитект на Община Кюстендил. 

Предвид изискването на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ е необходимо Общински съвет -

Кюстендил да вземе решение, с което да разреши изработването на проект за ПУП-ПЗ за 
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ПИ с идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“ по КККР на землището на с. 

Слокощица, общ. Кюстендил, тъй като имота е извън границите на урбанизираната 

територия. С разрешенията по чл. 124а от ЗУТ се одобряват заданията по чл. 125 от ЗУТ, 

съгласно нормата на чл. 124б от ЗУТ. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от 

ЗУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общински съвет – Кюстендил  

РЕШИ 

 

Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план - план за 

застрояване, в обхвата на ПИ с идентификатор 67461.4.49, местност „Железен мост“ по 

КККР на землището на с. Слокощица, общ. Кюстендил, одобрени със Заповед №РД-18-

1235/13.06.2018 г. на изпълнителния директор на АГКК, предвиждащ промяна на 

предназначението на имота от земеделска в урбанизирана територия, съгласно който се 

предвижда установяване на устройствена зона от предимно производствена, означена 

като (Пп), с показатели на застрояване съгласно чл. 25, от Наредба №7 от 22 декември 

2003 г. за ПНУОВТУЗ: 

• начин на застрояване - свободно (е); 

• максимална височина - до 10 м.; 

• плътност на застрояване - до 80%; 

• интензивност за застрояване (Кинт) - до 2,0; 

• минимална озеленена площ - 20%, като една трета от нея трябва да бъде осигурена 

за озеленяване с дървесна растителност.  

и одобрява заданието за проектиране на горепосочения проект. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 

от ЗУТ, с БТК - ЕАД, РИОСВ – София, РЗИ - Кюстендил, „ЕРМ Запад“ ЕАД, „Кабел 

САТ-Запад“ ООД,  Областно пътно управление Кюстендил и "Кюстендилска вода" 

ЕООД, при внасяне за процедиране. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към тридесет и девета точка от дневния ред, а 

именно: ДЗ № 61-00-93/15.04.2025 г., относно: Одобряване на проект за подробен 

устройствен план – изменение на план за улична регулация (ПУП-ИПУР), в обхват от 

улица с о. т. 827а до о. т. 1457 („Дупнишко шосе“) и изменение границите на контактен 

УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и УПИ I-За гробищен парк, кв. 425 по плана на гр. 

Кюстендил, одобрен с Решение №830 от Протокол №34/28.06.2018 г. на Общински съвет 

– Кюстендил. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 
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Резултати от гласуване: „за“ – 35 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

0 гласа, 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 541 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-93/15.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е образувана служебна преписка, относно процедиране на проект за 

подробен устройствен план - изменение на план за улична регулация (ПУП-ИПУР), в 

обхват от улица с о. т. 827а до о. т. 1457 („Дупнишко шосе“) и изменение границите на 

контактен УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и УПИ I-За гробищен парк, кв. 425, по плана 

на   гр. Кюстендил, одобрен с Решение №830 от Протокол №34/28.06.2018 г. на 

Общински съвет – Кюстендил. 

Действащия регулационен план в описания обхват е одобрен с Решение №830 от 

Протокол №34/28.06.2018 г. на Общински съвет-Кюстендил, влязъл в сила на 

03.09.2018г.  

Собственик на имотите предмет на процедурата е Община Кюстендил съгласно 

Акт за публична общинска собственост (АПОС) №593 от 10.01.2001 г., вписан в Служба 

по вписванията с №37, том I, рег. №116, от 29.01.2001 г. и чл. 56, ал. 2 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС). 

Общинска администрация предварително е разгледала документите по 

преписката, при което е установено следното: 

Изработването на проекта за ПУП – ИПУР е разрешено с Решение № 421 от 

19.12.2024 г., Протокол № 18 на Общински съвет – Кюстендил. 

Проекта за ПУП-ИПУР на улица с о. т. 827а до о. т. 1457 („Дупнишко шосе“) и 

изменение границите на контактен УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и УПИ I-За 

гробищен парк, кв. 425 по плана на   гр. Кюстендил се отнася за изменение на границите 

на контактен УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и  УПИ I-За гробищен парк, кв. 425, 

съгласно ПУП-ПРЗ за разширение на гробищен парк на гр. Кюстендил, в местност 

„Белия камък“, представляващи поземлени имоти с идентификатори 41112.503.1785, 

41112.503.1786, 41112.502.595 и час от 41112.502.592 по КККР на гр. Кюстендил, 

съгласно реалното ползване на имотите на място. 

Проекта е обявен на заинтересованите лица по реда на чл. 128, ал. 1 от Закона за 

устройство на територията, като в законно установения срок не са постъпили 

възражения, за което е съставен констативен протокол от 10.04.2025 г. 

Проекта е разгледан и приет от Общинския експертен съвет по устройство на 

територията (ОЕСУТ) с Решение № II-5, Протокол № 8/15.04.2024 г. 

Спазени са административно-производствените правила в процедурата по 

одобряване на проекта за ПУП – ИПР, а именно: производството е започнало по 

инициатива на собственика на имота, налице е влязло в сила решение на Общински съвет 

– Кюстендил за разрешаване на изработването на проекта, изработеният проект е 

съобщен по реда на ЗУТ и е приет от ОЕСУТ. 

Предвид горното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закон за местното 

самоуправление и мeстната администрация (ЗМСМА) и чл. 129, ал. 1 от ЗУТ, във връзка 

с чл. 134, ал. 1,т. 1 и т. 2 и ал. 2, т. 2 от ЗУТ и Решение № II-5, Протокол № 8/15.04.2025 

г. на ОЕСУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет - Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
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администрация, Общински съвет-Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Одобрява Проекта за ПУП - ИПУР в обхвата на  улица с о. т. 827а до о. т. 1457 

(„Дупнишко шосе“) между  УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и  УПИ I-За гробищен парк, 

кв. 425 по регулационния  план на   гр. Кюстендил, одобрен с Решение №830 от Протокол 

№34/28.06.2018 г. на Общински съвет – Кюстендил, с което границите на контактни  

УПИ I-За гробищен парк, кв. 424 и  УПИ I-За гробищен парк, кв. 425 по плана за 

регулация за разширение на гробищен парк на гр. Кюстендил в местност „Белия камък“, 

представляващи поземлени имоти с идентификатори 41112.503.1785, 41112.503.1786, 

41112.502.595 и част от 41112.502.592 по КККР на гр. Кюстендил се поставят в 

съответствие с реалното ползване на място. 

 

* * * 

Димитър Велинов: Преминаваме към четиридесета точка от дневния ред, а именно: ДЗ 

№ 61-00-97/17.04.2025 г., относно: Одобряване на проект за подробен устройствен план 

— парцеларен план (ПУП-ПП), за определяне на трасе за външно електрозахранване на: 

„Центьр за грижи за лица с психични разстройства находящ се в с. Копиловци, общ. 

Кюстендил, изграден в поземлен имот (ПИ) с идентификатор 38474.6.34, местност 

„Страната”, по кадастралната карта и кадастралните регистри на землището на с. 

Копиловци, община Кюстендил.. 

Четене на становището на постоянните комисии(приложено в Протокола) 

 

Димитър Велинов: Давам думата за изказване. Не виждам заявки за изказване. 

Преминаваме към гласуване. Моля да гласувате. 

Резултати от гласуване: „за“ – 36 гласа, „против“ – 0 гласа, „въздържали се“ – 

0 гласа, 

С 35 гласа „за“ Общински съвет – Кюстендил прие 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 542 

Мотиви: Кметът на Община Кюстендил е внесъл за разглеждане от Общински 

съвет - Кюстендил ДЗ №61-00-97/17.04.2025 г., с която докладва, че в Община 

Кюстендил е постъпило Заявление с вх. №УТ-25-381/26.02.2015 год. от 

„Електроразпределителни мрежи Запад“ ЕАД, със седалище и адрес на управление гр. 

София 1784, район „Младост“, бул. „Цариградско шосе” №28, за приемане и одобряване 

на проект за подробен устройствен план - парцеларен план (ПУП-ПП) за определяне на 

трасе за външно електрозахранване на: „Център за грижи за лица с психични 

разстройства находящ се в с. Копиловци, общ. Кюстендил, изграден в поземлен имот 

(ПИ) с идентификатор 38474.6.34, местност „Страната“, по кадастралната карта и 
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кадастралните регистри на землището на с. Копиловци, община Кюстендил. 

Във връзка с Решение №316 от 29.08.2024 г. от Протокол №14 на Общински съвет 

- Кюстендил, прието на основание чл. 124а, ал. 1 от Закона за устройство на територията 

(ЗУТ) е изготвен проект на ПУП - ПП за елементи на техническата инфраструктура извън 

границите на урбанизираните територии за определяне на трасе за въздушна 

електропроводна линия с усукани проводници 3×50+54,6 с начална точка от 

съществуващ стълб №4, до съществуващ стълб №7 и 9 броя новопредвидени  проектни 

стълбове от №8 до №16, всичките разположени в ПИ с идентификатор 38474.889.9901 

по КККР, вид собственост - Съсобственост, вид територия - Урбанизирана, населено 

място, до края на урбанизираната територия с обща дължина около 359 м, което е 

отразено на план-схема по чл. 108, ал. 2 от ЗУТ, представляваща част от проекта.  

Извън урбанизираната територия на населеното място трасето продължава през ПИ 

с идентификатор 38474.6.233 по КККР, вид собственост - Общинска публична, вид 

територия - Земеделска, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път с 3 броя 

новопредвидени  проектни стълбове от №17 до №19 и достига до имотната граница на 

ПИ с идентификатор 38474.6.34 по КККР, вид собственост - Общинска частна, вид 

територия - Земеделска, НТП: За друг вид застрояване, с обща дължина на трасето около 

50 м.  

Засегнати от трасето площи:  

• От ПИ 38474.6.233 – 80 м² 

Дължината на трасето е около 50 м. 

С реализиране на проекта не се оказва отрицателно въздействие върху защитените 

зони по смисъла на чл. 31, ал. 1 от Закона за биологичното разнообразие и последвалите 

изменения към него. Проектът е свързан с противопожарни, поддържащи, регулиращи и 

възстановителни дейности. 

Трасето на въздушния електропровод не попада в санитарно охранителни зони или 

защитени територии 

Проектът е съобщен по реда на чл. 128, ал. 1 от Закона за устройство на територията 

(ЗУТ) в неофициалния раздел на Държавен вестник, бр. 22/15.03.2025 г. и в законово 

определения едномесечен срок няма постъпили възражения, за което е съставен 

констативен протокол 15.04.2025 г. 

Проектната документация е разгледана и приета от Общински експертен съвет по 

устройство на територията - Кюстендил с Решение №II-3 от Протокол №8/15.04.2025 г. 

Съгласно разпоредбата на чл. 129, ал. 1 от ЗУТ „Подробният устройствен план се 

одобрява с решение на общинския съвет по доклад на кмета на общината в едномесечен 

срок след приемането на проекта за подробен устройствен план от експертен съвет. 

Обявлението за решението се изпраща в 7-дневен срок за обнародване в "Държавен 

вестник". По този ред се одобряват и проектите за подробни устройствени планове на 

селищните образувания с национално значение и за линейните обекти на техническата 

инфраструктура извън границите на населените места.  

Във връзка с това е необходимо Общински съвет Кюстендил да вземе решение, с 

което да одобри проекта за ПУП - ПП, за определяне на трасе за външно 

електрозахранване на: „Център за грижи за лица с психични разстройства находящ се в 

с. Копиловци, общ. Кюстендил, изграден в поземлен имот (ПИ) с идентификатор 

38474.6.34, местност „Страната“ по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

землището на с. Копиловци, община Кюстендил. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от 

ЗУТ, чл. 5, ал. 1, т. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 
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Общински съвет – Кюстендил  

 

РЕШИ 

 

Одобрява проект за подробен устройствен план - парцеларен план (ПУП-ПП) за 

определяне на трасе за външно електрозахранване на: „Център за грижи за лица с 

психични разстройства находящ се в с. Копиловци, общ. Кюстендил, изграден в 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 38474.6.34, местност „Страната“ по кадастралната 

карта и кадастралните регистри на землището на с. Копиловци, чрез изграждане на 

въздушна електропроводна линия с усукани проводници 3×50+54,6 с начална точка от 

съществуващ стълб №4, до съществуващ стълб №7 и 9 броя новопредвидени  проектни 

стълбове от №8 до №16, всичките разположени в ПИ с идентификатор 38474.889.9901 

по КККР, вид собственост - Съсобственост, вид територия - Урбанизирана, населено 

място, до края на урбанизираната територия с обща дължина около 359 м, което е 

отразено на план-схема по чл. 108, ал. 2 от ЗУТ, представляваща част от проекта и извън 

урбанизираната територия на населеното място трасето продължава през ПИ с 

идентификатор 38474.6.233 по КККР, вид собственост - Общинска публична, вид 

територия - Земеделска, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път с 3 броя 

новопредвидени  проектни стълбове от №17 до №19, достигащи до имотната граница на 

ПИ с идентификатор 38474.6.34 по КККР, вид собственост - Общинска частна, вид 

територия - Земеделска, НТП: За друг вид застрояване, с обща дължина на трасето около 

50 м.  

Засегнати от трасето площи:  

• От ПИ 38474.6.233 – 80 м² 

Дължината на трасето е около 50 м. 

Решението да се съобщи на заинтересованите лица по реда на чл. 129, ал. 1 от ЗУТ. 

Решението може да бъде обжалвано по реда на чл. 215, ал. 4 от ЗУТ пред 

Административен съд Кюстендил в 30 дневен срок от съобщаването. 

Проекта за ПУП – ПП е неразделна част от настоящото решение. 

 

* * * 
Димитър Велнов: Така, сега ще ви помоля да излъчиме представители от всяка партия 

и група, които да вземат участие в комисията, за която говорихме. Ще запишеме на ръка 

участниците. По дефолт влизат господин Тодоров като независим Общински съветник, 

господин Владислав Харлампиев и господин Христо Христов, които представляват сами 

партиите, от които са избрани. Ще помоля по едно предложение. Господин Терзийски, 

заповядайте. 

Любомир Терзийски: Господин председател, нашето предложение е адвокат Андрей 

Миленков – представител на ПП „ПП“ и ПП „БД“. 

Димитър Велинов: Благодаря. Да се запише - адвокат Андрей Миленков – представител 

на ПП „ПП“ и ПП „БД“. Вие? Да, да, нека всеки излезе с по едно предложение. Да, ще 

им кажа, как да ги записваме.Господин Андоров.  

Иван Андонов: Нашата група предлага господин Валери Йовев.  
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Димитър Велинов: Запишете предложението на ПП „ГЕРБ“ за господин Йовев. 

Заповядайте, господин Иванов.  

Иван Иванов: От нашата група Ви предлагаме вас, господин Велинов. 

Димитър Велинов: Благодаря, господин Иванов, да бъде записано моето име като 

педставител на ПП „Партия на зелените“–Гражданска листа. Заповядайте за предложение 

господин Златковски. 

Румен Златковски: Предлагам Милен Георгиев за представител на ПП „ИТН“.  

Димитър Велинов: Моля да запишете - господин Милен Георгиев, като представител на 

ПП „ИТН“. Заповядайте за изказване господин Шляпарски 

Денис Шляпарски: От нашата партия, ПП Възраждане, предлагаме госпожа Мира-

Йоанна Атанасова. 

Димитър Велинов: Да се запише, гопожа Мира-Йоанна Атанасова. Като представител 

на Възраждане. Адвокат Станчев, заповядайте за излъчване на ваш представител. 

Кирил Станчев: От местната коалиция „Гласна Народен“ предлагам адвоката Тодорка 

Скрипкина.  

Димитър Велинов: Благодаря ви. Да се запише като представител на местната коалиция 

„Гласна Народен“ адвоката Тодорка Скрипкина. Заповядайте доктор Доктор Хранов за 

излъчане на представител от ПП Левицата. 

Доктор Хранов: И от нашата партия ПП „Левицата“, предлагам госпожа Джоана Янчева. 

Благодаря ви, доктор Хранов. 

Димитър Велинов: Да се запише от партия ПП „Левицата“, представител  госпожа 

Джоана Янчева. Доктор Чингаска, заповядайте.  

Лилия Чингарска:От нашата група на ПП БСП, предлагаме  за педставител в комисията, 

господин Христо Цуцумански. 

Димитър Велинов: Моля да се запише и господин Христо Цуцумански, като 

представител на групата на БСП. Благодаря ви. Всички 11 члена предлагам да гласуваме 

на ръка, по същия начин да бъдат преброени гласувалите, като в предходните точки от 

дневния ред, които гласувахме на ръка. 

 Имаме 10 партийно представение и един независим. Така да,  комисията да се състой от 

11 члена, всички предложения ще гласуваме анблок, но просто ще ги преброим. 

Гласуването ще е непоименно, така че предложенията са, както ви казах: 

1. Йордан Тодоров 

2. Владислав Харалампиев 

3.  Христо Христов 

4. Андрей  Миленков 

5.  Валери Йовев 

6. Димитър Велинов 

7. Милен Георгиев 

8. Мира-Йонна Атанасова 
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9.  Тодорка Скрипкина 

10.  Джоана Янчева 

11. Христо  Цуцумански.  

Димитър Велинов: Така, да определиме и председател и заместник председател. Да. 

Добре. Комисията, както прецени тогава, нека избраната комисия по същия начин да 

излезе с предложение. Колеги. Моля. Моля. Колеги, нека, кажете, адвокат Миленков. 

Няма. Комисията сама ще избере председател и заместник председател. Тоест, от 

предложените 11 члена.  

Първи ред „за“ 8 гласа..  

Втори ред „за“ 8 гласа..  

Трети ред „за“ 7 гласа..  

Четвърти ред „за“ 8 гласа..  

Пети ред „за“ 5 гласа. 

Общо гласували  „за“ 36 гласа, 0 гласа „против“ и 0 гласа „въздържал се“.  

Димитър Велинов: Да, с 36 гласа комисията бе избрана. Задачите са ясни. Да се изработи 

проект за решение, който да бъде входиран на следващото заседание на Общински съвет, 

с което ние показваме ясната си позиция, че не желаем да разглеждаме изменения на 

общият устройствен план относно докладни записки и проекти за решение свързани с 

фотоволтаици, вятърни и електроцентрали в земеделски земи. В земеделски земи, да. 

Добре, това го приехме, а сега ме подсети и председателят на комисията, на 

постояната комисия за противодействие на корупцията, че до 15 май всички ние трябва 

да подадеме към комисията за противодействие на корупция декларации годишни. 

 Уважаеми колеги, благодаря ви за търпението. /инженер Атанасов иска думата/Да, 

изкажете се, но ще ви помоля да всички, които си тръгвате да се подпишете на 

протоколите, които не са се подписали.  

Огнян Атанасов: Уважаеми колеги, в събота предстои изключително важен мач на 

нашия футболен отбор в Сандански. Така, че молбата ми е, който може, да дойде в събота, 

3 май, 18 часа на стадиона в Сандански. Да си тръгна оттам с трите точки, които най-

вероятно ще ни вкарат Б-група. 

* * * 

Поради изчерпване на дневния ред, г-н Димитър Велинов - председател на Общински 

съвет – Кюстендил, в 18:54 часа, закри 22-то заседание на Общински съвет – Кюстендил. 

 

ДИМИТЪР ВЕЛИНОВ: 

Председател на ОбС – Кюстендил 

ПРОТОКОЛИСТ 

Илза Антонова 

Гл. специалист в звеното за подпомагане на дейността на ОбС 


